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Rick Simpson protokoloa

“Hasi  jendea  dosi  txikiekin,  ale  laburreko  arroz  ale  lehor  baten  tamainakoa.  Olioa  kaltegabea  den  arren,
gutxiago tratamendua hasten dutenentzat baino hobea da. Hasieran substantzia harrigarri horren zati txiki bat
hartu  zortzi  orduro,  gero  lau  egunez  behin  dosia  handitu  aldiro  eta  laster  zure  tolerantzia  handituko  da.
Pertsonak bere ondorioak sentitu ez dituela edo zertxobait sentitu dituela esaten badu, hasiberrientzako dosi ona
dela uste dut. Medikuntzaren zati bat bere sisteman lortu nahi duzu, ohitzen has daitezen.

Inoiz ez dakizu zehatz-mehatz nola erantzungo duen pertsonak; beraz, mantso jarraitu, eta handitu dosia lau
egunetik behin, pazienteak 24 orduro gramo bat irensten duen arte. Hori lortzeko modurik onena zortzi orduro
gramoko  herena  inguru  duten  dosiak  hartzea  da,  behin  erabiltzen  ohituta  daudenean.  Hala  eta  guztiz  ere,
zailtasunak dituztenei gogorarazi nahi nieke dosia motelago igo daitekeela, baina emaitzarik onenak lortzeko,
ahalik eta azkarren irentsi behar dela.

Rick-ek gomendatzen dituen dosi-argibideak dira, gaixoak bere tolerantzia behar bezain azkar eraiki ahal badu.
Protokolo hau jarraitzen bada, paziente askok hiru ordutan gramoko herena irensten duten hiru astetan lan egin
dezakete. Baina batez beste, paziente gehienek lauzpabost aste behar izaten dituzte dosi bakoitzeko kopuru hori
irensteko, eta, ondoren, egunean gramo bat hartzen jarraitu ahal izango dute sendatu arte edo haien egoera
kontrolpean hartu arte.

Rick-ek botikak plastikozko xiringetan hornitzea gustatzen zaio, orratzik ez dutenak, olioa estutu ahal izateko
irekidura txiki bat besterik ez dago. Olioa modu horretan emateak gaixoari dosiak neurtzea errazten diola eta
substantzia arrotzak botikak kutsatzea eragozten duela dio.

Gehienek  irentsi  beharko  luketen  kopurua  ulertzeko  modurik  errazena  ale  motzeko  arroz  lehor  antzeko
zerbaitekin  alderatzea  da.  Hasiberrientzako  dosiak  arroz  ale  horietako  baten  tamainaren  erdia  edo  gutxi
gorabehera zortzimetroko luzera izan beharko luke; kopuru hori tantaren laurden bat izango litzateke. Zenbait
kasutan, oso tolerantzia txikia dutenek hasieran eroso maneiatzeko gehiegi izan daitekeela ere aurki dezakete,
beraz, behar izanez gero, are gutxiagorekin has litezke.

Tamaina horretako dosiak egunean hiru aldiz irentsi behar dira, goizean goiz, arratsalde erdian eta gaixoa ohera
joan baino ordu bete lehenago. Hasiberri batek egin behar duena plastikozko xiringatik arroz lehor erdi ale
baten baliokidea estutzea da eta hori da haien dosia. Oso kopuru txikiaz ari garela eta gaixoari kalterik egingo
ez dion arren, duen potentzia dela eta, substantzia hori errespetuz erabili behar da.

Dosi honetan lau egun igaro ondoren, gero bikoiztu egiten da arroz ale baten tamaina berdina duten dosiak edo
xiringatik ateratakoan hazbeteko laurdeneko luzera duten dosiak. Gero, lau egun geroago, dosia bikoiztu egiten
da eta lau egunetik behin jarraitzen du gaixoak hamasei arroz ale dosi bakoitzeko baliokidea irentsi arte. Kopuru
hori zortzi-bederatzi olio tanta inguru da dosi bakoitzeko, hau da, gutxi gorabehera gramoaren herena.

Milioi bat pisuaren gramo bat baino zertxobait gehiago da, beraz, pazienteek nahi izanez gero, neurketa hau
erabil  dezakete  dosia  zehazteko.  Une  horretan,  gaixoek  dosi  horretan  jarraitzen  dute  normalean,  osasun
egoerarekin nahi duten efektua lortu arte. Badira dosia hain azkar handitzeko gai izango ez diren pazienteak,
baina Rick-ek ahalik eta azkarren har dezaten eskatzen die, beraz, olioak sufrimendua arindu dezake. Gainera,
botika  hau azkarrago  har  dezaketenak  egongo dira  eta  Rickek  ez  du arazorik  horrekin,  gaixoak azkarrago
hartzen duen bitartean, azkarrago sendatuko direla esan nahi du.

Egia esan, Rickek uste du gaixoek bere erosotasun eremuan egon behar dutela sendagai hau erabiltzerakoan.
Baina, hala ere, uste du egoera larria duen edonork ez duela substantzia horrekin jolastu behar, izan ere, behar
bezala hartzen ez bada, ezingo du tratatu nahi zuen egoera gainditu.

Botika hau erabiltzea oso segurua denez, normalean ez ditugu dosiak zehazki neurtzen, baina neurketa zehatzak
nahi dituztenentzat eta zehaztasun nahikoa duten eskalak dituztenentzat,  hasi 0,01 g (10 mg) edo gutxienez
egunean hiru aldiz lehen aldiz lau egun. Gero, ahal baduzu, bikoiztu 0,02 g (20 mg) lau egunetan, 0,04 g (40
mg) lau egunetan, 0,08 g (80 mg) lau egunetan, 0,16 g (160 mg) lau egunetan. , eta ondoren gramoko 0,32 (320
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mg). Substantzia hori azkar irensten dutenentzako dosi egutegi aproposa izango litzateke. 1-5 mg-ko dosiak
sintomarik gabe onartzen direla jakitea ere ona da.

Indikako kimuen goi mailako anduiekin lan egin dezakezunean, sortzen den olioa oso lasaigarria izango da. Hau
da olioak izango duen efektua benetako "Rick Simpson Oil" ekoiztu baduzu eta kezkatzeko ezer gutxi badago.
Gaixoak lotan gelditzen dira eta azkenean esnatu egingo dira. Batzuk hasieran harri pixka bat sentitzen dute
baina ez dute kalterik izango eta, normalean, jaiki eta ordubetera, logura sentimendu hori desagertzen da. Olioa
kalamu  sativa  barietateetatik  ekoizten  bada,  espero  arazoak  eta  iraupen  luzeko  sativa  altua.  Ez  duzu  nahi
minbizia bezalako baldintza larriak dituzten pertsonak efektu horiekin olioa hartzen saiatzea eta gaixoak ez ditu
indica on batek eman ditzakeen onura sendagarriak jasoko. Mundu guztiari ez zaio gustatzen altua izatea eta ez
da kontua sendagai gisa substantzia hori gehiegi harri bihurtzea.

Kontua da egunean hiru aldiz sendagaia gaixoarengana eramatea. Gaixoak hatz gainean jarri eta gero hortzetan
arrastatu dezake. Ondoren, hartu ur hotza edo te bat eta nahiko erraz irentsi beharko lukete. Zenbait anduiek
zapore atsegina ez duen extract bat sortzen dute, baina hori erraz tratatzen da. Besterik gabe, jarri pazienteen
dosia ogi zati txiki baten gainean eta tolestu, gero sartu ahoan eta eman ur trago bat. Gauza bera egin daiteke
platanoak edo beste fruta mota batzuk erabiltzerakoan. Ideia da olioa gaixoarengana ahalik eta azkarren sartzea,
baina Rikeri gustatzen zaio ikustea beraien erosotasun eremuan jarraitzen dutela.

Denak desberdinak dira eta botika honen aurrean dugun tolerantzia aldatu egingo da pertsona batetik bestera,
beraz,  ziurtatu  pazientea  gustura  dagoela  irensten  ari  den  kopuruarekin.  Gaixotasun  larri  asko  dituztenez,
garrantzitsua  da gaixoek botika  hori  azkar  hartzea,  beraz  bizirauteko  aukera  hobeak izan  ditzakete.  Aipatu
dudan bezala, olioa kaltegabea den arren, gehiegi hartzen bada, askotan gaixoei ez zaie esperientzia gustatzen.
Beraz, landu dosia poliki-poliki; horrela eroso bihurtuko dira erabilerarekin.

Hala ere, esan nahi dugun bezala, gaixotasun erasokorrak modu erasokorrean tratatu beharko lirateke, beraz,
bizitza  arriskuan  jartzen  duen  zerbait  edukiko  banu,  ahalik  eta  denbora  laburrenean  har  nezakeen  adina
ateratzen  nuke.  Prestatzeak  merezi  duela  uste  dut,  beraz,  ahal  dutenek  olioaren  efektuetara  lehenbailehen
ohitzen hasi beharko lukete, orduan jakingo baitute zer espero, inoiz dosi handiagoak hartu behar badituzte.

Zure gorputza osasun egoera onera itzultzeko tratamendu estandarra hiru hilabeteko epean irentsitako kalitate
handiko 60 gramo olio da. Kimioterapia eta erradiazioa hartu dutenentzat, komeni da olioari 120 eta 180 gramo
lehenbailehen  irenstea.  Normalean,  60  g-k  minbizi  larria  sendatu  dezake,  baina  mediku-sistemak
kaltetutakoentzat  askotan  minbizia  berriro  ekiditeko  eta  tratamendu  horiek  utzitako  kalteak  desegiteko
beharrezkoak dira.

Gaixoa  berriro  osasuntsu  dagoenean,  dosia  hilean  gramo  bat  edo  bi  jaitsi  dezakezu  edo  gaixoak  irenstea
gustatzen zaion neurrian;  gure ikuspegitik,  orduan eta  hobeto.  Ez saltzeko mantentze-dosiak,  garrantzitsuak
baitira osasun ona mantentzeko. Arratsaldean lanetik hilean gramoko edo tantak egunean ez du asko ematen
baina, Ricken arabera, nahikoa izan beharko luke zure gorputza osasuntsu mantentzeko.

Horrez gain, gaixoek olio tratamenduarekin batera sagar haziak eta gari belarra bezalako beste gauza natural
batzuk erabiltzea gustatzen zaio. Nire esperientziatik, gaixoek kalamu haziak jatea nahiko nuke, daukaten olioa
oso nutritiboa eta ona baita gorputzarentzat.

Rickek ere uste du gaixoek beren gorputzaren pHa ahalik eta azkarren igotzen saiatu beharko liratekeela sandia
edo limoi zukua bezalako gauzak irenstean. Horrek garrantzi handiena duela dio eta hori eginez gero gaixoari
bizirauteko aukera askoz hobea eman dakioke.

Pazienteek  fruta  eta  barazki  gordin  gehiago  jaten  hasi  beharko  lukete  eta  haragi  gutxiago  jan,  batez  ere
prozesatutako  barietateak,  toxina  gehiago  dutenak.  Rick  zuku-makinen  erabileran  oso  sinesten  du  eta  C
bitamina dosi handiek ere onura handia izan dezaketela uste du.

Hau Rick Simpson protokoloa da eta bere izena eternitatean ezagutzera emateko arrazoia da. Ziurrenik garai
guztietako  aurkikuntzarik  garrantzitsuena  da  eta  gizon  honek  eman  digunaren  eragin  onuragarria  ezin  da
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gehiegizkoa  izan.  Zertarako  balio  du  medikuntza  eta  teknologia  modernoak  funtzionatzen  ez  duenean?
Emaitzak ikusi nahi badituzu, saiatu Ricken sendatzeko metodoa.

Olio  horri  sendabiderik  ez  diogula kritikatu  gaituzte,  baina  nola deitu  diezaiokezu hainbeste  arazo  mediko
tratatzeko arrakastaz erabil daitekeen substantziari? Badirudi zenbaitek uste duela sendatzeko hitzak esan nahi
duela olio horrek betiko bizitza emango duela baina hori ez zen Ricken asmoa. Zalantzarik gabe, botika honek
bizitza luzatu dezake eta erabilerarekin askoz ere gehiago bizi ahal izango zara, zalantzarik ez dago. Hala ere,
horrek ez du esan nahi betiko bizitza emango duenik.

Petrolio hori oraindik ez dago legez gehienen eskura eta, beraz, oso denbora luzea beharko da zenbat urte gehitu
ditzakeen zehazteko.  Oraindik,  ez dugu botika hau hilezkortasun elixir  bat bezala  ikusten eta uste dugu ez
zaituela balak babesten. Hala ere, Rick-ek dioen bezala, hilezkortasunaren gakoa aurkitzen badugu, ziur dago
kalamua osagai nagusia izango dela.

Mesedez,  ez  pentsa  erabiltzen  ari  zarenean  ezin  duzula  birusik  kutsatu.  Baliteke  gripea  bezalako  gauzak
harrapatzea,  baina  efektuak  asko  murriztu  daitezke  eta  askoz  azkarrago  sendatuko  zara.  Pandemia  edo
halakoren bat gertatuz gero, landare honek eman dezakeen olio zoragarria irensten baduzu edo irensten baduzu,
bizirauteko aukera asko handituko litzateke ". Jindrich Bayer, Phoenix Tears: The Rick Simpson Story

Dosi Informazioa

Ba al dago tratamendurako protokolorik?

«Protokolo  bat  dago  eta  jarraitu  egin  behar  da  tratamendua  eraginkorra  izan  dadin.  Olio  kopuru  txikiak
larruazaleko minbizia  eta  bestelako gaiak  topikoki  tratatzeko  erabil  daitezke  edo lurrundu eta  arnastu  egin
daiteke biriketako gaitzak tratatzen laguntzeko. Olioa gorputzean xurgatu daiteke supositorio moduan erabiltzen
bada edo, noski, zuzenean ahoz irensten bada. Barne minbiziak tratatzeko, gaixoak olioa ahalik eta azkarren
irentsi behar du. Oro har, beti nahi duzu botika hau arazoa eragiten duen eremura modu zentzuzkoenean lortu.
Adibidez, koloneko minbizia tratatuko bazenu, tratamendurako biderik eraginkorrena olioa supositorio moduan
hartzea litzateke.

Batez  besteko  pazienteak  60  gramoko  minbizia  osatzeko  tratamendua  irensten  ahal  du  90  bat  egunetan.
Erradiazio eta kimioterapia kalteak jasan dituzten pertsonek edo MSrekin eta beste egoera larri batzuekin urteak
daramatzaten pazienteek zenbait kasutan aurkituko dute beren arazo medikoek sendatzeko denbora asko behar
dutela.

Mediku sistemaren ondorioz kalte larriak jasan dituztenek eta tratamendua hasten ari direnek konturatu behar
dute olio natural horrek ez duela berehala  sendatzen.  Askotan,  horrelako gaixoek askoz olio gehiago behar
izaten dute eta denbora luzeagoan hartu beharko da. Halako gaixoek 120 eta 180 gramo irensten saiatu beharko
lukete  sei  hilabetetan  kimioterapia  eta  erradiazio  guztiak  utzitako  kalteak  desegiteko  eta  epe  luzeko  beste
gaixotasun batzuek eragindako kalteak konpontzeko eta horiek tratatzeko zer erabili zen. Gaixoa sendatu eta
kalte guztiak desegin ondoren edo egoera kontrolpean jarri ondoren, hilean 1-2 gramo olio arteko mantentze
dosia  hartzen  jarraitzea  gomendatzen  dut,  osasun  ona  mantentzeko.  Helduarentzat  egunean  tantaren  bat
berdinduko litzateke, eta behin erabilerara ohituta daudenean, ez dituzte haren efektuak sentitzen ere. beraz,
ezin dut imajinatu prezio altuegia denik osasun ona ordaintzeko ". Rick Simpson, Kalamua: sendabelar gehien

Zergatik dira hain garrantzitsuak mantentze dosiak?

"Denek  mantendu  dosiak  hartu  beharko  lituzkete  gorputzak  desintoxikatuta  eta  osasun  egoera  onean
mantentzeko. Behar den guztia hilean 1-2 gramo olio besterik ez da, gauean tanta bat irentsi oheratu baino
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ordubete lehenago. Horrek lo ona emango dizu eta Japoniatik eta beste leku batzuetatik ateratako erradiazioaren
aurkako babes bat ere emango du.

Olioak zure gorputzarekin funtzionatzen du osasuntsu egoteko eta osasun arazo ugarietatik babesteko. Ez nuke
onartuko  nire  seme-alaba  batek  Bill  Gates  bezalako  jendeak  eztarria  bota  nahian  dabiltzan  txerto  eta  tiro
izugarri horiek hartzea. Nire seme-alabak gripea bezalako gauzetatik babestu nahi baditut, konfiantza jarriko dut
behar bezala ekoiztutako kalamu olioan, badakit eraginkorra dela eta ez duela kalterik eragingo.

Gaixoek egunean hiru dosi ale erdiko ale laburreko arroz lehor baten tamainako tamaina dutela iradokitzen dut.
Honelako  dosi  batek  tanta  baten  equal  inguru  balioko  luke,  beraz,  ikusten  den  moduan,  kasu  gehienetan
hasiberriek dosi oso txikiekin hasi beharko lukete.

Pazienteei  dosi  handiagoekin  hastea  gomendatuko  niekeen  une  bakarra  mina  botikak  mendekotasuna  eta
arriskutsua azkar kentzea edo heriotzaren atarian egongo balira izango litzateke. Horrelako botikak erabiltzen
ari diren pertsonek olio tratamendua hasten dutenean, normalean mina botikak erditik mozten dituzte. Helburua
da mina zaintzeko adina olio sartzea eta gaixoari mendekotasuna duten botika arriskutsu horien erabileratik
askatzen laguntzea. Olioa hartzeak askoz errazagoa egiten dio gaixoari zeregin hori betetzea eta erretiratzeko
arazo gutxiago izango dituzte olioak zoragarri funtzionatzen baitu mendekotasunak apurtzen laguntzeko.

Egoera horretan daudenei, nire lehenengo dosiak batez besteko hasiberriek irensten luketenaren bikoitza izan
beharko lukeela  uste dut.  Ondoren,  dosia  ahalik  eta  azkarren igo beharko lukete,  mina kontrolatzeko beste
botikarik behar ez duten puntura iritsi arte. Jendea morfina bezalako gauzetatik kentzen duzunean, arazo batzuk
sor ditzakezu. Batzuetan olioa eta morfina nahasten dituzunean, morfinaren ondorioak are nabariagoak izan
daitezke eta pazientea aluzinatzen has daiteke.

Epe laburreko eragozpena besterik ez da, izan ere, pazienteak morfina hartzen duen neurrian, haluzinazioak
gutxitu egingo dira jada gertatu arte.  Kasu gehienetan,  gaixoak substantzia horietatik ateratzeak arazo gutxi
dakar,  beraz,  ez  espero  arazo  handiegirik  izango  duzunik.  Dosia  handitzen  jarraitzen  dutenez,  gaixoak
tolerantzia handiagoa izango du eta laster olioaren efektuak ere ez ditu sentituko. Hori gertatu ondoren, sendatu
arte oso azkar behar den olio kantitatea irensten dute.

Lau eguneko hasiberrientzako dosia hartu ondoren, jende gehienak irensten duen kopurua handitzeko gai da.
Hori lau egunez behin egitea gomendatzen dut, gaixoari substantzia horrekiko tolerantzia handitzeko denbora
ematen baitzaio. Batez besteko pertsonak lau edo bost aste behar ditu eguneko gramo bat irensteko puntura
iristeko. Horrek esan nahi du pazienteak zortzi orduz behin kalitate handiko olio 8 eta 9 tanta irensten dituela.
Dosi horretara iritsitakoan, gaixoak erritmo horretan jarrai dezake egoera desagertu edo kontrolpean egon arte.

Gaixo askok oso azkar garatzen dute botika honen aurkako tolerantzia eta askoz ere azkarrago har dezakete
olioa. Pertsona horietako bat izango bazara, mesedez, jar zaitez libre substantzia hori nahi bezain azkar irensten,
azken emaitza askoz azkarrago sendatuko baita.  Beti  ohartarazten diet  pazienteei  beren erosotasun eremuan
egon daitezen botika honen erabilerarekin,  baina olioa azkarrago hartu badaiteke,  bizirauteko aukera hobea
ematen dio gaixoari.

Metodo honi esker, gorputzak bere tolerantzia poliki-poliki eraikitzen du eta lauzpabost aste igaro ondoren,
jende gehienak ez du arazorik egunean gramo bat edo are gehiago irensteko zenbait kasutan. Lau egunean behin
dosia handitzen duen batez besteko pertsonarentzat normalean arazo gutxi izaten dira. Egia esan, olioa hartu
zuten pertsonen txostenak ditut,  tratamenduan sekula ere ez zirela  igo ere esan.  Edozein  botikaren aurrean
tolerantzia desberdinak ditugu guztiok, beraz, uste dut onena dela gaixoari zehaztea zer substantzia hartzen duen
eroso hartzen duen.

Zure tamainak eta gorputzaren pisuak ez dute zerikusi handirik kalamu olioarekiko tolerantziarekin. Gizon oso
handiak ziren hasiberriek olio horren tanta bat hartzen ikusi ditut eta ordubete barru, ezin izan dira txistorretatik
atera ere egin. Askoz txikiagoak ziren emazteek dosi bera har zezaketen eta ez zuten ezer sentitzen. Beraz, ikus
dezakezunez, tamaina ez da faktore garrantzitsua pazienteak zenbat har dezakeen zehazteko orduan, gaixoari
buruz gehiago da.
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Kontutan izan botika honekin tratamendua hasten duzunean odol-presioa jaitsi egingo dela. Une honetan odol-
presioa botikak hartzen ari bazara, egiaztatu zure presioa maiz, oso litekeena delako denbora gutxian olioa ez
den beste ezer behar izatea. Gainera, gaixoa diabetikoa bada, odoleko azukrea kontrolatu beharko luke. Kasu
gehienetan, intsulina-beharra gutxitu egingo da eta batzuek ez dute substantziarik behar.

Jendeak olioa hartzen duenean gustatzen  zait  ikustea erosotasun eremuan mantentzen  dutela,  baina egia  da
zenbat eta azkarrago hartu, orduan eta bizitzeko aukera hobeak direla.

Tolerantzia  oso baxuko gizon bat  izan nuen zazpi  hilabete  behar  60g tratamendua irensteko.  Bere linfoma
terminala sendatu zuen, baina askoz ere nahiago nuke tratamendu osoa azkarrago hartu izan balu.

Zorionez,  oso  gutxitan  egiten  dut  topo  tratamendua  irensten  duten  pazienteekin,  baina  hala  gertatzen  da.
Hilabete batean tratamendu osoa hartu eta minbizi terminalak sendatzeko gai izan diren gaixoak ere ikusi ditut.
Hori dela eta, olioa gehienetan irentsi daitekeen tasa gaixoen beraren araberakoa da eta bere tolerantzia nola
azkar eraiki dezaketen araberakoa da.

Tratamendua amaitutakoan, jende gehienak olioa hartzen jarraitzen du, baina askoz ere tasa txikiagoan. Lehen
aipatu dudan bezala, hilean bi edo bi gramo inguru, hau da, gauero lotara joan baino lehen olio tanta bat gutxi
gorabehera, mantentze dosi ona izango litzateke.

Ez zait gustatzen jendea olioarekin gehiegi egiten ari denik ikustea, baina gehiegizko dosi batek ez du kalterik
egiten, beraz ez larritu hori gertatuko balitz. Botika honen bigarren mailako efektu nagusia loa eta atsedena dira,
eta horrek sendatze prozesuan paper garrantzitsua betetzen du. Normalean, dosia hartu eta ordubetera, olioak
etzateko eta erlaxatzeko esaten dizu. Ez borrokatu lotarako sentimenduarekin, eroso jarri eta utzi olioak behar
duzun  atsedena  ematen.  Kasu  gehienetan,  hilabeteko  epean,  tratamendu  honekin  lotutako  eguneko  nekea
desagertzen da, baina gaixoak gauez oso ondo lo egiten jarraitzen du.

Minbiziak jota dauden gaixoei esaten diet olioak bi gauza hauetako bat egingo duela: minbizia sendatuko duela
eta bizirik jarraituko dutela edo, sendabidea eragiteko berandu denean, olioa arindu egingo dela irteera egin eta
gutxienez sufrimendu handirik gabe hil eta beren duintasuna mantendu dezakete.

Kalamu  olioak  oso  arrakasta  handia  du  minbiziaren  tratamenduan  eta  gehienek  bizirauteko  joera  dute.
Zoritxarrez, niregana etortzen diren pertsona asko kimioterapiarekin eta erradioterapiarekin mediku sistemak
oso kaltetuak izan dira. Tratamendu horiek eragiten duten kalteak eragin iraunkorra du eta tratamendu deituriko
horiek jasan dituzten pertsonak dira sendatzen zailenak.  Baina ez etsi,  izan ere,  oso kaltetuta  zauden arren,
petrolio honek% 70 eta% 80ko arrakasta tasa du oraindik.

Kalamu  medikuntza  da  planeta  honetako  barreko  sendatzaile  naturalik  onena  behar  bezala  ekoizten  eta
erabiltzen bada. Pertsona batek sufritzen duen edozein izanda ere, olioa probatu eta lagundu ahal izateko zer
egin dezakeen ikusi beharko lukete.  Zinez sufritzeaz  nekatuta  bazaude,  eman atsedena eta  probatu benetan
funtzionatzen duen zerbait. Botika honek zer egin dezakeen ikusi ondoren, ulertuko duzu zergatik historiak eta
biok kalamu medikuntza sendagai gisa deitzen dugun ". Rick Simpson, Kalamua: sendabelar gehien

Egin ditzakezun beste gauza natural batzuek lagundu dezakete

"Gaixoak minbizia tratatzeko olioa bila etortzen zaizkidanean, egin dieten lehenengo gauza dietak aldatzea da.
Saiatu animalien proteinetatik aldentzen ahalik eta gehien, proteina mota horrek minbizia haztea sustatzen baitu.
Lortu zuku makina bat eta hasi ahalik eta fruta eta barazki gordinik gehien jaten, landare proteinek minbiziaren
hazkundeari  aurre  egiten  diotelako.  Utzi  azukrea  erabiltzea  eta  ordeztu  ezti  gordinak  bezalako  gozagarri
naturalekin.

Igo gaixoaren pHa ahalik eta azkarren, sandia eta limoi zukua bezalako gauzak irenstean. Minbiziari ingurune
azidoa gustatzen zaio eta gorputzaren pHa igotzean, minbizi zelulek bizirautea zailtzen dute.
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Duela hamarkada batzuk, ikertzaileek emaitza bikainak lortu zituzten minbizia C bitamina mega dosi tratatuz,
gaixoaren odol-korrontean zuzenean injektatu baitzuten medikuek kimioterapia injektatzen duten modu berean,
baina gaixoaren heriotza sor dezaketen bigarren mailako efektu suntsitzailerik gabe.  Hori dela eta,  uste dut
bitamina dosi handiek minbizia bezalako egoera larriak dituzten gaixoentzat onura handia izan dezaketela.

Era berean, pazientea egunero bi sagarreko haziak jaten hasi dadin, horrek egunero B17 dosi ona emango die,
laetrile izenarekin ere ezagutzen dena. Duela urte batzuk, propaganda ugari egin zen tratamendu hori segurua ez
zelakoan, baina salaketa horiek faltsuak direla frogatu zen. Egia esan, B17k berez minbizia tratatzeko ibilbide
nahiko ona du. Bestelako gauza naturalak ere badaude, hala nola, gari belarra eta alga berde urdinak. Duela urte
batzuk, Italian mediku batek minbizi mota batzuk sendatzen ari zen gozogintza sodoa erabilita, beraz, adimena
zabalik eduki behar dugu aukera guztietara.

Minbizia tratatzeko olioa erabili duten jende askok ez zuen ezer aldatu baina olioak bere magia egiten jarraitzen
zuen  eta  sendatu  egin  ziren.  Hala  ere,  minbizia  bezalako  egoera  larri  bat  baduzu,  olioa  minbizia
desagerrarazteko eta bizirauteko aukera hobeak eman ditzaketen beste gauza natural batzuk hartzea komeni da.

Garrantzitsuena da jendeak konturatu behar duela gehienetan mediku sistemak ematen duena onura baino askoz
kalte gehiago egiten duela. Hori da nirekin harremanetan jartzen diren pertsonei esateko arrazoia, biziraun nahi
badute, onena dela ahalik eta mediku sistematik urrun egotea.

Hori da gaur egun dugun sistema medikoa dagoen egoera tristea eta ez da aldatuko sistema horren barruan lan
egiten duten pertsonak produktu kimikoak eta pozoia ez direla sendatzen konturatu arte. Niri dagokidanez, gaur
egun  mediku  gehienek  praktikatzen  dutena  nekez  har  liteke  medikuntzat.  Askoz  zehatzagoa  litzateke  bere
benetako izenarekin deitzea, zoramena.

Nire ikuspuntutik, minbizia duen edonork ahal duen guztia egin beharko luke bizirauteko aukera optimizatzeko.
Beraz, inondik ere, hartu kalamu olioa minbizia tratatzeko, baina uste dut onena litzatekeela beste tratamendu
natural onuragarri batzuk ere sartzea ". Rick Simpson, Kalamua: sendabelar gehien

Biriketako Minbizia duten gaixoentzako aholku osagarriak

G. Hau olioarekin egon zen denbora batez eta oraindik analgesikoak erabili behar izan zituen, beraz, gaixoari
nola laguntzeko modu gehiago bilatzen ari ginen. 

A.1) Egin beste olio sorta bat eta saiatu zuk daukazunarekin nahasten, bilatu ahalik eta olio lasaigarriena, ez
duzu gaixoa dinamizatu nahi.

2) Saiatu olioa aldi berean baino gehiagotan ekoizten, ahal bada, normalean alfonbra efektu hobea izaten du
horrela. Berriro ere, bilatu hasierako materialaren eta olioaren ahalmen basatiena eta lasaigarriena.

3)  Hobe  litzateke  olioa  kapsuletan  erabiltzeari  uztea.  Horietako  batzuk  ahoan  nahi  dituzu  xurgapen
sublinguistiko gehigarrirako (horrela, minaren aurkako efektu hobea du)

4) Egin 0.3-0.5g supositorioak kakao gurinarekin eta egunean gutxienez bi aldiz erabil ditzala, analitikoki eta
beste modu batera erabil ditzake. 

5) Egunean hainbat aldiz olioa lurrundu dezala - eztula egin nahi da, eztul egin behar du biriketan ez dagoen
guztia, tumore horiek barne (besterik gabe, txikitu egingo dira eta gero erori egingo dira eta eztul egingo du).

6) Egin olio tindura alkoholarekin (% 20-30-50, zenbat olio duzun; olioaren 1-2ml 4ml% 96-99 alkoholetan) eta
aplikatu ebakuntza egin zioten tokian. eyedropper edo dropper batekin - tanta bat edo bi egin ohi da, eta horrela
olio asko aurreztu ahal izango duzu. Jakina, olio pixka bat ere jar dezakezu tokian bertan eta benda batekin
estali eta hiru egunetik behin edo benda erortzen denean errepikatu.
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7) Egin salbea karite gurinarekin edo disolbatu olio bat kalamu hazien olio epelean edo kalitate handiko oliba
olio birjina estra eta igurtzi egunean hainbat aldiz. Horrek saihetsetako mina ezabatzen lagundu beharko luke
eta oheko zauriak eta larruazaleko edozer erabil ditzakezu.

8) Kalamu haziak, kalamu bihotzak eta kalamu hazien olioa txertatu bere dietan - gutxienez haziak / bihotzak
gutxi batzuk edo kalamu hazien olio 1-3 koilarakada. 

9) Gorputzaren pH-a areagotu sandia, limoi zukuarekin eta abarrekin, egunero bi sagarretako haziak jan ditzala
(B17). 

10) Saiatu analgesikoak eta orbanak olioarekin ordezkatzen lehenbailehen. Olioa topikoki hasten baduzu, asko
lagundu beharko luke. Supositoriek ere mirariak egiten dituzte biriketako egoeretarako. Zenbat eta olio gehiago
irensten duen eta azkarrago egiten duen, orduan eta hobeto. Egunean gramo bat edo gehiago egon beharko luke
gaixotasuna gainditu arte eta,  ondoren,  hilean 1-2g-ko mantentze-dosia mantendu.  Irakurri  eta  jarraitu  gure
webguneko gainerako argibide guztiak ere. Onenak, JB eta RS

Administrazio bideak

Zein olio administratzeko bide gomendatzen dituzu eta zein abantaila dituzte?

"Beti iradokitzen diet gaixoei olioa ahotik irentsi behar dutela barne egoeretarako edo beren gorputzak osasun
onera  itzultzeko.  Eguneroko  bizitzan  toxinak  jasan  dituzten  hamarkada  batzuk  igaro  ondoren,  bere  burua
osasuntsu dagoela pentsatzen dutenek ere pentsatu beharko lukete 60g tratamendu oso bat hartzea gorputza
desintoxikatzeko, substantzia horiek osasunarekin arazoak sor ditzaten.

Hemorroideak edo hesteetako minbizia bezalako gaixotasun asko tratatzeko, onena olioa supositorio moduan
erabiltzea izan daiteke. Jende gehiena ez da konturatzen, baina olioa zure gorputzera modu horretan hartzea da
zeregina betetzeko modu eraginkorrenetakoa.

Uste dut gaixoarentzat onuragarria dela olioa tumore batetik edo tratatzen ari den guztia ahalik eta gertuen
ematea.  Horregatik,  hesteetako arazoak izanez gero,  supositorioak ondo funtzionatuko luke,  baina eztarriko
minbizia bezalako zerbait baduzu olioa ahoz irensten nuke.

Urteak dira medikuak eta ikertzaileak laborategiko animalietan tumoreak injektatzen dituztela THC eta emaitza
onak lortu dituzte.  Hala ere, zoritxarrez, ez diote gauza bera egingo hiltzen ari den minbizia duen gaixoari,
beraz, berriro ere horrek agerian uzten du gure mediku sistemak gaixoarentzat egokia dena egiten ez duela.
Medikuek botika harrigarri  hori  zer  den jakingo balute  eta  substantzia  horrekin behar  bezala  funtzionatzen
hasiko balira, orain hiltzen ari diren asko salba litezke.

Askotan, gaixoak biriketako minbiziarekin eta biriketako beste gaixotasun batzuekin etortzen zaizkit. Halakoei,
olioa irensteaz gain, lurrungailua erabiltzea gomendatzen diet. Botika hau lurruntzearekin batera irensteak oso
eragin onuragarria izan dezake biriketako minbizia edo biriketako beste gaixotasunak dituztenentzat. Gaixoak
egin behar duena dosi arrunta irenstea da eta ondoren lurrungailua berotu eta lurrunatutako kannabinoideak
biriketara arnastea da. Hori ohiko dosia irensten dutenean zortzi orduro egin liteke eta pazienteak lurrunezko
kannabinoideak  bi  aldiz  behin  arnastea  eskatzen  du  ezarpen  bakoitzean.  Metodo  hau  erabiliz,  biriketako
minbizia bi norabideetatik erasotzen da eta horrek tratamenduaren eraginkortasuna asko handitu dezake.

Kasu gehienetan, tumoreak desagertzen dira, baina entzun dut gaixo batzuek sufritzen zituzten tumoreen zati
hilak eztul egin dituztela. Ziur nago hau ez dela gustatuko litzaigukeen esperientzia, baina gure birikek bertan
egon behar ez luketen gauzak kentzeko modu naturala da.

Gainera, ezagutzen ditut hesteetako mugimenduetan tumoreak gainditu dituzten gaixoak, baina noski, hori ere
naturala  da.  Zenbait  kasutan,  kapsulatutako  hildako  tumore  horiek  kirurgikoki  kendu  beharko  lirateke,
handiegiak badira bide naturaletatik igarotzeko, beraz, horrelako egoeran mediku bat beharko litzateke.

Hainbat  minbizi  mota  pairatzen  zituztenei  olioa  eman  dietenaren  arabera,  ez  dakit  olio  hori  tratatzeko
eraginkorra izango ez den minbizi motarik. Niretzat, minbizi mota guztiak sendagarriak dira, edozein dela ere
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zure gorputzean ager dadin aukeratzen duena.  Zenbat eta gaixoak mediku sistematik kalteak gutxiago izan,
orduan eta hobeak dira sendatzeko aukera, beraz, nire ustez minbizia sendatu nahi dutenek frogatutako metodo
natural hau erabili beharko lukete ". Rick Simpson, kalamua: sendabelar gehien

Gaurkotasunaren erabilera

"Gaurkotasunean erabiltzeko, olioa larruazaleko kremekin, brontzezko kremekin eta abarrekin nahastu daiteke.
Hala ere, larruazaleko egoera larrietarako, gomendatzen dut purua den olioa soilik erabiltzea. Olioa edozein
gauzarekin nahasteak botika honen potentzia  murriztuko du. Hala ere,  kalamuaren sendagaiaren ahuldutako
modu horietako asko nahiko eraginkorrak izan daitezke larruazaleko arazoak tratatzeko.

Askotan  gorputzeko  azalera  zabaletan  hedatzen  diren  larruazaleko  egoera  oso  txarrak  dituzten  pertsonei
cannabis  tintura gomendatzen  diet.  Tintura  alkoholarekin  edo horrelako garraiatzaile  batzuekin  nahastutako
olioa da. Begizaintza erabiltzen denean tintura larruazaleko egoeretan aplikatzeko, alkoholak tanta bat eremu
nahiko zabalean hedatzea eragiten du. Alkohola lurrundu egiten da segundo gutxiren buruan, olioa film fin
batez estalita utziz.

Tinturak olioa eremu zabaletan administratzeko modu eraginkorra dira eta pazienteek beraiek tintura horren
indarra egokitu dezakete beren beharretara egokitzeko. Tintura indartsuagoa izatea nahi baduzu, olio gehiago
gehitu besterik ez duzu; ahuldu nahi badute, alkohol gehiago gehitu besterik ez duzu.

Kalamuaren tinturak kalamu olioa bezain indartsuak izan daitezkeela uste al duzu?

Bolumenaren arabera,  ezinezkoa litzateke kalamu tincturak olio garbia bezain indartsua izatea.  Gaixo batek
dosiak alkoholarekin  nahastu ditzake,  baina  zertarako balio  du gaixoak botika hau alkoholarekin  hartzeak?
Olioa sendagaia da eta nire ustez alkoholarekin edo horrelako beste garraiatzaile batzuekin nahasteak ez du
inolako onurarik barneko erabilerarako.

Gaur egun, Sativex izeneko kannabisean oinarritutako tintura garestia saltzen duen droga konpainia bat dago,
mingainaren azpian ihinztatzen dena mina arintzeko eta abar. Olioa eman diot substantzia hori erabiltzen ari
ziren gaixoei eta olioaren ondorioak ezagutu ondoren, ez dute Sativex erosi beharra dago, nik emandako olioa
eraginkorragoa dela uste baitute. Gaurkotasuneko baldintzetarako, tintura erabil daiteke olioa harago joan dadin,
baina larruazaleko egoera larria edo infekzioa izan dadin, nahiago nuke olio garbia tratamenduan erabiltzea.

Zein dira erabilera topikoetarako erabilera nagusiak eta ikusi al duzu olioaren aurkako alergia erreakziorik?

Tinturak eraginkorrak direla iruditu zait larruazaleko egoera asko tratatzeko eta olioa modu horretan erabiltzea
askoz ere gutxiago xahutzen dela.  Zoruak kezkatzen  dituztenentzat,  olioa aurpegiko krema gogokoenarekin
nahasteak eta aurpegi onak emateak emaitza izugarriak izan ditzake.

Herpesa,  larruazaleko minbizia,  garatxoak,  satorrak eta  larruazaleko beste  egoera batzuk ezagutzen ditudan
erreakzio alergikorik gabeko olio hutsarekin tratatu daitezke. Egia esan, olioa topikoki erabiltzen denean ikusi
izan dudan erreakzio bakarra estaltzeko erabilitako benda izan da. Benda luzaroan erabiltzen duzunean, benda
zati itsaskorrarekin estalitako eremua haserretu daiteke. Benda egun bat edo bi uzteari utzi behar zaio eta egoera
desagertu egingo da.

Aipatu behar dudan beste gauza bat da olioak ez duela uzten bendak sendatzen ari den zaurian edo infekzioan
itsasten.  Beharbada ez da oso garrantzitsua dirudi,  baina zauri  bati  itsatsitako benda kentzeko agonia inoiz
pasatu baduzu, ulertuko duzu zer esan nahi dudan.

Kanadan nengoela, askotan barietate desberdinetako olioak nahasten nituen, beren bertute medikoetan asko alda
baitaitezke.  Hori  eginez  gero,  olio  nahasi  horiek  sendatze  efektu  orokorra  hobea  izan  zutela  aurkitu  nuen
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baldintza askotan, beraz, olioa eskala handiagoan ekoizteko asmoa baduzu, gauza bera egitea pentsa dezakezu ".
Rick Simpson, Kalamua: sendabelar gehien

Petrolioaren hainbat administrazio mota konbinatu al ditzakezu?

"Olioa administratzeko modu desberdin guztiak bigarren mailako efektu kaltegarririk gabe konbinatu daitezke
eta, hala ere, hori egiteak mesede handia izan dezake zenbait egoeratan. Adibidez, biriketako minbizia izango
banu, olioa irenstea supositorioen erabilerarekin konbinatu eta olioa lurrundu egingo nuke, biriketara zuzenean
arnastu  ahal  izateko.  Bai  ahozko  irensteak  bai  supositorioak  ondo  funtzionatzen  dute  biriketako  minbizia
tratatzeko eta olioa lurruntzea ere onuragarria izan daiteke egoera hori pairatzen dutenentzat.

Literatura zientifikoak dio gorputzak ezin duela THC prozesatu animalien gantzetan disolbatu ezean. Ez al 
litzateke eraginkorragoa olioa horrela erabiltzea?

Benetan ez dut literatura zientifikoak dioenaren inguruko kezka handirik eta ez dut uste animalien koipeak
minbizia bezalako baldintzak pairatzen dituzten pazienteentzat ona denik. Nire esperientziaren arabera, olioa ez
da zertxobait nahastu behar eraginkorra izateko. Janari asko hartu izan ditudanez eta haren ondorioak oraindik
ere sentitu ditudanez, esan diguten hori oker egoteko aukera ona dago. Gorputzak THC prozesatu ezin badu
animalien gantzarekin nahastu gabe,  zergatik  senti  nitzake olioaren  ondorioak? Gainera,  kannabisa erretzen
denean, artikulazioan ez dago animalia gantzik. Beraz, nola altxatzen da jendea?

THC animalien gantz, gurin, gantzaz eta abarretan disolbatzen duten prozesuak erabiliz, sendagaiaren potentzia
murriztua dela sentitzen dut. Sendatzen ari den olioa da, ez gurina edo animalien koipea, beraz, uste dut botika
hau  modu  garbienean  erabili  behar  dela  eraginkortasun  handiena  lortzeko.  Larruazaleko  bi  minbizi  zituen
pertsona bat hartu eta bata olio puruz tratatuko banu eta bestea olio animalien gantz nahasketarekin, zalantza
gutxi  dut  olio  puruz tratatutako minbizia  askoz azkarrago eta  eraginkorrago sendatuko litzatekeela  ».  Rick
Simpson, Kalamua: sendabelar gehien

Kalamua erretzea

Konparatu al dezakezu kalamua erretzearen eta jatearen balio medikoa?

"Pertsona batek giltzadura bat erretzen duenean, landare-materialaren alderdi sendagarrien% 90ak kea hartu du.
Ironikoa da niretzat  kimioterapia kalamua erretzen duten pazienteak goragalea murrizteko ikustea,  izan ere,
behar bezala hartuz gero, sendatu dezaketen substantzia bera erretzen ari dira.

Niretzat,  konparazio  gutxi  edo bat  ere  ez  dago cannabisa  erretzearen  eta  landare  horretako  olio  esentziala
kontsumitzearen artean osasun egoera bat tratatzeko. Zure egoeratik lasaitasun pixka bat bilatzen ari bazara,
kalamua erretzeak onura izan dezake. Baina egoera ondo tratatu nahi baduzu, olioa irenstea da hori lortzeko
modurik onena. Ez dago zalantzarik kalamua erretzeak ere onura sendagarriak badituela, baina ez espero egoera
larria sendatzea modu horretan.

Zertarako balio du erretutako marihuana medikuntzaren ikuspegitik?

Medikuntzaren  ikuspegitik,  kalamuaren  kalamua  erretzeak  balio  medikoa  du  olioa  irestearekin  alderatuta.
Erretzea  lapikoak  odoleko  azukre  mailan  eragina  izan  dezake  diabetesa  dutenentzat  eta  glaukoma  duten
pertsonen  begi  presioa  murrizten  ere  lagun  dezake.  Denok  dakigu  kalamuak  goragalea  murrizteko  duen
gaitasuna  eta  substantzia  hori  erretzeak  askotan  baldintza  mediko  askorekin  lotutako  mina  aurre  egiten
lagunduko du.
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Indica tentsio on bat erretzeak ere pertsona bat erlaxatu ohi du, eta hori oso onuragarria izan daiteke. Erretzea
lapikoak SM bezalako baldintza askoren sintomak murrizten lagun dezake eta askotan baldintza espasmodikoak
dituztenentzat  oso  onuragarria  da.  Kalamua  erretzeak  ere  mundu  osoko  pertsona  ugariren  ongizatea  lagun
dezakeela frogatzen duen ebidentziarik ez da falta. Baina, nire ikuspegitik, zergatik sintomak murriztu arazoa
sendatzea edo askoz hobeto kontrolatzea posible denean sendagaia behar bezala hartzen bada olio moduan?

Kalamua erretzearen eta kalamu olioa sartzearen artean alderaketa gutxi dago. Erretzea kalamua sendagai gisa
erabiltzeko  metodo  eraginkorrena  da.  Kalamuaren  sendatze  ahalmena  askotan  handitzen  da  kalamuaren
landarearen olio esentzial kontzentratua sortzen denean. Landare honen benetako magia sendagarria ikusi nahi
baduzu,  hasi  kalitate  handiko  kalamu  olioa  irensten.  Erre  ez  den  THC  gordinak  eta  horri  lotutako
kannabinoideak  irensten  hasten  direnean,  mirari  medikoak  izaten  dira  emaitza  ».  Rick  Simpson,  Kalamua:
sendabelar gehien

Zertan oinarritu behar da ikerketa?

"Etorkizun hurbilean,  egin behar den garrantzitsuena ahalik  eta sendagai hoberenak haztea da,  beraz,  haien
benetako bertute medikoak zehaztu ahal izango ditugu. Botika hau kaltegabea denez, jendea sendatzen ari garen
bitartean beharrezkoa den ikerketa egin dezakegu.

Kalamu tentsio batzuk beste batzuk baino askoz ere eraginkorragoak dira mediku egoera desberdinetarako.
Denbora gutxian, edozein gaitz tratatzeko andui onenak zehaztu beharko genituzke eta horrek nahaste horiek
modu eraginkorragoan tratatzea ahalbidetuko du. Horrez gain, kalitate kontrolen moduren bat jarri behar dugu
ahalik eta azkarren eta hornitzaileek bete behar dituzten estandarrak garatu. Gaur egun, gaixoek ez dute ideiarik
besteek erosten dituzten olioen kalitateaz edo eraginkortasunaz. Egia esan, landare honen sendagai-kalitateen
inguruan ikerketa asko dago egiteko oraindik, baina modu egokian egiten badugu, denbora gutxian uste dut
asko ikas dezakegula ". Rick Simpson, Kalamua: sendabelar gehien

"Nire 28 urteko lagun zaharrak ebakuntza egin diote gaur bularreko minbiziaren ondorioz, minbizia kentzen
dela diote, baina hala ere kimioterapia egin nahi diote. Aurretik hitz egin dugu eta esan diot kimiori uko egiteko
eta RSO hartzeko. Zuzena al naiz honi buruz? Phoenix Tears-en irakurri dudanaren arabera hau zuzena dela
uste dut, baina zure laguntza nahi nuke honi erantzuteko. Eskerrik asko ". Justin

- Ondo egin, Justin. Kimiorik edo miaketarik gabe. Ebakuntza ez zen beharrezkoa. Hurrengo sei hilabeteetan
120-180g olio jan ditzan eta jarraitu gure webguneko argibideak. JB

“Imajinatu jendeari galtzak nola janzten irakasten saiatzea ... Erraza dirudi. Zer gertatzen da jendeak egunero
galtzak nola jarri galdetuz gero? (larria) Lurrezko txerri eguna bezalakoa da! Galtzak jantzi eta ondo egiten
badut, hau da beste norbaiti erakusteko modua. Baliteke galtzak atzerantz jartzen saiatu nahi duten pertsonekin
barre  egitea,  "Aizu,  ondo moldatzen  dira,  ziur,  baina  ez  du aldatzen  atzerantz  egotea!"  (Khris  Krossentzat
funtzionatu zuen) ".

JBk zer funtzionatzen duen esaten digu besterik gabe eta ez digu beste biderik kontatuko, beste modu batzuen
beharrik ez dagoelako. Jarraitu argibideak edo zoaz galtzak atzerantz jantzita baina ez haserretu JBrekin, hori
egiteko modu egokia erakusten ari zela konturatzen zarenean! Ez gara liburu bateko testua aldatzen saiatzen,
beste liburu batzuk ikertzen joaten gara! ”. Txad

-  Eskerrik  asko,  Chad,  azalpen  bikaina  izan  zen  eta  bai,  arrazoi  duzu.  RSO  medikuntzaren  ale  hau  oso
iraingarriro sinplea denez, zailagoa da. Jendeak sinesteko oso erraza da, hau da, medikuntza beraiek probatu
ezin dutenean eta horri buruz soilik irakurri behar dutenean.

Eta  dena da jendearen  bizitza  jokoan dagoela.  Beraiekin  hitz  egiten dut  pertsonalki,  haien aurpegiko mina
ikusten dut, ez didazu galdetu zer egiten didan urte hauen ondoren. Niretzat ez dago inprobisaziorako tarte
handirik hemen, ez dago denborarik bebop solo luzeetarako edo free jazzerako. Hamabi barrako blues zaharra
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eta  hamabi  barra  luze  ditu.  Rick-ek  jarraitu  beharreko  jarraibideak  eman  zizkigun,  baina  denek  gurpila
berrasmatu nahi dute ego arazo batzuk direla eta edo zer den.

Honen inguruan esaten dudana da: “Arroza eta sukaldeko haizagailu bat nagusitu lehenik. RSO lehenik, gero
kalamuaren sendagaiaren beste modu guztiak (ez hain potenteak). Potentziak garrantzia duelako. Zenbat eta olio
potenteagoa  eta  lasaigarria  izan  orduan  eta  hobea  da  pazientearentzat.  Ez  duzu barneko  egoerarik  probatu
beharrik, saiatu larruazaleko egoeretan lehenik eta ikusi azkarrago sendatzen den benetako RSO oso indartsu eta
lasaigarriarekin% 95-98 THC edo beste edozer gauzarekin, zuk erantzun beharko lukeena. Orduan, jakin ezazu
zure larruazalean gertatzen ari den gauza bera gertatzen dela zure gorputzean barruan sendagai hau irensten
duzunean.

Hori egin ondoren, funtsean, kalamuaren sendagaiaren botere gutxiago dutenekiko interesa galduko duzu. Ez
zenbait kasutan lagundu ezin dutelako, baizik eta zergatik bigarren edo hirugarren mailan hegan egin, lehen
klasean diru berdinarekin  hegan egin eta  zure bizitza  aldi  berean  azkarrago eta  modu fidagarriagoan salba
dezakezulako?

RSO medikuntza bikaina da, eta gainerako guztiei begiratzeko modua ez da medikuntza bikaina. Eta premium
medikuntza nahi dut, zergatik nahi nuke medikuntza diluitua benetakoaren ordez? Zenbat eta olio lasaigarri eta
indartsuagoa orduan eta hobeto funtzionatzen du sendagai gisa - eta hori ez da inoiz aldatuko. "JB

"RSO onena% 95-98 THC da eta  oso indartsua eta  lasaigarria  da.  Hori baino beste edozer gauza (kalamu
gordinak, zukuak, jangarriak, CBD altuko olioak, dekarboxilatu gabeko BHOa, tinturak, salbak, hamaiketak,
beratzeak, esaten duzu) kalamuaren sendagai gutxiago da. Kalamuaren sendagai mota guztiak neurri batean
onuragarriak dira, noski, baina ez apustu zure bizitza kalamuaren sendagai hain indartsuekin ". JB

Kalamu olioa ekoizteko Rick Simpson prozesua

"Normalean kilo bat edo gehiago kimuarekin egiten dut lan, oso kalitate handiko indica edo indica nagusi sativa
gurutze indartsuekin.  Ontza on batek ontzi  batek maila  altuko 3-4 gramo olio ekoizten ditu  normalean eta
sortutako olio kopurua aldatu egingo da tentsio batetik bestera. Ez zaude inoiz ziur zenbat olio lortuko duzun
lanean ari zaren materiala prozesatu arte. Batez beste, kimu on batek kilo batek 60 gramo olio inguru ekoizten
ditu normalean eta batzuetan barietate batzuetatik askoz ere gehiago lor dezakezu.

Badirudi askok uste du olioak anbarra izan behar duela eta horren bidez ikusi ahal izateko. Sarritan ekoizten
nituen  olioek  ezaugarri  horiek  erakusten  zituzten  baina  ez  beti.  Produzitzen  ari  zaren  olioaren  kolorea  eta
ehundura olioa ekoizteko erabiltzen ari  zaren tentsioaren,  metodoaren eta disolbatzailearen mende dago. Ez
zaitez kezkatu sortzen duzun olioa kolore ilunagoa badago, horrek ez du esan nahi olio hori botika indartsua ez
denik. Inoiz ekoiztu ditudan olio indartsuenetako batzuk kolore ilunak zituzten, baina hala ere nahi zituzten
sendagai efektuak zituzten.

Argibide hauen bidez olioa ekoiztea nahiko erraza izan behar dela uste dut edonorentzat, baina hasi aurretik,
ziurtatu behar bezala egiteko behar duzun guztia duzula. Behar den guztia abiapuntuko materiala, disolbatzailea,
egur  luzera,  plastikozko  bi  ontzi,  inbutuak  eta  kafe  iragazkiak  dituzten  ontzi  txiki  batzuk,  arroz  sukalde
elektrikoa, haizagailua, altzairu herdoilgaitza neurtzeko edalontzia, kafe berogailua eta xiringak dira.

Deskribatzear dudan prozesuak abiapuntua bi aldiz garbitzea dakar disolbatzaile on batekin, hala nola nafta
alifatiko arin garbia edo% 99 alkohol isopropilikoa, landare-materialetik eskuragarri dagoen erretxina kentzeko.
Nafta  arina  olioa  ekoizteko  oso  disolbatzaile  ona  dela  frogatu  da;  erostea  ere  nahiko  merkea  da  beste
disolbatzaile batzuen kostuarekin alderatuta.  Hainbat forma ditu eta izen desberdinak ditu, baina nik erabili
nuen disolbatzaileari nafta arina esaten zaio Kanadan, eta Europan benzina (e) deitu ohi zaio. Izen askorekin
saltzen da, baina erregai hornitzaile batengana joaten bazara, ez luke arazo handirik izan beharko traba batzuk
jarraitzeko nafta / petrolio eter / bentzina / hidrokarburo disolbatzaile alifatiko arina hidrotratatuta 40 eta 40
bitartean 100 ° C (140 - 212 ° F), CAS zenbakia 64742-49-0.
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Nafar arinak erabilera industrial ugari ditu, eta askotan motorraren zatiak edo pintura meheak eta abar kentzeko
erabiltzen da, beraz ziur nago behar duzuna aurkitzeko arazo txikiak izan beharko zenituzkeela. Erabilera ugari
dituela  jakiteko,  Coleman  lanparak  eta  sukaldeak  erregaia  lortzeko  erabiltzen  den  substantzia  bera  da.
Zoritxarrez, Coleman erregaiari herdoilaren inhibitzaileak gehitzen zaizkio, beraz, ez dut gomendatzen erregai
hori  olioa  ekoizteko  erabiltzea.  Medikuntzako  nafta  (hexanoa)  ere  badago  eskuragarri  munduko  herrialde
askotan, baina pixka bat garestiagoa da eta normalean lortzea zailagoa da eta ez dut alde nabarmenik aurkitu
nafta arin puruaren eta bere medikuntzako bertsioaren artean. .

Butanoak olioa sor dezake, baina ez dut gomendatzen disolbatzaile gisa erabiltzea botika hau ekoizteko, oso
lurrunkorra baita eta arriskutsua neutralizatzeko ekipo garestiak erabili beharko liratekeelako. Gainera, olioa
ekoizteko butanoa erabiltzeak ez du amaitutako produktua deskarboksilatzen, beraz, modu horretan sortutako
olioak ez dira hain eraginkorrak sendabelarentzat, haiek behar bezala deskarboksilatzeko denbora gehigarria
hartu ezean.

Orain arte esperientzia zuzena izan dudan disolbatzaile bakarrak eterra, nafta alifatiko arina eta% 99 alkohol
isopropilikoa dira. Etera da nire gogokoena eta oso disolbatzaile eraginkorra da, baina garestia da eta lortzea
nahiko  zaila  izan  daiteke.  Eteraren  erabilera  destilazio  itxiko  gailuetarako  egokiagoa  dela  uste  dut,  oso
lurrunkorra delako eta bere keek arriskutsua bihurtzen baitute lan egitea.

Bai eterra eta bai nafta arina disolbatzaile selektiboagoak dira, hau da, alkohola ez da disolbatzailea bezain
eraginkorra, baina ondo funtzionatzen du. Alkoholak klorofila gehiago disolbatuko du hasierako materialetik eta
hori dela eta, alkoholarekin sortutako olioak normalean kolore ilunagoa izango dute.

Disolbatzaile bat eraginkorra izan dadin,% 100 purua izan behar du eta% 100 alkohol purua garestia da eta
aurkitzea nahiko zaila izan daiteke. Bestalde, nafta arina eskuratzea nahiko merkea da eta normalean ez da oso
zaila izaten aurkitzeko. Eteraren erabileraren ondoan, nafta alifatiko argia da nire aukeratutako disolbatzailea.

Disolbatzaile horiek guztiak alkohola barne, pozoitsuak dira, baina argibide hauek jarraituz gero, olio amaituko
disolbatzaile-hondarrak ez dira kezkagarriak. Produktu amaitua giro-tenperaturara hoztu ondoren, olioa baino
koipe itxurako substantzia  lodia da eta lor daitekeen bezain pozoitsuena da.  Nahiz eta disolbatzaile  hondar
arrastoren bat gelditzen den, olioak berak jokatuko luke efektu pozoitsu kaltegarria neutralizatzeko. Funtsean,
sendabelarren erretxinak kimuko materialetik garbitzea da egiten ari zaren guztia. Ondoren, disolbatzaile olio
nahasketa iragazi eta disolbatzailea irakin ondoren, erretxinak geratzen zaizkizu beren sendagarririk onenean.

Emaitza onenak lortzeko, hasierako materialak ahalik eta lehorrena izan behar du. Ziurtatu lanean ari zaren
lekua ondo aireztatuta dagoela eta inguruan txinpartarik, sugarrik edo elementurik gori ez dagoela.

Jarri abiapuntua sakonera oneko ontzi batean, olio disolbatzaile nahasketa garbiketa prozesuan zehar zipriztin ez
dadin. Ondoren, xaflatu hezetutako disolbatzailearekin busti eta gero materiala birrindu egingo da 2 × 2 pieza
bezalako egur luzera erabiliz.

Birrindu ondoren, disolbatzaile gehiago gehitu materiala disolbatzailean erabat murgildu arte. Landu kimua hiru
minutuz gutxi gorabehera birrintzeko erabili zen zurezko luzerarekin. Ondoren, poliki-poliki bota disolbatzaile
olioa beste ontzi garbi batera, hasierako materiala jatorrizko ontzian utziz, bigarren aldiz garbitu ahal izateko.

Berriro disolbatzaile berria gehitu hasierako materialari  disolbatzailean berriro murgildu arte, eta landu hiru
minutu  gehiago  erabiltzen  ari  zaren  egurraren  luzerarekin.  Ondoren,  bota  disolbatzaile  olio  nahasketa  egin
zenuen lehenengo garbiketatik disolbatzaile olio nahasketa gordetzen duen ontzi berean.

Landare-materialari hirugarren garbiketa egiten saiatzeak oso olio gutxi sortzen du eta sendagai gisa onura gutxi
edo bat ere ez luke. Lehen garbiketak eskuragarri dagoen erretxinaren% 70 eta% 80 desegiten du hasierako
materialetik; bigarren garbiketak gero onuragarria den erretxina kentzen du, geratzen dena.

Lehen  garbiketatik  sortutako  olioak  sendagaien  artean  indartsuenak  dira,  baina  maila  altuko  abiapuntua
erabiltzen bada, bigarren garbiketako olioak ere abantailak ditu. Arrazoiren batengatik behar bezain indartsua ez
den  materialarekin  lan  egin  behar  baduzu,  hobe  da  lehen  garbiketako  olioa  barne  erabilerarako  bakarrik
erabiltzea  eta  gero  hazten  hastea  edo  aberatsa  den  materiala  bilatzea  kalitate  hobea.  Gogoratu,  kalitatea
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kantitatea baino garrantzitsuagoa dela eta hasierako materiala zenbat eta hobea izan, orduan eta sendagai hobea
da.

Erabili ur ontzi garbiak bezalako zerbait goiko irekidura txikiarekin eta sartu inbutuak baoetan eta, ondoren,
jarri kafe iragazki handiak inbutuetan. Bota lehenengo eta bigarren garbiketetako disolbatzaile olioa nahasketa
kafe iragazkietara eta utzi disolbatzaile olio nahasketa iragazkietatik xurgatzen nahigabeko landare materiala
kentzeko. Zenbat eta inbutu eta ontzi gehiago erabili, orduan eta azkarrago iragaziko da. Disolbatzaile olioaren
nahasketa iragazi ondoren, disolbatzailea irakin dadin prest dago.

Dagoeneko jaberik ez baduzu, arroz sukalde handiago merkea eros dezakezu goiko irekiarekin, bero handiko eta
baxuko ezarpenak dituena, olioa disolbatzailea irakiteko. Ziurtatu arroz-eltzea ondo aireztatutako tokian dagoela
eta jarri haizagailu bat inguruan disolbatzaileak irakin ahala ke-ak botatzeko. Horrek keak kondentsatzea eta
arriskua sortzea ekidingo du. Arroz sukaldeak arroza sukaldatzen den moduan ez erretzeko diseinatuta daude.
Sartutako  tenperatura-sentsoreek  sukaldea  automatikoki  piztuko  dute  bero  baxuko  ezarpenean,  sukaldeko
tenperatura altuegia izaten hasten bada.

Petrolioa  ekoizterakoan,  tenperatura  148  °  C  (300  °  F)  baino  zerbait  gehiago  lortzen  bada,  olioarekin
kannabinoideak lurruntzen hasiko da eta, jakina, ez duzu horrelakorik gertatzea nahi. Arroz-eltze batek behar
bezala funtzionatzen badu, automatikoki bero handiko tenperatura desegingo da 230 ° F (110 ° C) inguruan, hau
da,  deskarboxilazioa  gertatzen  den tenperaturaren  gainetik  dago eta  oraindik  THC eta  beste  puntu batzuen
azpitik  dago.  kannabinoideak  lurrundu  egingo  dira.  Horregatik,  aurretik  olioa  inoiz  ekoiztu  ez  dutenei
gomendatzen  diet  arroza  eltzea,  izan  ere,  olioa  kaltetzeko  arriskua  ezabatzen  du.  Gainera,  lortutako  olioa
deskarboksilatu egiten da, eta hori ere garrantzitsua da, beraz, bere sendagai guztiak lor ditzake.

Iradokitzen dut jendea ez dadila saiatu ontzi-ontziak eta antzeko aparatuak erabiltzen olioa ekoizteko. Olioa
ekoizten saiatu nintzenean, ontzi bat erabili nuen eta gailu horiek zenbat bero sor dezaketen ez nekienez, olioa
berotu egin zen eta hondatu egin zen. Beraz, uste dut zentzuzkoa dela hasiberri batek arroz-eltzea erabiltzen
hastea eta gure argibideak arretaz jarraitzea. Hori egiteak atsekabe asko aurrez ditzake.

Botika hau ekoizteko eta erabiltzen ari den disolbatzailea berreskuratzeko gailu destilatzailea ere erabil daiteke.
Metodo honek arroz-eltzea erabiltzeak baino zentzu handiagoa du, baina disolbatzaileak segurtasunez irakiteko
diseinatutako irudiak garestiak dira eta jende gehienak ez daki gailu horietako bat behar bezala funtzionatzen.
Bata erabilgarri badago, nik nahiago dut argazki bat nik neuk erabiltzea, baina, zenbait herrialdetan, argazki bat
edukitzea legearen aurkakoa da. Baten bat larria bada eta olio kopuru handiak ekoiztu nahi badituzu, begiratu
destilatzen eta hezi zaitez ekipamendu horren erabilera egokian.

Ziurtatu beti ez dagoela txinpartarik, sugar irekirik edo elementu gori-gori inguruan arroz sukaldea betetzen edo
disolbatzailea irakiten ari zaren bitartean disolbatzaileetatik sortutako keak oso sukoiak eta toxikoak direlako.
Prozesu bera milaka  aldiz  erabili  dut  eta  inoiz  ez dut  ezbeharrik  izan,  baina zure segurtasunerako,  jarraitu
argibideak eta ziurtatu eremua ondo aireztatuta dagoela. Era berean, ohartarazten dizut disolbatzaileek sortzen
dituzten keak arnastu ez ditzazun, inguruko edonorengan eragin desatseginak izan ditzaketelako.

Ziurtatu haizagailua martxan dagoela eta keak botatzeko adina aire-fluxu sortzen dituela, ondoren bete arroz-
eltzea hiru laurden inguru bete arte. Horri esker, disolbatzaile olio nahasketari irakin daiteke isuri gabe. Jarri
arroz-eltzea  berogailuan  eta  hasi  disolbatzailea  irakiten.  Ez  saiatu  inoiz  haizagailurik  erabili  gabe,  keak
kondentsatu egin daitezke eta berogailuarekin kontaktuan jartzen badira, sute bat sor daiteke.

Arroz-eltzearen maila jaitsi ahala, jarraitu geratzen zaizun disolbatzaile olio nahasketa gehitzen, ezer gelditu
arte.  Arroz-eltzearen  maila  azkeneko  aldiz  jaitsi  eta  gainerako  bi  hazbeteko  disolbatzaile  olio  nahasketara
murrizten denean, gehitu 10 eta 12 tanta ur inguru geratzen den disolbatzaile olio nahasketari. Ur kopuru txiki
horri esker, gainerako disolbatzaileak sukaldean geratzen den olioa irakiten errazago uzten du.

Sukaldean oso gutxi geratzen denean, normalean eskularru pare bat jartzen ditut eta gero sukaldea hartu eta bere
edukia biratzen hasten naiz. Hori egiten da haizagailuaren airearen fluxuak kea kentzen jarraitzen duela eta
akabera prozesua apur bat azkartu dezake. Denbora gutxian, sukaldeak automatikoki hasten du bero handiko
ezarpena eta gero su baxura joaten da. Disolbatzailearen azkena egosita dagoenean, sukaldean geratzen den
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olioaren kurrinka hotsa entzungo duzu eta geratzen den olioan borborka dezente ikusiko duzu. Gainera, arroz-
eltzean olioari ke edo lurrin kopuru txikia iruditzen zaionaz ohartuko zara, baina ez zaitez kezkatu, gehitutako
ur  tanta  batzuetatik  sortutako  lurruna  besterik  ez  baita.  Arroz-eltzea  bero  baxuko  ezarpenera  automatikoki
aldatu ondoren, Normalean hozten uzten dut berriro bero handiko ezarpenera aldatu arte. Sukaldea bigarren
aldiz bero baxuko ezarpenera automatikoki aldatu ondoren, barruko lapikoa sukaldetik atera eta edukia altzairu
herdoilgaitzezko neurgailu batera botako dut.

Lorontzian  olio  kopuru txiki  bat  geratuko da ia  ateratzea  ezinezkoa izango zarenean,  olioa xurgatzeko ogi
lehorra  bezalako  zerbait  erabiltzen  ez  baduzu,  oraindik  epela  dagoen  bitartean.  Gero,  ogi  horren  kantitate
txikiak  sendagai  gisa  jan  daitezke,  baina  gogoratu  batzuetan  ordubete  edo  gehiago  igaro  daitekeela  haren
ondorioak  sentitu  aurretik.  Kontuz,  beraz,  zenbat  ogi  kontsumitzen  duzun,  oso  kopuru  txikiak  ere  lo  egin
dezakeelako ordu gutxi batzuetan olio gordinak berak egingo duen moduan. Lorontzian gelditzen den olioa
garbitzeko beste modu on bat potoa alkohol kopuru txikiarekin garbitzea da, kalamu olio tinctura bat sortzeko.

Horrelako tintura oso eraginkorra izan daiteke larruazaleko egoeren tratamenduan eta apur bat bide luzea egin
dezake  eta  horrek  dirua  aurreztu  dezake.  Hainbat  motatako  olioa  askotan  nahastea  gustatzen  zaidanez,
normalean, geratzen den olioa lapikoan uzten dut hurrengo arte. Tentsio desberdinetako olioak nahastuz, olio
mota guzti hauen sendagai onurak jasotzen dituzu eta horrelako olioak eraginkorrak direla aurkitu dut guztiaren
tratamenduan. Kalamu onaren barietate ugari badituzu zure esku, olioak nahastea ideia ona dela uste dut, baina
hala ez bada, uste dut tentsio bakarreko olioak zure beharrak aseko dituela.

Hartu altzairu herdoilgaitza neurtzeko edalontzira bota duzun olioa eta jarri berokuntza gailu leun batean, hala
nola kafe berogailuan, olioan geratzen den ura lurruntzeko. Sarritan, geratzen den ura lurruntzeko denbora gutxi
behar da, baina era berean, tentsio batzuek beste batzuek baino terpeno naturalagoak sortzen dituzte. Terpeno
hauek  kafe  berogailuan  daukazuen  olioa  denbora  luzez  burbuilatu  dezakete  eta  olioek  jarduera  hori  eten
dezakete. Kafe-berogailuko olioa burbuilatzeari utzi eta jarduera gutxi edo bat ere ikusten ez denean, kendu
olioa kafe-berogailutik eta utzi pixka bat hozten. Olioa kafe berogailurik erabili gabe amaitzeko beste modu bat
olioa 130 ° C-tan sartutako labean ordubete inguru sartzea da. Horrek amaitutako olioa deskarboxilatuko du eta
disolbatzaile hondarrak ez luke arazorik izan behar.

Orduan, zure tokiko botiketan eskuragarri ez dauden orratzik gabeko plastikozko aplikagailuak edo xiringak
erabiliz, erabili pistola olio epela xiringetan sartu eta hozten uzteko. Denbora gutxian, erretxina koipe itxurako
substantzia lodi bihurtuko da.

Batzuetan, erretxina oso lodia da, hozten denean xiringetatik irtetea gogorra izan daiteke. Gauzarik gertatzen
bada, jarri xiringa ur beroko katilu batean denbora gutxian zure dosia errazago estutu ahal izateko. Batzuetan
gaixoak  olio  gehiegi  behartuko  du,  baina  hori  gertatzen  bada,  tira  xiringaren  pistonera  eta  soberako  olioa
xiringara sartu daiteke zailtasun handirik gabe.

Batez beste, material kilo lehorrak 2 litro inguru (8-9 litro) disolbatzaile beharko ditu beharrezkoak diren bi
garbiketak egiteko. Olioa hasierako material  gutxi edo gehiago ekoizteko asmoa baduzu, egin matematikak
gutxi gorabehera zenbat disolbatzaile beharko duzun zehazteko. Hasieratik bukaerara arte, hiru edo lau ordu
behar izaten dira prozesu guztia burutzeko, eta gero sendagaia bertan eserita dago erabiltzeko prest.

Aipatu  behar  da  olio  honek  bizitza  oso  luzea  duela.  Epe  luzerako  biltegiratzeko,  tapa  estua  edo  altzairu
herdoilgaitzezko ontzia duen botila ilun batean jarriko nuke. Biltegiratzen denean leku ilun freskoan gordetzen
bada, sendagai-ahalmena urte luzez mantendu dezake.

Hasieran,  izugarria  dirudi zenbaitentzat beren sendagaia sortzen saiatzea,  baina,  egia esan, prozesu hau oso
erraza da. Egin behar duzuna argibideak arretaz jarraitzea da eta botika hau pare bat aldiz ekoiztu ondoren, kafe
bat baino askoz ere zailagoa ez dela egitea lortuko duzu. Zure medikazioa sortutakoan, medikuntzaren misterio
guztia kentzen du eta kasu gehienetan ez duzu medikuengan konfiantzarik izan behar, orain zure mediku bihurtu
zara ". Rick Simpson, Kalamua: sendabelar gehien
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G. Zergatik eragiten du material lehorrak ehotzeak THC galtzea? Ba al dago horren inguruko azalpenik?

A. Inoiz aletu al duzu kimu indartsurik? Hala egin ezkero, jakin beharko zenuke zergatik. Birrindu ondoren
mahaiaren inguruan dagoen hauts zuri hori THC (edo trikomak) da eta olioan egon behar zuena da. Gainera,
ehotzerakoan, finegia da eta benetan olioz kendu nahi ez zenukeena asko kenduko duzu.

Prozesatu hezur lehorreko kimu osoak nafarekin edo zuk aukeratutako disolbatzailearekin busti ondoren, baina
ez  ukitu  asko  prozesatu  aurretik,  ukitzen  duzun  bakoitzean  batzuk  galduko  baitituzu.  Lurreko  materialez
sortutako olioak nabarmen ez dira hain indartsuak hezetutako ondoren xehatu ziren kimuetatik sortutako olioa
baino.

Lehen  garbiketa  azkarra  da  indartsuena  eta  eskuragarri  dagoen  THCaren%  70a,  bigarrenak%  20a  eta
hirugarrena% 5a. Ehotzen duzunean, hiru garbiketa (benetan lau) lortzen dituzu zure olioan eta ez duzu hori
nahi. Kalitatea kantitatearen gainetik. JB

“Kaixo JB. Zein da kimu hori lehortzen uzteko denbora laburrena premiazkoa izanez gero? Eskerrik asko ".
Priscilla

- Hezurra lehortu arte. Baina lehortu bizkor bat besterik ez nuke esango 5-7g kimu, horrek olio gramo inguru
emango dizula,  hasteko nahikoa,  eta  gero ondo lehortutakoan amaitu  dezakezu,  astebetean  edo.  Zenbat  eta
gutxiago  manipulatu  abiapuntua  prozesatu  aurretik,  erretxina  gutxiago  xahutuko  duzu.  Beraz,  onena  da
hasierako materiala ez deskarboxilatzea (inolako arrazoirik gabe GW-k egiten ez duen moduan, olioa arazo
gutxiago  izanez  deskargatu  dezakezu  berotuz,  hala  ere  disolbatzaile  hondarra  kentzeko  egin  behar  duzu).
Egiteko onena da kimua ontzi batean sartzea lehortzeko gelan bertan prozesatzeko, aparteko manipulaziorik
gabe, ahal den guztietan. Kimua zenbat eta gutxiago ukitu orduan eta hobeto. JB

1.) Hezur lehorreko kimuak eskuekin bakarrik xehatu ditut, ez da artezgailurik erabili. Hasierako materialak
gutxi gorabehera gutxi gorabehera kimuak zituen. 5 eta 10 mm bitarteko diametroa, beraz, batez ere hautsik ez.
Nire  "sukaldaritza"  esperientzia  dudanez,  erabat  ados  nago  zurekin  puntu  guztietan,  C  puntuan  izan  ezik.
Alkoholarekin egindako olioak ikusi ohi ditut, askoz ere ilunagoak izaten baitira alkoholaren urak klorofilak
disolbatu  ahala.  Nire  olioa  laborategiko  petrolio  etere  hutsarekin  egin  nuen.  Olio  honek  kolore  askoz  ere
biziagoa du (urre marroia)  eta zapore minak eta bikainak ditu,  probatzeko aukera izan nuen alkoolioarekin
alderatuta.  Nire  ustez,  Nafthak  alkoholak  bezalako  terpeno  eta  klorofila  asko  ez  dituela  kentzen  uste  dut.
Gainera,  alkoholak egiten duen moduan askoz ere kontrolatu eta kudeatzen du irakiten.  Beraz, nire galdera
hemen da,

- Ez birrindu materiala lehenik. Kimu lehorreko materiala maneiatzeak THC eta beste kannabinoideak galtzen
ditu (mahaiko hauts fina da ontzian egon behar zuena). Bai, artezketa eta nafta artezketa eta alkohola baino
"hobeak" lirateke; konbinazio hori ia ziurtatutako porrota da, besterik gabe, ezin duzu olio onik egin modu
honetan.

Jarri  kimua ontzi  batean,  busti  nafarekin,  birrindu makila batekin bizpahiru minutuz,  bota olio-disolbatzaile
nahasketa  ontzi  batean.  Kalitate  oneko  materialarekin  lan  egiten  baduzu,  egin  bigarren  garbiketa  eta  bota
bigarren nahasketa ontzira lehen garbiketarekin. Material ona erabiltzen ez baduzu, erabili lehen garbiketa barne
helburuetarako (eta jarraitu material ona bilatzen).

Etherrek olio bikainak sortzen ditu (anbar olioak olio ilunak baino hobeto gustatzen zaizkigu, baina gogoratu
andui batzuek beste batzuek baino olio ilunagoak sortzen dituztela). Anbar olioak ere gustatzen zaizkigu arrazoi
praktikoengatik. Nork nahi ditu hortz beltzak klorofila markekin? Baina oraingoz ez dugu asko gomendatzen,
eterekin  lan egitea  nahiko arriskutsua delako,  zaila  da munduko leku gehienetan  sartzea,  eta  oso kezkatuta
gaude petrolioa ekoizten dutenen segurtasunarekin. Oso erraz lor daiteke tenperatura nahiko baxuetan. Beraz,
jende  gehienarentzat  nafta  alifatiko  arinak  ondo funtzionatuko  du.  Normalean  nafta  erabiltzen  dugu,  baina
eterrak aukeratutako disolbatzailea litzateke.

Pertsonalki erabiliko genituzkeen disolbatzaileen zerrenda honako hau da: 1. eterra, 2. nafta arina garbia, 3.%
99 alkohol  isopropilikoa,  4.  janari  mailako alkohola -  ahal  dela% 99a,  baina hori  lortzea oso zaila  eta oso
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garestia izan ohi da. % 96 alkoholarekin lan egiten duzunean, gainerako% 4a ura izan ohi da. 10 litrotik% 4 4cl-
koa da, irakin egin beharko duzun ia litro ur, eta arrazoizkoago gastatzeko denbora behar da.

2.) Azken 60 ° C-ko olio epela 1,5 orduz jarri nuen hutsean, disolbatzaile hondar guztiak guztiz ezabatzeko.
Idatzi  nizun bezala,  35 gramo jandako olioa deskarboksilatu nuen gero ...  Olioaren  zaporea  deskarboxilatu
aurretik askoz ere nabarmenagoa zen.

- Azken aldian esan bezala, erortzea ur soberan zegoen. Ura bertan zegoen zuk erabili zenuen tenperatura baxu
"zientifikoa" zela eta. Olioa deskarboxilatu behar duzu hala ere, beraz 110 ° C-tan itzaliko den arroz sukaldeak
ondo funtzionatzen du. Edo, jakina, erabiltzeko onena argazki finkoa izango litzateke - baina berriro ere jende
askok ez ditu jabeak eta ez daki nola funtzionatu, eta leherketa arriskua beti dago. Oraindik lehertzen denean,
normalean etxe osoa eraitsi egingo da. Arroz-eltze baten edukia lehertzen denean, bizpahiru metroko altuerako
garra baino ez du sortuko, nahiko erraza baita aurre egiteko.

Hutsari dagokionez, noski, zergatik ez. Ekipamendua baduzu eta behar bezala erabiltzen badakizu, ez da ideia
txarra olioa bertan amaitzea,% 100ean ziur egon zaitez disolbatzaile hondarrik ez dagoela edo ahoak itxi nahi
badituzu disolbatzaile petrokimikoen aurka daudenen artean. Batzuek arrakasta handiz erabiltzen dute eta ni ez
nago horren aurka. Dakizuenez, jendearen gehiengoa ez da ekipamendu honen jabea eta gure paziente askok
ezin dute arroza eta haizagailua ere ordaindu edo ezin zuten, beraz, ez dugu hutsik egitea gomendatzen.

Ikusi Ricken metodoa zein erraza eta sinplea den eta oraindik zenbat galdera erantzun behar ditugun. Orain
imajinatu  zer  gertatuko den olioa  ekoizteko beste  metodo batzuei  buruzko informazioa  gehitzen dugunean.
Nahasmena besterik ez du sortuko eta  egunak eta asteak eman beharko ditut  "nahastuta" dauden pertsonen
galderei erantzun nahian, hala ere ez dut askoz gehiago egingo.

3.) Mesedez, azaldu zergatik iradokitzen duzu olioa hoditik zuzenean sartzea, ahoan zuzenean, kapsularik gabe?
Xurgapen arazoren bat? Olio gehiena zigarro paperean jaten dut, baina kapsula batzuk oso gutxitan erabiltzen
ditut ordu gehiagoz etxetik irten behar badut. Gainera, ez zait gustatzen hortzetatik edukitzea, oso zaila baita
jaistea ...

- Hainbat arrazoi direla eta. Nagusia da irensteko metodo hau gaixoentzat eraginkorrena eta onuragarriena dela
frogatu dela. Ahoko higienea hobetzen du, ahoa ere desinfektatzen baitu eta, ondoren, digestio-aparatuan edo
eztarriko edozein egoeratan laguntzen du. nire ahoan jasan dezakedan bitartean. Kasu gehienetan, gripea edo
eztarriko mina (edo haren sintomak) artatzen dira egun batetik bestera.

Zuk diozun bezala,  olio batzuk hortzetan eta mihiaren azpian geratzen dira;  beraz,  irensteko metodo honek
olioaren  prozesamendu  sublinguala  (ala  Sativex  eta  jendeak  erabiltzen  dituen  mintzairako  beste  spray  eta
tinturak) eta urdailean prozesatzen ditu. hesteak. Garrantzitsuena olioa sabelean sartzea da. Beraz, zapore ez
hain ona duen olioa baduzu, ogi zati bat edo platanoa eta abar jar dezakezu (edo zigarro papera, bertan dauden
produktu kimikoak jatea gustatzen bazaizu), tolestu eta irentsi ezazu bezala pilula bat eta garbitu urarekin edo
tearekin  edo  nahi  duzunarekin.  Hortzak  garbitu  olioarekin  hamar  minutu  inguru  igaro  ondoren,  ahozko
higienean ere lagunduko du. Olio askok zapore goxoa dute (batez ere, abiapuntua landu gabe dagoenean eta
olioa ekoizteko alkoholik erabiltzen ez denean.

Kapsulak - a) Big Pharma enpresan erosi behar dituzu; horrekin zure diruarekin laguntzen diezu; b) pertsona
batzuek alergia diete. kapsulan behar lukeena baino olio gutxiago, e) ez dute hain ondo funtzionatzen hainbeste
baldintzetan,  f)  zaila  da  olioa  haietatik  ateratzea  giltzadura  bat  egin  edo  biriketako  egoeretarako  olioa
lurruntzea. edo olioa topikoki erabili nahi duzunean. Ez dut esaten kapsulak ezin dituzula erabili,  esaten ari
naizena  da  hobe  olioa  hoditik  zuzenean  erabiltzen  ikastea.  Praktika  gehiago  lortu  ondoren,  olioa  inolako
ondoezik gabe nola erabiltzen den ikasiko duzu. Niri pertsonalki gustatzen zait olioa arroz-eltzetik jatea, hatza
bertan sartu eta har dezakedan bezainbeste hartzen dut. Kontuak kontu, hau oso "olioa kontsumitzen du" eta
normalean xiringatik baino gehiago hartuko duzu. Olioa ona denean, "gehiegizko dosi" batek lo egitea besterik
ez  zaitu  eragingo.  Baina,  noski,  nire  esperientzia  eta  tolerantzia  dela  eta  egin  dezaket,  hasiberriei  edo
esperientzia handirik ez dutenei ez nieke hori gomendatuko eta ez nien gomendatuko. Zuretzako onena ere,
Stefan. Jindrich ”
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"Kostuak kezkatzen bazaitu, minbizia sendagai gehienen kopagina baino askoz ere merkeagoa da eta zenbait
minbizia etxean hartzen dituzun sendagaiak aseguruak estaltzen ez baditu. Nire familiako norbaitek olio hori
minbizia izateko behar banu, nik aurkituko nuen bidea. Zorte on!!!!" Lisa

- "Ados nago, Lisa, olioa askoz ere tratamendu merkeagoa da, beste kostu eta gastu guztiak kontuan hartzen
direnean.  Gainera,  sistema  medikoak  emango  lukeen  guztia  baino  seguruagoa  da,  askoz  ere  modu
eraginkorragoan eta  fidagarriagoan funtzionatzen  duela eta  pozgarria  edo erradiazioa  baino dibertigarriagoa
dela hartzea. "JB

G. Badakit RSO zuk zeuk egitea gomendatzen duzula, baina botika batek tokiko tokia dauka eta justu galdetzen
nion zer izan beharko lukeen arrazoizko prezioa. 

A.  Olio  gramo  bat  ekoizteko  kalitate  handiko  4-7g  kimu  behar  dira,  beraz  "prezio  egokia"  izan  beharko
litzateke. Ez ditzagun kalamuaren prezio barregarriak eztabaidatu, niretzat 60g dosi baten prezio egokia 50-
100USD da (edo gutxiago, eskala handian legez kanpoan hazten bada). Ez dut esaten oraingoz non lortu prezio
horrekin. Kalitate goreneko olioak kostatzen du zer puntutan kostatzen den bizi zaren lekuan. JB

Erauzteko beste era batzuk

Olioa egiteko beste modurik aurkitu al duzu?

"Olioa ekoizteko modu asko daude eta ez dut aldarrikatzen nire metodoa nahitaez onena dela, baina, dakidala,
milaka kasutan arrakasta izan duen bakarra da.

Egia esan, munduan erakutsi  dugun metodoa gordin kontsideratuko litzateke kasurik onenean, baina botika
honen forma oso garbia horrela sor daiteke. Nire asmoa olioa ekoizteko metodo bat aurkeztea zen, eskuragarri
dauden ekipoekin, beraz, behar izanez gero, ia denek modu errazean sor ditzakete beren sendagaiak.

2005ean sarekada egin zidaten arte, destilazio prozesuak erabili nituen sendagaia ekoizteko eta disolbatzaileak
berreskuratzeko. Metodo hau askoz ere arriskutsuagoa da eta "lurra errespetatzen" du, disolbatzailea ez baita
xahutzen.  Baina  poliziak  nire  ekipoa  konfiskatu zuen,  eta  horrek behartu  ninduen arroza eltzeak  erabiltzen
hastera zeregina betetzeko.

Zer erauzketa beste era erabil daiteke orduan?

Berriro ere, erauzketa metodo ugari daude eta ez dut horrelakoetan aditua dela aitortzen. Metodo zientifikoen
arazoa, hala nola gas nobleen erauzketak eta abar, jende gehienak erauzketa horiek egiteko ekipamendua eta
ezagutza falta du. Horregatik, botika hau beraiek ekoizteko ahalik eta modurik errazena erakutsi diegu jendeari.

Erretxinak ateratzeko ur hotzak erauzteko metodoak ere badaude. Erauzketa mota hau pare bat aldiz egiten
saiatu naiz eta emaitzak ez ziren espero bezain onak izan. Hala ere, modu horretan kalitate handiko olioa ekoitzi
dutela dioten jendea ezagutzen dut. Bistan denez, ur hotzak ezin du su hartu edo eztanda egin, beraz, ur hotzak
erauzteko metodoak aukera bat izan daitezke, baina ziurtatu behar da olioa deskarboxilatua dagoela gaixoari
eman aurretik.

Zer da deskarboksilazioa?

Deskarboxilazioa  gertatzen  da  olioaren  barneko  molekulak  delta  9  posiziora  biratu  direnean  beroaren
erabilerarekin  sendagai  aktiboagoak izan daitezen.  Hori gertatzen  den tenperatura  eztabaidagarria  da,  gaiari
buruz ikusi ditudan txosten asko ez baitaude ados. Gomendatutakoa eginez, olioa berotzen da deskarboxilazioa
gertatzen den tenperatura baino askoz altuagoetara. Karboxilo taldea kentzen da eta, horri esker, molekulak gure
sistema endokanabinoidearen CB1 eta CB2 hartzaileetan sartzen dira eta garuneko hesia pasatzen uzten dute.
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Ba al dago modurik olioa indartsuago bihurtzeko?

Olioaren potentzia  handitzeko hainbat  modu daude, baina berriro ere,  metodo horietako askok ekipamendu
espezializatuak eta batez bestekoak ez dituen ezagutzak behar dituzte. Iraganean, halako olioak ekoizten nituen
eta  indartsuagoak  eta  sendagarriagoak  direla  uste  dut,  baina  indarrean  dauden  legeekin  eta  beharrezko
ekipamenduarekin, ezinezkoa zitzaidan kantitatea ekoiztea.

Ba al dezaket zerbait egin edo erosi dudan olioa behar bezain indartsua ez denean?

Olioa ekoizteko hasierako material ona erabiltzen bada, arazo hau ez da topatu behar, baina ziur nago izango
dutenak. Gaixotasun larri bat tratatzerakoan, onenak bakarrik egingo du; beraz, duzun olioa ez bada esku artean
dugun zeregina betetzen, kimu material gehiago lortuko nuke eta behar bezala ekoizten dut. Norbaiten bizitza
orekan zintzilik dagoela, ez da kalitate baxuko olioarekin jolasteko garaia. Zu sufrituko bazenu, ez al zenuke
ahalik eta botikarik onena nahi? Beraz, mesedez, saiatu besteei gauza bera ematen ". Rick Simpson, Kalamua:
sendabelar gehien

Ahalik eta kalitate goreneko olioak ekoiztea

"Gizon arruntari ahalik eta kalitate goreneko eta sendagai olio gehienak ekoizteko aukera eman nahian, metodo
erraz  bat  aurkitu  dut,  ia  denei  ahalbidetuko diena  iraganean publikoari  erakutsi  ditudan sendagai  balio  are
eraginkorragoak  dituzten  olioak  ekoiztea.  .  Egia  esan,  egin  behar  duzuna  da  dagoeneko  erakutsi  dizugun
prozesuari  urrats  batzuk  gehitzea,  baina  horrela  petrolioa  ekoiztu  ondoren,  uste  dut  ados  egongo  zarela
izugarrizko aldea izango duela.

Lan  egiteko  kalitate  handiko  sendabelarrak  badituzu,  kannabinoide  maila  oso  altua  duten  olioak  fabrikatu
beharko zenituzke, disolbatzaile ona eta arroz-eltzea erabiliz besterik ez. Horrela ekoizten nituen olioek% 95
edo  gehiagoko  THC  maila  erakusten  zuten  normalean  beste  kannabinoide  eta  landare  argizarien  maila
desberdinekin.  Horrelako  olioen  sendatze  ahalmena  da  azkenean  kalamu  kalamu  landareari  merezi  duen
errekonozimendua eman diotena, baina hala ere aurkitu dut substantzia horren sendatze ahalmena maila oso
berrira eraman daitekeela zailtasun handirik gabe.

Egin behar duzun guztia  olioa hartu eta  berokuntza-unitate  batean sartu,  kannabinoideak harrapatu ditzake,
lurruntzen direnean, eta horrek kalitate  eta purutasun handiko olioak sortuko ditu.  Lurrungailu arrunt batek
zeregin hori bete dezakeen arren, egia esan, ez daude eginkizun hori betetzeko behar bezala diseinatuta, izan
ere, denbora asko beharko litzateke botika kopurua ekoizteko eta eskuragarri dauden lurrungailu gehienek ihes
egin ohi dute.

Olioa eskala handiagoan ekoizteko estankotasuna duen lurrunezko unitate askoz handiagoa beharko litzateke eta
angelu batean finkatutako bilketa kupula askoz ere handiagoa erabili beharko litzateke, horrela kannabinoideak
biltzen hasi eta gero korritu kupularen punturik baxuenera, eta han isuri zulo txiki batetik bildu ahal izango
lirateke oso araztua dagoen olio moduan. Zailtasun mekanikoa duen edonork ez luke arazo handirik izan behar
zeregin hori burutzeko unitate bat jartzeko, baina denbora eta ahalegin pixka bat beharko du gailua muntatzeko.

Lurrun  egin  ondoren  jaso  daitekeen  olio  kantitatea  jatorrizko  olio  hasierako  olio  kanaabinoideen  pisuaren
arabera. Erabiltzen ari zaren olioak% 99 kannabinoideak pisuan izanez gero, gutxi gorabehera kantitate hori
itzuli beharko zenuke lurrundu ondoren.

Aipatu beharra dago ezpurutasun ugari dituzten maila baxuagoko olioen kalitatea hobetzeko modu bikaina dela,
beraz botika boteretsu eta eraginkorrago gisa erabil daitezkeela. Kannabinoideen eduki askoz baxuagoa duen
hasierako olioak ere sendagai dezente sor ditzake, kannabinoideak lurruntzen badira eta ezpurutasunak katiluan
uzten  badira.  Agian  ez  duzu  ateratzen  sartu  bezainbeste  aterako,  baina  gutxienez  hasitakoa  baino  askoz
sendagarriagoa den olioa lortuko duzu.  Sendatzeko orduan, sendagaiaren  garbitasunak eta  eraginkortasunak
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dena esan nahi du gaixoarentzat, beraz, ahalik eta olio sendagarri gehienak ekoiztu nahi badituzu, esaten ari
naizena kontuan hartu beharko zenuke.

Oraindik, ezin dut azaldu zergatik modu horretan ekoizten diren olioak askoz ere sendagarriagoak diren beste
metodo batzuen bidez ekoitzitako olio onenak baino. Lurruntzen ditudan olioak lurrungailuan sartu aurretik
deskarboxilatu  direnez,  horrek  sendagaiak  ahalik  eta  aktiboen  zituela  esan  beharko  luke,  beraz,  olioa
lurrungailutik  jaso  ondoren  potentzian  alde  gutxi  ikusiko  litzateke.  Kannabinoideak  kalitate  handiko  olio
horietatik lurruntzen direnean, lurrungailuaren ontzian geratzen diren guztiak nahi ez diren landare argizariak
eta  bestelako kutsatzaileak dira.  Nahi ez dituzun substantzia  hauek ontzian uztean,  zuk biltzen duzun olioa
askoz ere garbiagoa izango da, baina olio horiek ezpurutasun gutxi zituztenez vaporizadorean sartu aurretik,
horrek ez du ezer azaltzen zergatik olioa askoz ere indartsuagoa den orain .

Kannabinoideek  olioa  lurrundu  egiten  dute  300  eta  400  gradu  Fahrenheit  artean  eta  tenperatura  horiek
deskarboksilazioa  lortzeko  esan  digutenak  baino  askoz  ere  altuagoak  dira.  Edo  potentziaren  hazkunde
harrigarria  eragiten  ari  den  deskarboksilazioari  buruz  oraindik  ulertzen  ez  dugun  zerbait  dago,  edo
kannabinoideak  lurruntzeko  behar  den  bero  gehigarri  hori  guztia  iraganean  inoiz  ezagutzen  ez  genuen
olioarekin zerbait egiten ari da. .

Azken asteetan prozesu berri honi buruz hitz egiten aritu naiz elkarrizketak egiten ditudanean eta orain badira
zenbait pertsona, olioak modu horretan fabrikatzen hasi direnak eta esan didatenaren arabera, harritu egin dira
potentziaren aldearekin. Nire esperientziatik abiatuta, destilazio ekipoak edo arroz sukaldea erabiliz sortutako
olio  altuenak  ere  ezin  dira  konparatu  kannabinoideak  lurrundu  ondoren  biltzen  diren  olioekin.  Zertxobait
berdinak  dirudite,  baina  lurrunezko olioak  hainbat  aldiz  indartsuagoak direla  uste  dut  eta  horrek  baldintza
larriak dituzten pertsonak tratatzeko are egokiagoak izan beharko lirateke.

Batzuek landare materiala lurrungailu batean sartu besterik ez dute eta ondoren kannabinoideak olio moduan
biltzen dituzte  lurrungailuaren kupulatik,  landare materiala  berotu ondoren. Landare lehengaia erabiliz,  olio
dezente  sor  daiteke,  baina  probek frogatu dute  olio  horiek ez  direla  arroz sukaldean ekoizten  diren olioen
potentzia  berdina  eta  horregatik  jendeari  olioa  nire  metodoak  erabiliz  ekoizteko  agindua  ematen  diot.
Lurrungailu batean kalitate handiko olioa jartzen baduzu, kannabinoideak lurrindu ondoren sortuko den olioa
kalitate handiko material kimikotik lurrundu daitezkeen oliorik onenak baino askoz ere indartsuagoa izango da.
Beraz, emaitza bikainak ikusi nahi badituzu, ahalik eta olio onena lurruntzea lortzen da eta horrek sendagai bat
emango dizu, alderatu ezina dela.

Gobernuek nahi  duten edo ez,  etorkizun hurbilean gutako askok gure sendagaiak ekoiztuko ditugu eta  olio
horiek hain eraginkorrak direnez arazo mediko ugari lortzeko, espero dut herri medikuntza sinple hau nonahi
fabrikatuta ikustea droga konpainiekin jolasteko dirurik ez dutenak. Etorkizunean ziur nago droga konpainiak
botika hau ekoizteko gaituta dauden bakarrak direla esaten saiatuko direla, baina denok dakigu gaizkile hauek
emateko  prest  dauden  edozer  prezio  oso  altua  izango  litzatekeela;  eta  ia  edonork  substantzia  hori  sor
dezakeenez, ez dut sendagai konpainiek ere zereginik izan beharrik ikusten.

Behar den ikerketa sinplea egin ondoren, kannabinoide natural desberdinak nahastu eta gaixotasun desberdinak
tratatzeko bereziki diseinatutako olioak ekoitzi ahal izango ditugu, baina olio berri horiek sendatzeko gaitasun
harrigarriak izango dituzten arren, guk sortutako olioak beti izango dira bere lekua gure sendagaietan. Inoiz ez
dut saiatu aurkitu dudan metodo bat patentatzen, uste baitut ezagutza hori erabiltzea aukeratzen duen edonoren
esku egon behar dela eta inork ez duela eskubiderik norbaiten bizitza salba dezakeen ezer atxikitzeko eta, esate
baterako, egia esan, askoz mundu hobea litzatekeela uste dut patenteak bezalakorik izango ez bagenu.

Botika hau erabiltzea debekatu nahi dutenek, droga konpainiek bezala, iraganean frogatu arren pozik daudela
ematen diguten zakarrarekin pozoitu eta hiltzen gaituztela,  ziur nago saiatuko direla esaten dira botika hori
behar bezala sor dezaketen bakarrak. Deskribatu berri dudan metodo berria erabiliz, edonork fabrikatu ditzake
botika-konpainia batek eman dezakeen bezain garbiak diren botikak. Gainera, uste dut guk ekoitz ditzakegun
botikak askoz ere eraginkorragoak izango direla droga konpainia batek eskeiniko lukeena baino, haiek ez bezala
ez baitago diruaren truke eta gure helburua geure burua sendatzea besterik ez baita.
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Orain  ez  dago gure sendagaiak  ekoizteko zergatik  ez dagoen zentzuzko arrazoirik  eta  gobernuek erosi  eta
ordaindutakoek hori eragozten ahalegintzen direnean, haien ustelkeriatik libratu behar dugunaren beste adibide
bat besterik ez da izango guztientzat, gizateria askatu haien atzaparretatik. Honezkero begi-bistakoa izan behar
da droga-konpainiei  eta  gure gobernuei  ezer  gutxi  axola zaiela  gure osasunaz eta  ongizateaz.  Beraz,  eman
diezaiogun sen onari eta Ama Naturari gure osasuna hobetzeko zer egin dezaketen ikusteko, eta behin hala
egiten dugu, ziur nago iraganean gertatutakoa ez dugula onartuko ". Rick Simpson, Kalamua: sendabelar gehien

Kalamua edo Marihuana?

«Historian zehar, kalamua kalamu gisa ezagutu izan dute milaka urtetan laborantza gisa hazten zutenek. Diru
handien kezkek eta kontrolatzen dituzten gobernuen manipulazioarekin, erretxinazko eduki handiko kalamu-
anduiek marihuana izena aldatu zuten eta  jendearentzat  orokorrean bihurtu ziren.  Hori gertatu  zen garaian,
gehienetan jendeak ez zuen marihuana zer zen ideiarik ere. Esan zitzaien guztia marihuana mendekotasuna eta
hilgarria den droga arriskutsua dela da. Denok sinetsarazi ziguten artikulazio bat erretzea geure buruari egin
geniezaiokeen gauzarik autosuntsitzaile eta kaltegarriena zela. Noski, hori guztia gezur multzo bat besterik ez
zen, baina garai hartan publikoak ez zuen bestela jakiteko baliabiderik.

Jendeak jakingo balu noiz gobernuek planta hori legez kanpo uzten saiatu ziren Aita Fundatzaile eta AEBetako
iraganeko presidente askok kalamua nahiko modu erretzen zutela karreran zehar, agian ez zituzten hain erraz
irentsi behar izan zituzten murrizketa berri horiek. . Dokumentatutako kontu ugari daude, estatu-gizon ezagun
askoren  erretze  praktikak  nahiko  modu  bizian  deskribatzen  dituztenak  eta  Abraham  Lincoln  bezalako
presidenteek nola gozatu ohi zuten kalamua erretzen bere pipan bere atarian eserita ematen zuen denboraz.

Zenbait dokumentu ikusita, sortutako garai hartako buruzagi politikoak, hala nola Independentzia Adierazpena
eta Konstituzioa, uste dut segurua dela, egia esan, oso pentsalari argiak izan zirela. Badirudi erretzen ari ziren
marihuanaren  efektu  beldurgarriak  orain  jendeari  esaten  ari  zitzaizkionak hain  kaltegarriak  direla,  ez zuela
inolako  eraginik  izan  gizabanako  horiengan  edo  arrazionalki  pentsatzeko  duten  gaitasunean.  Hala  ere,
hamarkada geroago kalamuaren erabilera mugatzen zuten legeak 1900. hamarkadaren hasieran ezarri zirenean,
oso jende gutxik zuen horrelako gauzen berri.

Kalamuaren historian zehar sendabelarren erabilera mitikoa da. Gaixotasun eta lesio mota guztiak tratatzeko
erabiltzen  zen.  Azken  hamarkadetan  soilik  kalamuaren  erabilera  sendagarria  ukatu  zaio  jendeari.  Kalamu
landarea benetan denagatik aitortzeko, egin behar duguna fikzioetatik bereiztea da.

Sistemak  kalamua  jendarteratu  zuen  marihuana  izena  jarriz.  Albisteek  eta  zinemako  komunikabideek  gure
guraso  eta  aiton-amonei  esan  zieten  marihuana  eta  /  edo  kalamu  landarea  droga  hilgarria,  arriskutsua  eta
mendekotasuna zela. Ezer ezin zen egiatik urrunago egon, baina garai hartan ia ezinezkoa zen jendearentzat
gertaerak beraiek jakitea.

Propaganda barregarri hau sortu zutenak aspaldi hilda daude, beraz, zergatik geratzen dira kalamuaren inguruko
gezurrak eta iruzurrak? Erantzuna erraza da: dirua. Sufritzen eta hiltzen ari gara, droga konpainiek eta beste diru
interes handiek irabazien marjinak hobetu nahi dituztelako. Hori egiten jarrai dezaten, kalamua legez kanpokoa
eta publikoarengandik urrun mantentzea bermatu behar dute, sendabelarentzako eta beste helburu batzuetarako.

Horren guztiaren atzean dagoen historia aztertzen badugu, aurkituko dugu John D. Rockefeller eta bere lagun
aberatsak, garai hartako gobernuekin lotutako ustelkeriarekin batera, gaur egun dugun sistema medikoa eman
zigutenak.  Aberatsek  eta  boteretsuek  finantzatutako  mediku  eskoletan  medikuei  medikuntza  alopatikoa
irakasten zitzaien, hau da, produktu kimikoak eta pozoiak lortzen zituzten medikuntza. Denboraren poderioz,
haien  gezur  eta  iruzurrek sendagileak  ez ezik,  jendea  ere konbentzitu  dute produktu kimikoak eta  pozoiak
onuragarriak  direla  osasun baldintzetarako.  Beste  modu batera  esanda,  medikuntza  eskola  deituriko  horiek
garunak garbitu  dituzte  bai  medikuak eta  baita  jendartea  ere,  beltza  zuria  dela  sinesteko ".  Rick Simpson,
Kalamua: sendabelar gehien

24



MINBIZIARAKO SENDA: RICK SIMPSON PROTOKOLOA

Zein tentsio edo tentsio erabili behar ditut olioa egiteko?

"Erantzuteko nahiko galdera zaila da, egia esan, denok gaude hazien merkatarien errupean, haiek baitira hazten
ari garenaren azken hitza.

Arazoa  da  White  Widow  bezalako  tentsio  bat  bost  hazi  hornitzaile  desberdinei  eskatuko  bazenio,  hazi
zenituenean, ziurrenik bost landare mota desberdin hazten amaituko zenuke. Kanadan hazten ari nintzen alargun
zuriak  oso  lasaitze  efektua  izan  zuen  Indica  barietate  ona  bezalakoa  eta  inoiz  topatu  ditudan  analgésiko
onenetarikoa  izan  zen.  Baina  hasieran  erosi  nituen  konpainiari  hazi  berak  eskatzen  saiatuko  banaiz,  gaur
baliteke sendagai balio oso desberdinak dituzten haziak bidaltzea.

Europan ikusi dudan alargun zuria Kanadan hazten ari nintzena baino askoz indartsuagoa da, beraz, badirudi
hemen dauden haziek sativa gehiago izan behar dutela. Zoritxarrez, gehienetan, ez zituen Kanadan hazten ari
nintzen alargun zuria bezalako logura efektu gogorra sortzeko bila nituen balio sendagarriak.

Tentsio batzuk hobeak dira mina arintzeko, eta beste batzuk eraginkorragoak izango dira diabetikoen odoleko
azukre maila kontrolatzeko edo glaukoma jasaten dutenentzako presio okularra murrizteko. Sendagai balioak
ezagutzen dituzten hazien etengabeko hornidura etengabea behar dugu, pertsona arrunt batek zer hazten ari den
jakiteko.  Lurreko andu sendagarrienak hazteko askatasuna besterik ez dugu behar eta,  ondoren,  ezabatzeko
prozesu sinple bat erabiliz, baldintza mediko desberdinak tratatzeko olio onena zein den ekoizten dugun jakin
dezakegu.

Hori  egin  ondoren,  hazi  horien  hornidura  egonkorra  jarri  liteke  jendearen  eskura  eta  gero  beren  mediku
beharretara egokitzen diren anduiak haz ditzakete. Baina egun hori iritsi arte, ezin dut gomendatu tentsio edo
hazi saltzaile jakin bat eta esan "hau zuretzat da" eta "efektu bermatuak" dituela.

Zenbait hazitako enpresek saltzen dituzten anduien balio sendagarriei buruzko informazioa dute eskuragarri.
Beraz, ideia ona litzateke erosketa egin aurretik informazio hori aztertzea.

Zer tentsio bilatu behar dituzte pazienteek orduan?

Une honetan, egin dezakedana da jendeari esatea bere olioa ekoizteko% 20 THC edo gehiago duten indica edo
indica dominante sativa gurutze sendoak eta oso lasaigarriak agintzeko. Gainera,  jendeak beti  galdetzen dit
nondik lor ditzaketen haziak eta hori benetako arazoa izan daiteke saltzea onartzen ez duten herrialde batzuetan
bizi  direnentzat.  Interneten  sartzen  bazara  eta  mundu  guztian  cannabis  haziak  eta  ontzi  batzuk  hornituko
dituzten hazi enpresa ugari aurkituko dituzu. (Aholkua: Google marihuana hazien hitzak Google-n mundu osoan
eta zure beharretara egokitu daitezkeen lineako dendak aukeratuko dituzu).

Zer ikusi behar da olioa ekoizteko landareak aukeratu edo erosterakoan?

Kalamuarekin  esperientziarik  ez  duen  jendearentzako  kontuz  ibili  behar  da,  mahastizain  eta  saltzaile  asko
saiatuko baitira  daukaten  guztia  saltzen.  Kalamua  inoiz  erretu  ez dutenentzat,  erosketak  egiten  dituztenean
esperientzia duen norbait eramatea gomendatzen diet.

Ezin duzu beti itxura eta usainarekin joan kalamuaren potentzia zehazteko. Erretxinaz distiratu eta usain ederra
zuten  kimuak  ikusi  ditut,  baina  botika  onak  ekoizteko  ahalmena  falta  zitzaien.  Beraz,  hobe  da  materiala
zenbaterainoko indarra duen jakitea kantitate handia erosi aurretik.

Norbaitek kilo bat botika ekoizteko ekartzen duenean, lehenik eta behin nire efektuak probatzen ditut. Kimua
apur bat moztu eta giltzadura bat bota nuen. Kalamua ona bada, artikulazio erdia erretzen dudanean, haren
ondorioak sentitzen ditut. Bilatzen dudana logura sentsazio gogorra da, etzanda joateko gogoa pizten duena.
Indika ona edo indica nagusi sativa gurutzea erretzen badut, normalean halako barietateek efektu horiek izango
dituzte.
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Lo sentimendu astun eta logala sortzen duten kalamu barietate ia guztiak sendagarriak direla aurkitu dut. Hauek
dira  minbizia  eta  barne  arazo  larriak  tratatzeko  olioak  ekoiztean  hain  arrakasta  handiarekin  erabili  nituen
barietateak ". Rick Simpson, Kalamua: sendabelar gehien

Nola zehaztu zein hasierako material erosi?

"Bud materialak barruan zer ezaugarri dituen zehazteko modurik errazena batzuk erretzea da eta zuregan zer
eragin duen ikustea da. Jendeak kalamua ekartzen didanean botika hau ekoizteko, artikulazio bat jaurtitzen dut.
Erdia  inguru  erretzerakoan,  badakit  bilatzen  ari  naizen  efektu  lasaigarria  duen  eta  horrela  hautatzen  dut
erabiltzen dudan materiala.

Botikak ekoizteko kalamua erosiko baduzu eta zuk zeuk erretzen ez baduzu, eraman esperientziadun erretzailea
den norbait eta erostea pentsatzen ari zaren materiala probatu. Esan efektu lasaigarri baten bila zabiltzala eta ez
duzula zerbait pizgarria edo bizigarria erosi nahi.

Ez da ideia txarra poltsikoko lupa bat eramatea, beraz, erosi nahi duzun kimuaren erretxina azter dezakezu.
Kimua ona izozteak estalita dagoela dirudi, gehienetan begi hutsez ere ikus daiteke. Olioa ekoizten ohitzen
zarenean,  askotan  ideia  nahiko ona izan daiteke  zenbat  olio  sor  dezakeen kiloko kiloko kiloko materialari
luparekin  begiratuta.  Behatzen  ari  zaren  erretxina  sendagaia  da  eta,  oro  har,  kimu  materialean  zenbat  eta
gehiago egon, orduan eta olio kopuru handiagoa sortuko da.

Zergatik gomendatzen diezu jendeari kilo bat edo gehiago hasierako materialarekin egitea? Produktu al 
dezakete kalamu lehorreko ontza esateko? '

Bai, noski, olioa kantitate txikiagoetan ere ekoiz daiteke. Kalamu lehor onaren ontza batek 3 edo 4 gramo goi
mailako olio ekoiztu beharko lituzke eta disolbatzaile 16 ontza likido inguru beharko lirateke bi garbiketak
egiteko.

Badira  arrazoi  batzuk  gaixoek  olioa  kilo  batetik  ekoiztea  ahal  dela  iradokitzen  dudala  eta  erabiltzearekin
pazientea lasai jartzea dakar. Nahiko osasuntsu daudenek ere 60 gramoko tratamendua irentsi beharko luketela
uste dut, gorputza desintoxikatzeko eta osasun egoera onera itzultzeko. Olio asko ekoizteko normalean kilo bat
kilo behar dira eta uste dut pazientearentzat errazagoa dela barietate askotako olioak ekoizten saiatzen ez badira.

Tentsio bakoitzak efektu desberdineko olioak sortzen ditu; beraz, pazientea tentsio batetik bestera aldatzen ari
bada, inoiz ez dakite zer espero. Botika honen erabilerarekin gustura daudenentzat, olioz aldatzeak arazo gutxi
edo batere ez dakar. Baina efektuak lehen aldiz jasaten ari diren gaixoentzat, onena dela uste dut olio mota
bakarra irensten badute.

Zenbat indartsuak eta indartsuak dira olioa egiteko erabiltzen dituzun landareak?

Sendagaia  beti  jartzen  dut  eskura  dudan  material  sendo  eta  lasaigarrienarekin  eta  askotan  lantzen  ditudan
anduiek efektu euforikoa ere sortzen dute. Ezaugarri horiek dituzten tentsioetatik sortutako olioek oso efektu
atseginak dituzte eta pazienteek gustura hartu ohi dituzte.

Lokalean, lapiko erretzaile asko kexatzen ari dira kalamu on guztia sendagaientzat erosi eta ez dut ezer erretzen
nahi dutenei uzten. Ez diot horri arreta handirik jartzen, gaixorik ez daudenen aisialdi beharrak baino askoz
garrantzitsuagoa dela uste baitut bizitza salbatzea.

Beti  bilatzen dut erretxina eduki handia eta sendagai balio egokiak dituzten tentsioak.  Sendagaia ekoizteko
erabiltzen  dudan materialaren  zati  handi  bat  barietateetatik  dator,  ustez% 20 THC tartean  daudela.  Jakina,
tentsio horiek THC asko edukiko balute,  kilo  batek 90 eta  100 gramo olio sortuko lituzke.  Badira kalitate
horretako kalamu sendagarriak hazten dituztenak, baina niregandik kendu, horrelako kalamua oso garestia eta
aurkitzea zaila izan daiteke.
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Eskura  nuen  kimu  material  gehienak  60  gramo  olio  inguru  ekoizten  zituen  kilo  lehor  bakoitzeko;  beraz,
zalantzarik  gabe,  kalitatea  hobea  izan  zitekeen.  Egia  esan,  oso  aukera  gutxi  nuen  gaian.  Gaixoen  bizitza
salbatuko banu, eskura zegoena erabili beharko nuen. Jendeak benetan jakin behar duena zera da: sortutako olio
kopurua aldatu egingo dela eta olio horiek sendagai balioa ere aldatuko dutela.

Gainera, kalamua hazteko erabilitako metodoek zerikusi handia dute erregaiaren material lehorrean THC zenbat
dagoen. Hazten ari den tentsioa% 20 THC edo gehiago eduki dezaketen kimuak ekoizteko gai izan daiteke
baina mahastizain askok ez dute hori lortzeko beharrezko trebetasunik edo ekipamendurik. Kimua kilo lehor
batetik  90  gramo olio  ekoizten  zituzten  tentsioekin  lan  egin  dut  eta  batzuetan  pixka  bat  gehiago  ere  bai.
Zoritxarrez, kalitate horretako kalamua nahiko arraroa da; beraz, kalamu kimuko kilo lehor batetik 60 gramo
olio on lortzen badituzu, pozik egon. Hasierako materiala erosterakoan, bilatu beti ahalik eta kalamu potenteena.
norbaiten bizitza horren araberakoa izan daiteke ". Rick Simpson, Kalamua: sendabelar gehien

Cannabis Sativa versus Cannabis Indica

Zein da cannabis sativa eta cannabis indica arteko desberdintasun nagusia tratamenduan?

"Ez zait gustatzen inor sativa olioa irensten ikustea minbizia eta beste egoera larri batzuk tratatzen saiatzeko.
Sativa on batekin egindako olioak minbizia sendatzeko aukera dago, baina olio horren eragin dinamizatzailea ez
da sendatzeko egokia. Zalantzarik gabe, ez nuke zalantzarik izango larruazaleko minbizia kanpotik tratatzeko
olio  horrekin,  baina  sativa  barietateetako  olioak  hartzeak  gaixoaren  lo  egiteko  ereduari  eragin  diezaioke.
Halaber,  olioak oso eraginkorrak  direla  deritzot  depresioa  pairatzen  duten pertsonen tratamenduan.  Zenbait
kasutan, depresioa jasaten dutenek etekina atera dezakete ohetik altxatzean olio horren dosi txiki bat hartuko
balute. Horrek dinamizatuko lituzke eta animoa altxatuko luke, baina gehiegi hartzen bada, sativa olio indartsu
batzuk oso bizigarriak izan daitezke eta jende gehienari ez zaio efektu hori gustatzen.

Sativa bidez sortutako olioak egoera batzuetan onuragarriak izan daitezkeen arren, gehienetan haien erabilera
saihesten  saiatzen  naiz.  Askotan  olio  horiek  bizigarriegiak  dira  eta  ez  dut  ikustea  minbizia  terminala  edo
bestelako  egoera  larriak  dituen  norbait  ikuilua  margotzen  saiatzeko.  Zenbait  gaixok  ez  dituzte  olio
dinamizatzaileen  ondorioak  ondo  kudeatzen,  eta  horrek  oso  egonezinak  sor  ditzake.  Nire  esperientziatik,
gaixoak askoz hobeto erantzungo du olioa aipatu ditudan ezaugarriak dituzten lasaigarri tentsioetatik sortzen
bada.

Gaixoak biziko duen lo gehigarria oso freskagarria da eta logikoa denez, ondo atseden hartzen duen gaixoak lo
egiteko  zailtasunak  izaten  dituena  baino hobeto  sendatuko da.  Medikuntzako baldintza  gehienak  tratatzeko
barne  erabilerarako,  iradokitzen  dut  iradokizunak  edo  indica  nagusi  sativa  gurutzeak  erabiltzea.  Indicasek
pertsona bat erlaxatzen du eta atseden gehiago, lo eta lasaitasun gehiago eskaintzen dizkio.

Halaber,  aurkitu  dut  indisa  nagusi  den  anduietatik  sortutako  olioak  eraginkorrak  direla  depresioa  eta
osasunarekin lotutako beste arazo batzuk tratatzeko. Nire ikuspegiaren arabera, ekoiztutako olioek indize onak
osatzen dituzte sativaz ekoiztutako olio gehienak baino sendagarriagoak direla.

Tentsio ugaritako eta tentsio konbinazio askotako olioak probatu ditut. Gogoan dut ia nirvana bat eman 
zidan olio bat. Nola deskribatuko zenuke pazienteentzat esperientzia atseginena sortuko duen olio ideala?

Nirvanara iristea ez da beharrezkoa olio hori zure gorputza modu eraginkorrean sendatzeko erabiltzerakoan,
baina egoera gehiegi hartu eta egoera hori lortuko bazenu ere, ez zenuke kalterik egingo. Egia esan, minbizia
bezalako gaixotasunengatik oso gertu daudenentzat, maila altuko olioaren gaindosia handiak bizirauteko aukera
handituko luke.

Gaixoak etxean egin dezake baina olioa onartuko balitz, uste dut hori askoz hobeto egin litekeela ospitalean.
Gaixoa heriotzatik  gertu  egon ezean,  gure  dosi  jarraibideak  jarraitzeko  esaten  diet,  baina  bizitza  arriskuan
dutenentzat botika hau ahalik eta azkarren hartzea gomendatzen dut.
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Iraganean kalamua erretzen duten askok ez dute substantzia horren beldurrik eta ikusi dut minbizia terminala
duten pertsona batzuk hilabete batean sendatzen dutela haien egoera. Egia esan, gaixoari bere buruari dagokio
sendagaia zein azkar hartzen den. Jendaurrean jakitea zenbateraino den segurua irenstea, espero dut gehiago
saiatuko direla azkarrago irensten.

Indica, Sativa edo Ruderalis?

Zorionez, badirudi gehienetan cannabis indica andui onak minbizi mota guztientzako tratamendu eraginkorra
direla.  Gaur  egun  milaka  kalamu  mota  sortu  dira,  tentsio  desberdinak  gurutzatzen  dituzten  hazleek  sortu
dituztelako. Landare honen hiru barietate nagusiak cannabis indica, cannabis sativa eta cannabis ruderalis dira.
Indize puruek sendagai oso lasaigarriak sortzen dituzte, osasun baldintza gehienen tratamenduan eraginkorrak
direnak.

Sativa edo ruderalisarekin gurutzatu diren indize onek ere izan dezakete sendagai efektu lasaigarri handia. Hala
ere, gurutze berri horietan dagoen indizaren ehunekoaren araberakoa da botikak bezain eraginkorrak izango
diren.  Orokorrean,  zenbat  eta  indize  handiagoa  izan,  orduan  eta  lasaiago  eta  eraginkorragoak  izango  dira
gurutze hauek sendagai gisa.

Sativa puruak, berriz,  efektu energetikoa sortzen du, kasu askotan sendatzea sustatzeko egokia ez dena eta
botika gisa erabiltzen saiatzen direnen lo egiteko ereduak oztopa ditzakeela. Sativa purutik edo sativa nagusi
den indica edo ruderalis gurutzetatik sortutako botikak onuragarriak izan daitezke depresioa edo topikoki tratatu
daitezkeen larruazaleko gaitzak tratatzeko.

Irensteko helburuarekin, sativa eta sativa nagusi gurutzatuetatik sortutako olioak kontuz erabili behar dira. Olio
horiek oso bizigarriak izan daitezke irensten direnean eta efektu horrek, nire ustez, ez du sendatze prozesua
sustatzen.

Azken urteetan  cannabis  ruderalisek  arreta  handia  lortu du kalamuaren  munduan.  Ulertzen  dudan moduan,
ruderalisak  indizekin  eta  sativekin  gurutzatzen  ari  dira,  tentsio  horiek  gogorragoak  eta  moldearekiko
erresistenteak  izan  daitezen.  Gainera,  Ruderalis  barietateek  CBD  ugari  dute  eta  batzuek  uste  dute  horrek
garrantzi handia izan dezakeela, baina oraindik frogatu gabe dago. Ezin dut iritzirik eman barietate honetatik
sortutako botika eraginkorrak sendagarriak izango liratekeen. Ruderalis barietateekin lanean esperientziarik ez
dudanez, oraingoz ez nago nire iritzia emateko kualifikatuta sentitzen.

Hala eta guztiz ere, emaitza onenak lortzeko, indica pura edo indica dominant sativa gurutzeak erabiliko nituzke
botika hau ekoizteko, dagoeneko eraginkorrak direla frogatu baita.

Nire esperientziatik abiatuz, ia indika nagusi diren andui guztiek sendagai bat sor dezakete osasun baldintza
askotan tratamendu eraginkorra izan dadin. Depresia jasaten duten pertsonek ere onak izan daitezke adierazle
onekin sortutako olioen efektuak. Beraz, hobe da sativetatik aldentzea sendagaiak barne helburu gehienetarako
ekoizteko. Hala ere, larruazaleko gaixotasuna edo larruazaleko minbizia topikoki tratatu nahi baduzu, sativa
barietateetatik  sortutako  olioak  nahiko  eraginkorrak  izan  daitezkeela  pentsatuko  duzu  horrelako  gauzen
tratamenduan. Zalantzarik gabe, tentsio batzuek beste batzuek baino botika askoz indartsuagoa sortzen dute
mediku  baldintza  desberdinetarako.  Etorkizunean,  hor  egin  behar  da  ikerketa  ".  Rick  Simpson,  Kalamua:
sendabelar gehien
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Kanpokoa versus Barrualdea

Ba al dago desberdintasunik barruko eta kanpoko landareetako olioen artean?

"Emaitza onekin barnean zein kanpoan hazitako kalamuarekin ekoiztu dut olioa. Nahiago dut kanpoan hazitako
kalamuarekin lan egitea, batez beste hazkuntza-sasoi onean kanpoan kalitate handiko kalamua indartsuagoa izan
daitekeelako eta askotan erretxina gehiago sortzen duelako. Eguzkiari  egozten diot batez ere, ez baitut  uste
barruko argiztapen sistema gehienek argi iturri honekin lehia dezaketenik. Era berean, badaude beste estres eta
faktore batzuk hazten ari diren tentsioaren potentzian eragina izan dezaketenak, barrualdean hazitako landareek
topatzen ez dituztenak.

Barruan  hazten  den  kalamua  oso  indartsua  izan  daiteke  eta  sendagai  onak  sortuko  ditu,  baina  barruko
hazkuntzan  eragozpen  ugari  daude.  Barruan  hazten  diren  landareak  normalean  askoz  ere  txikiagoak  dira
kanpokoak baino. Gainera, barruko instalazioekin,  usaina, airearen mugimendua, infestazioak eta beroarekin
arazoak sortzen dira. Barruko hazkuntza sistemek gehiegizko bero kantitate handia sortzen dute eta askotan
infestazioak eta landareen hazkundea kontrolatzen dira produktu kimikoak erabiliz.

Ezin  dut  esan  barruko  laboreetatik  sendagaiak  ekoizteko  arazorik  topatu  dudanik;  beraz,  alternatibarik  ez
baduzu, zure burua hornitzeko modu ona da. Landa ingurunean bizi ez direnei, barruko hazkuntza sistema txiki
bat eraiki edo erostea gomendatzen diet, familia guztiaren sendagai beharrak hornitzeko. Gaur egun, barruko
hazteko ganbera mota ugari daude eskuragarri edo nahi izanez gero beti egin dezakezu zeurea. Hala ere, nire
ikuspegitik,  kalamua behar bezala  hazteko modu bakarra dago eta  aire  zabalean dago.  Lur irekia  drainatze
onarekin eta pH egokia izatea eskatzen da. Horrek eguzki asko, zaldi simaurra eta ur kantitate ugariak uzta
harrigarria sor dezake.

Barruko edo kanpoko landareetatik sortutako kalamu olioan ez dut desberdintasunik ikusi barruko landareak
apur  bat  gutxiago  indartsuak  direla  baino.  Baina  hainbat  arrazoi  egon  liteke  hori  gertatzeko  eta  baliteke,
baldintza egokietan, barruko landareak kanpoaldean hazitakoak bezain indartsuak izatea.

Kanadan inoiz ekoiztu ditudan oliorik indartsuenak kanpoko landareetatik etorri dira. Barruko landareek olio
potenteak  apur  bat  gutxiago  sor  ditzakete,  baina  botika  gisa  oso  eraginkorrak  dira.  Beraz,  gaur  egun,  lor
dezakezun lasaigarri  potenterik potoloenarekin lan egingo nuke,  edozein dela ere barrualdetik  edo kanpotik
datorren. " Rick Simpson, Kalamua: sendabelar gehien

Zein argi artifizial motarekin lortzen duzu emaitzarik onenak?

“Barruko emaitzarik onenak presio altuko argien konbinazioa erabiliz lortu ditut. 1000 watt-eko presio handiko
sodioa eta 1000 watt-eko halogenuro metalikoa erabili  ditugu hazteko ganbara berean, inoiz hazitako kimu
handienak ekoizteko. Barne hazteko sisteman 600 watt-eko presio altuko sodioa sekula erabili ez badut ere,
bildu dezakedanaren arabera, horrelako bonbilak dira eraginkorrenak, watt bakoitzeko lumen gehien ateratzen
dutelako. Presio altuko argiztapen sistemen arazo nagusia sortzen duten beroa eta kontsumitzen duten indarra
da, beraz, beste argiztapen mota batzuk aztertu ditut arazo horiek konpontzen laguntzeko.

4  metroko  bonbilla  fluoreszente  zuri  freskoek  kalamua  nahiko  ondo  haziko  dute  landare-egoeran;  baina
koskorrean askoz argi intentsitate gehiago gomendatuko nuke. Gaur egun, intentsitate handiko LED eta lanpara
fluoreszente trinkoen forma ugari daude, mahastizainek emaitza onak lortzeko esan didatenak. Argiztapen mota
honek oso bero gutxi sortzen du, energia kontsumo txikia du eta lanabes horiek bizitza itxaropen luzea dute.

Azken  urteotan,  argiztapen  mota  horien  kostua  izugarri  jaitsi  da  eta,  beraz,  lanabes  horiek  mahastizainek
ordaindu  dezaketen  prezioen  barruan  daude.  Barruko  hazkuntzan  hasi  berria  den  edonorentzat,  nire  ustez
argiztapen  forma hau lanpara  fluoreszenteak  erabiltzearekin  batera  hasteko modu ona da  eta  presio  altuko
argiztapen sistemekin lotutako arazo asko ezabatu ditzake.
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LED eta fluoreszenteek lanabesak barruko uzta polita haz dezaketen arren,  gehien pizten nauen argi iturria
plasma argia da. Ulertzen dudanaren arabera, energia aldetik oso efizientea da, bero-irteera txikiarekin eta 1000
watt-eko bonbilla batek eman dezakeen argi-kantitatea ia ulertu ezinik dago. Halako bonbilla bat erabiltzeak
1000 watt-eko presio altuko sodio ugari erabiltzearen beharra ezabatu dezake. Mahastizain handiagoentzat, bero
arazoak konpontzen eta energia eta kableen kostuak izugarri murrizten lagun dezake. Gaur egun, argiztapen hori
nahiko garestia da, baina, LED lanabesak bezala, prezioa laster jaitsiko da.

Zure haztegian eguzkia dugun espektro bereko plasma-aparatua inbertsio ona izango dela uste dut mahastizain
serioenentzat.  Denbora  gutxian  espero  dut  fluoreszente  trinkoak,  LEDak  eta  plasma-lanabesak  barruko
hazkuntzaren  aurpegia  aldatzen  dutela  betirako  eta  askoz  ere  gutxiago  konplikatuko  dituztela  gauzak
kalamuaren kalamu landarea  hazten  parte  hartzen duten  guztientzat  ".  Rick Simpson,  Kalamua:  sendabelar
gehien

Zer jakin behar dute pazienteek kalamua hazteko?

“Kalamua hazten hasi den edonorentzat, gaiari buruzko liburu edo bideo on bat beharrezkoa da. Besterik gabe,
joan kalamuari buruzko argitalpenen batera edo erosi argitalpen horietako bat bizi zaren tokiko denda batean.
Normalean  aldizkari  hauek  gaiari  buruzko  liburu  onak  non  dauden  esango  dizute.  Nire  gogokoena  Jorge
Cervantes-en "The Indoor Outdoor Medicinal Grower's Bible" da. Gainera, Ed Rosenthalek eta beste askok
gaiaren inguruko liburu bikainak dituzte eskuragarri.

Kalamuari eta haren erabilera ugariei buruz gehiago jakin nahi dutenentzat,  biziki gomendatzen dizuet Jack
Hererren liburua "The Emperor Wears No Clothes" edo Jack-en "Emperor of Hemp" liburua irakurtzea.

Aurkikuntza bidaia egin ondoren landare honek hartu nau, edozein dela ere zure arazo medikoa, sendagaiak
lagunduko ez dizun sentitzen dut. Orduan, oso zaila da ezer topatzea. Arrazoi onak ditut naturako mirari horri
mila  profil  sendagarri  desberdin  dituen  landarea  deitzeko.  Tentsio  desberdinetatik  sortutako  olioek  izan
ditzaketen  efektu  medikoak ikusi  ondoren,  ulertuko duzu zer  esan  nahi  dudan.  "  Rick Simpson,  Kalamua:
sendabelar gehien

G. Afganistango Kush olioa egiteko gauza egokia al da? Kaleko gauzekin olio bat egin dut eta azken bi asteetan
erabiltzen dut lo egiteko arazoak nituenez, orain haurtxo bat bezala lo egiten dut eta goizean ondo deskantsatuta
esnatzen naiz.  Arazoa da Londresen gauza onak lortzea zaila  dela,  horregatik  eskatu nuen AK, zure iritzia
besterik ez duzu behar orain. Mila esker.

A. Ezin dut benetan tentsioaren izenarekin jarraitu. Indartsua bada eta logura ematen badizu, sendagai onak sor
ditzake.  Dakizuenez,  gomendatzen  ditugu  lasaigarri  indartsuenak  eta  lasaigarrienak  (%  20  THC  eta
gehiagorekin hobe) eta olio onenak oso andre oso indartsuen eta lasaigarrien konbinazio batetik sortutakoak
dira, beraz saiatuko nintzateke hainbat sentsazio lasaigarri ordenatzen. posible, hori litzateke aproposa. Tentsio
bakarreko olioek ere mirariak egin ditzakete, esaten ari naizena da olio onenak andui batzuen konbinaziotik
produzitzen direla normalean. Onenak, JB

"Kaixo, Bobby lagunak esan zidan ... RIko zaintzailea / hazlea naiz eta jakin dut nire aitak minbizia duela,
beraz, modu naturalean Rick Simpson olioa egitea lehentasun bihurtu da. Olioa egiteko erabilitako materialari
buruzko galdera azkarra dut ...

Beti izan behar al du indica nagusi? A + material ugari eskura dezaket, baina gehiena sativa da nagusi, ez naizen
burua india ... ekialdeko kostaldea gasolio garratza, chemdog d, chemdog 4, chemdog sister, blueberry sativa
clone,  girl  scout  cookies,  OG Kush etc.  ...  Guztiak  sativa  espektrora  gehiago  inklinatuta  ...  Beharko banu
material dominante gehiago eskura nitzake ... Eskerrik asko egiten duzun guztiagatik ... "Sam

- Sam, olioa material lasaigarrienetik sortzea nahi duzu, sativa-k gehiegi dinamizatuko du pazientea eta ez ditu
bilatzen  ditugun  sendatze-efektu  egokiak.  Beraz,  hautatu  kimu  lasaigarrienak,  egin  olio  gramo  batzuk
tratamendua hasteko, eta jarraitu abiapuntu egokiaren bila. Onenak, JB
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Ba al dago Minbiziaren aurka eraginkorra ez den tentsiorik?

"Zorionez guretzat, olioa lasaigarri barietateetatik behar bezala ekoizten bada, badirudi oso ondo funtzionatzen
duela minbizi mota guztien tratamenduan. Aipatu dudan bezala, normalean olio hau indize barietate indartsuak
erabiliz ekoizten dut, baina indica nagusi sativa gurutzeek emaitza bikainak ere eman ditzakete. " Rick Simpson,
Kalamua: sendabelar gehien

"Emaztea 35 urterekin minbiziarekin galdu ondoren, eta nire anaia azken bost urteetan gibeleko transplantearen
zain minbizia dela eta, RSO bila ibili naiz botiketan. 100 $ / g arteko prezioa aldatu egiten da Washington
estatuan 30 g artekoa. RSO deitutako lekuetako batek petrolioa% 7ko THC maltzur bat zuen CBD altuagoekin,
merezi al du? Hori zen 30 g olioa. Ehun dolar gramoko olioa 90etik gorakoa zen,% 92 uste dut. Zein da hiru
produktu kimiko psikoaktiboen oreka perfektua? " Txilarra

-  Heath,  RSO  onena%  95-98  THC  ingurukoa  da,  normalean%  1  CBD  ingurukoa  eta  oso  indartsua  eta
lasaigarria,  indartsu eta lasaitza hitzak azpimarratuta (sofan blokeatzea,  oso lo eta erlaxatu egin behar zaitu
irensten  duzunean  Ez  dagoenean,  saiatu  beste  sorta  batekin  eta  mantendu  olio  bizia  gaurkotasunerako
erabiltzeko).

% 7 THC duten "CBD handiko" olioei dagokienez, gutxienez badakizu zergatik gauden olio horien aurka? Gaur
egun hornitzen diren CBD olio gehienak zakarrontzia deitzen dugunaren sinonimoak dira, maila altuaren arteko
aldea ezagutzen dugulako. olioa eta funtsean gainerako guztia.

Hobe da zure olioa ahal den guztietan egitea. Lortu botikak botiketatik, erosi onena eta gero olioa egitea, ez
dago ezer. Nik neuk ez nioke olioa inori erosiko, beti egingo nuke. Zure kalitate kontrola izan nahi duzu, ez
duzu inoren mende egon nahi. Kafe bat edo mojito bat egiten baduzu, olioa ere egin dezakezu. JB

Biltegiratzea

Noiz arte gorde daiteke olioa?

"Nire  esperientziatik  ikusita,  ez  dago kalamu sendagaien  biltegiratzeari  buruzko"  datarik  onena ".  Kalamu
olioaren potentzian eragina izan dezaketen hiru gauza daude: airea, argia eta beroa. Botikak leku ilun eta fresko
batean gordetzeko esaten diet jendeari, baina ez du hozkailurik behar. Honek argiarekin eta beroarekin lotutako
arazoak zainduko ditu. Zailtasunak sortzen dituen aireari dagokionez, olioa koipe lodia da eta, beraz, airea ezin
da sartu, beraz, olioa hamarkada batzuetan gorde daiteke eta oraindik ere bere potentzia mantendu.

Arrazoi praktikoak direla eta, normalean xiringetan ematen dut olioa, gaixoek dosiak neurtzea errazteko eta
kutsadura  ekiditeko.  Olioa  denbora  luzez  gordetzeko,  altzairu  herdoilgaitzezko  ontzia  edo tapa  estua  duen
kolore iluneko botila bat proposatuko nuke. Olioa behar bezala biltegiratzen bada, fabrikazio-dataren inguruko
kezka oso denbora luzean ahaztu daiteke ". Rick Simpson, Kalamua: sendabelar gehien

Elikagaien alkoholaren bidez olioa ekoiztea hobea edo seguruagoa 
izango litzateke?

«Askotan jendeak esaten dit nahiago dutela olioa ale alkoholarekin ekoiztea. Arrazoi batzuk direla eta, badirudi
aleak alkohola seguruagoa izango litzatekeela erabiltzea pentsatzen dutela, baina, egia esan, pozoia da beste
edozein  disolbatzaile  bezala.  Ale  alkoholaren  arazo  nagusietako  bat  da  oso  zaila  dela  horrelako  alkoholik
aurkitzea%  99  edo%  100  purua  dela.  Kasu  gehienetan,  zaila  da%  95etik  gorako  alkohola  aurkitzea  eta
normalean  beste%  5  ura  izango  da.  Ur  hori  dagoenez,  alkohola  disolbatzaile  gisa  eraginkorragoa  da  eta
prozesuaren amaieran, olioetan dezente ur geratuko da lurrundu beharrekoa.
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Nire esperientziatik,  ez dut alea alkoholaren erabilera  alkohol  isopropilikoa edo nafta arina olioa ekoizteko
baino seguruagoa dela uste. Nola begiratzen diozun ere, alkohola pozoia da eta alkohola kontsumitzean zure
motrizitateari eragiten dion pozoi altua sortzen du eta hori edan bezala ezagutzen da. Ez dut esaten goi mailako
olioa  ezin  denik  aleko  alkoholarekin  ekoiztu.  Baizik  eta  esan  beharrekoa  da  kontutan  izan  behar  duzula
substantzia hori ez ditudala erabili ditudan beste disolbatzaile batzuk baino hobea edo seguruagoa eta, nolabait,
ez duela nahiko ondo funtzionatzen.

Askotan,  gurina  edo oliba  olioa  bezalako  gauzak erabiliz  olioa  atera  nahi  duten  pertsonekin  harremanetan
jartzen naiz.  Askotan galdetzen didate  ea horrela egiten den erauzketa batek erabiltzen dudan sendagaiaren
antzeko potentzia  duen sendagaia  sortuko lukeen galdetzen  didaten.  nire  metodoa.  Erantzuna ez  da.  Modu
honetan  egindako  erauzketak  kalamuaren  ahuldutako  medikuntzaren  formak  direla  uste  dut.  Bolumenaren
arabera, ez dago modu honetan sortutako botikak nik sortzen dudan botikak izan dezakeenik. Minbizi larria
izanez  gero,  kalamu botika  urarekin  tratatu  nahiko  zenuke,  edo lehenago  benetakoa  erabiliko  zenuke  zure
tratamenduan?

Kalamu olioa alkoholarekin batera erabil al daiteke?

Ikusi  dut  alkoholarekin  oso  ozen  ari  zen  jende  asko  lasaitzen  ari  zela  artikulazio  bat  erretzen  ondoren.
Zalantzarik ez dago alkohola planeta honetako gauzarik suntsitzaileenetako bat da, baina jendea jendea izango
da eta askori  gustatzen zaie likorea.  Gure esperientziaren arabera,  badirudi kalamu olioak ez duela inolako
arriskurik edaten duenarentzat eta askotan substantzia kaltegarri horren kontsumoa gutxitu dezakeela. Kalamu
olioaren tratamendua arazo medikoengatik hartu duten edale handiek askotan alkohol egarria asko gutxitu dela
diote eta batzuek erabat edateari utzi diotela ere esan dute ". Rick Simpson, Kalamua: sendabelar gehien

Disolbatzaileak eta disolbatzaile-olioa

"Urteak igaro ahala, jende ugari jarri naiz harremanetan kezkatuta, olio amaieran disolbatzaile hondarrak atzean
geratzeko aukerarekin. Nire esperientziaren arabera, olioa kontsumitzeak ez duela arriskurik sentitzen dut olioa
behar bezala ekoizteko eskura jarri ditugun argibideak betetzen badira. Olio hau hamar urte daramat nik irensten
efektu txarrik  gabe.  Gainera,  olio  hau milaka  pertsonen esku jarri  dut eta  oso kexa gutxi  jaso ditut.  Olioa
dastatzeko moduarekin arazoren bat baldin badu, ez da disolbatzaile hondarretatik sortzen. Horren ordez, olioak
dituen terpeno naturalak dira kausa. Olio batzuek oso zapore gutxi dute eta beste batzuek zapore desatsegina
izan  dezakete,  baina  nik dakidala,  medikuntzak ez  du hala  ere  gustukoa,  beraz,  kezka  gutxi  dut  horrelako
gauzengatik.

Ekoizten nituen olioekin egindako laborategiko probetan, ez zen disolbatzailerik aurkitu. Absurdoa iruditzen
zait  edonork  kezkatuko  lukeela  olioko  disolbatzaileen  hondarrez,  mediku  sistemak  jendea  elikatzen  duen
kontuan hartuta. Gibeleko produktu kimiko toxikoak, pozoiak, kimioterapia, erradiazioak, txertoak, eta abar.
Pozoituta  egoteaz  arduratzen  den  edonor  askoz  ere  arduratuago  egon  beharko  litzateke  mediku  sistemak
hornitzen duenarekin, erabat irakin den disolbatzaile baten hondakinek baino.

Norbaitek olioa hartzeko arazoak baldin baditu,  normalean substantzia  ekoizteko sativa indartsua erabiltzen
delako gertatzen da. Gainera, beste arazo batzuk sor daitezke pazienteak olioa tratatzearekin batera sendagaiak
hartzen saiatzen bada edo modu egokian erabiltzen ez badu. Egoera ezin hobean, familiako beste kide batzuek
olioa gaixoarekin batera har dezakete. Horrek olioaren efektuak ulertzen lagunduko die eta orduan ez lituzkete
hainbeste  kezkatuko  gaixoarengan  duen  eraginaz.  Olioaren  erabilerarekin  zer  espero  ez  dakitenez,  maiz
senideek gehiegi erreakzionatu ohi dute gaixoak gehiegi irensten badu. Baina efektuak denbora gutxian agortu
egingo dira eta gaixoak lesiorik gabe utziko du. Hori dela eta, uste dut familiako beste kide batzuek ere olioa
dosi txikitan probatu beharko luketela,

Kalitate handiko kalamu olioak botika gehienen erabilera ordezkatzeko gaitasuna du, baina gaixo bat olioarekin
batera  botikak hartzen  saiatzen  denean,  batzuetan  arazoak sor daitezke  elkarreraginak direla  eta.  Medikuek
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ematen dituzten substantzia asko pozoitsuak dira eta olioari ez zaio gustatzen gaixoaren gorputzean horrelako
gauzak egotea. Normalean, gaixoak farmakoen erabilera utzi eta gutxira, izaten ari ziren arazoak desagertzen
dira ". Rick Simpson, Kalamua: sendabelar gehien

"Naftoa petrolioaren izen komertziala  da, beraz,  saiatu eta bilatu,  maskota eterrek erabilera  industrial  ugari
dituztela, koipegabetzaileak diluitzeko margotzeko". Al

"GOGORATU THC eta CBD ez direla polarrak ... eta klorofila eta H2O polarrak direla ... Beraz, olio onena
disolbatzaile ez-polarrarekin egina dago ... garbia da ... klorofilarik gabe". Mikel

"Nire lagun kimikari batek istorio osoa sinplifikatu zidan eta azaldu zidan zergatik izan zitekeen nafta hobea
(nahiz eta horrek ez duen nabarmen uste): nafta disolbatzaile ez polarra da, beraz molekula ez polarrak era
errazago eta eraginkorragoan ateratzen ditu (THC eta CBD molekula polarrak ez direnak dira funtsean) eta
molekula polarrak kanpoan uzten dituzte.

Alkohol isopropilikoa (eta horretarako eterra) disolbatzaile polarra ahula da, beraz oso ona da horretarako, baina
nafta baino apur bat gutxiago ere bai - JBk dioenez, biak probatu dituztela eta indartsuagoak dira. EDITARIOA:
Bai, ia ahaztu egin zait:  esan du azken produktuan nafta (edo iso) geratzeko beldurrik ere ez dagoela Rick
Simpson-ek emandako errezeta  jarraitzen baduzu (nire lagunak plastikozko ontzi  bat ez erabiltzea esan du,
ordea, beira edo altzairu herdoilgaitza), eta ziur ez bazaude, egin JBk beti esaten duena. Gehitu ur pixka bat eta
sartu labean guztiz lurrundu dadin. Hala ere, alkohol isopropilikoa erabiliko luke, ziur zaudelako ustezko hori
dela ... ”Sandra

- Sandra, Rick-ek mundua erakutsi zuen metodoa oinarrizkoena, konplexuena eta merkea da. Ia akatsik gabekoa
da T. argibideak jarraituz gero. Glass ona da, baina apurtzen da eta ez duzu horrelakorik gertatzea nahi, inoiz ez.
Herdoilgaitza ondo dago, noski. % 99,9 iso-k ondo funtzionatzen du, baina ahal dugun guztietan nafta alifatiko
arina guk geuk erabiliko genuke. JB

“Erauzketa egin aurretik dena ahalik eta hotzen hartzea ere gomendatzen dut. Gehienek alkohola,  kanabisa,
ontziak eta erauzketarekin lotutako guztia izozkailuan jartzen dituzte 24-48 orduz. Produktu askoz garbiagoa
lortuko duzu horrela. Zure etekinak txikiagoak izango dira baina ez duzu horrenbeste beharko. Barkatu idazketa
edo falta diren hitzak, MS izorratzen du eta ez dut sendagairik, jeje. Bedeinkatu ". Chuck

- Chuck, izoztea ona da, baina ez da hori egin behar kalitatezko disolbatzaileekin eta abiapuntuarekin lan egiten
duzunean. Gainera, ez zaigu gustatzen eskuak hotz egitea, giro tenperaturak ondo funtzionatzen du guretzat eta
ez dugu arazorik izango artritisarekin hilabete batzuk edo urte batzuk kimua izoztu ondoren. Gainera, askotan
olioa  ehunka  kilometro  inguru  izozkailurik  ez  dagoen  tokietan  egiten  da.  Beraz,  bai,  nahi  baduzu  izoztu
dezakezu baina guk ez genuke egingo.

Barazki  izoztuak ez zaizkit  gustatzen,  ahal den guztietan jatea saihesten dut,  beraz,  ez dut ikusten zergatik
salbuespen bat egin behar dudan eta gehien gustatzen zaizkidan barazkiak izoztu behar ditudan. Bai, lagundu
dezake olioa ateratzeko alkohola erabili behar duzunean, beraz, ez nago guztiz aurka.

Guk ez  dugu  alkohola  guk disolbatzaile  gisa  erabiltzen  (edo  hobe  esanda:  ez  da  gure  lehen  aukeratutako
disolbatzailea),  ez  dut  arrazoi  bakarra  ikusten  zergatik  ordaindu behar  diodan estatuari  zerga  gehigarri  bat
disolbatzaile  batengatik hala  ere lurrundu egingo da (fotograma erabiltzen ez baduzu, ahal dugun guztietan
egingo genukeena). Nahaste arineko litro bat erosi dezaket 3-4 dolarren truke,% 99ko alkohol litroak bost aldiz
gehiago kostatuko luke eta olio gutxiago sortuko luke eta olioa ez da nafta arina edo 99,9 bezain ona izango. %
iso erabili da. Gainera, olio gutxiago lortuko duzu.

Orduan, non dago zehazki alkohola disolbatzaile gisa erabiltzearen abantaila? Ezin dut ikusi arrazoi arrazional
bakarra alkohola irakin baxuko nafita alifatiko arinaren gainetik hobetzeko, alegia, olioa disolbatzaile-hondarrik
ez dagoela uste denean olioa behar bezala ekoizten denean kezkatu beharko litzatekeena. Behar bezala ekoizten
ez  denean,  disolbatzaile-hondarrak  egon daitezke  edo egon daitezke  olioan.  Baina  ez  gaitzazu  errua  behar
bezala ekoiztu ez diren olioengatik, benetan ezin dugu beste batzuek emandako olioen kalitate faltaren erantzule
egin. Hori bezain erraza da. ”JB
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"Galdera amaigabeari buruzko azalpen oso sinplea ... Nik pertsonalki nafta ... iso alkohola ... eta butanoa erabili
ditut  olioa egiteko ...  eta onena ...  garbiena ...  indartsuena ...  eta onena olioa dastatzea nafta zen ...  Ez dut
ulertzen jendeari gustatzen ez zaiona ... Ez da batere erregairik geratzen behar bezala egiten denean ... eta nafak
ere landareak gehiago kentzen dituela dirudi ... Asko egiten du azkarrago ... Hain olio garbiagoa ... (urrea) ...
”Peter

“Nafta arina 30 ° C (86 ° F) eta 90 ° C (194 ° F) artean irakiten den zatia da eta 5 - 6 karbono atomo dituzten
molekulek osatzen dute. Nafta astunak 90 ° C (194 ° F) eta 200 ° C (392 ° F) artean irakiten du eta 6-12
karbono dituzten molekulek osatzen dute.

Nafta  oktano handiko  gasolina  ekoizteko  lehengai  gisa  erabiltzen  da  (erreforma katalitikoaren  prozesuaren
bidez).  Betuna  ustiatzeko  industrian  diluente  gisa  erabiltzen  da,  industria  petrokimikoa  lurrun-crackeretan
olefinak  ekoizteko  eta  disolbatzaile  (garbiketa)  aplikazioetarako  industria  kimikoan.  Horrekin  egiten  diren
produktu  arrunten  artean  fluido  arinagoa,  kanpalekuko  sukaldeetarako  erregaia  eta  garbitzeko  disolbatzaile
batzuk daude ".

“Naftak CnH2n + 2 formula kimikoa du. Nafta arinak 5 edo / eta 6 karbono atomo ditu, C5H12 eta C6H14raino
jaisten dena, Pentano eta Hexano izenez ere ezaguna. Beraz, bila zabiltzana, pentano eta hexano nahasketa hutsa
den nafta da ". Wouter

“Disolbatzaileei  buruzko zerbait  argitaratu  nahi  nuen.  Kimikan  doktore  eta  master  ugari  dituen  nire  lagun
batengana joan nintzen, eta galdetu nion zer egin nezakeen nafta olioari erabat kentzeko. Esan zuen: "Hartu 5
ml alkohol isopropiliko eta nahastu azken aldiz burbuilatzeari utzi ondoren. Lurrundu eta nafta eramango du
berarekin. Disolbatzaile toxikoa disolbatzaile toxikoa bihurtzen da. Hau ez da nire benetako izena, pena da ezin
dudala nire benetako kontua erizain gisa kaleratuko edo kontratatuko didaten beldurrez erabiltzea ". Bobbie

"Erresuma  Batuan  Naftha  aurkitzeko,  bilatu"  panel  garbiketa  "edo"  panel  garbiketa  azkarra  ".  Autoen
karrozeriaren konponketan erabiltzen den produktua da, metala garbitzeko eta hondakinik uzteko. Zailtasuna da
osagai zehatzen zerrenda zehatza aurkitzea, aldatu egin baitaitezke. % 99,9 Isopropanolak erraz topatu beharko
luke ". Em

"Rick Simpson, zure prozesua jarraitu dugu VM&P Naphtha erabiliz eta dena aurreikusitakoaren arabera joan
da espero genuen likidoa atera duten lehen xiringa pare bat izan ezik. Pare bat ur tanta gehitu eta berriro saiatu
nintzen eta ondo dagoela ematen du. Nire kezka / galdera bakarra zaporea da. Disolbatzaile modukoa da. Ondo
al dago edo zerbait gehiago egin behar al dut? Horren hartzailea olioa hartzen duen bakoitzean 12 ordu inguru
lo egiten du. Egia al da tolerantzia garatu arte? Edozein laguntza asko eskertzen da ". Pamela

- Badirudi VM&P ez dela disolbatzaile ona (MSDS batzuek erabili nahiko genukeen substantzia bera izan behar
dela esaten duten arren). Badirudi nafta astuna dela eta ez dirudi guztiz irakiten dagoenik eta arreta osagarria
behar duela dirudi.

Ur pixka bat gehitu eta 130 ° Celsius (266 ° F) labe elektrikoan sartuko nuke ordu batzuetan, agian gauetik
egunera edo disolbatzailea guztiz desagertu arte, batzuek diote disolbatzaile hondarra kentzeko lau egun behar
direla  .  Olioa behar bezala ekoizten bada eta olioa ihes egin behar ez bada,  ez da disolbatzaileen atzerako
zaporerik  egon behar,  koipea  bezalakoa  izan  beharko litzateke.  Ziurtatu  olioa  behar  bezala  iragazten  dela,
disolbatzaile hondarrak landare materialei itsatsi ohi bait zaizkie.

Besterik  gabe,  egin  nahi  duzun  disolbatzailearekin  hatz  proba  egitea.  Murgildu  hatza  bertan  eta  ikusi  30
segundotan edo azkarrago erabat lurruntzen den. Zenbat eta azkarrago lurrundu, filmik utzi gabe, orduan eta
hobeto.

Nafar alifatiko arina (Europan benzina ere deitua) lortu ezin baduzu, eskatu 64742-49-0 CAS zenbakia. Izen
askorekin saltzen da. Ez da autoetan erregai gisa erabiltzen den mota, baizik eta disolbatzailea edo pintura-
meheagoa edo koipegabetzailea),% 99 edo are hobea% 99,9 alkohol isopropilikoaren bila joango nintzateke -
munduan ia edozein lekutan aurki daitekeela dirudi.
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Momentuz nahiago dugu nafta alifatiko arina (irakin txikikoa, hidrogenatua), baina gaur egun erabiltzen ari
diren beste disolbatzaile gehienek baino olio hobeak eta indartsuagoak sortzen ditu. Zenbat eta olio gutxiago
dauden landare-materialak eta klorofila, orduan eta hobeto funtzionatzen du sendagai gisa, orduan eta hobeto
dastatzen da eta orduan eta indartsuagoa da. Trikimailu osoa da olioa zein indartsua eta lasaigarria den. Zenbat
eta indartsuago eta lasaiago orduan eta hobeto. JB

“Nafar  zuzena  EZ  da  saltzen  AEBetan.  Ez  da  Tractor  Supply,  Home  Depot  edo  Lowes-en  edo  Sherwin
Williams-en. Kanadan oraindik saldu da. 100 ° F-ra destilatzen duen eta disolbatzailea ateratzen dena aurrezten
duen lagun bat daukat, olioa egiteko erabiltzeko ". Steve

"AEBetan bizi bazara,  orduan ez duzu Nafta egokia lortuko, ezin da fidatu AEBetan egindako nafta guztia
disolbatzaile  mota  honetako  osagaiei  buruzko  arautegi  lasaia  delako.  Ez  duzu  sekula  nafta  hutsik  lortuko
AEBetan, nahiz eta VM&P-a erabat inkoherentea izan daiteke botila batetik bestera eta ez da purua bezainbeste
iragartzen. Kanadan nafta hutsa egiten dute eta ISO edo Grain alkoholarekin alderatuta erabiltzeko disolbatzaile
onena da; ez egin akats handirik eta ez galdu botikak edo, are okerragoa, zeure burua edo beste norbait gaixotu
egiten da okerreko disolbatzailea erabiliz. Ohartarazi AEBetako naftak olio bat ere egin beharko lukeela itxura
osoa duen baina oso gaixotu egingo zaitu. " Chase

- Nafar alifatiko hutsa Estatu Batuetan nonahi saltzen ez dela esan nahi izateak ez du esan nahi 64742-49-0 CAS
zenbakia duen eta 60-80 ° C inguruko irakite-puntua duen nafita alifatiko hutsa existitzen ez denik edo ez behar
beste disolbatzaile gehienek baino olio hoberik ekoizten, behar bezala erabiltzen direnean. Nafar arina hutsik
lortu ezin baduzu,% 99 edo are hobea% 99,9 alkohol isopropilikoa litzateke gure bigarren aukera.

Baina oraindik ez nuke amore emango, landareetako olioak ateratzeko nafta arina (bentzenoa)  edo antzeko
disolbatzaileak erabiltzen direnez, landare olio ekoizleekin kontsultatu eta zer erabiltzen duten ikusiko nuke.
Europan  bizi  naizen  lekuan  disolbatzailea  ia  hardware  edo  pintura  denda  guztietan  eros  dezaket,  nire
haurtzarotik gogoratzen dudan likido tekniko ohikoenetako bat da, bizikleta kateak koipegabetzeko eta abar
erabiltzen  genuen  eta  ia  denek  botila  bat  zuten.  horren  etxean.  Beraz,  disolbatzaileen  inguruko  eztabaida
amaigabe hau barregarri samarra iruditzen zait. Nafta arina egokia erabiltzen duzunean, ez dago kezkatuta egon
beharko  lukeen  disolbatzailerik,  agian  ppm batzuk,  askotan  gomendatzen  dugun  disolbatzaile  berdinarekin
produzitzen diren landare-olio merkerik gehienetan bezala. JB

"Nafar alifatiko arinak oso ondo funtzionatzen zuen, nire olioan disolbatzaile arrastorik ez zen geratzen. Ricks-
ek jarraibideak letrara jarraituz gero ez luke inolako arazorik izan behar ". Rick

“Naftaren 2 kategoria nagusi daude: arinak eta astunak. Nafta arinak EZ du bentzenorik, eta hori esan nahi zuen
Rainak (ez hexanoa). Nafar arina ere ez nuke gomendatuko, baldin eta kalamuaren estraktuak nafta hondarrak
ekoizten direnean probatu ezin badira, erabil daiteke disolbatzaile batentzat lortzen duzun guztia bada. Gakoa da
estraktua  koipe lodi  batean  irakiten  duzula  ziurtatzea  -  une horretan nafta  gehiena  desagertu  egin  beharko
litzateke. Destilatzeko ekipoa erabiltzea da disolbatzailerik gabeko olio garbiena egiteko modua, baina batez
besteko jende gehienaren ahalmenetik harago. Horrek lagunduko duela espero dugu ". Markatu

«Raina, ez naiz zurekin eztabaidatuko. Wikipediatik: "Petrolio eterra, bentzinaren sinonimoa izan arren, ez da
bentzenoarekin  edo bentzinorekin  nahastu behar,  ezta  gasolinarekin  ere  nahastu  behar,  nahiz  eta  hizkuntza
askok bentzinotik eratorritako izenarekin deitzen duten, adibidez" Benzina "(alemana) edo" benzina ”(italiera).
Petrolio eterra alkanoen nahasketa da, adibidez, pentanoa, hexanoa eta heptanoa, bentzenoa C6H6 hidrokarburo
ziklikoa  eta  aromatikoa  den  bitartean.  Era  berean,  petrolioaren  eterra  ez  da  nahastu  behar  RO-R  'talde
funtzionala  duten  etere  izeneko  konposatu  organikoen  klasearekin.  Nire  jatorria  mikrobiologia  da.  Kimika
organikoa, biokimika batzuk / kimika inorganikoa ikasi nituen ... Ez dakit dena, baina badakit pixka bat. Nafta
arinak  EZ  du  bentzenorik.  Zure  iruzkina  alde  batera  utziko  dut,  "Guztion  onerako  izango  litzateke  datu
zientifikoetatik kanpo erreklamaziorik egin ez izana". Markatu

«Zer gustatuko litzaidake zure aitari ematea? Onenaren onena edo antzeko itxura duen baina efektu egokirik ez
duen zerbait? Sendagaia Ricken argibideen arabera egiten duzunean, tratamenduan zehar huts egiteko aukera
oso txikia da. Olioa "aditu eta zientzialarien" argibideen arabera egiten duzunean, beste produktu bat egiten ari
zara. Eta gure esperientzian oinarrituta, agian ez da gomendagarria bezain ondo egingo.
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Nahi al zenuke isiltzea eta maila baxuko zaborra hornitzea? Edo nahiago al zenuke gugandik / gugandik ikasi
eta ondo egiten jakin, gure gaixoek hitz egiten duten emaitza bera izan dezazun? " JB

"% 99 alkohol isopropilikoa erabiltzen dut, hori da niretzat errazena zen. Laborantzako kimuen krema erabiltzen
dut,% 100 organikoa eta pestizidarik gabea, ondo zaindua eta hezur lehorra. Indusa andui anitzekin nahasten
dut.  Hodgkin  linfoma duen  gaixo  bat  artatu  nuen,  4.  fasean  zegoen  eta  olioa  zuzendu  bezala  hartu  eta  6
hilabetera, minbiziarik gabe dago orain !! Eskerrik asko Rick Simpson informazio hau guztien eskura jartzeko
egindako sakrifizioengatik! Duela gutxi 4. etapako minbizi gaixoarengana jo nuen laguntza eske. Bi sendabide
jarraian  lortzeko otoitz  eginez.  Jainkoak bedeinka  zaitzala  Rick  Simpson eta  JB,  segi  zabaltzen  eta  jendea
hezten kalamu olio sendagarri zoragarri honi buruz ". HaztenGoddess

- Hainbat andui nahastea beti da ideia ona. Begira ezazu, ez dakizu zertarako balio duen tentsio jakin batek,
beraz, hainbat tentsio nahasten dituzunean, alfonbra efektu askoz hobea lortuko duzu. Gainera, horrelako olioek
askoz ere handiagoa egingo zaituzte; lapikoa "modu ludikoan" erretzen dutenek zertaz ari naizen jakingo dute.
Imajinatu zure lagunekin eseri eta bakoitzak daukan kimu onena aurkezten. Pare bat ordu barru, ezin izango
duzu gauza handirik egin. Hori da emaitzarik onenak lortzeko behar duzun efektua. Beraz, berriro ere, tentsioak
nahastea  da  bidea.  Agur bero bat  eta  eskerrik  asko,  GrowGoddess,  beti  pozten naiz  jarraibideak jarraitzen
dituzten eta hizpide ditugun emaitzak lortzen dituzten pertsonei buruz. JB

“Kaixo JB, arazoren bat dut arroz-eltze elektrikoarekin, ikusi ditudan guztiak 100 ° C-ra jaisten dira, merkatuko
marka guztiak aztertu  ditut  eta  egiten duten guztiek termostatoa dute,  edukia iristen denean itzaltzen  dena.
tenperatura. Zer gomendatzen duzu?" Cristina

- Cristina, zein da zehazki arazoa? Olioa 130 ° C-tan dagoen labe elektriko batean jar dezakezu eta bertan ordu
bete inguru utzi eta horrela deskarboxilatu. JB

“Tenperatura 100 ° C-ra iristen denean, arroz sukalde elektrikoa itzali egiten da! Disolbatzailea ez da 110 ° C-ra
iristen ". Cristina

-  Disolbatzaileak  ezin  du  tenperatura  horretara  iritsi,  irakiten  egongo  litzatekeelako,  nik  uste.  Jarrai
disolbatzailea irakiten, sukaldea lehenengo aldiz itzali arte (gehitu azken tantari ur tanta batzuk). Ondoren, utzi
hozten eta piztu berriro. Hori da egiten dugun guztia. JB

“Piztu berriro eta irakiten utzi berriro ere? Orduan itzali eta olioa dagoeneko eginda dago? " Cristina

- Piztu arroza, irakin ezazu lehenengo aldiz gelditu arte, itxaron bost minutu hoztu arte, piztu berriro eta itxaron
bigarren aldiz itzali arte. Ondoren, bota olioa altzairu herdoilgaitzezko edalontzi batean eta sartu orduko 130 °
C-ko labean eta zure olioa prest dago. JB

- Eskerrik asko JB, nire zuzenekoa salbatu duzu. Cristina

«Nafta arnasten ari zara olioa egin ahala. POISONA arnasten ari zara horrela egiten duzunean. Usaindu ahal
baduzu, hilda zaude dagoeneko. Coleman kanpoko erregai usaina, zippo erregai arinagoa eta zati bat garbitzeko
eta industria aplikazioetan erabilitako nafta usaindu ditut nire bizitzan ... Oraindik ez dago hilda. Lol.

Benetan ...  Disolbatzaile hutsa (gehigarririk gabe) erabiltzen baduzu eta disolbatzailea behar bezala irakiten
baduzu amaieran irakite puntu altuagoa duen urarekin, iso, alkohola edo nafta izan, lortuko duzu denak kanpora.
Urtean zehar zure gasa ponpatuz askoz ere nafta gehiago irensten duzu, behar bezala egindako olioa bizitzan
zehar lortuko zenukeena baino ". Mateo

"Kaixo Rick (edo mezu hau irakurtzen duzuenok), lehenik eta behin esan nahi dizuet sorgin hau sustatzen lan
bikaina  egiten  ari  zarela  hainbeste  sendagai  zoragarria  dela!  Norvegian  bizi  naiz  eta  Crohn gaixotasunaren
diagnostikoa daukat. Minbizia duen oso lagun min bat daukat, medikuek tratatzeari utzi diotelako ezer egin ezin
dutelako. Bi baldintza horietan olioa probatu nahi dut.

Petrolioa egiteari buruzko galdera bat dut. Norvegian oso zaila da nafta hutsa aurkitzea (nire esperientziaren
ondoren behintzat), beraz, alternatiba onak bilatzen ditut. Urte batzuk lehenago "eztia ateratzeko" erauzi nuen
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(hezurrezko belar  lehorrez betetzen duzun zilindroa eta butano gasa erabiltzen  duzu olioa ateratzeko).  Hau
nafarekin olioa prestatzea bezain ona al da?

Eta nola erabiltzen da espiritua? Zein da% 90 alkoholetik gorakoa? Baditut lagun batzuk beren izpiritua sortzen
dutenak eta niretzat ez da oso garestia aukeratzea. Hau butanoa baino hobea al da? Azken aldiz egin nuenean
"eztiaren erauzketa" erretzen nuen eta 2 baldintza hauetarako sendagai ona ote zen jaten ote nuen aipatzen ari
nintzen. Bestela, butanoa edo alkohola aukera ona da. Norvegian edo Suedian eskuratzeko erraza dela jakingo
zenukeen beste aukera batzuk gomendatu al ditzakezu? Mila esker! Irrikitan nago nire gaixotasunaren olioa
probatzeko. Agur beroenak, Henry ”

"Henry maitea,  ez dut erle  eztia  ateratzen  esperientziarik,  baina ez dut uste  metodo hau erabiltzen ditudan
metodoak bezain eraginkorra izango denik. Olioa nik egin ahala ekoiztean, olioa ahalik eta indartsuena izan
dadin amaitutako produktua deskarboxilatzen duen tenperatura berotzen da. Beroketa prozesu honek molekulak
delta 9 posiziora biratzen ditu eta horrek olioa indartzen du. Disolbatzaile egokia aurkitzeko arazoak badituzu,
azetona probatu dezakezu. Inoiz ez dut azetona saiatu olioa ekoizten, baina ez dut arrazoirik azetona botikak
ekoizteko alkoholak edo nafta bezain ondo funtzionatzeko. Pintura hornitzen duten dendetatik nafata alifatiko
arina lortzeko gai izan beharko zenuke, normalean nafta pintura meheago gisa saltzen baitute.

Behar  bezala  egindako  olioak  zaindu  beharko  lituzke  zure  arazoak  eta,  gainera,  minbizia  duen  lagunari
bizirauteko aukera eman beharko lioke. % 90eko alkohola disolbatzaile ez da hain eraginkorra izango, beste%
10a ura izan ohi baita eta akabera prozesuan gehiegizko ur asko lurrundu ahal izango duzu. Desio onenak, Rick
Simpson ”

"Eskuineko deskarboksilazioa oso zati garrantzitsua da olio perfektuan egiteko, landare gordinak delta9-THC
eta  CBD  puruak  eskaintzen  ez  dituelako,  CBDak  azidoak  THCA  eta  CBDA  dituelako.  Karboxilo  taldea
kentzeko,  berotzea  da  prozedura.  Egin  kontu  handiz  zure  baloratutako  molekulak  ez  erretzeko.  Journal  of
Chromatography egunkarian aurkitu dut olioa berotzeko beharrezko tenperatura eta denbora izan behar lukeen
ohar ona, izan ere, arroz-eltzearen arabera tenperatura nahikoa ez da. Beraz,  komeni da olioa gutxienez 27
minutuz  berotzea  gutxienez.  122  gradu  Celsius.  Begiratu  beti  berogailuaren  plaka  tenperatura  neurketa
digitaleko  gailu  batekin  olioa  gehiegi  berotu  ez  dadin.  Beheko  taulan  inoiz  iritsi  behar  ez  zenituzkeen
kannabinoide nagusien irakite puntuak ikus ditzakezu, bestela egosten dituzu. Gainera, ohartzen naiz zuzena
dela Rickek bere bideoetan denbora guztian esandakoa ez dela olioa berotzen, baina beroa beharrezkoa dela
sendatzeko  olioa  egiteko.  Diagraman  ordubete  inguruan  zehaztutako  denboran  106,2  gradu  Celsiuseko
tenperatura  beharrezkoa da deskarboksilazio  prozesu egokia lortzeko.  Zure olioak THCA eta CBDA forma
azidoa besterik ez badu, ez da hain eraginkorra, azidoak ez baitira oso egokiak CB1 eta CB2 hartzaileetara.
Beraz, zaindu modu egokian egiten duzula, Rick-ek esan zuena egia delako, egindako olio hoberenak bakarrik
egin dezake lana bizitzaren mende dagoenean. (...) Zure olioak THCA eta CBDA forma azidoa besterik ez
badu, ez da hain eraginkorra, azidoak ez baitira oso egokiak CB1 eta CB2 hartzaileetara. Beraz, zaindu modu
egokian  egiten  duzula,  Rick-ek esan zuena egia  delako,  egindako olio  onenek bakarrik egin  dezakete  lana
bizitzaren mende dagoenean. (...) Zure olioak THCA eta CBDA forma azidoa besterik ez badu, ez da hain
eraginkorra, azidoak ez baitira oso egokiak CB1 eta CB2 hartzaileetara. Beraz, zaindu modu egokian egiten
duzula, Rick-ek esan zuena egia delako, egindako olio onenek bakarrik egin dezakete lana bizitzaren mende
dagoenean. (...)

Bai, begiratu eta interpretatu zientziaren diagrama hau, deskarboxilazio prozesua arroz-eltzean kannabinoide
disolbatzaile  likidoen  nahasketa  berotzen  duzun  denbora  guztian  abian  dela  ulertzeko.  Beraz,  grafikoek
erakusten dute oso ona dela tenperatura 130 gradu Celsiusera eramatea nahikoa denbora luzez deskarboxilazio
maximoa lortzeko. Dena tenperatura eta denbora maila onenetara iristeko.

Tenperatura  neurtzeko  tresna  digitala  erabiltzen  baduzu  eta  prozesuan  zehar  arroz-eltzean  behean  jartzen
baduzu disolbatzailea lurruntzeko,  ikusten duzu prozesuaren azken fasean soilik ur tantak azkenean sartzen
direnean. sukaldea, tenperatura 100-110 ° C inguruan dator. Baina tarte horretako denbora ez da gehienetan
deskarboxilazio prozesu osorako behar adina. Horren ondoren, olioa berotzeko plater baten gainean altzairuzko
ontzi  txiki  batean  berotzen  duzu denbora luzez.  Hainbeste  denborarik  ez baduzu (gas  burbuilarik  gehiago)
berotu eta itxaron. Kontrolatu tenperatura eta hobe ordu erdi inguru 130 gradu zentigradutik gora ez joatea.
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Gogoratu THC-k 157 gradu C-ko irakite-puntua duela. Beraz, ez zaitez arriskutsu berotu berotuz, bestela nahi
dituzun kannabinoideak lurrundu eta haizatuko dira ...

Oinarrian, ez da garrantzitsua deskarboksilazio kopuru handiena lortzea, beraz, geroago nahikoa olio lortuko
duzu zure gorputzean. Interesgarria da eguneko edo gehiago hartu beharko zenukeen gramoko balioa. Jakina,
zenbat olio behar duzun delta9THC olioan dagoenaren araberakoa da. Horrek esan nahi du zeinen eraginkorra
izan den deskarboksilazioa. Ricks-en gomendioa jarraitzen baduzu eta ziurtatu olioa 130 ° C-tan berotzen dela
denbora guztian - ondo egongo da. Independentea da zein disolbatzaile erabiltzen duzun ". Stephan

"Kaixo  JB,  Naftha  hau aurkitu  dut  nire  eremuan  ...  (esteka)  Ez  du  Nafar  Arina  esaten  ...  honek  oraindik
funtzionatuko al luke? Eskerrik asko berriro zure laguntzagatik eta superinformazioagatik! "

-  Nafar  alifatiko  arina  izan  beharko  luke.  Egiaztatu  MSDS,  gehigarririk  gabeko  nafta  arina  purua  den,
Australian satelitea, Europan benzina (teknikoa edo industriala) (benzina, ez bentzenoa, eta ez gisa erabiltzen
den mota erregaia autoetan). Hainbat izenekin saltzen da. Pintura mehetzaile, disolbatzaile, koipegabetze gisa
erabiltzen da, etxeko ohiko disolbatzaile edo ehungintzako koipegabetzaile ohikoa zen, fluido arinago gisa ere
erabil daiteke. Irakite-puntua 60-80 ° C inguruan, zenbat eta baxuagoa izan .

Zikindu Petri plater garbi batean edo sartu hatza bertan; hogeita hamar segundotan lurruntzen bada eta hondakin
koipetsurik uzten ez badu, ondo erabiltzea komeni da. Hornitzaile asko daude, ezin dizut esan zein den onena
edo zer gomendatuko genukeen momentuan, beraz argibide orokorrak soilik ematen ditugu.

CAS zenbakia 64742-49-0, purua, petrolio destilatua, gehigarririk gabea, ahal bada, eta irakite puntuak ahalik
eta baxuena izan behar du. Findegi gehienek ekoizten dute, besterik gabe galdetu zer gomendatuko luketen
belar laburpenetarako.

Bigarren aukera% 99 edo% 99,99 alkohol isopropilikoa da edo oso garestia% 99 alkohol kalifikatua. Alkohol
isopropilikoa eta elikagai mailako alkohola ez dira nafta bezain disolbatzaileak bezain eraginkorrak, eta olioetan
landare material eta klorofila gehiago kentzen dituzte, hain indartsuak eta zaporetsuak direnez, horregatik, ahal
dela / erabilgarri dagoenean nafta beti erabiltzea gomendatzen dugu. Onenak, JB ”

G. Rick, Mexikon "nafta" nafta motako produktu izenetako bat baino ez da. Akats larri bat ekiditeko, erabiliko
zenukeen "nafta" izen zientifikoa izango al zenuke, mesedez?

A. Bilatu osagai osagarririk gabeko nafta arin garbia. Funtsean, beheko argazkian ikus dezakezun Coleman
erregaiaren berdina da, baina Coleman erregaiari  gehitzen zaizkion herdoilaren aurkako gehigarririk gabeko
nafta bila ezazu.

Zure  herrialdean  nafita  alifatiko  arina  debekatuta  dagoela  jakiten  baduzu  (hala  gertatu  zen  Hondurasen,
adibidez), bilatu% 99 edo% 99,9 alkohol isopropiliko hobea, erraz topatu beharko litzateke. % 99 alkohola da
erabiliko  genukeen  hirugarren  disolbatzailea,  baina  ahal  den  guztia  egingo  genuke  erabiltzea  saihesteko,
klorofila  gehiegi eta nahi ez diren landare materialak gehiegi biluzten dituelako.  Batzuek disolbatzailea eta
hasierako  materiala  izoztea  gustatzen  zaie  alkohol  isopropilikoa  edo  alkohola  disolbatzaile  gisa  erabiltzen
dutenean. Guk pertsonalki ez ditugu disolbatzaile horiek erabili beharrik izan ezean eta ez badugu gustatzen
eskuak izoztuta  ateratzea,  beraz  ez  dugu izoztea  sustatzen,  baina  batzuek diote  olioaren  kalitatea  hobetzen
laguntzen  duela.  Irakite-puntu  baxuarekin  nafar  arina  ez-polarra  erabiltzen  duzunean,  ez  duzu  ezer  izoztu
beharrik eta argibideei jarraituz produktu ona lortuko duzu. JB

"Aizu JB, zer gertatzen da Naptha erabiltzerakoan alergia bada? Gauza GUZTIEI, batez ere disolbatzaileei,
erreakzio alergiko larriak eragiten dizkien familiako kide bat dugu. Olioa egin nahi diogu baina disolbatzaile
organikoa erabili behar dugu. Garbitasuna lortzeko hainbat aldiz destilatutako "ilargi-argia" organikoa egitea
pentsatu genuen baina zer iritzi duzu honen inguruan? Zein da zure gomendioa hainbeste alergia dutenentzat?
Ezin du inolako farmazirik hartu agente lotzaileekiko alergia delako, hainbeste sufritzen du guztiari egiten dion
alergiaren ondorioz. Eskerrik asko aldez aurretik!" Sara

-  Beno,%  99  alkohol  erabil  dezakezu,  inoiz  ez  dugu  esan  ezin  duzula.  Gure  esperientzian  disolbatzaile
polarrekin ekoizten diren olioak zertxobait indartsuagoak dira eta normalean landare-material gutxiago izaten
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dute. Batzuek alkohola eta kimua izoztu egiten dituzte prozesatu aurretik, anbaragoa den olioa lortzeko. Beraz,
uste dut hori dela zure bidea, Sara.

THC altua edo CBD olio altua?

“Nahastuta nago. Nire lagunak giltzurrunetako 4. etapa eta minbizia ditu biriketan. Hobe al da CBD olio handia
edo THC olioa ematea? CBD olioak THC arrastoa besterik ez du? Hamar gramoko hodia eskuratu nuen eta%
18 CBD eta% 1 THC baino gutxiago ditu. Bide okerretik ari al naiz? "Richard

Mikees: Bai, hori ez da, benetako RSOa lortu behar duzu.

-% 95-98 THC ez da% 18 CBD, ezta? Esan eman dizunari  egiteari  uzteko. CBD marketinaren gorabehera
handiak ustekabeko gaixo asko hilko ditu dirudienez, tristea da. Zergatik ezin dituzte benetan funtzionatzen
duten argibideak jarraitu? CBD olio handien erabilera oso mugatua da, larruazaleko egoeretan ere ez dute hain
ondo  funtzionatzen,  benetan  ez  dut  ulertzen  zergatik  den  mundu  guztia  hain  txundituta  dagoen  CBD
zentzugabekeria  horri  buruz.  Bai,  sendagai  boteretsua  da ere,  baina  bere  erabilerak  benetan  mugatuak dira
benetako RSOarekin alderatuta.

% 95-98 THC,% 1-2 CBD, oso indartsua eta lasaigarria  eta euforikoa; hori da zure olio onena eta hori da
ondoen funtzionatuko duena. Saiatu hau lehenik eta behin. Hori egiten duzunean, ez dituzu CBD olio handiak
ukituko edo hurbilduko eta desberdintasuna jakingo duzu eta inork ez zaitu erauziko. RSO lehenik. JB

“Asko gustatzen zait orrialde hau eta bertatik ikas dezakedan informazioa. Hala ere, oso etsigarria da THCaz
gain beste kannabinoide batzuk bigarren mailan jartzen direla entzutea. Neska honek eta bere gurasoek ez dute
CBD bigarren mailako moduan ikusten. Bizitza eman dio. Ez al zen hori egin zuen THC, CBDa zen. Utzi kaka
guztiari, mesedez. Jendea gomendatzen ari zara CBD andui handiak probatzetik benetan lagundu dezaketenean.
THC altua ez da guztiaren erantzuna eta horregatik landarearen barruan kannabinoide bat baino gehiago dago ".
Tina

"JBk  biriketako  minbiziaz  erantzun  zuen,  ez  Dravet  sindromea,  inork  ez  du  ezer  kikatzen.  Minbiziari
dagokionez, gaixoen txostenek eta ikerketa zientifikoek THC minbizia hiltzen duena da. Zenbait ikerketek diote
CBD  onuragarria  dela  minbizi  mota  batzuetarako,  baina  gutxi  THCrekin  egindako  ikerketekin  alderatuta.
Desamortizazioak eta beste zenbait baldintza ditu CBD altua da bilatzen ari zaren hori. " Kellin

- Kellin-ek eta Tina-k, erabiltzen ditugun olioak krisietan ere lan egiten dute. Gaixoek emaitza ezin hobeak
lortuko lituzkete benetako gauza erabiltzen badute eta kausa eta ez sintomak bakarrik sendatzen saiatuko balira.

Ez dut CBD botatzen, berez sendagai oso indartsua da eta, adibidez, haurrentzako txiklea txikitzeko oso egokia
dela uste dut. Baina benetako boterea nahi baduzu, RSO basatirik indartsuena eta THC asko behar dituzu. Hori
da nire ikuspegia eta ez da aldatuko.

Besterik gabe, saiatu larruazaleko egoeretan eta ikusi erredurak edo zauriak azkarrago sendatuko diren benetako
RSOarekin edo maila baxuko CBD bertsio altuarekin. Nire begiekin ikusi dut, ez dut niretzat CBD olio altuekin
esperimentatu beharrik. Onena nahi dut niretzat eta baita pazienteentzat ere.

CBD olio altu gehienak bigarren mailako kalitatekoak dira,% 95-98 THC duten RSO onenak eta narkotikoki
indartsuenak eta lasaigarrienekin alderatuta.

Zure  arazo  nagusia  Big  Pharma-k  bultzatzen  duen  teoria  kannabinoide  bakarrean  erosi  zenuela,  kannabis
sendagaiekin etekina atera ahal izateko. Ez duzu kannabinoide bakarretan oinarritutako sendagairik nahi, olio
boteretsu eta lasaigarriena nahi duzu emaitza onenak lortzeko.

Landareak zuk zeuk haz ditzakezu eta zuk ere olioa egin dezakezu. Benetan ez duzu erosi beharrik farmazia
konpainia handiei prezio izugarria jartzen saiatuko direnak kannabis erretxinako desarboxilatuan beren gutizia
ez den beste arrazoirik gabe. .

39



MINBIZIARAKO SENDA: RICK SIMPSON PROTOKOLOA

Baliteke eta ziurrenik olio kilo behar izatea egunen batean —zure edo zure familiako— zenbat ordaindu nahi
duzu gramo bakoitzeko? Buck gehiegi da, landareak kanpoan eta eskala handian hazten badira. Beraz, zerga
berezirik ez, horrelakorik ez. Legeztatzea% 100 da bide bakarra eta orain egin behar da, ez dago arrazoirik
mundu osoko ehunka milioi gaixori sufritzen uzteko.

Anima zaitez horren inguruan eztabaidatzera; baina hori da horri buruz egin dezakezun guztia. Onenak, JB

"Mesedez, jarraitu zure modua azaltzen. Ni, batez ere, oharrak hartzen ari naiz eta zugandik ahal dudan guztia
ikasten dut zertarako balio  duen eta  abar,  prest  eta prest  egon nahi dut  niretzako ezagutza  egokiarekin eta
nirea ... THC altua behar duzula esango ez banu, edozein dela ondo egongo zela pentsatuko nuke, eskertzen dut
INFORMAZIO GUZTIA. " Vicky

"Rickek beti mantendu du THC altua dela eta ezinbestekoa da aukera onena emateko, jakina horrekin lortu ditu
emaitzarik  onenak.  CBDk hobeak izan  daitezkeen  gauza  asko daude;  normalean,  haurrengan erabiltzen  da
Dravet  sindromea,  TDAH  eta  obsesibo  konpultsiboaren  nahaste  larriak,  jende  askok  haurrak  handitzeko
beldurra baitu oraindik. THC da altua lortzen zaituena. THC olio altua erabiltzen duten pertsona batzuk aurkitu
ditut  jende gehienak tratatzeko,  baina pazienteak espero ez duen moduan erantzuten ez badu CBD handira
aldatu dira eta honek hobeto funtzionatu du.

Uste dut denak desberdinak direla eta minbizi guztiak desberdinak direla. Baina beharrezko ikerketa guztiak
egin  arte,  onena Ricken metodoari  eustea  da.  THC altua,  indize  nagusia  protokoloa  jarraituz.  Esaten da 4
egunetik behin dosi txikiak egiten badituzte eta bikoizten badituzte gaixoak tolerantzia azkar sortu dezakeela eta
logura larria baretu egingo dela olioan pixka bat igaro ondoren. Ricken olioak% 95-8 THC du, baina efektu
psikoaktiboek ez dizute kalterik egingo.

Eta noren metodoa jarraitu erabaki nahi dudanean, ez dut uste inork Rickek baino esperientzia gehiago izan
duenik medikuntza  honekin.  Herbehereetako metodoa ikusi  dut  eta  pentsatzen  dut  norbait  hiltzen  ari  bada,
zergatik sendatuko zenuke sendabidea? " Nick

"CBD olio handien krisiak laguntzen entzun dudanetik,  beti  pentsatu izan dut guraso horiek beren haurrari
hibridoa emango balitzaio baina indica olioa nagusituko balitz haurrak sendatuko lukeela. Badakit CBD olioek
konfiskazioak kontrolatzen dituztela; pozik nago ZERBAIT Charlotte bezalako umeei lagun diezaieketelako,
baina imajinatu THC eta landarearen beste kannabinoideen espektroa emango balira gerta daitekeen sendaketa.
Beraz,  zure  haurrak  asko  lo  egiten  du  THC  dela  eta,  gorputzak  dosira  egokituko  dira.  Landare  osoa
baliagarriena dela uste dut, ez da kannabinoidea bereizten ". Sara

"Komunikabideek kannabinoideak bereizten jarraitzen dute,  baina frogatu da THCk eta CBDk minbizia eta
tumoreak  txikitzen  dituztela.  Cannabis  Indicaz  egindako  Rick  Simpson  olioa  Landon  eta  Brave  Mykayla
sendatzen ari den sendagaia da eta beste askok eta edonork egin dezake. Ez utzi komunikabideek sendabide
honen zain egon behar duzula pentsatzen edo CBD bereizten! THC-k gure sistema endokanabinoideekin ere
funtzionatzen du. Ezagutu edonork egin dezakeen sendabidea ”. Hanan

Segurua al da olioa erabiltzea?

"Medikamentu honen segurtasuna alderatu ezinik dago eta ikusi dudanaren arabera,  ez da arriskutsuagoa ur
katilu bat edatea baino. Pertsona batek gaizki dosifikatzen badu ere, ez zaio kalterik egiten olioaren ondorioak
desagertu ondoren. Kalamu olioa beren osasun egoeretarako irensten duten pertsonekin nabaritu dugun albo
efektu ohikoena atseden handia eta irribarrea aurpegian da.

Beste  edozein  botika  boteretsuen antzera,  pertsona batzuek gehiegi  irensten  badute,  nahi  ez diren bigarren
mailako efektuak sor ditzake. Olio horrek sor ditzakeen efektuek arriskurik sortzen ez duten arren, badaude
sobredosi baten ondorioz goi bihurtzea gustatzen ez zaienak. Nahiz eta botika hau segurua izan eta gehienek
erabiltzeko arazorik ez izan, kontuan hartu behar da zailtasunak izango dituztenak egongo direla.
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Horregatik,  guztiei  dosi  oso txikiekin  hasteko agindu diet,  gero lau egunetik behin irensten  duten kopurua
handitzeko. Hori eginez gero, substantzia hori hartzen ari denari tolerantzia areagotzeko aukera ematen dio eta
paziente askok jakinarazi dute tratamenduan zehar ez direla gora ere egin. Kalamu olioa cannabis indica oso
lasaigarri  indartsuekin behar bezala ekoizten bada edo askotan indica-sativa gurutze sativa mota batzuetatik
fabrikatzen denean, olio horien efektuek logura eta loa sustatuko dituztela ikusiko dugu. sendatze prozesuaren
zati garrantzitsua.

Gaixoek  jakin  behar  dute  olio  horrek  odol-presioa,  begi-presioa  eta  odoleko  azukre-maila  ere  murriztu
ditzakeela. Norbanakoek arazo horiek tratatzeko botikak hartzen badituzte, kasu gehienetan oso azkar murriztu
beharko lukete  gaur egun erabiltzen ari  diren drogak erabiltzeko duten beharra.  Presio arterialaren aurkako
botikak hartzen  dituzten  pazienteei  jakinarazi  behar  diet,  olioa  hasten  dutenean,  askotan presio  arterialaren
arazoek ez dituztela farmakoen erabilerarik behar izaten eta hori ere gertatzen da diabetikoentzat eta glaukoma
dutenek ere.

Jakin ezazu olioa beste egoera batzuk tratatzeko irentsi nahi bada eta odol-presioko botikekin batera hartzen
bada, kasu batzuetan gaixoaren odol-presioa oso baxua izan daitekeela. Benetako kalteak izan zituen hori bizi
izan zuen inor ezagutzen ez dudan arren, hala ere, egoera hori ekiditen saiatu beharko litzatekeela uste dut.
Beraz, egiaztatu ezazu zure presio arteriala maiz eta botikak behar ez badira, ez itzazu irentsi.

Zenbait  pertsonari  sinesgaitza  dirudi  agindutako  substantzia  horien  erabilera  eten  dezaketela.  Hala  ere,
medikuntza natural honen sendatze-ahalmena konturatu ondoren, laster ulertzen dute olio harrigarri horrek ia
botika guztien erabilera ordezkatu dezakeela.

Nola onartzen da normalean olioa?

Guztiok ditugu tolerantzia desberdinak botika indartsuen aurrean, beraz, pazienteak beren erosotasun eremuan
egotera  animatzen  ditut  zein  dosi  irensten  duten  zehazteko  orduan.  Jende gehienaren  tolerantzia  oso azkar
sortzen da eta batez beste, normal batek 90 egun inguru behar izaten ditu 60 gramoko tratamendua irensteko.
Badirudi behar bezala sortutako 60 gramo oliok gai direla minbizi gehienak sendatzeko, gaixoak kimioterapia
eta erradiazioekin eta abarrekin sistema medikoak gaizki kaltetu ez baditu.

Kimi eta erradiazioaren ondorioak izan dituzten gaixoek olio gehiago behar dute mediku sistemak utzitako
kalteak  desegiteko.  Gehienetan,  pertsona  bat  olioen  efektuetara  ohitzen  denean,  badirudi  gaixoek  gustura
hartzen dutela substantzia.  Baina botika honek mendekotasunik ez duen izaera dela eta, askotan substantzia
erabiltzen ari direnek dosiak behar bezala hartzea ahaztuko dute. Olioak ez ditu ahazten eragiten, baizik eta
beraien  gorputzek  ez  dutela  presentziaren  beharra  sumatzen  dutelako  eta  horrek  substantzia  benetan
mendekotasunik ez duela nabarmentzen du. Hala ez balitz, nekez ahaztuko du gaixoak dosia hartzea, zeren eta
mendekotasuna izango balitz, zortzi orduren buruan, gorputzak substantziaren bila ariko lirateke.

Ba al dago kezkatu beharko litzatekeen bigarren mailako efekturik?

Zenbait pazientek jakinarazi dute antsietatea edo paranoia izan dutela botika honen erabilerarekin. Horri aurre
egiteko moduak eztabaidatuko dira galdera apur bat aurrerago agertzen denean liburu honetan.

Kalamu olioaren bigarren mailako efektu nagusiak niretzat jakinarazi direnak osasun ona, zoriontasuna eta lo
ona egitea dira, beraz, zer gehiago eskatu diezaioke inork erabiltzen ari diren sendagaiei?

Jende askok egunero botika ugari irensten ditu. Hori ona izan al daiteke gorputzarentzat?

Ez  dakit  zergatik  botika  iragarkietan  farmako  alopatikoen  bigarren  mailako  efektu  arriskutsuak  ikusten
dituztenek botika horiek hartzea pentsatuko luketen oraindik. Badirudi burutik askok medikuak agindutakoa
egingo  duela  eta  pertsona  horien  kopuru  handi  batek  kalamu  medikuntzaren  erabilera  baztertu  ohi  duela.
Besterik gabe, haien gobernuek eta farmazia industriaren atzean itzalean daudenek esan diete gezurrengatik.
Inor ez da kalamu sendagaiak erabiltzearen ondorioz hiltzen eta ez da kalterik  eragiten.  Medikuek egunero
agintzen digutenarengatik gauza bera esan nahiko nuke baina zoritxarrez, ia ez da horrela.

41



MINBIZIARAKO SENDA: RICK SIMPSON PROTOKOLOA

Batzuetan  botika  deituriko  hauek  eragiten  dituzten  elkarreraginak  nahikoak  dira  gu  hobi  goiztiar  batean
sartzeko. Baina berehalako arazorik ez badugu ere, haien erabilerak arriskua dakar. Denboraren poderioz, botika
hauek dituzten produktu kimikoak eta pozoiak gure gorputzean pilatzen dira eta horrek gure osasunarekin arazo
larriak sor ditzake, askotan heriotza eragin dezakete. Aspirina pilulak bezalako gauza sinpleek urtero milaka
heriotza eragiten dituzte mundu osoan. Beraz, ez dut uste gutako inork konfiantzarik jarri beharko lukeenik
industria  farmazeutikoan  edo  ematen  duten  ezer.  Benetako  botere  sendatzailea  ikusi  nahi  baduzu,  jo  Ama
Naturarengana, mesede handikoa izango den pilulen fabrikan oso gutxi aurkituko baituzu.

Nola alderatzen dituzte pazienteek kalamu olioaren bigarren mailako efektuak botika kimikoen ondorioekin?

Ez dago benetako alderaketarik  kalamu olioaren  eta  bigarren mailako  sistemak eskaintzen  dituen  produktu
kimiko  pozoitsuen  bigarren  mailako  efektuen  artean.  Medikuek  hornitzen  dituzten  substantzia  hauek  ez
genituzke gorputzean eduki behar, gibeleko toxikoak direlako. Horrek esan nahi du botika deituriko horiek ez
direla  irentsi  behar,  gure  gibela  pozoituko dutelako  eta  haren  funtzioa  kaltetuko  dutelako.  Gainera,  horien
erabilerak kalamu olioa erabili behar izanez gero saihestu daitezkeen beste osasun arazo ugari sor ditzake.

Botika  kimikoak  erabiltzerakoan,  jatorriz  tratatzen  ari  zena  baino  are  okerragoak  izan  daitezkeen  bigarren
mailako efektuak izaten ditugu. Minbizia,  diabetesa eta abar bezalako gaixotasunak dituzten zenbait  gaixok
esan didate medikuek emandako botikek eragindako gaitzak direla. Beraz, badirudi askotan medikuak beraiek
izaten  direla  gaixoaren  egungo  mediku  egoeraren  erantzuleak.  Paziente  askok  zehatz-mehatz  deskribatu
dizkidate agindutako botikek eragindako bigarren mailako efektu izugarriak,  beraz,  ahal den neurrian haien
erabilera saihesten saiatuko nintzateke.

Gure  gorputzen  kimika  eta  beste  substantzia  askorekin  dugun  tolerantzia  asko  aldatzen  denez.  Askotan
medikuek  ez  dakite  botika  kimiko  desberdinen  pilaketak  gure  osasunean  eta  ongizatean  zer  eragin  izan
ditzakeen. Gutako bi ez gara berdinak, eta nahastutako botika desberdinak koktel kimiko pozoitsu bat baino ez
dira, kasu batzuetan pazientearentzat osasunerako guztiz ustekabeko ondorioak izan ditzakeena. Orduan, nola
liteke mediku batek ezezagun guztiak aztertzea zer den segurua eta onartezina zer den jakiteko?

Zintzotasunez  uste  dut Alzheimerra  eta  beste  hainbat  gaixotasun bezalako baldintzak  medikuek agindutako
produktu kimikoen nahasketak direla eta. Gaixo askok botiken erabileran izandako arazoen berri eman didate,
baina  behin  substantzia  horiek  hartzeari  utzi  eta  olioa  irensten  hasi  direnean,  arazoak  desagertu  egin  dira.
Gauzak modu laburrean laburbilduz,  kalamuaren sendagaiak behar bezala ekoizten badira, oso seguruak eta
kaltegarriak dira erabiltzeko, baina mediku profesionalek ematen dutena ez da.

Posible al da medikuntza alopatikoaren eta enpirikoaren ondorioak alderatzea?

Niri  dagokidanez,  ez  dago  konparaziorik  medikuntza  alopatikoaren  eta  medikuntza  enpirikoaren  artean.
Medikuntza  alopatikoa,  gehienetan,  inork  irentsi  behar  ez dituen produktu kimiko kaltegarrien  eta  pozoien
nahasketa besterik ez da. Medikuntza enpirikoa (landareen sendagaia) erabiltzen da milaka urtez eta kalamutik
sortutako sendagaiak ez dira alderatzen segurtasunari dagokionez. Olioak sortzen duen kalamuaren erretxinen
sendagai  eraginkorra  eta  kaltegabea  izateak  kalamu  landarea  "Medikuntza  enpiriko  guztiaren  erregina"
bihurtzen du.

Urteetan zehar, gaixotasun askorekin harremanetan jarri naiz, beren baldintzak tratatzeko eskura zuten guztia
hartu zuten eta beste guztia huts egin ondoren, niregana etorri ziren. Medikuntza alopatikoa eta enpirikoa erabili
duten gaixoak ni baino trebeagoak direla uste dut botika kimikoen eta kalamuaren olioaren arteko aldeaz hitz
egiteko.  Baina,  zoritxarrez,  askok  aurrera  egiteko  beldurra  dute,  beraz,  jakinarazi  dutena  baino  ezin  dut
transmititu.

Gaixo  horietako  gehienek  zuzenean  esan  zidaten  askoz  lehenago  kalamu  olioa  erabiliko  zutela  medikuek
emandako botikak baino. Besterik gabe, askoz hobeto funtzionatzen zuen, bigarren mailako efektu desatseginak
ez  zituelako  eta  denbora  gutxian  askok  bizitza  normala  izatera  itzul  zitezkeelako.  Sendagai  alopatikoen
erabilerarekin ez zituzten sendatze efektu nabarmenik izan eta gehienek sendagai horiek kalte handia egiten
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zutela  uste  zuten.  Uste  dut horrek asko esaten duela zergatik  ez nukeen sendagai  alopatikoen erabilera  ere
kontuan hartuko eta etorkizun hurbilean uste dut beste asko ere berdin sentitzen hasiko direla.

THCarekiko mendekotasunaz kezkatzeko arrazoirik ba al dago?

Kalamu landaretik  ateratako  estraktuak  ere  erabil  daitezke  substantzia  arriskutsuen  mende  daudenek  beren
erabileratik alde egin dezaten. Sistemak esan digu marihuanak atari-efektua duela, eta hori erabiltzen dutenek
bizitza  botatzea  eta  droga  gogorren  menpe  egotea  eragingo  du.  Horrelako  adierazpenak  erabateko
zentzugabekeria dira. Nola eragin dezake mendekotasuna hausteko baliagarria den botika batek arazoa eragiten
duten substantzia arriskutsu berberen menpekotasuna izatea?

Onartuko nuke kalamuaren olioa atariko droga dela, baina mendekotasuna duten pertsonentzako atzeko atea da
eta ez ditu erabiltzen dutenak suntsitzeko bidetik eramango, gure gobernuek sinetsarazi nahi diguten moduan.
Landare honetatik sortutako botikek zer egin dezaketen jakiten duzunean, bere sendagai erabilerak mugagabeak
direla jakingo duzu.

Ikus dezagun kalamu olioaren gehiegizko dosi oso handiaren eragin "suntsitzaileak". Botika honek lo izeneko
erdi-egoera komatosa eragiten du eta, eskuineko tentsioetatik sortzen denean, morfina baino askoz ere analgesia
eraginkorragoa da. Pertsona arrunt batek gehiegi hartuko balu, zalantzarik gabe, denbora luzez lo egingo lukete,
baina esnatzean, lesionatuta egongo lirateke eta ez dute mendekotasunik jasango.

Botika  hau  gaixo  askori  eman  diot,  baina  ez  dakit  gaixorik  substantzia  hori  abantaila  onarekin  erabiltzea
eragotziko lukeen egoerarik; oraindik ere, denborarekin aurki dezakegu ezin dutenak daudela. Esaten dudana da
ez dakidala erabilerarik eraginkorragoa eta seguruagoa den botikarik, eta ziur nago mediku sistemak ez duela
berdin esan dezaketen ezer erabiltzen. Begiratu orain kalamu olioaren eraginak eta begiratu mediku sistemak
ematen dituen eraginak. Uste dut ados egongo zaretela kalamuaren botikak handiak ateratzea izan litezkeen
aitzakiarik arinena dela, gaur egun erabiltzen ari diren substantzien izaera kaltegarria eta arriskutsua bere lekua
hartzeko orduan.

Botika hau irentsi daiteke, topikoki erabil daiteke, lurrindu edo, gainera, emaitza onekin supositorio moduan
erabiltzeko gai zara. Olioa irensten hasten zarenean, hasieran zortzi ordu inguruko dosi txikiak hartzen dira.
Gaixotasun  larria  pairatzen  baduzu  eta  mina  sendatzeko  botika  sendoak  hartzen  ari  bazara,  handitu  zure
dosiaren tamaina ahalik eta azkarren eta saiatu substantzia arriskutsu horien erabilera eteten.

Orientazioa behar dutela uste dutenentzat, zure medikuak lehenik eta behin mendekotasunezko produktu kimiko
gaizto horiek guztiak jarri zizkizunez gero, eskatu aholkuak substantzia horien erabilera hoberen uzteko. Zure
medikuak laguntzeko prest ez badago, jo naturopata edo homeopatako mediku bati aholku eske. Iraganean kasu
askotan ikusi dut jendea beharrik gabeko botikak bakarrik ateratzen dituela inoren aholkurik gabe.

Olioarekin tratamendua hastean,  opiazeoetan oinarritutako botikak hartzen ari diren paziente askok berehala
murriztu  dezakete  substantzia  arriskutsu horien  erabilera  erdira.  Kasu gehienetan,  bi  edo bi  asteren buruan
gaixoak botika horiek guztiz kentzen ditu eta erretiratze sintoma gutxiago jasango ditu.

Botika hau ez da altua lortzea, kalterik egiten ez duen substantzia natural batek sendatzen uztea baizik. Zergatik
utzi beharko genuke gizakiok besteei botika honen erabilera ukatzen jarraitzea? Kalamuaren doako sendagaia
gure garaiko arazorik garrantzitsuena da eta hainbeste beharrik gabe hiltzen direnez, beste kezka guztiak zurbil
daude. Kalamua ia edozeinek hazi eta sor ditzakeen masentzako sendagaia da. Orain mundu osoan hamaika
lagunek sendagaiak sortzen dituzte eta gure informazioan deskribatu ditugun emaitza berak lortzen ari dira.
Aldaketarako garaia iritsi da. Mesedez, batu gurekin hainbeste jenderen sufrimendua amaitzen laguntzeko eta
itxaropenik gabeko beste mundu batera.

Kalamu  landarea  lur  honetan  jarri  genuen  guztiok  janari,  zuntz,  sendagai,  energia  eta  beste  hainbat
aplikazioetarako askatasunez erabiltzeko. Azkenean, 50.000 gauza desberdin baino gehiago sor daitezke landare
harrigarri honetatik. Legez kanpoko murrizketa horiek kentzen direnean, jendea berriro dagoen lekuan jarriko
du.  Berriro  ere  naturarekin  harremanetan  jarriko  dira  eta  askoz  ere  autonomoagoak  izango  dira.  Milioika

43



MINBIZIARAKO SENDA: RICK SIMPSON PROTOKOLOA

lanpostu egongo lirateke orduan kalamuan oinarritutako industria babesteko eta, denbora gutxian,  kalamuan
oinarritutako ekonomia izan dezakegu ". Rick Simpson, Kalamua: sendabelar gehien

"Olioa hartzen hasi nintzenean bigarren mailako efektu" Izugarriak "izan nituen, erroskilen kaxa erdi bat jan
behar nuen !!! Ha Ha Ha !!! Gustatuko litzaidake gehiago lo egitea! Egunero gauari itxaroten nion lo egin ahal
izateko. 7: 00etan olio pixka bat hartzen nuen 9: 30ak aldera lokartzen nintzen eta 8: 30ak arte lo egiten nuen.
Zoragarria !!! ” Tom

"Ironikoa  da  egunero  kalamu  kontzentratuak  hartzen  dituzten  pertsonen  istorio  ugari  entzuten  ditugula,
beldurrezko istoriorik  gabe,  mendekotasunik  gabe,  bigarren mailako efektuak edo lotutako heriotzak,  baina
tokiko  legegileek  marihuana  landu,  erabili  eta  saltzearen  aurka  borrokatzen  dute"  publikoaren  interesean
segurtasun kezkak, hau da, Big Pharmari eta 'Booze-Baronen eroskeria ekonomikoari leialtasuna estaltzen diete
AEBetako kannabis industriaren hazkundea mugatzeko ... "Raphael

«Aste honetan hasi naiz olioa ematen aitari. Prostatako minbizi aurreratua, hezurretako zenbait lekutara hedatu
dena. Orain arte asko lo egiten du eta gosea berreskuratu du. Ez zuen ezer jaten eztarrian erradiazio minagatik.
Era berean, bere antsietate batzuk itxuraz joera alai bihurtu ditu buruan!

Ospitalean mina sendatzen ari da, min akutua lortzeko lagungarriak diren gauzak kontrolatu arte. Dokumentuek
ez dakite olioari buruz. Olioa sendagaiekin konbinatzeko ideia ere iradoki genuen, baina medikuak bigarren
mailako efektu izugarriak sortuz itzuli ziren. Ikasketak erakusteko eskatu nahi al diegu, baina ez dugu aitaren
askapena arriskuan jarri nahi, gero eta okerrago egiten duten gehiegizko sendagaien beharra zalantzan jartzeko
"zailak" direla esan digute.

Ez  nioke ospitaleko  minbiziaren  aurkako tratamendurik  nahi  nire  etsairik  okerrenari.  Beldurrezko istorioak
entzun nituen, baina maila batean aitaren ustez gauzak desberdinak izango zirela uste nuen. Bihotzez espero
dugu berandu ez izatea ". Edmund

-  Edmund,  arrazoi  zuten  balizko  bigarren  mailako  efektuen  inguruan,  baina  ematen  dizkioten  produktu
kimikoek eragingo lukete, ez olioak. Zenbat eta lehenago etxera itzuli eta olioz beteta, orduan eta aukera hobea
izango duzu. Inoiz ez da berandu olioarekin hasteko, galdera bakarra da ea ez ote den berandu gaixotasuna
gainditzeko. Baina hori zuzenean lotuta dago zenbat petrolio lortuko duzun berarekin eta zein azkar.

Honekin  ez dut  esaten  protokoloa  jarraitu  behar  ez  zenukeenik  edo dosi  handiekin  hasi  behar  zenukeenik.
Eraman etxera, jarraitu protokoloa eta utz iezaguzu onenaren itxaropena. JB

"Kaixo  Jindrich,  petrolioaren"  bigarren  mailako  efektuak  "partekatu  nahi  dituzu.  Lehenik  eta  behin  nireak
egiten nituen eta botika batean ere erosi nuen (nire moduan hobeto!), Ez daukat gaixotasun edo gaixotasun
berezirik, seguruenik 30 ml inguru irentsi ditut 2012az geroztik, beraz ...

* Ezin dut alkoholik gehiago edan ... baso bat ardo eta kanpoan nago! Ez nintzen edateari uzten saiatzen, baina
benetan nire gorputza erabat baztertzen ari da eta oso polita da buru argia izateak !!

* Nire begien irisak erabat berdeak dira ... ez dira puntu marroi gehiago han eta hemen (iridologia ezagutzen
baduzu puntu txiki horiek organoaren funtzionamendu okerren edo hildakoen adierazle dira), beraz, begi argiek
osasun handia esan nahi dute! 

* Efektu berdina nire 10 urteko artzain txakurrak argi begiak eta energia asko! (6 dosi inguru izan ditu). Olioa
eta ustekabeko bigarren mailako efektu guztiak !! Eskerrik asko eta Rick botika hau munduarekin partekatzeko
egindako ahaleginagatik. Maitasun asko, Estelle “

“Esan dezaket nire neska-txakurrak (Artzain txakurra) esne guruineko minbizia zuela, pikor handiak. Egunero 2
tanta  ematen  nizkion  gaua  baino  lehen.  3  aste  barru  DENAK  GONE  !!!  (Bularreko  minbizia  gizakietan
estrogeno sentikorra bezalakoa da !!!). ETA nire lagunaren bizitza salbatu zuen, maskuriko minbizia zuen -
Joan da. SOOO POZIK jendeari eta animaliei laguntzeko gai izatea ". Dolly

"Nire  hiru  txakurrei  olio  tanta  bat  ematen  diet  egunero  minbizia  prebenitzeko,  iraganean  txakur  guztiak
minbiziagatik galdu ondoren". Roger

44



MINBIZIARAKO SENDA: RICK SIMPSON PROTOKOLOA

«Joan den astean idatzi berri nuen olioari botaka egiteari buruz. Azkenean gelditu nintzen eta oraindik ere olio
sorta bera erabiltzen ari naiz. Orain oso ondo sentitzen naiz. Nire sistematik botika guztiak desintoxikatzen ari
nintzela uste dut. Esperientzia penagarria izan zen baina desintoxikazioa ez da inoiz dibertigarria izaten ". Robin

"Ez dakit ziur, baina nire ustez gehiegi larregi hartu zenuela izango litzateke. Gehiegi igotzea bezalako gauza
bat  da  eta  batzuek  oka  eragin  dezake.  Hori  esperientzia  pertsonaletik  ezagutzen  dut.  (Ohartu  nintzen
mespretxagarria zela eta ez nuen horrela esan nahi). ”Tina

”Tina,  hori  ere  pentsatu  nuen eta  galdera  asko izan  nituen zergatik  nengoen hain gaixo.  Benetan  uste  dut
desintoxikazioa izan zela joan den abenduan gertatu zitzaidanagatik. Onkologoak esan zidan "azken fasean"
nengoela, olioa agortu zitzaidala eta hezurrak sendotzen laguntzeko Zometa IV bat nuela. Agertzen da olioa
alergia  pilula  gisa  funtzionatzen  ari  zela  eta  Zometaren  efektuetatik  aurrezten  ninduela.  Olioa  kenduta,
anorexikoa bihurtu nintzen, min handia nuen, Zometa hezurretan sartzen ari zitzaidan eta botaka egiten zuen,
hotzikarak eta ospitaleratuta zegoenez.

Gertakari hura gertatu zenetik, ezin nintzen estilo indiarrean eseri ere egin, giltzadurak eta aldakak min handia
dutelako.  Olioa  berriro  hasi  nuenean,  ondo  nengoen  hasieran,  baina  gero  pixkanaka  gaixotu  nintzen.  Oso
gaixotu  nintzen  eta  egun  batzuetan  botaka  nengoela  eta  zorigaiztoko  zerbait  arraroa  gertatu  zitzaidan,
artikulazio guztiak garbitu egin ziren eta ez nuen artikulazioetako minik gehiago izan 6 hilabete igaro ondoren.
Malgua naiz berriro. Bakarrik sinetsi dezaket olioak urtebetez zurekin egon daitekeen artikulazioetako zakar
hori atera didala ". Robin

«Oso garrantzitsua  da  gaixo terminal  batean  ahalik  eta  gehien  sartzea  ahalik  eta  azkarren.  Gaixo terminal
gehienek kimioterapia / erradiazioa, mina-hiltzaileak, etab jasan dituzte. Ziurtatu behar bezala egina dagoela eta
hasi ahalik eta azkarren hartzen eta ez nuke geldituko gutxienez minbizia guztiz desagertu arte! " Bonny

"Zure  medikuek  esaten  dizutenean,"  terminala  zara  ",  ez  al  zenuke  kanpoan  dagoen  guztia  probatu  nahi?
Pentsa ... Horrelako diagnostiko bat egin ondoren, zer duzu galtzeko? Bizirik dagoen iloba bat dut gaur ... olio
hori dela eta ... Gehiago esan behar al dut? " Carol

Ni naiz bere iloba. Benetan funtzionatu zuen ". Joanne

“Maratoi  erdia  egin nuen,  minbizia  ikertzeko 5000 dolar  bildu nituen.  Ez  nekien ezer  dagoeneko sendagai
izugarria  zegoela eta ez zidaten emango.  Kimioterapia oso indartsua eman zidaten birritan.  Gibela hondatu
didate;  giltzurrunak  hondatu  zizkidaten.  Iazko apirilean  etxera  bidali  ninduten  hiltzera.  Sei  astez  biziko  ez
nintzela  esan  zuten.  Hemen  nago gaur,  oraindik  bizirik,  nire  sendagaia  nola  egin  jakin  nuen,  gaur  hemen
egoteko.

Sendabide honen berri eman behar diegu guztiei.  Denek jakin behar dute: benetako marihuana sendagarriak
daude bizitzen lagunduko dizutenak eta minbizia duten lagunak bizitzen lagunduko dutenak. Denek jakin behar
dute: inork ez du minbiziagatik hil behar. Sendabidea dago, beti egon da sendabidea. Haiek besterik ez ... Big
Pharmak ez  digu  uzten  uzten.  Nola  ausartzen  dira  ?!  Minbiziaren  inguruko ikerketa  mila  milioi  dolarreko
industria da ... Eta zer egiten ari dira? Ni bezalako jendea drogekin hiltzen ari dira. Zakarra da! Sendabidea
dago! Phoenix Tears olioak funtzionatzen du! Esan guztiei. Mesedez! " Joanne

"Kaixo, olioarengan sinesten dut eta minbizia duen nire amarako erabiltzen dut, baina galdera bat daukat, hiru
hilabetetan 2 ontza kontsumitu behar dela diozu, baina ama oso ahula da gaixotasunagatik eta ontza gisa hartu
eta hiru hilabete betetzeko zorian dago, baina oraindik hartzen ari naiz, eta efektu bera ote den jakin nahi dut,
hiru hilabetetan izan beharko lukeela esan zenuelako. Mesedez, erantzun iezadazu mezua kezkatuta nagoelako
". Esmeralda

“Ez kezkatu gehiegi orain arte zenbat hartu duen. Jarrai ezazu pixka bat gehiago jan dezan. Esan iezaiozu inoiz
baino pieza handiagoa jan dezala, gauean lotara joaten denean, pixkanaka gehiago jan ahal izango du. Ziurtatu
gauez dosi handiagoa jaten duela eta tolerantzia azkarrago sortuko duela. Nire aitak gauza bera egin zuen lehen
hiru hilabeteetan. Denbora asko behar izan zuen egunean gramo erdi bat baino gehiago jan ahal izateko eta
minbizia desagertzen ari zen egunean 1/4 gramo apenas jaten zuenean ere (tumorea gero eta txikiagoa zen).
Orain eguneko gramo inguru ditu, eta ehun gramo baino gehiago jan ditu 10 hilabetetan. Zorte on!" Jose
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Sendagaiak ordezkatzea

"Olioarekin izandako esperientziarekin, pertsonalki ez dakit erabiltzeko prest egongo nintzatekeen botika bakar
bat ere. Hainbat arrazoi ditut horretarako, baina nagusia ez direla beharrezkoak. Zure gorputzak zure arbasoek
jaten  zutena  soilik  prozesatu  dezake;  ez  dago  prest  inolako  produktu  kimikoak  prozesatzeko  eta  produktu
kimikoak kontsumitzeak arazoak sortuko ditu azkenean. Orain pairatzen ari zaren egoerarekin lagun dezakete,
baina geroago ordainduko duzu. Olioak gizakiaren DNArekin bat egiten du eta gorputz osoko zelulak birsortzen
eta gaztetzen laguntzen du. Olioak modu selektiboan funtzionatzen du eta zure gorputzean osasungarria ez den
guztiari eraso egiten dio. Gainera, olioak ez du bigarren mailako efektu kaltegarririk sortzen. Gehiegikeria txiki
bat eginda, olioa erabiltzearen bigarren mailako efektu bakarrak loa, zoriontasuna eta osasuna direla esan nahi
dugu. Ez du esan nahi gaixoak ez dituela ezohiko gorputz eta adimen egoerak biziko, batez ere hartzen ohi
duten baino olio gehiago hartzen dutenean. Baina hala egin badute ere, goi mailako kalamu olioa erabiltzen
badute, siesta egitera eta lo egitera joango dira. Ez du zentzurik petrolioaren efektuak borrokatzen saiatzea, hobe
da berarekin funtzionatzen eta harekin isurtzen uztea. "JB

"Ados beraz, hau partekatu behar dut. Beste estatu bateko lagun bati olio pixka bat atera nion. Hartu nituen
lehenengo gauzak botika batekoak izan ziren eta sentitu nuen ez zela izan behar zuena. Neurri nahiko oneko
dosia  hartzen  nuen  ordu  gutxiren  buruan  eta  ez  zirudien  gauza  handirik  egiten  zuenik.  Atzo  nire
lagunarengandik gauzak jaso nituenean pentsatu nuen botikako gauzetatik izandako kopuru bera har nezakeela.
Mutila oker nengoen! Ez zara txantxetan hasten motel esaten duzula diozunean! Benetako gauzak dituzunean,
zalantzarik gabe indartsua da! Zoritxarrez ez nuen esperientzia ona izan, paranoia handia eta gau osoan lo egin
ezinik. Nire semeak etorri eta "haurtzaindu" behar zuen! Gaur oso nekatuta nago eta oraindik ere ondorioak
sentitzen ditut, beraz gaur ez dut hartuko, eta egiten badut arroz ale erdi bat baino gutxiago izango da! Alde
onetik uste dut ez dudala minik gaur goizean.

- Casey, jeje. Lote berrian sativa dago seguruenik, beraz saiatu beste bat lortzen. Gomendatzen dugunarekin
sortutako  olioak  ez  du  horrelakorik  egiten.  Zuk hartu  duzunaren  lote  berri  bat  edo  erdia  probatuko  nuke.
Sentimendu desatsegin horiek batzuetan gerta dakizkioke norbaiti, baina horri aurre egiten ikasitakoan, ez du
arazo handirik adierazten, zure haurtzainek ziurrenik baieztatu dezaketen moduan.

Baina berriro ere, esan bezala, olioetan sativa indarberritzailea dago. Baina, agian, aurreko olioak baino min
handiagoa eragingo du. Saiatu gutxiago hartzen eta nola funtzionatzen duen ikusi. Bigarren aldiz gustatzen ez
bazaizu,  eman semeari  aisialdirako  edo  erabili  topikoki  (edertasunerako  eta  abar),  eta  har  iezaiozu  zerbait
indartsuagoa eta lasaigarriagoa lortzeko, gure zehaztutako baldintzak beteko dituena. "Norabideak". Onenak, JB

«Era guztietako gaixotasun eta gaixotasunetarako balio du. Hartzen ari bazara, kontuz zure potasio mailekin,
pertsona  batzuek  behera  egiten  dutela  dirudielako.  Giltzurrun,  gibel  eta  bihotzeko  arazoak  dituzten
edonorentzat, aztertu guruin osagarriak RSO eta q10-rekin batera, birsortzeko efektuak lortzeko ". Mateo

“Kannabinoideek  bakarrik  erregulatzen  dituzte  zelulak.  Zaurien  ukendu  /  substantzia  gehienak
desinfektatzaileak  dira  eta  gorputza  sendatzeko  egoera  ezin  hobea  izaten  saiatzen  dira.  Kannabinoideak
bakterioen aurkakoak / fungikoen aurkakoak / birusen aurkakoak eta abar dira eta zelulak erregulatzen dituzte
kaltetutako zelula itsusiak erregulatu daitezen eta ipurdiaren erdia konpondu eta kopiatu ez dezaten. Beste modu
batera  esanda,  zaurietan  kannabinoideak  erabiltzerakoan  orbainak  gutxiago  izango  dituzu,  zelulak  logika
honekin erregulatzen baitira:

Pixka bat kaltetu al naiz? - Bai = Autofagia zelula birziklatzeko / konpontzeko. Asko kaltetu al naiz? - Bai =
Programatutako zelula heriotza (Apoptosia)

Erabilitako data gainditu al dut? - Bai = Programatutako zelula heriotza (Apoptosia)
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Oso kaltetuta  nago? Bai = Nekrosia.  Kalteak oso larriak direnean, eremuan kannabinoideak aplikatu ezean,
odoleko kannabinoide endogenoek normalean ez dute zeluletara iritsi eta horiek erregulatzen, eta haragi ustela /
Nekrosia eragingo dute.

Minbizia  normalean erregulatu  gabe jarraitzen  duen kaltetutako zelula  baten ondorioz sortzen da,  bere CB
hartzaileak ez baitira funtzionatzen kalteak direla eta.

Minbizia eragiten duten substantziak, normalean, gorputzetik irteten motelak diren eta bidaia osoan zelula-kalte
etengabea eragiten duten substantziak izan ohi dira.

Zelulak  zenbat  eta  maizago  kaltetu,  orduan  eta  aukera  handiagoa  dago  zelula  bat  CB  errezeptore
funtzionagarririk gabe egoteko ". Scott

Minbizia sendatzea olioarekin

Tratatu dituzun paziente kopuruaren arabera ikusitakoa ikusita, olioa eraginkorra da minbizi mota 
guztietarako, edo ezagutzen al duzu lagunduko ez duen minbizi motarik?

"Olioa eraginkorra da larruazaleko minbizi mota guztien tratamenduan eta nik dakidala, gauza bera gertatzen da
barneko  minbizietan  eta  bestelako  osasun baldintzetan.  Urteetako  esperientziaren  ondoren  mota  guztietako
mediku arazoak dituzten gaixoekin tratatzen. Zintzotasunez esan dezaket olioa tratamendu eraginkorra ez den
edozein egoerarik ezagutzen ez dudala.

Kalitate handiko kalamu olioak, nire jarraibideen arabera egiten eta erabiltzen denean, minbizi mota guztietan
funtzionatzen duela dirudi eta ez dakit tratatzeko eraginkorra izango ez litzatekeen minbizi motarik. Orain dela
denbora bat, THCk minbizi mota jakin bat sor dezakeela aldarrikatzen zuen ikerketa baten berri izan nuen,
baina uste dut jendeak egia ez jakiteko propaganda gehiago egin zela.  Azterketa  honek akatsak izan behar
dituela esan dezaket eta orain azalduko dut zergatik iritsi naizen ondorio honetara.

Besterik  gabe,  ikerketa  gehienek  diotenez,  minbizia  pazientearen  gorputzean  dagoen  arazo  baten  ondorioz
biderkatzeko baimendutako zelulak besterik ez dira. THCk zelula mutatzaileak hiltzen ditu. Orduan, nola sor
ditzake THC-k suntsitzen hain ona den zelulak?

Minbizia sor dezaketen tratamenduen bila bazabiltza, ez bilatu kimioterapia eta erradiazioak. Bi "tratamendu"
deituriko hauek oso minbizi dira, beraz, beste modu batera esanda, minbizia sor dezakete eta eragin dezakete.
CT eskaneatzeak ere gorputza erradiazio dosi masibo baten aurrean uzten du. Erradiazioak zelulak mutatzea
eragiten  du  eta  hori  da  guztioi  minbizia  esan  digutena,  zelula  mutatzaileak  ".  Rick  Simpson,  Kalamua:
sendabelar gehien

Olioa erabil al daiteke kimioterapiarekin eta erradiazioekin batera?

"Pazienteek galdera hau egiten didatenean, esaten diet baietz, olioa kimiorekin eta erradiazioekin batera erabil
litekeela. Zalantzarik gabe, olio honen erabilera oso onuragarria izango litzateke eta tratamendu horiek eragiten
dituzten  efektuetatik  bizitzeko aukera  hobea izango litzateke.  Hala eta  guztiz  ere,  zergatik  pentsatuko luke
norberaren buruan dagoen kimioterapia eta erradiazioak hartzea ere?

Kemoak eta erradiazioak ez dute minbizia sendatzen, eragiten dute eta, iraganean, uko egin diot olio emateari
tratamendu deiturikoak hartzeko asmoa duten pertsonei.  Zergatik  arriskatu beharko nuke kartzelan sartzeko
olioa ekoizteko medikuntza sistematik horrelako tratamenduak hartzeko asmoa duenari? Pertsona batek kimioa
edo erradiazioa hartzea hautatzen badu, inondik ere, hori da bere aukera. Baina nire ikuspegiaren arabera, nire
ustez astakeria litzateke sendabidea ematea, pertsona horiek medikuen sistemak pozoitzen uzteko asmoa badute.
Gaixoaren zainetan pozoia ponpatzean antidotoa hornitzea bezalakoa da.
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Iraganean, botikak ematen nizkien kalterik egiten ez duen eta bizirauteko oso aukera onak dituzten tratamendu
eraginkorra  nahi  duten  pazienteei.  Baina  medikuntza  sistemak  hornitzen  duen  gehiena  hilketari  buruz
medikuntzari  baino gehiago dela  deritzot.  Hori da arrazoi  mediko larriak  dituzten pertsonei  olioa hartu eta
mediku sistematik eta haien medikuetatik aldentzeko esan diodan arrazoia.

Mediku profesionalak minbizia tratatzeko modu arrazionalean jokatzen hasi ezean, nik uste dut gaixoak hobe
duela batere aholkurik ez bilatzea. Mediku sistemak azkenean ematen duena onurak baino askoz kalte gehiago
egiten du normalean eta gaixoak bizirauteko aukera gutxitzen du. Kimi eta erradiazioek eragindako eta utzitako
kalteak  kasu  gehienetan  gaixoaren  heriotza  ekarriko  du,  bere  burua  desintoxikatzeko  olio  kopuru  handirik
irensten  ez  badute  behintzat.  Kimi  eta  erradiazioak  hartzen  dituzten  pertsona  gehienak  tratamendu  horiek
eragiten dituzten efektuengatik hiltzen dira eta ez tratatzen ari ziren minbiziagatik.

Esan bezala, nire esperientziatik, olioak minbizi mota guztietan funtzionatzen duela dirudi, baina tratamendua
eskuratu eta  gero uko egin dioten  pertsona batzuk izan ditut.  Ezin dut  beraien jokabidea  azaldu,  azkenean
badirudi mediku sistemarekin hausteko prest ez zeudela esanez. Gutxi izan dira hori egin dutenak eta, dakidala,
azkenean gaixo horiek guztiak hil dira. Nahiago nuke jendeak egiten dituen gauzak zergatik egiten dituen eta
zergatik  diren  hain  arduragabekeriaz  bere bizitzarekin  azaltzea.  Baina  sistema medikoak gordetzen  duenari
buruz  hezteko prest  egon ezean,  honek jarraituko  duela  espero dut  ".  Rick Simpson,  Kalamua:  sendabelar
gehien

Minbizia duten gaixoen arrakasta-tasa?

"Jendea minbizia diagnostiko batekin etortzen zaidanean eta kimioterapia edo erradiazioa hartzeari uko egiten
diotenean,  ia  ematen  da  sendatu  daitezkeela,  tratamendua  hartzeko  heriotzaren  atean  egon  arte  itxaron  ez
dutenean edo uko egiten diotenean olioa modu egokian irentsi.

Olio-tratamendua behar bezala hartuz gero, medikuntza-sistemak oso kaltetuta daudenen% 75engan minbizia
alda daiteke.  Hala ere, 4tik 1 inguru daude oso kaltetuak izan direnak, gure artean dauden bitartean espero
dezaketen  onena bizitza  kalitate  askoz hobea  ematea  da.  Egoera  horretan dauden gaixoentzat,  oraindik  ere
zentzua ona da olioa irensteak, sufrimendua asko arinduko baitu eta askotan espero baino askoz ere gehiago
biziko dira.

Minbizia sendatzen baduzu ere, azkenean kimioterapiak eta erradiazioak eragindako kalteak gaixoaren heriotza
ekarriko du askotan, eragindako kaltea konpondu ezean. Pertsona horiek ez dira minbiziagatik hiltzen; hain
zuzen  ere,  sistema  medikotik  jasotako  "tratamendu  medikoak"  deiturikoengatik  hiltzen  ari  dira.  Ikus
dezakezunez,  kalamu  olioak  arrakasta  tasa  izugarria  du  batez  ere  medikurik  ez  dagoenean.  Baina  sistema
medikoa  modu  arrazionalean  jokatzen  hasiko  balitz  eta  botika  hau  behar  bezala  erabiltzen  hasiko  balitz,
biziraupen tasak are gehiago handitu daitezkeela uste dut.

Ezagutzen dituzun zenbat lagunek sendatu dute beren burua olioarekin?

2003. urteaz geroztik,  petrolio mota hau mota guztietako arazo medikoak pairatzen zituzten 5.000 pertsona
ingururi  eman nizkien.  Gaixo horietako askok arreta behar zuten hainbat arazo mediku izan zituzten,  baina
gehienak kontrolpean edo olio honen erabilerarekin sendatu ziren. Botika honen legez kanpoko egoera dela eta,
ez nuen erregistroik gordetzen, baina segurua da kanpoko eta barneko minbiziarekin ehunka pertsona sendatuta
ikusi ditudala eta beste egoera ugari ere ikusi ditudala.

Gainera, astero mundu osoko mezu elektroniko ugari jasotzen ditut, olio horrek urruneko herrialdeetako gaixoei
zenbateraino  lagundu  dien  esaten  didaten.  Argibideak  gure  webgunean  jarri  eta  "Exekutatu  sendabidetik"
dokumentala atera genuenean, norbanakoei beren burua nola sendatu dezaketen azalduz, arreta handia piztu
zuen eta askok informazio hori erabili zuten beharrean zeudenei botika bat emateko. horrek funtzionatu zuen.
Olio  hori  ekoizteko  oso  erraza  denez,  mundu  osoko  jende  ugarik  bere  onurak  ezagutu  ditu  eta  etorkizun
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hurbilean  guztiok  gauza  bera  egiteko  askatasuna  izango  dugula  espero  dut  ".  Rick  Simpson,  Kalamua:
sendabelar gehien

Beranduegi al da olioa erabiltzen hastea?

“Inoiz ez da berandu botika harrigarri  hau erabiltzen hasteko. Medikuntzako sistemak oso kaltetuta  dauden
pertsonek ere aukera  ona izaten  dute sendatzeko.  Biriketako  minbizia  zuen jaun bat  genuen ospitalean  eta
medikuek bizitzeko hogeita lau ordu eman zizkioten. Mediku sistemaren aurka egon arren, semeak olio dosi
handia eman zion eta biharamunean bertan utzi zuen ospitaletik. Handik hamabost bat hilabetera, 83 urteko
beterano hau hil egin zen, baina ez biriketako minbiziak jota, hil egin zen urteetan zehar izan zuen bihotzeko
gaixotasuna zela eta. Bizi izan zituen hilabete gehigarrietan, bizi-kalitate onaz gozatu zuen eta lotan hil zen
minik gabe. Ez al da hori hobea ospitalean hiltzea, zure likidoan biriketako minbizia dela eta itotzea baino?

Emaitza bikainak izan ditugu 4. etapako minbizia duten eta bizitzea espero ez zutenen tratamenduan. Jakina,
ezin izan genituen denak salbatu, baina gauza bat ziurra da, mediku sistemak egin zezakeena baino askoz ere
gehiago aurreztu genituela haien tratamendu eroekin eta biziraupen tasa txarrekin. Arestian esan bezala, olio
hori eraginkorra da minbizi mota guztien tratamenduan, baina biriketako minbizia eta leuzemia dutenen artean
maiz ikusi ditudan emaitzak benetan harrigarriak izan dira. Sarritan, minbizi mota hauek oso izugarri erantzuten
diote olioaren tratamenduari eta ez da ohikoa pazienteek egunero beren egoeretan hobekuntzak ikustea.

Beti animatzen ditut olioa hartzen ari direnak beren sisteman ahalik eta azkarren sar daitezen. Ideia da zenbat
eta  azkarrago  irentsi  dezaketela  THC  kargatutako  olioa  gorputzean,  orduan  eta  azkarrago  sendatuko  dute
minbizia eta bestelako gaixotasunak. Gaixoak bizirauteko askoz aukera hobeak izango dituela ziurtatuko da,
baina hala ere ez zaie kalterik egingo.

Bizitza arriskuan jartzen duten baldintza larriak dituzten guztiei esaten diet: "Olioak zure bizitza salbatuko du
edo zure bidea erraztuko du". Gaixoa hiltzen bada ere, duintasunez egingo du eta mina botika izugarri horien
efektuak ekidin daitezke. Gure asmoa ahalik eta gehien aurreztea da, baina laguntzarik ez dutenentzat pozgarria
da  jakitea  ez  dutela  heriotza  larri  samar  bat  jasan  behar  izango,  baldintza  berdinak dituzten  beste  batzuek
ospitaleetan jasan behar duten bezala ". Rick Simpson, Kalamua: sendabelar gehien

Pertsona batzuk beste batzuk baino zailagoak dira sendatzeko?

«Sendatzeko zailenak diren pertsonak dira sistema medikoak bere buruari kalte handia egitea onartu dutenak.
Kimioterapia  eta  erradiazioa  biak  dira  minbizi  tratamenduak,  hau  da,  minbizia  eragiten  dute.  Gaixoak
tratamendu  deituriko  horietatik  bizirik  irauten  badu,  tumore  baten  tamaina  murriztu  daiteke.  Azkenean,
tratamendu  horiek  gorputza  hain  pozoitzen  dute,  ezen  babesteko  sistema  immunologikorik  gabe  geratzen
baitira.  Tratamenduek minbizia  eragiten  duten efektuekin  batera  minbizia  gorputzeko beste  leku batzuetara
hedatzen laguntzen du horrek.

Gaixoak jada ez du immunitate-sistema bat haiek babesteko behar bezala funtzionatzen duenean, gaur egun ez
da  gai  bere  heriotza  eragin  dezaketen  mediku  arazo  askoren  aurrean  defendatzeko.  Edozein  pertsona
arrazionalek  ez  luke  arazorik  izan  behar  mediku  sistemak  emandako  tratamenduek  zergatik  ez  duten
funtzionatzeko  ulertzeko.  Hala  ere,  medikuek  esaten  digute  ez  dagoela  beste  tratamendu  eraginkorrik
eskuragarri.  Uste  dut  horrek  frogatzen  duela  medikuei  eta  beste  profesionalei  zerbait  ulertzeko  adina  diru
ordaintzen badiezu, kasu gehienetan pozik daudela betetzen dutela.

Aipatu behar dut, gainera, askotan pazienteek dagoeneko kannabinoideen hartzaileak blokeatzen dituzten edo
endokanabinoideen  sistemaren  funtzioa  oztopatzen  duten  botikak  hartzen  ari  direla.  Horrelako  botikak
Remonabant,  Surinabant,  Taranabant eta Ibipenabant dira, batzuk aipatzearren. Substantzia horiek medikuak
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errezetatu zituztenak izan zirenez, haiekin eztabaidatu beharrekoa dela uste dut. Hau da gaixoei botika kimikoak
lehenbailehen  kentzeko  esaten  dieten  arrazoietako  bat.  Zure  errezeptore  kannabinoideen  funtzioa  kaltetzen
bada, jendea askoz ere zailagoa edo ezinezkoa da tratatzea.

Gaur  egun,  pertsona  askok  uste  dute  gure  adimen  indarrak  zerikusi  handia  duela  gaixotasun  larrietatik
errekuperatzean.  Sarritan  ziur  sentitzen  dira  sendatzeko  orduan oso  garrantzitsua  dela  jarrera  positiboa  eta
erabiltzen den tratamenduan uste sendoa. Baina niregana etorri ziren gehienek ez zuten sinesten tratamendua
hasi zutenean olio horrek onura izango zuenik. Beraz, pentsamendu positiboaren ahalmena lagungarria izan
daitekeela  ados  nagoen  arren,  tratatu  nituen  gehien-gehienek  hori  gabe  nahiko  ondo sendatzeko  gai  zirela
zirudien.

Sendatzeari  arrakastaz  begiratzen  diot,  gaixoaren  buruaren  egoerari  baino  gehiago  erabiltzen  diren  botika
egokiekin lotura gehiago izatea. Aro berriaren erretorika honetan sinesten duten askok ados ez egoteko joera
izango dutela  espero dut,  baina ez dut arrazoirik  ikusi izan ditudan gertakariak  bihurritzeko.  Gainera,  gure
maskotek eta beste animalia batzuek errezeptore kannabinoideak dituzte beren gorputzean, beraz olio horren
ondorioak  ere  onuragarriak  izan  daitezke.  Animalia  asko  tratatu  ditut  eta  izaki  horietako  batzuk  nahiko
adimendunak  ziren  arren,  ziur  nago  olio  horrek  sortutako  mirariak  ez  zuela  zerikusirik  pentsamendu
positiboarekin ". Rick Simpson, Kalamua: sendabelar gehien

Leuzemia

“Leuzemia  duen  norbait  kalamu  olioarekin  tratatzen  baduzu,  askotan  oso  azkar  ematen  ditu  emaitzak.
Leuzemia, nire esperientziatik, sendatzeko barneko minbiziarik errazena da eta emaitza ikusgarriak ikusi ditugu
olioaren erabilerarekin. THC gorputzean sartu ondoren lehenengo lekua zuzenean odolean sartzen da. Minbizia
odolean badago, ziurrenik ez da luzaroan egongo. Leuzemia jasaten dutenen globulu zurien kopurua nabarmen
jaitsi dela ikusi dut bi egunetan eta, nire ustez, uste dut ez dagoela tratamendu hoberik egoera hori pairatzen
dutenentzat ". Rick Simpson, Kalamua: sendabelar gehien

Larruazaleko Minbizia tratatzea

"Olioa behar bezala ekoizten bada, zalantzarik gabe, larruazaleko minbizia sendatzeko balioko du eta normalean
olio kopuru txiki bat besterik ez da behar zeregina betetzeko. Aplikatu olioa arazoa eragiten duen eremuan eta
estali benda batekin, gero berriro aplikatu olio freskoa eta benda berria hiru edo lau egunetik behin eta minbizia
laster desagertu beharko litzateke.

Beti esaten diet gaixoei minbizia desagertu arte tratamendua jarraitzeko eta gero bi aste inguru gehiago tratatzen
jarraitzeko minbizia oraindik bertan egongo balitz bezala. Hori eginez gero, minbizi zelula guztiak hilda egongo
direla ziurtatuko da eta nire argibideak betetzen badira inoiz ez dut larruazaleko minbizia itzultzen ikusi.

Larruazaleko minbizia nahiko denbora daramazu eta minbizia ondo finkatuta badago, denbora pixka bat behar
da sendatzeko, baina normalean kasu oso larrietan ere, larruazaleko minbizia hilabete bat baino gutxiago barru
desagertuko  da.  Muturreko  kasu  batean,  denbora  gehiago  behar  izan  dezake,  baina  hala  bada,  jarraitu
tratamendua guztiz sendatu arte. Jende askok larruazaleko minbizia sendatu dezake denbora gutxian, baina zure
sendatze tasaren eta minbizia zenbateraino txertatu den araberakoa da.

Zenbat pertsonak sendatu dute larruazaleko minbizia zure kalamu olioa erabiliz?

Olioa eman diot larruazaleko minbizia duten ehunka pertsonei. Normalean hiru aste barru minbizia desagertu
egiten da eta azala arrosa osasuntsua baino ez da geratzen. Benetan ezin dizut kalkulatu zenbat paziente erabili
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duten nire tratamendu metodoa minbizi horiek sendatzeko. Hala ere, hori oso ezaguna egiten ari denez, mundu
guztian ehunka mila, milioika milioika, esaterako, egoera hori sendatu dutela espero dut.

Tratamendu hau prozedura estandarrekin alderatu al dezakezu?

Ez dago konparaziorik larruazaleko minbiziak kalamu olioarekin tratatzearen eta sistema medikoak tratamendu
egokia  deitu  ohi  duenaren  artean.  Askotan ebakuntza  egiten  da eta  batzuetan  arrakasta  izaten  dute dauden
minbizi  zelula  guztiak  kentzeko.  Ezagutu  ditudanak  ikusita,  behin  eta  berriro  itzuli  behar  izan  duten  hori
kentzeko,  nahiko  arraroa  dela  esango  nuke.  Kasu  gehiegitan,  pazienteek  medikuengana  itzuli  behar  dute,
ebakuntza horiek behin eta berriro errepikatzeko.

Ebakuntza  horiek  hainbat  aldiz  egiten  direnean  ere,  sistema  medikoak  arazoa  desagerrarazten  du  askotan.
Medikuek  larruazaleko  minbizietarako  beste  tratamendu  batzuk  ere  erabiltzen  dituzte,  hala  nola  nitrogeno
likidoa eta kimioterapia duten kremak. Tratamendu hauek mingarriak izan ohi dira eta, kasu askotan, minbizia
berriro etortzen da eta askoz ere okerragoa izaten da.

Kalamu olioa larruazaleko minbizia tratatzeko erabiltzen denean, mutatzen diren minbizi zelulak soilik hiltzen
ditu eta egoera normalean azkar sendatzen da. Kalte gabeko tratamendu eraginkor honek ez die kalterik eragiten
zelula osasuntsuei eta nire esperientziatik abiatuta, egoera hau tratatzeko modurik zentzuzkoena dela uste dut.
Mediku  sistemak  erabilitako  metodoak  alderatuz  desatseginenak  dira  eta  olioa  erabiltzen  denean  ez  da
infekzioez edo bestelako konplikazioez arduratu behar. " Rick Simpson, Kalamua: sendabelar gehien
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Olioa versus kimioterapia

Zein dira tratamendu honen abantaila nagusiak kimioterapiarekin, erradiazioekin edo beste botika kimiko 
batzuekin alderatuta?

“Kalamu olioak hiru abantaila nagusi ditu ohiko tratamenduak deritzenen aldean. Lehenik eta behin, kalamu
olioak  ez  du  kalterik  egiten,  bigarrenean,  funtzionatzen  du  eta,  hirugarrenean,  ez  du  gaixoa  hiltzen.
Kimioterapiak, erradiazioak eta beste botika kimiko pozoitsuek kalte handia egiten diote gorputzari eta, kasu
gehiegitan,  bizirauteko  aukera  gutxitzen  dute.  Gainera,  tratamendu  horiek  jasaten  dituzten  gaixoek  askotan
tratamendu horiek eragindako beste arazo mediku batzuk izaten dituzte.

Ezin dut kalamuaren medikuntza sistema medikoak eskaintzen duenarekin alderatu, ez baititut ematen ari direna
sendagai gisa hartzen. Botika kimikoak gibeleko toxikoak dira. Horrek argi utzi behar du edonorentzat produktu
kimikoak ez direla gure gorputzean egon behar, pozoiak baitira eta gaixoarentzako arriskua baitago.

Kimioterapia eta erradiazioa minbizi dira, eta horrek esan nahi du tratamendu horiek pozoitsuak izateaz gain,
minbizia ere sor dezaketela. Sarritan, tumore baten tamaina murriztu daiteke kimioterapia edo erradiazioa
erabiliz gero, kasu askotan, minbizia hedatzea besterik ez da uzten. Tratamendu horien eragin minbiziogarriak
eta izaera pozoitsuak direla eta, zure sistema immunologikoa hondatzen dizute gehien behar duzunean. Nire
ustez,  kezkagarria  da  kimioterapiari  edo  erradiazioei  minbizia  edo  beste  edozein  gaixotasunen  aurkako
tratamendua deitzea, jakina ez direla batere erabili behar.

Olioa erabiltzeak erradioterapia ordezkatu al dezake?

Erradioterapia terminoa nahiko onbera da. Badirudi gaixo batek egin behar duen guztia irratian musika entzutea
eta ondo egongo dela. Jakina, gehienok dagoeneko dakigunez hau benetan gertatzen denetik urrun dago, beraz,
deitu diezaiogun benetan erradioterapia denari.

Ez  dut  uste  erradioterapia  kimioterapia  baino  hobea  denik,  bi  tratamendu  horiek  pozoitsuak  eta  minbizia
eragiten  dutenak baitira.  Kalamu medikuntzak minbiziaren  eta  gainerako gaixotasun guztien  aurkako lehen
defentsa lerroa izan behar du,  ez gure heriotza eragin dezaketen edo gure egoerak okerrera egin dezaketen
tratamenduak.

Ikusten  dudanez,  mediku  sistemari  gure  gorputzari  gauza  suntsitzaileak  egitea  baimentzea  hiltzeko  modu
azkarragoa  da.  Batzuentzat  kimioterapia  eta  erradiazioak  atzeratzeko  taktika  gisa  funtzionatzen  dute,  baina
azkenean tratamendu hauek zure gorputzean egiten duten kaltea izugarria da. Halako tratamenduak eta haien
efektu  iraunkorrak  bizi  izandako  norbait  bazara,  kontatu  zure  izar  zoriontsuak,  gehienak  ez  baitira  hain
zorionekoak. Horrez gain, jendeari ohartarazi nahi diot, onena dela CT azterketetatik eta horrelakoetatik urrun
egotea,  pazienteak  erradiazio  dosi  masiboa  ere  jasaten  baitute,  berriro  ere  minbizia  edo  bestelako  osasun
arazoak sor ditzakeena.

Kalamu olioa ez da toxikoa gorputzean eta olio hori minbizia edo beste edozein gaixotasun tratatzeko erabiltzen
denean, ez ditu zelula osasuntsuak kaltetzen. Kalamu olioa hartu ondoren, gaixoari oso egoera lasaian jartzen
du, gero atseden eta lo gehiago har dezaten eta horrek sendatzea sustatzen du.

Nire ikuspegitik, ez dago konparaziorik botika kimikoen eta kalamu olioaren artean. Produktu kimikoek eta
pozoiek kalteak eragiten dituzte  eta  zure ongizatean eragiten dute;  bigarren mailako efektu larriak ere izan
ditzakete  eta  heriotza  ere ekar  dezakete.  Kalamu olioa kaltegabea  da eta  osasun ona eta  sendaketa  azkarra
bultzatzen ditu.  Substantzia  horrek bizitza sustatzen duela esatea gustatzen zait  eta bere erabilerarekin izan
dudan esperientziatik, benetan hala dela jakinarazi dezaket.

Deskribatuko al zenuke THC-k nola jokatzen duen minbizi zelulen aurrean zelula osasuntsuen aurrean?

Lehenik eta behin, THC-k ez ditu zelula osasuntsuak kaltetzen, baina minbizi bihurtu diren zeluletan eragin
suntsitzaileak izan ditzake. Pertsona gehienek zelula horiek nola jokatzen duten jakitea gutxi dute baina, egia
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esan, minbizi zelulak bere buruaz beste egiten saiatzen ari dira eta hori ondo dokumentatuta dago. Baina gure
sistema immunologikoa arriskuan jarri bada, ezin dugu nahikoa kannabinoide natural sortu haien hazkundea
geldiarazteko. Zelulak minbizi bihurtzen direnean, benetan kannabinoideen errezeptore gehiago sortzen dute,
eta horri esker gure gorputzak sortzen dituen kannabinoide naturalak errazago sartzen dira. Hartzaile berberek
kalamu landareak sortzen dituen THC bezalako kannabinoideak ere onartuko dituzte eta horrek gaixoarentzat
onura handia izan dezake. Beraz, zure gorputzak minbizia hazteari uzteko substantzia natural horietatik nahikoa
ekoizten ez badu,

Kalamu olioa irenstean, kannabinoide horiek ugaritasunez hornitzen ditu eta, ondoren, gaixotasuna kontrolatu
eta sendatu daiteke. Gure gorputzak minbizi zelulak sortzen ditu egunero, beraz, funtsean denok dugu minbizia,
baina gure sistema immunologikoa behar bezala funtzionatzen badu, zelula horiek arrisku gutxi edo batere ez
dute gure ongizaterako. Gure sistema immunologikoa kaltetuta dagoenean, askotan minbiziak bere presentzia
ezagutzera emango du. Baina pertsona batek kalamu olioa irensten duen bezain jakintsua bada bere sistema
immunologikoa medikuntza sistemara joan beharrean bultzada bat emateko, ez da denbora luzean sentituko.

Gaiari  buruzko  ikerlanak  aztertu  ditugu  eta  orain  azalpen  zientifikoa  emango  dizu  THC  minbiziaren
tratamenduan zergatik den eraginkorra dela jakiteko. Kalamu olioa minbiziaren aurkako botika gisa irensten
denean, olioaren THCak zeramida izeneko gantz molekula bat sortzea eragiten du. Zeramida minbizi zelulekin
harremanetan jartzen denean, zelula programatuen heriotza eragiten du, zelula osasuntsuei kalterik egiten ez
dien bitartean. Aztertu dugun ikerketa zientifikoan azaldu zen modua da baina ez diot inoiz beste azalpenen bila
gelditu.

Batya Stark izeneko andre zoragarri baten laguntzarekin, teoria berri bat garatu dut, gure pineal guruina eta
sortzen duen melatonina  biltzen  dituena.  Fluoruroak eta  sendagai  kimiko askok kontaktatzen  ditugun beste
gauza batzuk eskaintzen dituzte eta askotan guruin pinealak melatonina sortzeko duen gaitasuna kaltetzen du.
Melatonina  gizakiak  ezagutzen  duen  antioxidatzailerik  handiena  da  eta  gure  gorputzeko  zelula  guztietara
bidaiatzen du. Guruin pinealak eta sortzen duen melatoninak oso zeregin dramatikoa izan dezakete osasun ona
mantentzeko eta, beraz, zerikusi handia dute gure ongizatearen sentimendu orokorrarekin.

Guruin pinealaren funtzioa kaltetuta dagoenean, melatonina ekoizteko gaitasuna asko murrizten da. Adinean
aurrera  egin ahala  melatonina  mailak  gutxitzen  direla  ikusi  da,  eta  uste  dut  murrizketa  horrek minbiziaren
garapenean ere eragina izan dezakeela. Zientifikoki frogatuta dago kalamua erretzeak melatonina maila asko igo
dezakeela. Beharbada, horixe da kalamua erretzen duten pertsonek minbizi tasa baxuagoa izatearen arrazoietako
bat. Orain pentsatu erre den olio gordinak irensteak zer egingo lukeen zure melatonina mailetarako.

Ulertzen dudanaren arabera, olioaren kannabinoideek guruin pineala gehiegizko bihurtzen dute eta, ondoren,
melatonina maila nabarmen handitzen da. Hau da, neurri batean behintzat, gure ustez botika honek minbizia
barne,  hainbeste  baldintzetan  duen  eragin  zoragarria  eragiten  duela.  Guruin  pinealak  melatonina  kantitate
handiak sortzen baditu, ez dio gorputzari kalterik egiten, baina gaixoak pairatzen duen gaixotasunean eragin
latza izan dezake. Melatonina mailak altuak izaten jarraitzen duenean, gaixoak pairatzen dituen gaixotasuna edo
gaixotasuna kontrolpean edo guztiz sendatu daiteke askotan. Egia esan, ni ez naiz medikua eta ez daukat hori
izateko beharrezkoak diren tituluak, baina hala ere uste dut beste azalpen batzuetarako adimena zabalik utzi
beharko genukeela.  Melatoninaren garrantziaz zuzena banaiz,  orduan, gaixotasunen kontrola  ikusteko modu
berri bat emango digu eta sendagai honek sortzen dituen zahartzearen aurkako efektuak azaltzen lagun dezake. "
Rick Simpson, Kalamua: sendabelar gehien

Minbiziaren testigantzak

Lema: Badirudi minbizia berehala botatzea sarritan gertatzen dela cannabis olioaren aurrean

«Lagunak hezur minbizia du. Joan den astean olioa hasi berria zen, mina desagertu egin zen, hobeto sentitzen
da. Onkologiko medikuak harrituta daude ». Joe
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«Atzoko albiste bikaina. Zenbait gizon eman berri genizkion bere medikuari zorua eman zionean, handik aste
batzuetara aurkitu zen biriketako tumoreak desagertu zirela, baita gibelean zegoena ere, leku batera bakarrik
murriztu zela. Hodi txiki bat! Batzuk joan-etorriak ditugu eta denak ondo daude. Gauzak ondo egotea espero
dut. Phoenix Tears bizirik dago ”. Chris

"Eguneratu - Nire 81 urteko lagunak 3 tumore gainditu zituen bere aurpegitik (larruazaleko minbizia) zelula
kantzeromako ezkututik. Ez zuten aukerarik izan munduko sendagai onenen aurka. 5 aste olioarekin eta 15 urte
baino hobeto sentitzen da. Gosea itzuli zaio! Borroka irabazten ari da !!! Borroka irabazten ari gara! Jose

Steve: Olioa irentsi eta topikoki ere erabiltzen al zuen?
Jose: Biak
Steve: Fantastikoa Ez al da harrigarria norbaiten bizitzan horrela aldaketa egin dezakegula jakitea
Jose:% 68 THC olioa oliba olioarekin eta koko olioarekin nahastuta masailean 2 astez igurtzen hasi zen 
azaleratu aurretik. Oliba oliorik gabe ere irensten du masail barnetik igurtzi ondoren.
Jose: Bere medikuak deitu zidan atzo eta esan zidan larruazaleko minbizia ere zuela eta olio batzuk bere burua 
probatzea nahiko lukeela.
Steve: Orain albiste zoragarriak dira laguntza nahi duen medikuak. Ondo izan nire laguna !!!! Eta pozik nago 
zure lagun zaharra berriro bizitzaz gozatzera itzuli delako.
Jose: Bai, benetan harrigarria da! P doktorea deituko diogu, liburu pare baten egile ezaguna eta Naturopath 
Healer bikaina eta medikua da. Azken 2 asteetan bere 5 gaixo bideratu dizkit. Minbizia duten gaixo terminal 
guztiak ".

"Duela bi aste, larruazaleko / eztarriko minbizi gaixoari / lagunari beste olio sendatzaile bat eman nion topikoki
irensteko eta erabiltzeko, koko olio pixka batekin batera. Asteartean esan zidan masaileko azala ireki zitzaiola
eta tumorea agerian geratu zela. Olioa aplikatzen jarraitzeko esan nion, baina, koko oliorik gabe, sendatzeko
olio hutsa besterik ez.  Eragindako tumoreari  olio sendatzailea jarri  zion zuzenean eta esan zuen “Hurrengo
egunerako desagertzen zen kolpea desagertu egin zen. Igurtzi eta minutu gutxira hasi zen husten. Olioa atera
zen - olioak minbizia atera zuen salbea bezala ”. Minbizi tumorea hor zegoen, orain joan da ... Bi aste !!! ” Jose

"Familiako kide batek eztarriko minbizia  zuen golf pilotako tamainako tumoreak izan zituen 48 ordu barru
olioak botatzen zituen tumoreak botatzen zituela. Dokumentatuta dago. Emakumezkoen arazoekin ere laguntzen
du. Inori ez zaio axola horretarako sendabiderik edo laguntzarik aurkitzea zaldiaren hormona sintetikoak ematea
besterik ez da galdetzen ea zergatik zoratzen diren emakumeak ". Debra

"Kaixo Rick Simpson eta Jindrich Bayer, oso berri zoriontsuak eman nahi nituen. Amaren eskanerrek gibeleko
eta pankreako tumore GUZTIEN tamaina  "neurgarria"  izan dela  erakutsi  dute.  Gainera,  biriketako tumorea
ERABAT dago,% 100 desagertuta !!!

Mila esker daude inguruan ibiltzeko,  baina maitasun gehien merezi duen pertsona nagusia Rick da, hasiera
batean munduarekin informazio hori modu irekian partekatzeagatik.

Eskerrik  asko  Jindrich  zure  laguntasun  eta  argibideak  barne  egiten  duzun  guztiagatik.  Badakit  bere
diagnostikoarekin edo pronostikoarekin arrautzen oskoletan jarraitzen dugula, baina gauzak hobetzen jarraitzen
badute  (tumoreak txikitu  edo "konpontzen"  dira  metastasi  gehiagorik  esaten  ez  duten  moduan).  Azkenean,
mediku  txostenak  egin  aurretik  eta  ondoren  bidaliko  dizut,  horrela  idazten  ari  naizenean  belar-lorategia
landatzen  ari  den  emakume  izugarri,  maitekor,  aktibo  eta  aktibo  eta  bizia  salbatzen  lagundu  zenuela  ikus
dezazun. : o). Maitasun asko, Barbara “

- Kaixo Barbara, eskerrik asko, zure eguna zure posta elektronikoarekin egin zenuen. Esan iezaiozu zure amari
guretzat eta ziurtatu ez duela beste miaketarik,  erradiografiarik edo bestelako zentzugabekeria minbizidunen
bila joaten. Ea zer sentitzen duen, 120-180g olio jan beharko lituzke sei hilabete edo gutxiagotan. Bera izango
banintz, egunero olioa jango nuke nire bizitza osoan, hala ere, minbiziak oso aukera gutxi du gorputzean olioa
dagoenean. Mantentze-dosiak metodo honen zati oso garrantzitsua dira. Onenak, Jindrich

“Nire amak olioarekin sendatu zuen 3. etapa zelula txikiko biriketako minbizia !! J Diagnostikoa egin eta lau
hilabetera bakarrik esan al nuen minbiziarik ez zuela? Beno, horixe gertatu zen. J ”Egunsentia
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"Aitak pankreako minbizia du kimioterapian gibelera eta biriketara hedatu zena. Orduan berriro gaixorik zegoen
eta azkar okertzen zen. Olioa duela 3 hilabete hasi zuen astelehenean azkeneko miaketak erakusten zituen 7
orbanak desagertu eta pankreako minbizia txikitu egin zela,% 100 hobea sentitzen da eta bizi-kalitatea du. Olioa
benetan harrigarria da ". Lisa

"Nire aita pankreako minbiziaren aurkako olioarekin ere badago, beste zazpi lekutara zabaldu da 5 hilabete
daramatza olio gainean kimioterapian agertzen ziren zazpi orbanak olioa hasi zenetik eta pankreako minbizia
txikitu egin zenetik, olioa aurreztu zen bere bizitza! ” Lisa

“Kaixo, eguneratu nahi nuen. Aitak beste miaketa bat egin du duela 5 hilabete olioa hasi zuenetik pankreako
minbizia aurkitzeko. Azken azterketan, pankreako minbizia txikitu egin zen eta kimioterapian ari zela agertu
ziren beste 7 orbanak olioa hasi zenetik desagertu ziren. Emaitza berriek erakusten dute pankreako minbizia
berriro txikitu dela eta ez dagoela beste lekurik odoltsu fantastikoa, horregatik, pankreako minbizia oso hilgarria
da hedatzen den tasarengatik. Beraz, 8 hilabete horietako bost olio aita erabiliz bikain ari da; izan ere, orain
diagnostikatu ziotenean baino hobeto sentitzen da. Beraz, eskerrik asko berriro Rick, JB eta informazio hori
ateratzen laguntzen duten guztiei olioa ez balitz, ez nuke nire aita edukiko !! " Lisa

"Nire aita ere pankreako minbizia zeneko 4. etapa zen. 10 gibel ere bazituen ... 2012ko azaroaren amaieran.
Orain gibelean (.08) eta pankreakoan (8 mm) puntu bat dauka. Hau jotzen ari gara. Bere medikuak harrituta
daude. Pisua hartzen ari da eta, oro har, oso ondo sentitzen da. Kannabisa kutsatutako olioa ere ona da ". Angie

-  Ez  jokatu  diluitutako  sendagaiekin,  Angie.  Egungo  erabilerarako  ona  da,  baina  ez  diezu  minbizia  duten
gaixoei  kannabisa  duten  olioak  eman  nahi  tratamendu  bakartzat.  Potentzia  osoko  espektro  osoko  erasoak
funtzionatzen du ondoen.

Batez ere "joan" behar dutenentzat eskanerra egin "ere ikusi" nola sendatzen den. Jende horrek olioaren beste
60g gehitu beharko lituzke automatikoki protokoloan, oso kantzerigenoa den prozedura bat egin behar izan
dutelako "nola sentitzen diren" ikusteko. Jakin-minak dirua balio du, barkatu hori.

Zorionak eta desio onenak. Zoragarria da desberdin pentsatzen duten pertsonen arrakasta ikustea. JB

"RSOk MPNST eta NF1-en eragin zuzena duela frogatzen duen egiazko froga naiz. Erregistro medikoek, MRI,
PET, CAT azterketek tumorearen tamaina eta agortasuna nabarmen murriztu dutela frogatzen dute ". Kristyne

“Ok my Peeps. Gaur inoiz espero nuena izango da. Biopsiaren emaitzak bere baitan daude. Corrie Yellandek
BERE BAIEZTATZEA JASO DU BERE MINBIZIA% 100 OSO GERO DELA !!!! CANCER FREEEEEE
NAIZ !!!!! Ezta displasiarik ere, are gutxiago C handia.

Nire lagun harrigarriei, kolektiboki, sendagaiak ordaindu ahal izateaz arduratu zirenak = ez dago hitzik zuetako
bakoitzarekin zein eskertuta nagoen adierazteko. Guztiak harrigarriak zarete!

Heather-i bidali didana lehenengo aldiz RUN FROM THE CURE - Bideo horrek literalki nire bizitza aldatu du.
Nork botako zuen, tira? Maite zaitut! Rick Simpson-i, Jindřich Bayer-i bihotz-bihotzez ... MILA ESKER zure
ezagutzagatik eta zure laguntzagatik.  Bizirik nago gaur zuengatik! Benetan zoriontsu naiz familia eta lagun
harrigarriak edukitzeagatik ". Corrie

Kaixo Jindrich, ohar labur bat besterik ez duzu gaur nire medikua ikusi dudala jakinarazteko. Txostenak dio
minbizia (anal kanaleko minbizia) jada ez dela antzematen. Iragan udazkenean erradiazioa egingo ez banu 2-4
hilabete  nituela  esan zidaten.  Erradiaziorik ez egitea eta  RSO probatzea  aukeratu nuen. Jakina,  funtzionatu
zuen! Bihotz bihotzez, eskerrik asko, Eskerrik asko, MILA ESKER Rick eta zeure buruari !!!! ” Corrie

“Nire azken arrakasta istorioa.  50eko hamarkadako amaierako emakumea da.  3. etapa diagnostikatu zioten,
baina 4. etapako biriketako minbizia oso gertu zegoen. Gaur hau jaso dut: "Beno, nire ama orain dela hilabete
bat CT aztertzera joan zen eta duela pare bat egun lortu zituen emaitzak. Erabat desagertu da! Medikuak irakurri
zituen eta masa handiagoa argi dagoela esan zuen eta ez dela ezer geratzen ...
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BPKa du oraindik, baina hori eta bere erretzea lan egingo dugu ... Eskerrik asko inoiz ezagutu ez genituen
gauzen aholku eta ezagupenengatik. Dena batu zen arrazoi batengatik eta oso pozik gaude. Jainkoak bedeinka
zaitzala zu eta zure familia ". Corrie

- Biriketako minbiziaren berezko barkamena harrigarriro gertatzen dela dirudi cannabis olioaren aurrean. JB

"Ados, nire Peeps zoragarri guztiak, hau irakurketa luzea izango da, baina uste dut agian PAYDIRT-i jo niola
atzo.  Joan  den  irailetik  ez  dut  nire  dentista  ikusi.  Garai  hartan,  nire  bizitzaren  alde  borrokan  ari  nintzen.
Momentu horretan nire dentistari esan zioten minbizia nuela. Ohiko elkarrizketa izan genuen eta bertan esan
nion ez nuela erradiaziorik egiten eta "tratamendu alternatiboa" egiten ari nintzela. Garai hartan, zer egiten ari
nintzen galdetu zion. Esateko zalantzak nituen, "zurruntasunagatik" ezaguna baitzen, baina Run From the Cure
ikustea esan zion. Egia esan, deitu zidan ikusi ondoren. Medikuntzako profesional gisa, kutxan egoteko joera
zuela esan zuen, anaia bat (medikua) eta beste anaia bat (farmakologoa) zituela eta batzuetan "erantzun guztiak
ez dituztela" esan zuen.

Aurrera atzokoa. Txundituta gelditu zen nolako itxura nuen, eta une batez isilik gelditu zen Cannabis olioak
funtzionatu zuela esan nionean. Era guztietako galderak egiten hasi zen. Horietako asko erantzun ezin nituen
"galdera zientifikoak". Saiakuntza klinikoei buruz galdetu zuen, difer. Cannabisekin tratatutako gaixotasunen
egoerak, etab. Bere anaiarekin hitz egin nahi du niri buruz, baita Cannabis minbizia "sendatzeko" gisa, eta bere
anaiak ere nahi du Cannabis sendagai gisa ikertzea. Ongi legoke nire telefono zenbakia eta helbide elektronikoa
hartuko balitu?

Hemen handitzen da. Bere anaia, Jake Theissen doktorea, dekanoa izan ohi zen eta Farmakologia programaren
aitzindaria  izan zen Waterloo Unibertsitatean.  Gaur egun droga konpainietako aholkularia  da eta "Minbizia
tratatzeko  ikuspegi  berriak"  espezializatuta  dago.  Kanadako  Minbiziaren  Aurkako  Elkartearekin  oso  lotuta
dago. (Baita gobernuak galdetutako kimioren eskandaluaren inguruko ikerketa zuzentzeko eskatu diona ere).
Johnek esaten zuen, bere anaiak askotan esan duela minbizia tratatzeko zerbait hobea izan behar dela. Zerbait
naturala, kimikoa baino. "Ez harrapatzeko" esan nion. Kannabisa "zerbait naturala" da.

Hatzek nire Peeps zeharkatu zuten. Eragin hori duen norbait  gure alde egotea,  izugarria izan daiteke! Janet
Sweeney, Robert Melamede, Peter O'Toole, Lester Grinspoon, Gersh Avery, Rick Simpson. Cannabis Science,
egongo al zinateke taulan honetan laguntzeko behar izanez gero, eta ondo egongo al zinateke nire dentista edo
haren anaia zuetara zuzenduko banu?

Eskerrik asko Peeps irakurtzeagatik. Jarrai ezazu informazioa zabaltzen ... KANABABIS OLIOAK MINBIZIA
HIL DU! " Corrie

G. Inoiz ikusi al duzu RSO prostatako minbizia sendatzen laguntzea? 

A. Noski.  Emaitza  onenak lortzeko argibideak jarraitu.  Hona hemen nola funtzionatzen  duen eta  Dennisek
olioak nola funtzionatzen  duen azaltzen  duen azalpen zientifikoa  ere ematen  du. Hala ere,  jarraitu  Rick-en
argibideak, jan olioa agindutako moduan (dosi txikiak, adibidez, Dennisek erabiltzen zituztenak bezalakoak ez
dira nahikoa beste gaixoentzat), eta erabili olioa supositorio moduan ere. Onenak, JB

"2013 hasieran prostatako minbizia diagnostikatu zidaten Gleason 9 kalifikazioa lortuta. Nire lehen aukera gisa
Rick Simpson-en Cannabis Oil  probatzea erabaki  nuen. Minbizi gehienak 90 egun geroago desagertu ziren
bigarren  biopsian,  baina  tumorea  bertan  zegoen.  Nire  dosia  txikiegia  zela  erabaki  nuen,  hau  da,  eguneko
hamargarren  gramo bat,  beraz  beste  90 egunez  egitea  erabaki  nuen.  Oraingoan dosia  eguneko 3 hamarren
gramora igo dut lehen 60 egunetan eta 5 hamarren gramoko azken hogeita hamar egunetan gramo osoa hartu
nuen  azken  egunean  izan  ezik.  Hurrengo  biopsiak  tumorea  desagertu  zela  erakutsi  zuen.  Eta  hobeto,  nire
minbizia% 99,9 desagertu zen! Jainkoari eskerrak ematen dizkiot cannabis zuzenean zuzentzeagatik.

Minbizia  izan  aurretik  marihuanaren  aurka  nengoen  edozein  modutan,  baina  erradiazio  eta  kimioterapia
izugarriarekin heriotza jasaten ari zarenean pentsatu nuen ez nuela ezer galtzeko. Nire urologoak esan du inoiz
ez zuela horrelakorik ikusi, erabat kanpoan zegoen ". William
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«Urologoarekin  telefonoz  jaitsi  berri  naiz.  Nire  senarrak  duela  urte  batzuk prostatako minbiziaren  ondoren
mediku arazo ugari izan ditu. Duela 2 hilabete inguru biopsia egitera bidali zuten baina giltzurrunetik maskurira
hodian zeuden arazoengatik ezin izan zuten biopsia osoa egin. Hala ere, ehun nahikoa lortu zuten prostatako
minbizia  berriro  zegoela  ikusteko  eta  orain  minbizi  zelulak  zeuden  maskuriko  hormetan.  Beste  arazo
batzuengatik tratatu behar izan zuten beste arazo batzuengatik biopsia berriro hasi eta berriro hasi ahal izateko.
Zailtasun  handiz,  gaur  gauzatu  da.  Medikuarekin  telefonoz  jaitsi  berri  naiz  eta  erradiazioaren  ondorioz
giltzurrunetako arazoak baditu ere eta giltzurrun bat galdu dezakeen arren, bi hilabete lehenago antzeman zuen
minbizi-zelularik ez izateak harrituta utzi zuen. Minbiziaren frogarik ez dago eta ezin du asmatu. Lehen biopsia
egin ondoren,  berehala  fenix  malkoak bota nituen.  Biek nahiko tolerantzia  ona dugu,  beraz,  astebetetik  10
egunera 1 gramoko dosia nuen. Hilabete bat geroago, ez dugu minbizirik! Zoratuta nago, belar ahalguztidunaren
botere miragarriak inoiz zalantzan jarri  ez  ditudan arren.  Nik ere arraroa den gaixotasun autoimmunea dut
(Harold  Ramis  aktorearen  antzera).  Eguneroko  harritu  egiten  naiz,  3  urte  baino  gehiago  daramatzat
barkamenean, nahiko arraroa dela uste dut. Ez dakit zergatik baina agian nire eguneroko kontsumoak zerikusirik
izan dezake honekin ere. Nire medikuetako 2k nire tratamenduen berri dute eta% 100ean laguntzen dute. Beraz,
eskertzen dut Mr. Simpson! Eskerrik asko bidea emateagatik! Nire testigantza bidali nahi nizun, oso eskertuta
nagoelako. Zure kasurako emanen dut etxera itzuli eta bizitzera noala. Berriro ere eskerrik asko bihotzez! Agur
bero bat, DKS ”

«Gaixotasun bera daukat Harold Ramis hil zenetik hil zenean ... baskulitisa. 15 urte baino gehiago daramatzat
baina, azkenean, duela 4 urte inguru diagnostikatu zitzaidan sintomak hain izugarriak zirenez, ezin nuen ibili ere
egin.  Orain  3  urte  daramat  barkamenean  zitoxan  (kimioterapia)  eta  prednisona  jatorrizko  tratamendutik.
Ondoren imuran mantentze lanak egiteko. Droga guztiak nahi nituen, niretzat haien bigarren mailako efektuak
gaixotasuna  baino  okerragoak  zirelako.  Nire  medikuak  ezetz  esan  zuen.  Beraz,  beste  edozein  pertsona
burugogor eta burugogorrek egingo zuena egin nuen ... neure baimenarekin kendu nuen !!! Jeje. Egunero 2 mg
arteko esteroideak. Gogor uzten dute !!! Azken medikuaren bisita, oso ondo nengoen eta, azkenean, medikuak
aurretik utzi nituen medikazioak kendu zizkidan (inoiz ez zuen jakin urte batzuk lehenago utzi nituen). Ez dakit,
baina orain 3 urte daramatzat barkamenean.

Gaixotasun hori pairatzen duten jende gehienak arazo ugari izaten ditu denbora guztian, baina pertsona arrunt
bat bezala sentitzen naiz hasieran sortutako gaixotasunak arazo batzuk besterik ez dituena oinetan eta eskuan
neuropatia bezala. Horretaz aparte, ona naiz. Egunero entrenatu eta korrika egin. Nik dakidana da eguneroko
cannabisaren kontsumitzailea naizen aldetik zorte handia dudala iruditzen zait gaixotasun hori duten eta sistema
immunologikoa kentzeko eta gaixotasuna kontrolatzeko pilula izugarri batzuekin alderatuta. Ziur dakidan gauza
bakarra  da  kalamuak  gaur  sentitzen  lagundu  didala.  Nire  mediku  askoren  2ren%  100  dut  laguntza,  nire
neurologoa bat!

Oso erraza da zure RSO egitea. Hasieran urduri nengoenez, lehenengo kantitate txiki bat egiten saiatu nintzen.
Zoragarria izan zen, beraz, ezagutza horrekin, gehiago egin nuen. Rick-en errezeta lagun baten laguntzarekin
jarraitu dut! Facebook-en egin berri dudan mezu batean (belar miragarri honen berri izan dut) mezu pribatu
ugari  jaso ditut  nire familiak laguntza bila izan duen arrakastari  buruz! Nire seme-alaba heldu osasuntsuak
mantentze-lanetan jartzekotan nago, hondamena lortzeko aukera gutxiago izan dezaten. Hau maite dut!!! Mila
esker Mr. Simpson !!! Kaliforniako neska honek asko estimatzen du denonganako dedikazioa !!! " Deborah

“Senarrak  Phoenix  Tears  programa  egin  zuen  4.  etapa  maskuriko  minbizia  izan  zuenean.  Ebakuntza  egin
ondoren egindako bide-txostenak (programan konfiantza handiagoa edukiko bagenu EZ zukeen) ez zuen erabat
minbizi. Ez nago prest Alzheimerrarekin arrakasta lortzeko, baina minbiziaren kasuan ez dago aukera hoberik ".
Caren

“Kaixo berriro Rick! Espero dut posta elektroniko honek ondo topatzea.  Gaur idazten ari  naiz gaixo batek
olioan noiz arte egon behar duen galdetzeko. Tumore izugarria duen gaixo bat dugu. Martxoaren 15ean hasi zen
eta 40 gramo izan ditu orain arte. 2 egunetik 1,5 gramo edo gehiago daramatza eguneko 2 egunetik. 60 gramoko
dosi terapeutikoa gelditzen al zara? Dirua faktore bat da gaixo honentzat. Medikuntzagatik ez du ezer ordaindu
orain arte. Haien zaintzaileak lehen 60 gramo olioa eman ditu, baina ezin du doako sendagaia eman betirako.
Eskerrik asko zure ekarpenagatik. Zure ikuspegia baloratzen dut. Agur bero bat, Janet ”
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"Janet  maitea,  egunean  bi  gramotik  1,5  gramo edo  gehiago  daramala  diozu.  Sortzen  dudan  olioa  hain  da
indartsua, normalean batez beste 5 aste behar izaten ditu egunean 1 gramo irensteko puntura iristeko. Olio hori
kalamu tentsioak ekoizteko erabili zen tentsioarekin arazoren bat egon daiteke sendatzeko gaitasunetan asko
aldatzen  da  arazoa  tentsioa  izan  daiteke.  Normalean  gaixoak  60  gramo  olio  irentsi  dituenerako  minbizia
desagertu egiten da. Hala ez bada, olioa ematen jarraituko nuke hori izan arte. Behar duen denbora eta behar
den olio kopurua asko alda daiteke pertsona batetik bestera. Denok desberdinak gara eta batzuk beste batzuk
baino askoz azkarrago sendatzen dira. Normalean kimiotik eta erradiazioengatik oso kaltetuta dauden pertsonek
tratamendu luzeagoa eta olio gehiago eskatzen dute. Olioak atzean utzitako tratamendu deituriko horiek guztiak
kendu behar ditu. Nire aholkua olioa beste indize indartsu batetik ekoizten saiatzea litzateke, baina, inondik ere,
hura mantentzea olioa da, bere bizitza salba dezakeen gauza bakarra da. Desio onenak, Rick Simpson ”

“Ez nago ziur arrakasta duen ala ez, baina ziur nago bat bezala kontatuko dudala! Bada, edonork galdetzen badu
zergatik dudan gizonezko ahotsa, ez da zigarro-erretzailea nintzelako edo ezer ez dut inoiz erretzen, tiroidea
kendu  didatelako  baizik.  51  urte  ditut  (eta  erdi!)  Eta  20  urtetik  hona olioa  erabiltzen  dut.  Beti  lurruntzea
pozgarria iruditu zait. Duela urte batzuk- irensteko arazoak izaten hasi nintzen eta nire medikuek nodoak aurkitu
zituzten  nire  tiroidean.  Tiroidean  nodoak  minbizia  probatzera  joan  behar  nintzela.  Hori  egiten  dutenean-
ipurdiaren orratz handi bat eztarrian sartzen dizute eta probatzeko nodoetan sartzen dira.  Kokapenagatik ez
dizute ezer ematen —anestesiarik ez—. Beraz, egin hau zenbait aldiz eta ea lasai egoten zaren. Dena den, 6
aldiz labankada eman eta tiroidea hain handia bihurtu zitzaidan, irentsi eta arnasa hartzeko arazoak izan nituen,
tiroidea kendu zidaten. Nire familiaren minbizi guztiarekin- Jokoaren aurretik egongo nintzela pentsatu nuen.
Minbizirik ez. Bat ere ez. Nire familian orain arte minbiziari ihes egin dion bakarra naiz. 20 urte daramatzat
olioa egiten. Minbiziaren inguruko proba guztiak izan ditut hor, familiako historia dela eta, eta orain arte ezer
ez, eskerrak Jainkoari! Zuk matematikak egiten dituzu :-) ”Janet

“Kaixo Rick! Amy gaur  goizean zendu da.  Amyk olioa erabiltzeari  utzi  zion bere zenbakiak arraro agertu
zirenean. Esan duzu zerbaitek ez zuela usain egokirik; medikuek bere laborategiko emaitzak izorratu zituzten
eta txarrak ziren. Amy oso nekatuta zegoen (23 erradioterapia, 3 edo 4 kimioterapia). Amore eman zuen. Ez
nago txantxetan. Hainbeste pasatu zuen gure aurretik, ezen bere garaia iritsi zela sentitu zuen. Arrazoi zuen.
Olio gabe- amaitu zen. Aurreko astean itxura bikaina zuen- zin egiten dut! Egunean bi gramo igo nahi zituen,
eta benetan jaurtitzea. Ondoren, proba madarikatu horiek itzuli ziren, eta amaitu egin zen. Hartzen jarraitzeko
erregutu nion. Nola aurre egiten diozu honi? Suntsituta nago. Janet ”

"Janet maitea, badakit nola sentitzen zaren, maitea, tratamenduan jasan nuen pertsona bera gertatu zitzaidan
gauza bera gertatu zait eta ez da sentsazio ona. Gutxienez gogoan hartu dezakegu egiten ari ginena lagundu
izana eta gu ez garela kaltea eragin dutenak. Sarritan oso zaila da tratatzen ari garenekin ez sartzea eta horrelako
zerbait gertatzen denean beti erantzule direnak itotzeko gogoa pizten zait. Ez zait axola mediku ergel horiek
beren  buruaz  eta  beren  lanbideaz  zenbat  pentsatzen  duten,  hilketa  hilketa  da  eta  hau  amaitu  baino  lehen,
publikoak denak ikusiko ditu zer den jakiteko. Janetek horrela begiratzen diot, ezin ditugu denak salbatu, baina
egiten ari garena jende askoren sufrimendua arintzen ari da. Beraz, egin dezakegun guztia aurrera jarraitzea da,
mundu hau bere onera ekarri arte. Emakume zoragarria zara, bihotz izugarria duena eta egiten ari zarenak asko
suposatzen du sufritzen ari diren masentzat. Saiatu, beraz, egindako on guztietan kontzentratzen eta ez errua
besteen gaitasun eza dela eta. Gu bezalako jendea da aldea eta gure antzeko jendea da mundu hau aldatuko
duena, beraz, mesedez, ez utzi ezer biak egiten ari garen bidetik. Desio onenak, Rick Simpson ”

"Rick Simpson-en Phoenix Tears nire Facebook horman partekatu nuen askotan ... orduan egun batean nire
lagun bat Linfomarekin hil zen ohean zegoen. Olioari buruzko nire mezuak ikusi zituenean, berehala hasi zen
olioa hartzen eta orain MINBIZIARIK GABE dago! Medikuak harrituta daude bizitzeko hiru hilabete zituela
esan ziotelako ... GAIZKI ZIREN ". Jamie

"Simpson jaun agurgarria, duela gutxi Phoenix Tears programan hasi den gaixo bat daukat AEBetan. Legala da
gure estatuan. Hilabete inguru darama programan, baina egunean bigarren gramo bat baino gehiago eskatzen du
bigarren astetik aurrera. Egunean gramo batek baino gehiagok balio al du? Gaixo hau doan hartu nuen, eta
pixka bat jokatzen ari dela sentitzen dut. Eguneko gramo bat nahi zuen bi astetik, eta gero egunean bi gramo
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nahi zituen, eta hori oso indartsua da. Gramo laurdenean lotzen naiz. Buddha erabiltzen ari gara -% 100 indica%
15 THC edukiarekin. Nola tratatu gero eta gehiago nahi duten pazienteekin? Eskerrik asko, George ”

"Doctordoctor maitea, egoera larria duten guztiei olioa ahalik eta azkarren hartzera animatzen ditut. Zenbat eta
azkarrago hartu, orduan eta azkarrago sendatu daitezke. Ikusi dut pertsona batzuek 60 gramoko tratamendu osoa
irensten dutela hilabete batean eta haien minbizia terminala sendatzen dutela. Baina horrelako jendea arraroa da
eta ahal baino gehiago da tipo hau zurekin jolastea. Pare bat pertsona nirekin saiatu nintzen eta korrika egin
nien. Ez zait axola sendagaia behar dutenei olioa hornitzea, baina ez diet iruzur bat egitera atera diren ergelei
hornituko. Tipo hau iruzurra egiten saiatzen ari dela sentitzen baduzu, esan kalamuak berak etorri beharko duela
sendagaia  ekoizteko.  Benetakoa  bada,  ziurrenik  hori  egiten  saiatuko  da,  hala  ez  bada,  seguruenik  ez  duzu
berriro haren berririk izango. Ez duzu olio horren hornidura amaigaberik eta onura handiena egingo duen tokira
joan behar du. Jarraitu lan onarekin. Desio onenak, Rick Simpson ”

“TERMINAL minbizia duen emakume bat tratatzen ari naiz, RS kalamu olioarekin eta azkenean hobetzen ari
da. BADABIL!" voodootattooo

«Gauza  bera  egiten  orain.  % 25  THC SKYWALKER OG,  azken  OG olioa  nire  PSA 160  izan  zen.  100
gramoren ondoren, gaur egun, bere 7. " Jimmy

"Kaixo Chris, Update ... minbizia desagertuko da ... bere onkologo nahasiaren deia jaso zuen atzo goizean.
Normalean aurrez aurre hitzordua izaten dugu baina oraingoan deitzen zion orain aste batzuk egindako miaketa
guztien emaitzak jakinarazteko.

Gibeleko minbizia jada ezin da ikusi. Biriketako minbizia, biriketako minbizia desagertua eta bestea biriketako
minbizia nabarmen murriztu ziren. Bularra - ez zuen komentariorik egin ... Ez zuen bularreko pentsamendua
aipatu ... horregatik, amak galdera batzuk egiteko deitzen ari da eta hitzordua finkatzeko, sartu eta berarekin hitz
egiteko eta iragana ikusteko. eta azken miaketak. Beldur naiz, harrituta geratu zenean, doktoreak gibeleko eta
biriketako minbizia desagertzeari buruz hitz egiten hasi zenean, bularreko inguruaz galdetzea ahaztu zitzaion.

Miaketa guztiak hormonoterapia ibilbide berri baterako aurrez proiekzio baterako egin ziren ... baina doktoreak
esan du jada ez dela hormonen azterketarako hautagaia, gaixoak minbizi eremuetan hazkundea izan behar baitu
eta bere eremu guztiak EZ dira hazten. hiltzen.

Olioaren emaitzekin ilargia gainean dugu !!! Rick-ekin duela hilabete gutxi gora behera nire amari buruz hitz
egin nuenean, 90 eguneko 2. tratamendua egitea proposatu zion eta, beraz, irailaren hasieran planifikatzen ari
gara. Bitartean, mantentze dosia jarriko diogu.

Aupa! Tratamenduaren hasieratik jakin zuen olioa tumoreetan lanean ari zela txikitzen eta alde egiten ari zela
sentitzen zuela. Oso pozik gaude guztiok zure dokumentalaren ideia aurkeztu didazulako eta tratamendu hori
partekatu didazulako. Gaur gauean etxean nago txateatzeko astirik baduzu. Betiko eskertzen, Cindy "

"Kaixo Corrie maitea ... Jakinarazi nahi nizuen nire amarengandik nuen olioa bularreko minbizia duen lagun
baten lagunari eman diodala ... Hilabetez hartu du eta barkatuta dago ... Minbizi zelula batzuk daude tumorean
hilda ... Eta medikua harrituta eta pozik zegoen eta itxuraz hurrengoan emaitza hobeak baldin baditu olioari
buruz zerbait egiten hasiko da. Oso pozik nago eta Jainkoari eskerrak ematen dizkiot emakume honi cannabis
olioari buruzko informazio hori ematen uzteagatik.

“Kaixo Rick,  berri  onak jaso ditut.  Nire  amak ezin zuen psikikoki  gehiago jasan bularrean minbizia  zuela
jakitea, beraz ebakuntza egin zioten. Hala ere, dosi 30g jan zituen, eta belar teak edaten zituen mota guztietako
belar medikuak dituen tipo bati eta belar horietako bendak ere jarri zituen. Dena den, medikuek minbizia kendu
zutenean, 7 mm-ko tamaina baino gehiago ez zuen eta ehuneko ehunekoa,% 1 bakarrik zegoen aktiboa, gaiztoa
eta hilzorian zegoen. 3 mediku aztertzen ari ziren, eta esan zuten inoiz ez zutela horrelako zerbait ikusi ... Beraz,
ebakuntza egin gabe aste bat edo bi gehiago igarotzen bazen, dena desagertuko zen. Orain, egunero hartzen du
olioa gramoko eta erdi truke eta orain ebakuntza guztiz alferrikakoa zela ulertzen du.

Hala ere, askoz lasaiago dago orain, flipatzen ari zelako, beraz ezin genion operazioaz hitz egin ... baina orain
dena dago ondo, eta belarrek eta olioak ere bere lana egin zuten. Dena den, mediku ergelek 23 irrati terapia
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eman  zizkioten,  baina  hark ez  zuela  egingo esan  zuen eta  medikuak lerro  artean  esan  zuen arrazoi  zuela.
Sinesgaitza da noraino iristen diren mediku horiek. Denek agurtzen dute, Rick. Mila esker gomendioagatik, eta
eskerrik asko berriro Jindrichi ". Sasa

"Rick  ...  lagun  bati  buruko  tumore  bat  besterik  ez  zitzaion  burutik  kendu  ...  orbanak  ditu  biriketan  ...
kimioterapia eta erradiazioa izatea nahi dute ... olioa hartzea kimioterapian dagoen bitartean hondakina izango
litzateke eta erradiazioa? Garuneko tumorea kendu eta gero nola dagoen ikustea nabarmentzekoa da, aurreko
astean baino% 80 hobea da buruan gauza hori duela ... Kimiorik eta erradiaziorik ez egiteko eta olioa egiteko
esan nahi diot baina ez da nire aukera ... ”Sharon

- Sharon, bizirauteko aukerak handituko lituzke. Baina, egia esan, kimioak kalteak desegiteko soilik 120-180g
olio jan beharko ditu gero. Jakina, pozoitzetik bizirik irauten badu. Onenak, JB

"Rick  Simpson  iruzurra  dela  uste  duzuen  guztientzat,  jakin  beharko  zenuke  Michelle  Aldrichek  3.  etapa
biriketako minbizia sendatu duela cannabis olioarekin, Valerie Corralek eta WAMMek emana! Zergatik ezin
dira  komunikabideak  eta  medikuak  behingoz  egia  esaten  ?!  Kannabisak  minbizia  sendatzen  du,  arraio  !!!
Arduragabeak dira errealitate hori isiltzen ahalegintzen direnak, ez ni eta Tommy bezalako jendeak munduak
kalamuaren eta minbiziaren inguruko egia jakin nahi duenik ". Steven

“Kaixo guztioi, berri bikainak jaso ditut. Emazteak astelehenean lortu zuen PET eskaneatze emaitza. 5 urtez
minbizia izan zuen 6 kimioterapia egin ondoren eta zelula amen transplantea egin ondoren, berriro ere berriro
etorri zen. Duela 6 hilabete beste transplante bat egin behar zuen baina bertan behera gelditu da emaileik aurkitu
ez dutelako. Beraz, olioarekin hasi zen. Astelehenean medikuak esan zigun minbizia desagertu zela. Eskerrik
asko olioagatik, Rick. Zu zara gizona, eskerrik asko ". Luc

- Eskerrik asko, Luc.  Dokumentu medikoa ongi etorria  baino gehiago litzateke.  Mantentze dosia mantendu
beharko  luke,  ahalik  eta  olio  gehien  jango  nuke  ahal  den  guztietan.  Ahal  izanez  gero,  eskaneatze
gehiagorengandik urrun egon dadin. Youtube bideoaren testigantza bikaina litzateke. Onenak, JB

"2013. urtea desagertu da eta pozik nago 2014. Medikuek uste ez zutela 2013. urtea ikusi ahal izatea pozten
naiz.  Baina hemen bizirik  nago oraindik.  Hainbat  urtez ikusi ez ditudan pertsona batzuek esan dute,  aupa,
oraindik  bizirik  zaude!  Bai,  oraindik bizirik  nago belar  sendagai  egokia  erabiltzen  ari  naizelako (Cannabis
olioa) nire GBM Garuneko minbizia sendaezina hiltzeko.

Beraz,  eskerrik  asko Jainkoari  sendatzeko bidea erakutsi  didazulako.  Eta Tiew Han doktorea Kraniotomian
duzun  trebetasunagatik,  Rick  Simpsonek  Jainkoak  Bidalitako  OLIO  honi  buruz  duzun  ezagutza
partekatzeagatik,  eta  nire  emaztea  Cinimin  Mansur  ni  zaintzeagatik,  eta  nire  Aingeruak  zure  laguntza
xumearengatik, eta lagunak eta nire familia izugarriagatik. laguntza eta maitasuna. Zu guztiok gabe, ezinezkoa
zait berriro osasuntsu ikustea. Zorionekoa eta bedeinkatua sentitzen naiz. Eta bai, Aingeruengan sinesten dut.

2014rako denok onenak, saiatu estresatzen ez, zoriontsu izaten eta osasuntsu mantentzen ". Elia

"Eskerrak eman nahi nizkioke (xxx) minbiziarengatik emandako olioagatik !! Orain arte, ez da minbizia aurkitu
nire gorputzean !! Jendeak benetan funtzionatzen du, froga guztiak nire erregistro medikoetan daude! Eskerrik
asko hainbeste eta atrezzo handiak Malkoei !!! ” Becky

"Jindrich-en  eskuetan,  erabat  zuzena  zen  gaur  egungo  aplikazioa  bendan  baino  larruazalean  zuzenean
aplikatzean. Aldea gau eta egun bezalakoa zen ". Roland

-- Noski. % 20-30-50 olioko tinturek ere bikain funtzionatzen dute, gainazalera erraz sartzen direlako. Zenbait
kasutan,  kalamu hazien olioa (edo karite gurina) eta kalamu olioaren nahasketak ere oso onuragarriak dira.
Baina, logikoa denez, zenbat eta olio gehiago lortu zaurian, orduan eta hobeto. JB

“Aurretik idatzi nuen arrakasta izan genuela bularreko minbizia tratatzen. Orain medikuek esan zioten gaixoari
bere emaitzak hain onak direla lanera joan behar duela. Pazienteak ESKERRIK ASKO Jainkoari esan dio eta
medikuak esan dio eskerrak eman behar dizkiola jainkoari eta galdetu diot zer egin duen ez duela ezer egin
baina kimioterapia eta erradiazioak hartu behar dituela esaten dio ... dok eroa .. .
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Baina hurrengo mailara eraman genuen, norbaiten aurpegia sendatzen ari gara duela 5 urte pilulekin suntsitu
zutelako. Pertsona honek hesteekin arazo handiak zituen eta hasieran minbizia zela uste dute eta pilula sendo
batzuk ematen dizkiote, aurpegia suntsitu baino igel bat bezalakoa zela. Orduan Crohn gaixotasuna eta abar eta
abar izan zitekeela esan zuten.

Nire asmoa da pertsona hau 5 urtez aurpegia sendatzen saiatu zela arrakastarik gabe. Kalamu olioa jarri zion
aurpegian 5 aldiz eta berriro ezin dugu sinetsi orain bere azala nola dagoen. OMG oso pozik dago, berriro ere
bera izan daiteke.

Argazki batzuk ateratzen saiatzen naiz, baina 3 egunetan behin, baina azala hain azkar sendatzen zenez, ezin dut
erakutsi aurpegia nolakoa zen, baina bere baimenarekin hurrengo egunetan bere argazki zaharrak erakutsiko
ditugu (aurpegiko azala bakarrik) eta berria, jendeak aldea ikus dezazun ... ”Jasmin

“39  urteko  emakumea  naiz,  2  urtekoa  eta  bularreko  minbizia  ezagutu  dut.  Olio  hau  nire  sendagaia  eta
sendabidea da. Hain gutiziaz beteriko pertsona hauek. Ez dute ideiarik ere guk eta gure familiek bizi dugun
minaz eta larritasunaz. Gutizia egoista besterik ez. Karma ". Sally

"Beno,  bi  aste  ...  Medikuak esan du 2-3 cm-ko tumore bat  nuela  maskurian.  Zuzenean ORra eraman nahi
ninduen. 14 egun baino gutxiagoan desagertu da. CT eskaner bidez berretsia. 2/15ean diagnostikatuta, CT scan
2/29an egin zen ". Gersh

"TC eskaner  hau 2-3  cm-ko tumore  bat  ikusi  eta  14 egunera  egin  zen,  irismen  bidez,  nire  maskurian.  14
egunetan soilik, funtsezko kannabis olioa erabiliz, ez da tumorerik ikusten maskurian. Kannabisa soilik ... 14
egun ... desagertuta. Legebiltzarkideek ulertu ezazu mesedez. Ez ezazu botikarik kendu. Hau ez da mozkortzeko
beste modu bat. Sendagai honek bizitza salbatzen dit ». Gersh

“Ados ... patologiaren txostena jaso nuen. Nire maskuriko tumorea txikitu egin zen atera aurretik. Medikuak
ikusi zuen azken aldian 2,5 cm inguru neurtzen zituen. Kendu zutenean, 0,5 cm-ra txikitu zen. Mediku honek
zer esango duen horretaz galdetzen diot nire buruari ". Gersh

“Rick maitea, Jainkoak bedeinka zaitzala! Nire ama, nire amona, izeba eta osaba maiteak eta lagunak galdu
ditut  minbiziarekin  urteotan.  Baina  gogorren  kolpatu  nauena  nire  ahizpa  Kim  zoragarria,  adimentsua  eta
zoragarria izan da. 2010eko uztailean 4. etapako biriketako minbizia diagnostikatu zioten 42 urte zituela eta
2011ko otsailerako hilda zegoen. Ez dakit zer tratamendu erabili zituen, familiako inori esan ez zuelako berandu
arte hiltzen ari zela eta bere junkie senar ohia bere ardurapean sartu eta familia blokeatuta. Azken hilabetera arte
ez nuen petrolioaren berri izan, eta ordutik gogor ikertzen aritu naiz. Hasieran sugearen olioa zela uste nuen,
beste gauza asko bezala, baina orain arte 27 pertsona zerrendatu ditut minbizia horrekin sendatu edo nabarmen
murriztu dutela diotenak. 27 Jende !!! Eta hori YouTube-n eta lineako blogetan bakarrik! Gustatuko litzaidake
horren berri izatea 1997an, nire ama diagnostikatu zutenean, edo 2000an amona barkamenetik atera zenean, edo
2010ean ahizpari etxera eta hiltzeko esan ziotenean edo iaz nire anaia sartu zenean -Alegeari aho eta eztarriko
minbizia diagnostikatu zioten eta aurpegi erdia kendu eta berreraiki  behar izan zuten.  Baina orain bai,  zuri
esker. Jainkoak bedeinka zaitzala eta maite duzun guztia, eta eskerrik asko hainbeste lan egiteagatik sendagai
zoragarri hau denon eskura jartzeko ". Denise eta eskerrik asko sendagai zoragarri hau guztion eskura jartzeko
hainbeste lan egiteagatik ". Denise eta eskerrik asko sendagai zoragarri hau guztion eskura jartzeko hainbeste
lan egiteagatik ". Denise

- Denise maitea, zer esan behar dut? Zelula txikietako biriketako minbizia dela eta nire ama kimioz hil zuten,
beraz, badakit nola sentitzen zaren. Ezer atsegina. Denbora guztian sendagaia eskuragarri egon behar zen eta ez
zen norbaitek dirua irabazi nahi duelako bakarrik. C'est la vie, baina denek ez dute nik bezain lasai irentsiko.
Oso esperientzia traumatikoa da olio guztiak sendatu edo kontrolatu dezakeena eta horren ordez zer erabili den
jakiten duzunean.

Mesedez, bidali iezadazu lineako testigantza horien zerrenda, interesgarria eta lagungarria izan liteke Rick-ekin
ezagutu eta "medikuntza konbentzionalaren" alorreko benetako egoera ezagutu nuen bezain garuneko garbiketa
egin zuten beste batzuentzat.
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Eskerrik asko zure laguntzagatik eta medikuntza honen berri zabaltzen lagundu diguzulako. Rickekin bi urte eta
erdi lanean aritu ondoren, esan dezakedan guztia da behar bezala ekoiztu eta erabilitako olioak berak esaten
duena egiten duela. JB

“Kaixo Corrie! Albiste harrigarria berriro ere. ***** ***** lagunarekin hitz egin zenuen eta bidali zenuen Los
Angelesera ***; beno, duela 2 hilabete inguru Cannabis olioan darama eta gaur bere mediku azterketak egitera
joan da eta ez dago MINBIZIO GEHIAGO bere gorputzean !!!!!!! ARGI DENA !!!!!!! Niri eskerrak emateaz
gain, zuri buruz hitz egiteagatik eta **** buruz hitz egiteagatik ere eskertzen du !!!

MILA ESKER betiko gehiago. Oso ona zara oso ezagutzen ez dituzun pertsona horiei guztiei laguntzen eta
mundu  osoko bizitzak  salbatzen!  Los  Angelesera  gidatuko  dut  ****-rekin  lan  egitera  eta  beherako  guztia
geldiarazten eta komunetik egunean 60-80 aldiz joateko saiatuko naiz. Zer moduz hau beste txosten harrigarri
baterako? Oso gustuko dugu hau !! ”

“Gaur nire medikuaren iruzkin bat partekatu nahi dut. Aspalditik maskuria infekzioa izan dut eta doktoreak
infekzioa tratatzen du. Gaur kamera batekin begiratu du bertatik bertara (ez da oso dibertigarria) ETA badirudi
bere tokian HILI den maskuriaren masa (tumorea) (bere hitzak ez dira nireak) eta infekzioa luzatzea eragiten ari
dela.

BERRIZ!  BERE  HITZAK  EZ  DIRA  NIREAK;  Doktoreak  esan  zuen  "40  urte  daramatzat  medikuntza
praktikatzen eta ez dut inoiz tumore bat bere tokian hiltzen ikusi kanpoko esku hartzerik izan gabe". Martxoaz
geroztik olioa kentzen ari naiz, baina laborantza sartu zenetik 6 aste inguru daramat olio dosifikatzaile bikoitza
egiten.  Urriaren  8an  garbiketa  kirurgiko  txiki  bat  egitera  joango  naiz  masa  desagertuko  dela  ziurtatzeko
(lehenago  gainditzen  ez  badut).  Olioaren  inguruan  zalantza  batzuk  nituen  baina  FOLKS  EZ  DUT
ZALANTZARIK EZ.

Badut nahikoa kimu material 5 edo 6 ontzako olio osatzeko. Erabilitako materiala Sativa Blend Pineapple Kush
da,% 25 THC. Ezin dizut esan orain arte pozik nagoen emaitzekin. Oraindik ez diot nire doktoreari ezer esan,
FLan doktore batzuek zurekin tratatzeari uko egingo diotelako. Beraz, oraingoz ez daki ezer ”. John

- Baina nahikoa baino gehiago dakizu, John. Zorionak. Olioa hartzen jarraituko nuen eta ebakuntza gerorako
utziko nuen. Ahal izanez gero, ez da bilaketarik egin behar. Olioa supositorio moduan ere hartuko nuke, beti
nahi duzu olioa leku minetik ahalik eta gehien gerturatzea. Saiatu, gainera, olioa tentsio bat baino gehiagorekin
lortzen emaitza onenak lortzeko, ahal baduzu. Agurrik onena, JB

«Akordio  osoa  han  JB.  Eta  kirurgiaren  atzerapena  azpimarratu.  Gorputz  lan  inbaditzaile  orok  infekzioak
baimentzen  ditu  zure  sisteman.  Ohitura  kaskarrak  eta  drogak  miresten  dituztenak  erabat  errespetatzen
dituztenez,  gaur egun antibiotikoekiko erresistenteak diren bakteriak jaten dituzten haragiak ditugu, ospitale
gehienetan ugari. RSOk konponduko du hori, baina zer esan nahi du "botch-job" kirurgiko batek? Run From the
Cure-k dena dio ". Tielman

“Duela  3 egun lagun baten  basozelulen  kartzinoma RSOarekin  tratatu  genuen.  Gaur egiaztatu  dugu eta  ia
desagertu egin da. RSO berriro eskatu genuen eta benda batekin estali genuen. Beste 3 egun barru egiaztatuko
dugu eta aurreko 3 egunetako emaitza ikusita desagertuko dela espero dugu. Hau bere eskuinean dago. Aurrez
sendatu genituen minbiziak ezkerreko eskuan zeuden. Aupa, funtzionatzen du ". Markatu

- Bai, hala da. Ez bagenuke egiten ari garena egingo ez balitz. JB

“George  dut  izena,  eta  nire  testigantza  eman  nahi  nizueke.  2010ean,  abenduaren  22an,  82  urte  nituela,
hestegorriko minbizia diagnostikatu zidaten. 6 hilabetetik 2 urtera bizitzeko aukera izango nuela esan zidaten
eta, beharbada, erradiazio tratamendua egin ondoren uneren batean eztarrian jarritako estren bat eska nezake
irensten laguntzeko.

Diagnostikoa  egin  aurretik,  janaria  arnastzeko  eta  irensteko arazoak nituen,  hanketan  bi  hankak nituen  eta
jarduera arinarekin nekatu nintzen. Erradiazio tratamendua egin zidaten 2011. hasieran. 2011ko irailerako janari
sendoak irentsi eta murtxikatzeko zailtasunak nituen. Itolarrian nengoela sentitu nuen. Nire janaria zati txikitan
moztu behar zen. Nahiago nuen janari goxoa eta Boost shakes jatea. Urdailean ere gas larria izaten ari nintzen.
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Gasak sabeletik sartu zitzaidan trumoia eta tximista bezala. Pasarte zorabiatuak izaten hasi nintzen arnasteko
zailtasunak, arnasestua eta izerdia. Nire oreka eskasa zen eta ez nintzen oso ondo ibiltzeko gai. Zaila zen janaria
nire suite batera eramatea arnasa eta izerdirik gabe.

Geroago zorabio episodio larri batek ospitalera bidali ninduen eta medikuak hipertentsio arterialerako bigarren
pilula  bat  jarri  zidan.  Ospitalean  egon eta  gutxira,  ezezagun bat  hurbildu zitzaidan  eta  minbizia  tratatzeko
kalamu olioa eskaini zidan eta informazio gehiagorako Phoenix Tears webgunera zuzendu ninduen. Hasieran ez
ninduen kezkatu eta kalamu olioa hartzearekin izututa nengoen, beti pentsatu nuen cannabisa mendekotasuna
sortuko zuen eta beste droga gogor batzuetara eramango ninduen atariko droga zela. Rick Simpsonen kalamu
olioa  ikertu  ondoren  tratamendua  hartuko  nuela  erabaki  nuen.  Tratamenduan  zehar  eta  ondoren  konturatu
nintzen kalamu / kannabis olioa osasun hobea lortzeko "atea" dela.

Nire lehenengo dosia -1/2 arroz ale kalamu olioaren ondoren, nire gorputzean berehala  funtzionatzen zuela
nabaritu nuen.
 Nire hatzetatik behatzetaraino nire gorputzean zehar isurtzen sentitu nuen. 
 Erlaxazio sentimendua, zoriontasuna eta nire umorearen hobekuntza sentitu nuen. 
 Nire hankak gomazkoak ziruditen, 6 orduren buruan lausotu egin ziren. 
 Arnasa lasaiagoa zen atseden hartzen ari zen bitartean eta lo egiterakoan ere
 Egunak / asteak igaro ondoren:
 Nire pilak / hemorroideak desagertu ziren.
 Sorbaldako mina gutxitu
 Arnasestua gutxitu zen. 
 Bigarren  egunetik  aurrera  gasa  eta  sabeleko  ondoeza  pilatu  ziren,  erregularrago  bihurtu  ziren  eta

tratamendua jarraitu zuten. 
 Hipertentsioko pilulak murrizteari  utzi nion, hipertentsioa irakurketa baxuegia baitzegoen. Odol-presioko

piluletatik atera eta gero, nire odol-presioa normalizatu egin zen
 Bi hanketan eta orkatiletan hantura nabarmen murriztu zen. 
 Gosea galarazi eta nire pisua erregulatu nuen - 26 kilo galdu ditut orain arte. 
 Azalaren kolorea hobetu da
 Zorabioak desagertu ziren
 Bihotzaren taupadak erregularragoak direla dirudi eta ez dira hain gogaikarriak, jaiotzatik bihotz taupada

irregularrak ditudala uste dut 
 Erraien mugimenduak erregularragoak ziren
 Lo hobea eta atseginagoa. 
 Oreka eta Koordinazioa hobetu dira
 Arnasestuka gabe hobeto mugitzeko gai. 
 Elkarrizketetan artikulatuagoa bihurtu zen
 Gauzen inguruko ikuspegia aldatu eta nire aldartea areagotu nuen
 Marihuanari buruzko ikuspegia aldatu nuen
Oro har, kalamu olioaren tratamendua hartu aurretik nituen sintoma guztiak desagertu ziren.

3 hilabete  eta  erdi  behar  izan nituen tratamendua osatzeko.  Esperientzia  hau ez zen hain desatsegina  izan.
Doikuntza bat izan zen, dosiak handitu nituenean baina egun bat edo bi igaro ondoren dena egokitu zen. Rick
Simpson-ek proposatutako dosi gehikuntzak gutxi gora behera jarraitu ditut.

2 hilabeteko tratamenduaren ondoren, Onkologora egindako bisita harrigarria izan zen. Azalaren kolorea itxura
ona zuela adierazi zuen, tentsio arteriala eta taupadak normalak zirela, eta irensteko arazorik ez nuela eta, ez
zela  egonaldirik  behar.  Gainera,  aldez aurreko hitzorduaren erradiografiak  itxura ona zuela  eta  gutxienez 6
hilabetez itzuli behar ez zela adierazi zuen. Normalean, 3 hilabetero Onkologora joatea aurreikusten nuen ...

Kalamuaren olioak minbizia hil zuela uste dut. Kalamu olioarekin izandako beste osasun hobekuntza guztiek
gizon berria sentiarazten naute. Kalamu olioaren mirariarekin harrituta nago. Oso eskertuta nago kalamuaren
olioa hartzea erabaki nuelako.
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Kalamu  olioak  nire  osasuna  berritu  zuen  eta  bizitza  luzatu  zidan.  Rick  Simpson  eskerrik  asko,  Jainkoak
bedeinka zaitzala! Segi horrela! Erabat konbentzituta nago kalamu olioak bizitzak salba ditzakeela. Eskerrik
asko." George

"Mini-eguneratzea George-rentzat ... Orain arte +31 kilo galdu ditu, orain, duela gutxi, dentistarengana joan
behar  izan  zuen  pisua  galtzeagatik  (280  kilo  bezalakoa  zen).  Jakin  du  nahi  izanez  gero  nahiko  erraz  lor
dezakeela pisua, hala ere pisu baxuagoa eta bizimodu osasuntsuagoa aukeratzen ari da), hortzak berriro jarri /
egokitu behar izan ditu. Odontologoak ohartu zen zein itxura ona zuen eta kolorea ere hobea zela.

Aipatu behar dut Georgek oraindik arnasa ona izan duela esan duela eta orain arte itotzeko arazorik ez duela,
aste honetan txuleta, patata eta barazkiak izan ditu afaltzeko, eta bere janaria inoiz baino askoz ere errazagoa da.
erabiltzen zuen "tratamendua" baino lehen. Aste hasieran bere mediku orokorra (ohiko doktorea) bisitatu zuela
esan zigun ... Bere medikuak "WOW !, ziur zaude lehen ikusi nuen George bera zarela?" Bere doktoreak ere
esan du bere kolorea hobetu dela. George-k esan zidan geroago bere medikuari erakutsi zuela zenbat likido
gehiago galdu zuen bi  hanketan,  ia desagertuta  zegoela uste zuela  esanez ...  Orduan, medikuak esan zuen:
"George, jada ez duzu edema".

Medikuari buruzko informazio paper zahar batzuk eskuratu ditu, eta (orain) erran zioten erradiografia gehi CT
eskaneatze irudi zahar bat (disko batean) bere Onkologoarengandik bere hurrengo hitzorduan (ekaina) lortzen
saiatu  behar  zuela  /  izan  zezakeela.  Onkologoaren  hitzordura  lehenago  sartzen  saiatzen  ari  da  ...  bere
medikuaren laguntzarekin orain. Bisita horretan erresonantzia magnetikoa eskatuko du. Bide luzea egin du orain
... hala ere, bere benetako arazo bakarra gaur egun (bestela, bikaina izango litzatekeela dio !!) bihotz taupada
irregularrak izan ditu jaiotzatik, eta azkenaldian ohi baino apur bat gehiago ari da izaten. Ez dakit bere pisua
galtzeak bihotzaren taupada irregularra eragiten duen edo bizitza aldatzen duen gertaera honen zirrara edo ziur
zer egiten duen, badakit hori ere berarentzat konpondu nahi dudala. Orain bihotz taupadak etab. Kardiologo bat
ikusteko erreferentzia du. Gainera, duela gutxi bere kolorea are hobea izan da, aurpegi gorri / arrosa gehiago du,
bere zirkulazioa ere hobea da. Beno, hori da oraingoz lor nezakeen guztia ... Bakea 1 ”Askatasuna

“Beno, Rick eta Jindrich, azkenean RSOrekiko egindako lan eta dedikazioak bere fruituak eman ditu. 2004tik
Rick eta Phoenix malkoak jarraitzen ditut eta olioaren sendatze gaitasunetan berehala sinesten nuen. Albistea
zabaldu  eta  horren  atzean  jarri  nintzen%  100ean  jendeak  barre  egin  eta  zoratuta  deitzen  ninduenean  ere.
Minbizia terminala duten 3 pertsona sendatu ditut eta azken pazienteari kreditu handia zor diot benetan sistema
medikoa  pasatzeagatik  eta  hango  tratamendu  guztiari  uko  egiteagatik  eta  bere  minbizia  sendatzeko  RSO
erabiltzen  ari  zela  dokumentatu  izana  ...  bi  birikak  minbiziaz  beteta  zeuden  eta  bizitzeko  3 hilabete  eman
zizkioten lehen diagnostikoa egin ziotenean ... duela 5 hilabete. Gaur ofizialki minbizirik gabe dago eta 27 kilo
irabazi ditu. Minbiziako medikuak 5 hilabetetan bere sendatze miragarriarekin harritu egin dira, ia laguntzarik
gabe, eta orain baino osasuntsuagoa dela diote. Lol, ospitaleko medikuen aurrean olioa jaten ari zela eta Weed
world aldizkari bat zeramala, Phoenix malkoen artikulua beste gaixo guztiei erakusten zien eta RSOren berri
zabaltzen zuen. Laster ospitaleko dokumentazio guztien kopiak izango ditut RSOk minbizia sendatu zuenean ...
bere  paperezko  dokumentuetan  bertan  kalamu  olioa  erabili  zuela  tratamendurako  esaten  da.  Istorio  bat
prestatuko diot ahalik eta gehien zabaltzen laguntzeko. Badakit RSO miraria gaixotasun desberdinengatik ikusi
duten beste 25 pertsona inguru eta orain beraiek ere sendatzen lan egiten ari direla. .. hitza atera da !!!! : )
Sendatuen izenean eta  laster nire inguruko beste asko izango naizen aldetik,  ESKERRIK ASKO esan nahi
nizueke  panazearen  berraurkikuntzaren  alde  egindako lanagatik  eta  dedikazioagatik  ...  Bizitza-salbatzaileak
zarete ... Literalki !! PAEA ETA MAITASUNA PA ”Steve

“Kaixo, atzo gertatutako mirari bati buruzko istorioa kontatu behar dizut. Lagun bat dut eta Shannon O'Brien du
izena. Garuneko minbiziaren bizirik atera da 17 urtekoa. Duela urtebete inguru tumore inoperante bat hazten ari
da.  Burmuinaren  ia  tamaina  osoa  zuen.  Berarekin  partekatu  nuen  RSO,  eta  atzo  egindako  erresonantzia
magnetikoaren emaitzek tumorea ia erdira murriztu zela erakutsi zuten. Otsailaren 14az geroztik hartzen du.
Ulertu behar duzu hau Ave Maria zela. Izugarri eskertzen dut nire izpirituak zure istorioa aurkitu izana eta
transmititu ahal izan dut ". Nadine

"Nire laguna hesteetako minbizia guztiz sendatu da, cannabis olioa hartu eta 4 astetan. Medikuak burua urratzen
ari dira, ezin dute asmatu. Gizon honi urriaren 12an ebakuntza erradikala egin behar zitzaion,% 10eko aukera

64



MINBIZIARAKO SENDA: RICK SIMPSON PROTOKOLOA

zuen ebakuntzatik  ateratzeko.  Azaroaren 1ean bere medikuek  osasun faktura  garbia  eman zioten.  Gabonak
ikusteko bizirik  egongo ez zela  esan zioten  mediku berak dira.  Aleluia.  Goretsi  jauna lur  hau oso landare
sendagarria jarri duelako, hura erabiltzeko adina fede duten guztiak sendatzeko. BADABIL." Sherrie

“Beno, hobeto sentitzen naiz. 30 egun inguru daramatzat RSOn garuneko tumore eta diabetesagatik. Odoleko
azukrea jaisten ari zait. Intsulina duela 2 egun gelditu nuen odoleko azukrea oso baxua zelako ". Jeff

"Beste lagun baten bularreko minbiziaren 1. etapa ere garbitu zuen. Golf bola tamainako tumore batetik ilar bat
baino txikiagoa izatera joan zen bi astetan. 0,4g egunean bi aldiz, olio gordina. Azaleko minbizia duen beste
lagun batek irtenbide topikoarekin kendu zuen larruazalean zuzenean igurtzia.

Neure buruari kutsatu diot infekzioa eta hantura hortz txar batean, birikak garbitu ditut asma izan ondoren, eta
minbizia izan dezaketen edo ez duten bi orban funky kendu dizkit azaletik ... inoiz ez dut egiaztatu eta joan
da ... ai. Ez kimiorik, ez erradiaziorik, ez bigarren mailako efekturik, ez dago arazorik ”. Bruce

"Olioa erabili nuen Rick-en bideo argibideak erabiliz egin nuen eta neure burua sendatu nuen" Etapa 4 Difusoko
"B" Zelula Linfoma Handia,  ustez "sendaezina" minbizi  folikularra  58 egunetan bakarrik !! Orduz geroztik
olioa egiten jarraitu dut niretzat eta besteentzat eta 10 biriketako biriketako, bularreko, prostatako, garuneko,
koloneko, leuzemia, pankreako kasu gehiago ikusi ditut, gaixoak olio berde ilunak erabiliz sendatzen dira !!
Hosto eta loreak BIAK erabiliz olioa egiten dut hosto berdeen barruan soilik aurkitutako hanturazko aurkako
konposatu bereziengatik! Heste lodi osoa galdu nuen 1992an. Heste meharrez egindako "zorroa" izan dut duela
20 urte iturgintza normalak bezala funtzionatzen duena, duela 7 urte harra izan beharko lukeena! PAMFeko nire
gastroenterologoaren arabera; kannabinoideen erabilera astuna "zorro" osasuntsu bati egotzi dio "duela 20 urte
lehen  aldiz  jarri  zen  egunean  baino  sasoi  hobean".  "Emaitza  berak  entzun  ditu  kannabinoideak  erabiltzen
dituzten beste hainbat gaixori eta orain gomendatzen die bere gaixoei!" Craig

“Whoot  Whoot,  Rick Simpson Oil  harrigarria  da !!  Eskerrik  asko munduarekin  partekatzeagatik  sendabide
zoragarri  hau  guztiei  nola  egin.  Hodgkin  linfoma  minbizia  diagnostikatu  ziotenean  Carmen  laguna  olioa
hartzera bultzatu nuen. Urtebete darama MINBIZIARIK GABE !!! Eta nire Addison gaixotasuna desagertu egin
da haren arrastorik gabe eta medikuek ezin dute azaldu nola edo zergatik ez den horrelakorik inoiz gertatu.
BAINA Ahal dut eta BAI !!! Kannabisaren SANDAK !!! ” Amy

“Kaixo, albiste on batzuk zurekin partekatuko nituela pentsatu nuen. Aurretik hitz egin dizudan minbizia izan
duen gaixoa duela gutxi CAT azterketa bat egin du. Ez dago tumorerik presente !!! Bularrean tumore bat zegoen
beisbolaren tamainakoa. Bera eta beste tumoreak guztiz desagertu dira! Geratzen den gauza bakarra orbain ehun
batzuk  dira.  Berak  eta  biok  Jainkoa  goraipatzen  dugu  sendagai  zoragarri  honengatik.  Kannabisa,  landare
ikaragarria,  guztioi  Jainkoak emandako oparia. Denok eskertu behar genieke Rick Simpsoni eta egin zituen
sakrifizioak jendeak Jainkoaren landareak egin dezakeenaz jabetzeko. Galdutako 40 kiloak berriro irabazi ditu
gaixoak. Nik inoiz baino osasuntsuago eta hobeto ikusten du. % 100 ziur nago eta benetan sinesten dut Rick
Simpson Oil-ek, behar bezala egin eta erabiltzen denean, minbizia sendatu dezakeela. Orain 12 urte gaixotasun
honekin borrokan aritu ondoren, gaixo hau minbiziarik gabea da. Horretarako Jainkoari gure aintza soilik eman
diezaiokegu.

Eskerrik asko berriro Rick, jendeari sakrifizio handiak egin zizkion mutiko bat izateagatik. Urtebete daramat
RSOk egin dezakeenaren berri zabaltzen. Orain% 100 ziur nago zure bideoetan esandako guztia urdina dela. 4.
etapako beste minbizi gaixo bat hartzen ari naiz eta oso ziur nago urtebete baino gutxiagoan minbiziarik gabe
bihurtuko dela. Ahalik eta hoberen zabaltzen jarraituko dut. Ahalik eta jende gehien lagunduko dut ere. Egia
nagusituko da. Eskerrik asko egin eta oraindik egiten duzun guztiagatik. Agur bero bat, hazten Jainkosa ”

“Sendabide hau errealitatea da ORAIN. Iragan abenduan 4. etapako biriketako minbizia zela esan zioten amari.
14 hilabete geroago itxura eta urteotan baino hobeto sentitzen da! Eskerrik asko zure sinismenei eusteko pilotak
izateagatik ". CK

“Dr.  Rondeauk  Gabonen  aurretik  esan  zidan  bizkarreko  orban  beltz  hori  melanoma  zela.  Odoljarioa  hasi
ondoren harengana joan nintzen. Etxera etorri eta kimu olioa bizkarrean jartzen hasi nintzen eta olioa finkatzen
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ere hasi nintzen. 2 aste baino gutxiago behar izan zituen eta bizkarreko lekua argitu egin zitzaidan eta olio 2
ontza inguru jaten jarraitu nuen. Ozta-ozta arrastorik ez bizkarrean eta zoragarria sentitzen naiz.

Philip-ek urtebeteko azterketa egin zion eta minbiziarik gabe egon da urtebete baino gehiagoz. Beraz, minbiziari
deitzen  diote  horri.  Ez  du  medikurik  ikusi  beharrik  gutxienez  3  urtez.  EZ  ZUEN  CHEMOIK  ETA
IRRADIAZIORIK EGIN, 4 KANABA olio olio inguru hartu zituen eta, hala ere, ia egunero apur bat jaten
zuen. JENDE ASKOREK BEHATZEN DU BOWEL MINBIZIA. RICK GURE HEROIA DA ". Txirula Egurra

"Nire mutil-laguna eta biok duela gutxi zure olioa egin dugu eta melanoma itxura txarra zuen lagun on bati
eskaini  diogu. Zure olioa nola erabili  azaldu genuen, eta atzo bertan deitu zuen guztiz  desagertuta  zegoela
harrituta adierazteko. Azalaren hazkunde berriarekin azpian ". Gwendolyn

"Zaila da sinestea kannabis olioaren sendatze-ahalmenean hezteko aukerarik izan ez duten pertsonei ... Rick
Simpson jatorria  duen eremuan bizi  naiz,  eta  10 urte daramatzagu sendatzeko ahalmena ikusten.  Minbizia,
diabetesa,  giharretako  nahasteak,  hortzetako  minak  sendatzen  ditu,  batez  ere  erreduretarako  erremedio
miragarria (hori sinesteko ikusi behar da).

Oraingoz ez dugu ikusi  ezer  funtzionatuko ez duenik,  behar  bezala  eta  aldizka  hartuz gero.  Batez  ere  ona
larruazaleko minbizia, goragaleak, urdaileko karranpak eta norberak behar duenerako. Lo ona. Ez dago estresa
bizitza kannabis olioa arintzen duenik, eta gure barne arazo gehienak estresak eragiten ditu. Horra hor. Zorte on
guztioi. Benetan funtzionatzen du, fidatu besterik ez duzu egin behar. Jarri konfiantza Jainkoarengan eta Rick
Simpsonengan ”. Terry

"Dakidana da joateko prest nengoela, ezin nuen gehiago, nire istorioa hemen jarri nuen, eta nire aingeruak gora
egin zuen eta lotu egin ninduen RSO olioa izango da. Jateari  utzi nion, eta olioaren olio arrozaren tamaina
bakan batzuekin, aldaketa nire barnean sentitu nuen. Aurretik nire bizitza berogailuarekin sofan zegoen, edariak
mantendu egiten nituen. Baina bigarren egunean, altxatuta nengoen, izotz kutxan, jateko zerbaiten bila, dutxatu
nintzen. Batzuentzat ez da gauza handia, dutxatzeko behar adina denbora egon ezin zaren arte. Horretan jarraitu
nuen, pisua hartu nuen, berriro bizitzen hasi nintzen, bizitza berriro itzultzen nuen. Ebakuntza egin aurretik ez
nekien horren damua. 56, emakumezko zuri bularreko minbiziaren biktima Kathleen "

“Nire lagunaren amak bularreko minbizia izan zuen 3 aldiz. Marihuana aldizka erabiltzen zuen baina medikuak
kimioterapia egiten ari zela ez erabiltzeko esan zion. Medikua entzun eta marihuana erabiltzeari utzi zion, baina
ez zen inoiz hobetu. Itzuli zen hirugarren aldian medikuak ez zuen jaramonik egin eta marihuana erabili zuen
tratamenduetan zehar, eta Rick Simpson olioaren eta jangarrien bidez erabiltzen jarraitzen du. 5 urte daramatza
minbiziarik gabe eta ez du itzultzeko zantzurik! " Duane

"Besterik gabe, berri bikain hau zurekin eta zure jarraitzaileekin partekatu behar dut ... Nire emaztearen lagunak
esan zion duela hilabete batzuk bere senarraren pankrea minbizia bigarren aldiz itzuli zela, nire emazteak eta
biok jada zure RSOaren berri genekien. jarri zure webgunean horri buruz gehiago jakiteko, eta abiarazten hasi
zen berehala eta atzo ospitalera itzuli zen azken azterketen emaitzak jasotzeko. Ospitaleak ia kimioterapia behar
zuela esaten zion. baina, benetan, emaitzak aztertu zituztenean gertatu zen, minbizia behin betiko itzuli zela
konturatu zirenean baino askoz txikiagoa bihurtu zen, ia desagertu egin zen. Txundituta zeuden nola txikitu
zitekeen (orduan medikuntza mota guztiak ikasi beharko lituzkete eh, ez pozoitsuak bakarrik). Geratzen dena
kendu nahi dutela  esan dute,  baina lehen egiten zituen dosi berdinekin jarraitzeko gomendatu nion,  jakina,
eragin positiboa izan baitzuen, eta harategi haiek gertu ez zituela uzten traba egiten. Hala ere pozik nengoen
albisteak entzutean eta ezin nuen itxaron zure berri emateko. :) ”Mark

- Ondo egin, Mark, joan gaixoak nola sentitzen duen, kasu gehienetan ez dira miaketak egin behar. Badirudi sei
hilabetetan 120-180g jaten badituela, ez duela asko kezkatu behar. JB

"Milaka  froga  daude,  hain  zuzen  ere,  minbizia  sendatzen  duela  medikuekin  zerikusirik  izatea  ukatu  zuten
pertsonengan, olioa besterik ez. 4. etapako minbizia nuen. Bizitzeko 3 hilabete besterik ez nituen eta duela 14
hilabete gertatu zen ". Tom
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“Jakinarazteko besterik ez duzu, hemen nire osaba Tom-i buruzko informazioa. Bere PSA maila berria 0,1 eta
egonkorra da.  Eskerrik asko bere bizitza salbatzeko ezagutza emateagatik.  Prostatako minbiziaren 4. fasean
zegoen. Testigantza bat egin nahi dugu. Jainkoak bedeinka zaitzala." Sherri

"Kolitis ultzeratsua eta minbizia sendatu nuenetik, orain nire gastroenterologoak bere gaixo GUZTIAK ditu
Cannabis produktuetan,  ezagutzen dituen antiinflamatorio boteretsuenak direlako ...  eta AURRETIK AHAL
IZANGO DEN DROGUA BAINO HOBETO lan egiten dute !!!" Craig

"Badakit minbizia sendatzen duela ... Nire amaren 3 aldiz sendatu nuen eta orain minbiziarik gabe dago". Mc
Jay

"Lara maitea, mezu azkar bat bidali nahi nizun, benetan egindako guztiarengatik eskerrak emateko. 6 hilabete
inguru daramatzat zure orria jarraitzen. (Barkatu, hitz egiten dugun lehen aldia da. Ez naiz oso hizlari handia.)
Zure orrian oso gutxitan esaten dudan arren, asko eskertu dut egindako ikerketa, niregana eraman nauelako nire
ikerketa egiten. Zure mezuak jarraitzen hasi nintzenean ikasi  nuen gauzetako bat, cannabisak minbizia nola
sendatu dezakeen izan zen.  Honek arrakasta  handia izan zuen niretzat,  amak urtebete  daramatza pankreako
minbiziarekin  oso gaixorik.  Pixka bat  oso txarra  izan  zen eta  izugarri  beldurtuta  gelditu  zen.  Egun batean
kalamu olioari buruzko zure mezua irakurri nuen eta amari ea probatuko zuen galdetzea erabaki nuen. Aurretik
ez  zuen  inoiz  kalamurik  kontsumitu,  baina  une  honetan  edozer  probatzeko  prest  zegoen.  Kaliforniako
hegoaldean bizi garenez, bertako banatzaile bati hiru hilabeteko cannabis olioa hornitzeko eskaera egin nion.
Kimioteka hilabete batzuetan moztuko genuela iruditu zitzaigun, kannabisak bere kabuz funtzionatzen zuen ala
ez ikusteko. Harrigarria bada ere, berehala hobetzen ikusi zenuen. Hobeto sentitu zen, hobeto jateko gai zen,
energia gehiago zuen, baina lo ona egin ahal izan zuen etengabe esnatu gabe .. Gela osoan zehar ibiltzeko gai
izan zen lehen aldiz ibiltari baten laguntzarik gabe. hilabeteak. Duela egun batzuk espezialistarengana eraman
genuen minbizia zenbat txikitu zen ikusteko. Olio hau darama bi hilabete eta 2 aste daramatza gaurtik aurrera,
eta pozik nago, minbizia ia erabat desagertu dela iragarriz. Medikuak esan zuen garai bateko 5 ehuneko bakarra
zela. Nola gertatu zen kontatu nionean, medikuak ezin zuen sinetsi. Benetan uste dut lagundu duzula nire amak
bizitza salbatzen. Borroka oraindik ez da amaitu, baina ia amaitu da eta erabat irabazi daiteke orain. Mezu hau
ni eta nire familia osoarena da ... Eskerrik asko Lara egiten duzunagatik. Eskerrik asko bihotz bihotzez. ♥ ”Dean

"CureYourOwnCancer.com maitea,  duela denbora gutxi, Rick Simpson Oil-i buruz irakurri  nuen eta batzuk
egiten saiatzea erabaki nuen. Oso denbora asko daramat marihuana hazten. Nire kimu onenak erabili nituen, eta
kalamu olio bikaina osatu nuen. Probatu nuen eta ezin nuen sinetsi. Hain indartsua izan zen inoiz izan ez nuen
bezalakoa.

Probatu ondoren, une hartan 11 urte inguru minbiziarekin (Hodgkin-en Linfoma) borrokan ari zen gaixoaren
berri izan nuen. Bere marihuana sendagile zaintzailea izatea eskaini nion, eta olioa hornitu nion inolako kosturik
gabe, gomendatutako moduan olioa hartuko zuen bitartean. Garai hartan, arrotza zen niretzat baino gutxiago.
Urtebete lehenago ezagutu nuen errukiaren klubeko bilera batean eta orduan jakin nuen minbizia zuela. Benetan
nahi nuen ea olioak minbizia sendatzen ote zuen, Rick Simpson-en "Run From the Cure" liburuan aipatu bezala.

Beraz,  gaixo honekin harremanetan  jarri  eta  eskaintza  aurkeztu ondoren,  gure estatuarekin  izapide  egokiak
aurkeztu eta tratamendua hasi genuen. Landareen jabe izango zen lekurako ezarri  genuen, beraz,  azkenean,
olioa bere buruari emateko gai izango zen. Hori ere akordioaren zati zen, bere buruari nola lagundu ikasten
zuela.  Tratamendua hasi genuen. Hasieran zaila  zitzaion olioa oso indartsua zelako,  eta egunean hiru aldiz
hartzea nahiko zaila izan daiteke.

Hiru hilabeteren buruan, goiko bularrean oso tumore bat txikitzen hasi zen. Bost hilabeteren ondoren, tumorea
guztiz  desagertu  zen.  Ondoren,  CAT  eskaneatzera  joan  zen.  Emaitzak  itzuli  dira  minbiziarik  ez  duela!
Medikuak gutxienez 11 urte daramatzate minbizia sendatzen saiatzen. Kemo, hezur-muineko transplanteak eta
abar. Kalamu olio bihurtutako kimu premium kilo inguru hartu zuen. CAT eskaneatze emaitzak aurretik eta
ondoren ditu diskoan (laster emango dizkigute). Aurrera egin du eta jendeari publikoki hitz egin dio. Izan ere,
gaur egun kalamu olioa sendatzen duten beste gaixo batzuei laguntzen zaintzailea da.
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Istorio hau benetako tratua da. Ez dut bi bideo (biak eskuinera) bertako kanabis kanpamentu batean ateratakoak.
Bideo bat nire pazientea besterik ez da. Beste bideoa nire gaixoaren eta beste gaixoen testigantzak dira. Nire
gaixoak eta biok aintza ematen diogu Jainkoari mirari honengatik. Agur bero bat, GrowGoddess ”

"Duela urtebete  nire  onkologoak laster  ospitalearekin harremanetan jartzeko esan zigun, koloneko minbizia
biriketara eta kolonera itzuli  zitzaidan,  09an kolonetik kendu eta  11an gibela  kendu zidaten.  Nire  senarrak
kimioterapia  biribil  bat  gehiago  probatzen  dutela  azpimarratu  zuen.  Cannabis  olioa  aurkitu  nuenean,
kimioterapia hartu nuen egun berean hasi nintzen olioa hartzen. Nire tumore markatzailea 17,6 zen. Tratamendu
BAT egin ondoren (eta 2 aste olio) nire tumore markatzailea 10,6 izan zen. Joan den ostiralean 2 tratamendu eta
5 aste olio egin ondoren, nire tumore markatzailea 4,8 da. Erizainak esan zidan ez zekiela zer egiten ari nintzen,
baina kimioterapia horrek ez zuen emaitza horiek eman behar. Aspaldian baino askoz hobeto sentitzen naiz ".
Diane

"Probatu nuen, koloneko minbizia nuen, minbizia desagertu da !!!" Jean

"Rick maitea, nahiz eta pertsonalki ezagutzen ez zaitudan, ia nire familiako kide izango zinatekeela sentitzen
dut, zure rolak nire bizitzan eta nire familian bizitzan izan duen garrantziagatik!"

Inoiz  ez  dut  hitz  nahikorik  eskertuko  gizateria  osoari  helburu  guztiz  desinteresatuan  laguntzeko  emandako
konpromisoagatik.  Eslovenian  bizi  naiz  eta  hilaren  amaieran  hemen egongo zinela  entzun nuen eta  ez  dut
aukera pertsonalki eskerrak emateko nire heroiaren eskua emateko!

Nire  neskalagunari  duela  ia  3  hilabete  diagnostikatu  diote  zelula  txikietako  4  etapako  biriketako  minbizia
(eskuineko birikako tenis pilota bezalako tumore bat, gibelean eta ganglio linfatikoetan 2 metastasia dituela).
Hilabete batzuk lehenago "Run From the Cure" bideoa topatzeko zorte handia izan nuen eta nahiz eta mediku
marihuanaren abantaila ugari ezagutu, zure filmean egindako errebelazioak harrituta utzi ninduen eta gogoan
dut  "ea  minbizia  izatea  gertatzen  zait,  ziur  olioaren  bila  joango  naiz.  "  Orduan  ez  zitzaidan  gertatu,  nire
neskalagunaren amari baizik, pertsona berezi bat, beti maite nuen nire neskalagun ama izateaz gain!

Beraz, berehala neurriak hartzea erabaki dugu eta sendagaia prestatzeko lehengai guztiak aurkitzeko zortea izan
dut!  Olioa hartzeko ideiari  irekita  zegoen arren,  kimioterapiarekin  ere  hasi  zen,  garai  hartan beldur  handia
baitzuen edozer egingo zuen gaitz kaka hori kentzeko.

Beraz, hasieran kimioterapiarekin hasi zen eta biharamunetik aurrera olioarekin ere hasi zen. Kimioren aurkako
efektu handia ikusi zuen lehen olio dosia hartu eta ordu bete geroago. Izugarria izan zen, nahiz eta bagenekien
olioak funtzionatuko zuela, ez genuen hain hobekuntza azkarrik espero! 24 ordu etengabe botaka egin eta zendu
zela sentitu ondoren, edozein ikuspuntutatik hobeto sentitzen hasi zen (goragalerik ez, ahoan zapore txarrik ez,
gosea handia, lo bikaina, etab.) Eta hobetzen joan zen. eta hobe hurrengo kimiora arte.

3 kimioterapia eta 35 ml olio egin ondoren, lehenengo TCa egin zuen eta emaitzak benetan pozgarriak izan
ziren, biriketako tumore handia aurreko CTan zegoenaren erdia zen eta han zeuden 2 metastasiak bat besterik ez
zen geratzen, eta txikiagoa zen!

Garai honetan sistema endokanabinoideei eta kannabinoideen propietateei buruzko ikerketa ugari egiten hasi
nintzen.  Eta  ikaragarria  da  ikustea  zenbat  ikerketa,  ikerketa  eta  esperimentu  dauden  gaiaren  inguruan  eta
badirudi  zientzia  guztiak  ia  kasualitatez  aurkitu  zenuenaren  alde  egiten  duela.  Azkenaldian  Minbiziaren
Institutu Nazionalak (Amerikakoa) bere webgunean "kanabisa eta kannabinoideak" izeneko atala ireki zuen eta
duela hilabete bat eguneratu zen THC eta minbiziari buruzko dokumentazio ugari.

Orain  zu  zeu  ezagutzea  gustatuko  litzaidakeen  arrazoia  (zuk  merezi  duzun  bezala  eskerrak  eman  behar
dizkizudanaz gain) laguntza behar dut nire neskalagunaren ama konbentzitzeko zentzugabeko kimioterapia hori
uzteko, nahiz eta sendabidea jasotzen ari den. minbizia, ikaragarri kaltetzen ari da!

Kalkulatu dut hilaren 15ean 60 ml-ko tratamendua burutuko duela, baina 27an kimioterapiaren 5. txandaren bila
joan beharko litzateke (horren ostean 6.a ere etorriko da!).
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Beraz, uler dezakezun bezala, kimioterapia bila joatea saihestu nahi dut dagoeneko minbiziarik ez duenean!
Arazoa da zelula txikietako biriketako minbizia kimioterapiaren hasieran ondo erantzuten duela (edo hori diote
medikuek behintzat), beraz esan zioten ez direla hain harrigarriak azken TCan egindako emaitza onak ...

Proposatu diodana da beste CT bat egitea aurretik 5. kimiora joateko, gorputz garbi batean kimiorik egingo ez
duela  ziurtatzeko.  Baiezkoa  eman  zuen,  baina  hala  ere  badakit  medikuek  esaten  dutenaren  aurka  joateko
beldurra duela ...

Nire buruari galdetzen nion, ea posible ote zen zurekin topaketa pribatua izatea kongresuaren aurretik eta bere
kimioterapiaren 5. txanda hasi aurretik. Ziur nago zurekin gogotsu egongo dela eta ziurrenik argudio egokia
topatuko duzula eta kimioterapia uzteko pizgarri egokia emango diozula!

Imajina  dezaket  laguntza  eskaera  mota  guztiekin  gainkargatuta  zaudela,  beraz,  ulertuko  nuke  denbora  eta
energia ez baduzu edo zure bidean topatzen dituzun istorio triste pertsonal guztietan parte hartu nahi baduzu ...
Eta  zure  eskuragarritasunaren  arabera  pertsonalki  topatzeko,  betiko  eskertuko  dizut  niretzat  eta  mundu
osoarentzat egindakoa!

Eskerrik asko bihotzez. Zure bizitza guztirako onena opa dizuet eta espero dut egunen batean mundu normal
batean bizitza normalera itzultzeko gai izatea ere! Errespetua, xxx

PS Testigantza hau bidali  nahi baduzu, egin lasai,  baina mesedez ez ezazu nire izena etiketatu edo erabili,
oraindik petrolioa erabiltzen ari garelako eta herrialde debekuistan bizi garelako, beraz, ezin dut harrapatzeko
arriskua ordaindu. Hala ere, tratamenduaren garapena eguneratuta mantenduko dizut eta pozik emango nizueke
amaiera oneko istorio osoa.

"Xxx, goi mailako olio 120-180g jan beharko lituzke sei hilabeteetan azkarrago, ahal badu. Ahal izanez gero
kimioterapia gehiago, CT gehiago ez egitea, biak minbizi direnak dira eta minbizia are gehiago hedatuko dute.
Egin supositorioak 0,2-3g olio barne (kakao gurina urtu, gehitu olioa, irabiatu, moldeetara bota, utzi giro giroan
tenperaturan hozten) eta egunean bi edo hiru aldiz erabil ditzala jango duen olioaz gain ( har dezake, ahozko
dosia apur bat murriztu ezean). Olioa lurrundu ere egin beharko luke egunean hainbat aldiz - eztulak birikak
garbitzen lagunduko du eta gero tumoreak ere eztultuko ditu.

Zurekin aurrez aurre egoteari dagokionez, pozik egongo gara baina normalean oso prozesu laburra egiten dugu
kimioterapia hartu nahi dutenekin, ez dugu denbora galtzen beraiek konbentzitzen, erabakia beraien esku dago.
Gure ikuspuntutik,  behar duten informazio guztia gure gunean eta Ricken liburuetan dago. Norbait etorriko
balitz eta olioa kimiotxoarekin hartu nahi duela esanez gero, guk ere ez genieke olioa hornituko, beste norbait
pozik egongo da kimi hilgarria gabe. Edozein pertsona arrazionalek jakin behar du pozoia hartzea ez dela gauza
ona. Olioak askoz ere lan hobea egingo du kimiorik gabe.

Gero,  nolanahi  ere,  zenbat  eta  kimioterapia gehiago hartu,  orduan eta  olio gehiago jan beharko du kalteak
desegiteko - kimiotik bizirik irauten badu, noski, aldez aurretik inoiz jakingo ez dena eta injekzio bakoitza
azkena izan daiteke. Sentitzen dut hori esatea, baina horrela da.

Beraz, nik neuk begiratzeko moduan, olioa pilatu beharko luke eta medikuen eta haien tratamenduetatik aldendu
behar du ahal duen neurrian. Bere gorputzaren pHa handitu beharko luke, egunero bi sagarreko haziak jan eta
gero olioa jan, supositorioetan hartu, olioa lurrindu eta, agian, topikoki erabili beharko du bularrean alkohol
tincturan  edo kalamu haziarekin nahastuta.  olioa edo antzekoa.  Besterik gabe,  jarraitu  gure webguneko eta
Ricken liburuko argibideak emaitza onenak lortzeko. Begiratu Rick-en Youtubeko bideoak ere - berari edo guri
aurrez entzungo zenizkiekeen esaldi berdinak entzungo dituzu, mezuak berdin jarraituko du - eta "Kimiotik eta
erradiaziotik aldentzea" da, ahal duzun bezala. Onenak, Jindrich Bayer ”

“Nerabezaroan kimiotik pasatu zen norbait naizela esan dezaket ez dela parkean ibiltzea !!! Hori sentituta esan
dezaket sendabide bat bilatzen saiatzen ari garela eta zergatik ez saiatu ahal dugun guztia modu hain mingarrian
aurkitzeko.  Pozoia  hiltzeko  pozoia  ematea  ez  da  beti  erantzuna  saiatu  sendabide  natural  bat  eta  ikusi  zer
gertatzen den ". Constance
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"Benetako  aldaketa  batzuk  ikusi  behar  ditugu  ...  eta  gurasoak ez  lirateke  behartu  beharko  haurrari  pozoia
sartzera  (kimioterapia)!  Jendeak benetan  kimioterapia  zer  den  jakingo  balu  asmatuko luke  bere  gorputzera
ponpatzen.  Zer  esanik  ez,  zortea  baduzu  eta  minbizia  gainditzen  baduzu kimioterapiaren  bigarren  mailako
efektuak! Nazkagarria da! Amerika eta Mundua esnatzeko ordua! " 46/7 Sendatzeko borrokan

“Kaixo Jindrich, atzo amaitu nuen Ricken liburua irakurtzen. Gauza bikainak! Egia esan, ez dut olioaren indar
magikoari buruzko ebidentzia gehiagorik behar!

Esperimentu  batzuk ere egin ditut  eta  egunero aurkitzen  dut  sendagai  honek egin  dezakeen  zerbait  berria!
Harrigarria!  Zoritxarrez konbentzituta  nago eta  nire  neskalaguna konbentzituta  badago ere,  bere ama ez da
nolabait "askatzen" erabat gai ... eta oraindik ez dago ziur kemio kaka uztea ...

Etengabe argumentazio onak atera nahian nabil,  baina ezin dut erabaki!  Minbizia duen bakarra da eta bere
bizitzarekin zer egin erabaki dezakeen bakarra.

Badakit,  hala ere, azkenean sendatuko dela, hainbeste olio beteko dugulako, ezinezkoa izango baita hiltzea.
Baina, hala ere, oso ergela eta arriskutsua iruditzen zait izugarrizko produktu kimiko horiekin jolastea, batez ere
minbizia sendatzen duela frogatu den medikuntza naturala eskuratzen duzunean!

Minbiziarekin eta mediku sistemarekin izandako esperientzia irakurri nuen ... Sentitzen dut zure galera ... eta
orain hobeto ulertzen dut "medikuntza" izeneko tradizionalarekiko duzun jarrera! " Luigi

- Kaixo Luigi, eskerrik asko liburuari buruz emandako hitz politengatik eta pena izan behar duzu. Aukeratzen
du zein tratamendu aukeratzen duen, baina ez nintzateke kimiotara hurbilduko. Irakurri nire amaren istorioa
berarentzat. Agian, pozoia hartzea ideia ona ez dela ulertuko du, batez ere frogatuta ez dagoenean. Kimiotik
bizirik irauteko aukerak asko hobetuko dira olioa hartzen badu, baina berriro ere, zergatik kalte gehiago eragin
gorputz gaixoari? Ez du batere zentzurik. Onenak, Jindrich

"Lagun batek eseri  ninduen Run From the Cure duela bi urte eta  erdi  inguru ikustera nire psoriasia  lagun
dezakeela  pentsatzen.  Petrolioa  elkarrekin  egin  genuen  —biontzat  lehenengo  aldiz— hiru  aste  barru,  nire
plakako psoriasia desagertu egin zen. Petrolioa egiten eta irensten ari naiz ordutik. Egunero irensten badut, eta
gauez olioa topikoki aplikatzen badut ausaz agertzen diren banakako lekuetan, psoriasia oso kontrolatua eta ia
ikusezina da. Esperientzia hori dela eta, bi oinekin egin nuen salto eta orain Colorado-n erabat baimendutako
Medikuntza Marijuana Negozioaren jabe naiz. Nire negozioan urtebetera, aitari IV. Melanoma diagnostikatu
zitzaion; biriketan eta gibelean zabaldu zitzaion.  Onkologoak 3 eta 12 hilabete eman zizkion eta ospitaleko
arretarako prest egoteko esan zion. Berehala RSO erregimenean hasi nintzen eta bost hilabete geroago, minbizia
desagertu zitzaion. Joan da. Munduko gauzarik errazena! Eskerrik asko Rick, sendagai harrigarri hau mundura
berriro sartzeagatik! :-) ”Erica

“Kannabis olioak minbizia sendatzen du. Bularreko minbiziaren 3. etapako gaixoa naiz eta olioa erabiltzen dut
neure burua sendatzeko ". Adele

"Ez dago kimiorik, ez dago erradiaziorik ... RSO eta dieta aldaketa ... RSOk nire urdaileko minbizia sendatu du
kakarik horrelakorik gabe ..." Dale

"Egina, 18 urteko semeari eman diot ... Minbizi arrastorik ez dago orain. Rick Simpson eskerrik asko zor dizut.
Nire semeari urrian sarkoma sinobiala diagnostikatu zioten biopsia egin aurretik tumore bat kendu ondoren ...
Minbizia oraindik egongo zela eta biriketara hedatu zitekeela esan zioten, minbizi mota erasokorra dela eta ...
Azken berriena proben emaitzak,  ez dute horren aztarnarik aurkitu beraien harridurarako ...  Kannabis olioa
diagnostikoa egin eta berehala hasi nuen gauza askoren artean ". Amanda

“Nire  lagun  min  bati  morfina  ematen  zitzaion  burmuineko  tumorearen  minagatik.  Morfinak  berak
menpekotasuna, erretiratzea eragin zuen eta gauzak erabiltzerakoan okerrera egin zuen. Kannabisa bera izan zen
erretiratze sintomak, depresioa, mina eta minbizia bera arintzen zituen sendagaia. Zure mezua da nire laguna
salbatu duena ". Jasper

“Oso pozik nago olioarekin. Azken hilabete hau irakurri edo entzun nuen lehen aldia izan zen. Harrituta nago ...
Simpson  jauna,  gutako  askok  eskerrik  asko  gizateria  osoaren  alde  egindako  lan  desinteresatu  eta
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maitagarriagatik. Humanitario baten nire definizioa zara !!! Hospice-rekin boluntario gisa aritu nintzen 1998az
geroztik,  asko  sufritzen  eta  desagertzen  ikusi  ditut,  nire  besoetan  ere.  Sufrimendu  hori  hainbeste  arindu
zitekeela pentsatzea hitzez hitz bururagarria da ... ”Cindy

- Hala da, batez ere Rick Simpson olioaren "sendatzeko ahalmen miragarriei" buruzko informazio guztia egia
dela uste denean. Behar bezala ekoiztutako eta erabilitako olioak minbizia, diabetesa eta beste milaka egoera
senda ditzake. Morfinak ukituko ez duen minarekin lagun dezake. Benetan gorputza gaztetzen du eta muskuluak
birsortzen ditu. Ustekabeko hitzak ez du guztiz deskribatzen, nik uste. JB

"JAINKO  MAITEA.  Phoenix-en  malkoak  ematen  ari  naizen  norbaiti  eman  diot  berri,  nor  izan  den  eta
giltzurruneko  minbizia  izan  duela  esan  nahi  dut.  Olioa  90 egunetan  hartu  ondoren PET eskaner  berrienak
tumoreak desagertu direla erakusten du. Hau sinestezina da. Phoenix Tears asko sendatzen ikusi dut harekin
lanean ari naizenetik. Eskerrik asko besteei sendatzen laguntzen laguntzeagatik ".

- Zorionak eta eskerrik asko besteei laguntzeagatik, Gregg. Miaketa gehiago ez, olioa baizik. Miaketa minbizia
da, minbizia berriro sor dezake eta nork nahi du hori? JB

“Kaixo Rick Simpson eta Jindrich Bayer gozo maitea, espero dut biak ondo eta pozik egotea. Jaso behar dituzun
mezu elektronikoak kontutan hartuta,  ziur  nago duela hilabete  batzuetatik  gogoratzen  ez zarenez,  aurretiko
gutunak sartu nituen.

Ama bizirik dago eta oso osasuntsu dago! Oso eskertuta gaudela esatea gutxi da.

2012ko otsailean diagnostikoa egiterakoan (4. faseko adenokartzinoma gibelera eta biriketara metastasiarekin)
bere pronostikoa 3 eta 6 hilabetekoa zen, aurreikusitako denbora tarte horretan osasunean nabarmen jaitsi zela.
Horren ordez, bizirik, pozik eta ondo dago 10 hilabete geroago.

Badakit biok kimioren aurka zaudela eta guk ere bai ... Baina 3 hilabete esan zituztenean DENA bota genuen
kimioterapia  barne  RSO hastearekin  batera.  Esan digute  inork  ez  duela  ama bezain  osasuntsu  mantentzen
Gemzar kimiotan jaso duen bezainbeste. RSOk osasuntsu mantendu behar izan zuen denbora horretan.

Chemo duela 6 aste gelditu zen kimioterapiaren kaltearen hasiera sentitu zezakeela erabaki zuenean. Orain 6
aste darama kimiotik kanpo eta oso ondo sentitzen da.

2012ko otsailean diagnostikoa egin zuenetik, hasierako pilaketa egin ondoren, egunean gramo RSO bat hartu du
(300 gramo inguru guztira orain arte).

Astelehena 12-17-12an egindako azken eskaneatzeak tumoreen uzkurdura gehiago erakutsi zuen, besteak beste,
tumore batzuk txikiegiak zirela adierazten zuen CT eskaneatzearen bidez ikusteko. Albiste ikaragarria izan zen!
Asteartean bere laborategiko lanen emaitzak lortu genituen. Hain eskaneatze berri onak jaso ondoren, harrituta
utzi gintuen bere tumore markatzaileen proba (CA19-9) 285etik 2100era igo zela entzutean. Inoiz ikusi al duzu
hori gertatzen? Ba al duzu azalpenik zergatik edo nola handitu ziren markatzaileak? Ideiarik? Iradokizunik?
Galdera hau zenbait RSO arduradunek jaso dute, baina oraingoz ez du behin betiko erantzunik.

Hona hemen orain arteko CA19-9 emaitzak. Maila normala 37 BAINO GUTXIAGO da. Otsailean hasierako
diagnostikoan tumore markatzailerik gabeko test bat egin zen. 4-30-12 ... 23.568; 5-30-12 ... 5.240; 6-18-12 ...
4.458; 8-8-12 ... 538; 10-8-12 ... 285 (Azken kimioteka 10-29-12 izan zen); 12-17-12 ... 2.100. Edozein ekarpen
nire familiak gordeko du! Maitasun asko, B ”

- B maitea, CT eskanerrek erradiazio dosi izugarria ematen dute eta hori da sor zezakeena, gainera kimioterapia
guztiz alferrikakoa zen.  Kalitate oneneko 180g olio ahalik eta azkarren jatea nahi nuke. Ez da gehiago CT
miaketarik egin edo beste zentzugabekeria minbizi bat, olioa eta har dezakeen guztia. Kimio eta erradiazioaren
kalteak desegin behar dituzu lehenbailehen eta denbora pixka bat igaroko da, olioari lana gogortu egin zaio.
Zainetan pozoia ponpatzen duen bitartean antidotoa ematea bezala, niretzat ez du batere zentzurik. Onenak,
Jindrich Bayer

“Duela 4 aste inguru bularreko minbizia zuen emakume bat hurbildu zitzaidan eta norabide egokian apuntatzea
lortu nuen. Tumore nahiko nabarmena du (bat baino gehiago izan dezakeela uste dut) eta sentitzeko gai da. 3
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aste besterik ez dira olioa hasi zuenetik eta dagoeneko tumorea biguntzen ari da. Ez dago gaizki 3 astez! Oso
animatuta sentitzen naiz eta badakit andre hau beste arrakasta bat izango dela. Maitasun bat." Corrie

«Nire aitak 89 urte ditu, larruazaleko minbizia du aurpegian. Hiru aldiz eraman dut ospitalera ebaki batzuk
egitera, eta horrek infekzioak irekitzen dizkit zaharren egoitzatik hartu gabe eta gogorra da. Duela pare bat aste
hasi nintzen cannabis olioarekin. Horietako batzuk nire haurtxoaren hatz hatzeraino tamainakoak dira. Orain
tratatu  ditudan 11 zeuden,  haurraren  hatz  hatzaren  tamainako 4.  Hil  eta  erortzen  dira  larruazala  sendatuta.
Harrituta nago erizain eta mediku guztiak bezala ”. Steve

"Esan nahiko nuke oso pozik nagoela aitaginarreba minbizia aztertzeko bigarren aldiz erabat garbi atera dela
biriketan orbanak erakutsi zituen lehenengoaren ondoren. Lehenengoan lekuak erakutsi ondoren hasi genuen
olio gainean. Kannabisak birikak hartu eta garbitu ditu! Chemo behar zuela esan zioten. Horren aurka geunden
eta olioaren gainean jarri genuen. Kannabisak minbizia sendatzen du !!! Olioarekin hasi dut nire pomeranian
txikia trakea erorita eta sortzetiko bihotz gutxiegitasuna duelako. Udaz geroztik ez du ohiko sendagairik hartzen
eta udatik hona ez du ia eztula egin (medikuak emandako botikak ere eztul egin eta eten egin ditu etengabe).
Energia gehiago du eta sendagaietan zegoenean baino hobeto egiten du ". Karen

"Trápaga Minbizia  ere  sendatzen  du!  Ezin nuen tratamendurik  ordaindu (BAT ere ez ...)  eta  urtebete  joan
nintzen inolako laguntzarik gabe ... baina ia egunero erretzen nuen ... gero urtebete geroago urteroko azterketan,
medikuak eta erizainak lehertu egin ziren ... minbizia zegoen lekuan orbain arinak ez ziren beste gauza bat
aurkitu zuten ... orain 100% minbizia dut libre ... Marihuanari esker ... ez medikuek ... ez "medikuntza" ”... ez
tratamenduak ... landare NATURAL purua, belarra delako ... froga bizia naiz ...

Medikuek esan zuten 5. mailako minbizia izan behar nuela inolako tratamendurik gabe joateko ... baina, hala
ere,  desagertu egin zen ...  Euren laguntzarik gabe ...  hain ziren harrituta  ezen ESTATUKO OSPITALERA
bidali ninduten. LITTLE ROCK-en (UAMS) proba gehiago egiteko ... eta UAMS-k ez zuen orbain arina baino
beste  ezer  aurkitu  ...  Miraria  zela  esan  zuten  ...  Marihuana  besterik  ez  zela  uste  dut  ...  Legeztatu  ezazu
dagoeneko. .. lagundu jendeari ... ez al zen gizateriak erabiltzen zuen hori? " Monica

"Izugarri eskertzen dut David Triplett-ek bere bideoa atera izana ... bideoa maite zuen eta kopetan basozelulen
kartzinomako larruazaleko minbizia kanabis olioa probatzera eraman ninduen istorioetako bat izan zen ... orain
desagertuta dago! ... Ez utzi egia zabaltzeari! ” Dee

“Cannabis olioa erabili nuen buruko lepoan eta aurpegian basozelulen kartzinoma tratatzeko. ARRAKASTA.
Hau ikertzeko minbizi aproposa da. Argi eta garbi ikusten da begi hutsez, eta gertatzen diren aldaketak erraz
ikusten dira. Hemen interesa pizten saiatu naiz hemen AEBetan, baina federatuek inor dute, eta badirudi mundu
guztiari  hiltzeari  uko  egitea.  Ikusi  zer  egin  dezakezun  ".  Joseph  Siler  (KANABISAK  SENDATZEKO
MINBIZIARI  buruzko  lehen  argitalpena!  Kane  Slaterrek  administratutako  Facebook  taldea,  2010eko
urtarrilaren 7a)

"Izterrean pikor bat daukat, gogorra izaten zen, ia 2 cm, orain tamainaren erdia baino gutxiago da eta bigunagoa
da (4 aste)." Katri

"Aurkitu berri dut minbiziarik ez dudala 5 hilabete jarraian olioan egon ondoren !!" Mimi

G. JB, ba al duzu zerbait "hemangioblastoma" izeneko tumore mota batzuk sendatzeko? Zure mezuak jarraitzen
ditut, baita beste batzuk ere. INOIZ ez dut tumore mota horren tratamendurik kentzea baino. Horietako mordoa
ditut. Graeme

A.  Ez  presentzialki,  zalantzarik  gabe  ez  dugu  gizakiak  ezagutzen  dituen  diagnostiko  guztiak  pertsonalki
tratatzeko aukerarik izan, baina orain horri buruz irakurritakoa ikusita, ez dut ikusten olioak lagundu behar ez
duen arrazoirik. Nik dakidala, CT miaketak erabiliz soilik diagnostikatu dezakete, eta begiratzeko moduan CT
miaketa  egiten  duten  guztiek  gutxienez  60g olio  jan  beharko dituzte  gero.  Eta  60g horiek  ebakuntza  egin
aurretik jaten badituzu, kasu gehienetan ziur nago ebakuntza ez dela beharrezkoa izango, tumoreak ez direlako
egongo. Beraz, olioari neuk probatuko nioke. Desio on guztiak, JB
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“Plazeboek pertsona batzuk sendatzen dituztela da medikuntza betiko baztertu eta plazeboaren artea aztertzeko
arrazoia.  Sendabide eraginkorra duzunean inoiz ez duzula plazebo azterketarik egiten esan ondoren, arrazoi
duzu. Gaixoen erdiak, gaixoak eta krudelak hilko lirateke. " Christopher

- Gaixoa eta krudela izango litzateke, eta horregatik pertsonalki ez dut egingo. Beste batzuek nahi izanez gero,
baina nik ez. Mediku-sistema olioa plazebo gisa erabiltzen hastea nahi dut - erabili nahi dutena olioa baino
seguruagoa eta eraginkorragoa dela frogatzen badute (eta pazientearentzat dibertigarriagoa / atseginagoa dela),
orduan aurrera egin dezakete eta saldu . Hala ez bada, ez. Nahiko erraza eta oso arrazionala da, nik uste. Eta
horrela izango da etorkizunean hala ere, beraz, zergatik itxaron? JB

“Inoiz ez da berandu kanabisa sendagaia besterik ez dela onartzeko. Aldi berean, inoiz ez da berandu olioa
sendagai  gisa  erabiltzen  hasteko,  edozein  dela  ere  zure  egoera  zein  larria  den.  Olioa  erabiltzerakoan,
gaixoarentzako aukera egon ohi da edo olioak bukaera arte bizi kalitate maximoa emango die. Eta hori ere asko
da. "JB

“Kimioterapia hartu duten gaixoak olioa erabiltzen hasten direnean, olioak egin behar duen lehenengo gauza
gorputza desintoxikatzea da.  Beraz,  batzuetan 120-150g olio behar izaten dira minbizia  bera erasotzen hasi
aurretik. Egia esan, ez da ideia ona kimioterapia hartzea, batez ere erabat alferrikakoa denean kontuan hartuta
mediku sistemak minbizia sendatzeko kanabisa duela hamar urte daramala. "JB

G. "Minbizia" duten minbizia duten gaixoak: egunean 1 gramo modu agresiboan hasten al dituzu edo astebetean
zehar lan egiten duzu? Esperientzien aholkularitza?

A. Ez, beti dosi txikiekin hasten gara eta nahiko argibideak jarraitzen ditugu. Jakina, aurretik cannabisarekin
esperientzia badute eta beldurrik ez dagoela jakiten badute, batzuetan dosi handiagoarekin has zaitezke. Baina
inoiz ez dakizu gaixoak olioari nola erantzungo dion, gainera botika desberdinen nahasketetan egon ohi dira,
beraz, kontuz ibili eta gaixoaren odol-presioa ikustea gomendatzen da. Gomendio orokorra argibideak jarraitzea
da. ez da hain formala - jarraitu zure sena eta epaia eta gaixoak "galtzeko ezer ez duenean",

Ez nuke zalantzarik izango beharrezkoa denean dosi handia ematean (bizkarreko min akutua, etab.). Kalitate
oso altuko olio gramo batek esperientziarik gabeko erabiltzailea oso altua izan daiteke. Batzuetan kalamuak
eragindako koma hori onuragarria izango litzateke, eta ziur nago hala erabiliko dela anestesia egiteko lehenago
edo beranduago ebakuntza egin aurretik, baina oraintxe gaixoak ahalik eta gehien eroso egoteko moduan ikusi
nahi ditugu. Ondo azaldu izana espero dut. Onenak, JB ”

“Corrie, nire laguna, lagundu didazu ***-rekin. Tumore neuroendokrinoengatik sendatzen egon naiz. Hilabete
daramatza medikazioan eta uzkurtzen hasi da. Oso handia zen, sabelari bultzaka ari zitzaion, baina orain berriro
jan dezakeen puntura iritsi da eta bere medikuak esan du sekula ez zuela horrelako tumorerik ikusi hain azkar.
Flipatu egin zuen eta odol-lan guztiak normaltasunez itzuli ziren, beraz, beste bat sendatzeko bidean eta hori
IZUGARRIA da. ETA IZUGARRIA zara eta Jainkoa handia da ".

«Garuneko minbizia duen lagun bat daukat eta Cml dut. Olioa biontzat dabil !!! Nire laguna lehen eskuko froga
da  nire  begietan  olio  hori  miraria  dela  ...  Lehen  zalantzak  nituen  baina  orain  ez!  Hartu  olioa,
FUNTZIONATZEN DU! ” Tyler

"Iaz amaren lagunak galdetu zidan ea amari 6 hilabeteko kalamu olio bat egiteko gai ote nintzen, kalifikaziorik
oneneko kalamutik. Lepoko minbizia zuen. Youtubeko aholkuak jarraituz egin nuen olioa, gero Errusiara bidali
nuen. Lehenengo 6 hilabeteko ikastaroa emaitza harrigarriekin erabili zuen eta beste 6 hilabeteko dosia eskatu
zuen, beste karga bat bidali nion eta orain 14 hilabete geroago osasun ona du. Lan harrigarria egiten ari zara,
Rick. Eskerrik asko." Gareth

“Kaixo  Alysa  Erwin  dut  izena  eta  16  urte  ditut.  2011n  3.  etapako  astrozitoma  anaplastikoa  diagnostikatu
zidaten.  Guk (nire  familia  eta  biok)  kalamu kontzentratua  erabiltzeko erabakia  hartu  genuen.  Michiganeko
Unibertsitateak esan zigun ez nintzela bizirik iraungo urte pare bat baino gehiago eta minbizia bera ez zela
funtzionatzen  armiarma  formazioan  zegoelako.  Joan  den  urtarrilean  Michiganeko  Unibertsitatean  ohiko
erresonantzia magnetikoa egitera joan nintzen. Tumore guztiak desagertu dira ".
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«Minbizia diagnostikatu zidaten berriro. Hirugarren aldia. 4. etapa hezur eta gibeleko mets, bularreko minbizia.
Nire minbiziaren  istorioa duela ia  7  urte  hasi  zen,  nire  gorputza jasan dudan kimiotik  bizirik  atera  naizen
zortedunetako bat naiz, erradiazioa ahaztu gabe. Hirugarren diagnostiko horrek konbentzitu ninduen amaituta
nengoela; Esan nahi dut nork gainditzen duela diagnostiko mota hau ??

Mirarien bila joan nintzen eta Rick Simpson aurkitu nuen. Ziur nengoen mutil honek egia esateko modurik ez
zegoela, beraz sakonago begiratu nuen. Michiganeko jendearekin konektatzen hasi nintzen eta Rick Simpson
Oil edo cannabis olioari  buruz gehiago ikasi  nuen eta ni bezalako jendeak bizi  izan zuen emaitza,  hau da,
biziraupena, barkamena, sendatzea !!

Momentu  honetan  ez  daukat  ezer  galtzeko,  beraz,  eskua  luzatu  eta  laguntza  eskatu  nuen.  Medikuntzako
eguneko gramo bat irensten hasi nintzen, dosi hori mantso lantzen. Atsedena nire eguneko zati handi bat bihurtu
zen, hori da nire borroka gorputzak behar zuena. Inoiz bizi izan nuen albo efektu bakarra izaten ari nintzen
loaren zenbatekoa eta kalitate zoragarria izan zen. Horrek gehi nire presio arteriala erregulatzen du eta nire mina
kontrolpean dago.

Duela urtebete baino gutxiago 4. etapako hezur eta gibeleko minbizia diagnostikatu zidaten tumore ugarirekin
(hainbeste kontatzeari utzi zioten), nire gauzak ordenatzeko esan zidaten. (Horrek arnasa kentzen du oraindik).
Aurrera gaur arte eta barkamenetik zentimetro batzuetara nago. Aurreko astean nire PET eskaneatzea negatiboa
izan zen ... Ezezkoa! Inoiz ez dut horrelako bat izan. Minbizia ez dagoela esan nahi du. Barkamena erabat
botatzeko  ez  nagoen  arrazoi  bakarra  katuen  eskanerrean  nire  hezurrak  itzal  pare  bat  daudelako  da,  baina
tratamenduarekin  jarraitzen  dut  eta  horiek  ere  laster  desagertuko dira.  Ez da mirari  bat,  kontaezinak diren
tumoreak PET eskaner batean agertzen ez diren itzal pare batzuentzat.

Jendeak kontuz esan sendabide hitzarekin kontuz ... Baina, esan nahi dut, hori dela. Hemen nago eta egunero
osasuntsuago nago eta Johnek lagundu dit haraino iristen. Deitu eta laguntza eskatu nionean hartu ninduen.
Berak eta bere taldeak denbora hartu dute nirekin esertzeko, sendagai honen seriotasunean eta hori  posible
izateko gure zati  guztietan hartzen duen konpromisoan hezi  naizela  ziurtatzeko.  Niretzat  eta  zuretzako hau
bizitzako eta heriotzako kontua da. Espero dut denek horren serio hartzea! Sendagai honen mende egongo gara
bizitza osoan.

Michigan Cannabis Club-ek nire behar sendagarriak eta hezkuntza beharrak zaindu ditu. Hau talde serioa da eta
laguntza  larria  behar  dute,  bedeinkatu  John  Roberts,  zure  sakrifizioek  bizirik  mantendu  naute.  Mesedez,
lagundu orain, hainbeste laguntzen jarrai dezaten. Eskerrik asko!!"

-  Eguneratze  hau  duela  zenbait  hilabete  argitaratu  zen  eta  orain  erabat  barkatuta  dago.  Michigan  Cancer
proiektua

"68 urteko gizona naiz,  arazo osorik gabeko bizitza osasuntsu normaltzat  jotzen nuena eta urtero gripearen
tiroarekin eta kontrolekin neure burua mantentzen nuen. Nire gorputzeko funtzioak ondo zeuden eta dena ondo
zegoela zirudien goiz batean sabeleko min ikaragarriarekin esnatu nintzen arte.

Eranskina edo hernia zela pentsatuta, emazteak larrialdira eraman ninduen. Larrialdiko ebakuntza egin zidaten 2
ordu inguru geroago, 2012ko abuztuaren 15ean, eta koloneko tumore masiboa zegoen, 14 ganglio linfatikoekin
batera kenduta. Astebete geroago barruak ireki eta pozoitu ninduten eta horrek bigarren ebakuntza egin zidan.

4 egun geroago hobeto sentitzen hasita, oinetan nengoen eta poliki-poliki mugikortasuna itzultzen hasi nintzen
eta odoletan hasi nintzen. Itzuli 3 zenbakiko ebakuntza egiteko eta egun bat geroago bihotzekoak arina izan
zuen.

Handik gutxira -33 egun ZIUn- alta  eman zidaten eta  OSTOMY BAG bat  eraman nuen. Poltsa 8 hilabete
nirekin zegoen eta alderantzizko ebakuntza egin zitzaidan konplikaziorik gabe. Zirujauak esan du minbizia ez
zela nodoetatik hedatu.

Hala eta guztiz ere Minbizia Klinikara eraman ninduten eta Kemoari eta erradiazioei buruz eztabaidatzen hasi
ziren  "jarraipen"  gisa.  Protokolo  estandarra  esan  zuten.  BULLSHIT-ek  esan  nuen!  Ez  da  nire  gorputza
irradiatuko  edo  kemio  edo  erradiazioekin  gehiago  pozoituko.  Minbiziaren  Klinikako  onkologoak  ez  zuen
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eztabaidarik egin eta urtebetez 3 hilabetez behin jarraipenak egin zituen, eta horrek TC bat egitea eta odol-lana
egitea ekarri zuen.

Rick Simpson-ek azaldutakoaren arabera materiala atera nuen eta RSO ekoitzi  nuen. Erauzketa prozesurako
argibide guztiak jarraituz eta Nafta disolbatzaile gisa erabiliz, bukatutako olioa xiringetan nuen eta egunean bi
aldiz irensten hasi nintzen, kopuru txikia bakoitzean.

Minbiziaren  Klinikan  4.  jarraipena  egin  nuen  eta  esan  zidaten  CT  eskanerrak  EZ  duela  MINBIZIAREN
presentzia adieraziko zuen ezer erakusten. Odol-lanak CEA maila 1,4koa zela erakutsi zuen, baina demontre,
denek minbizi-zelula bat edo bi dituzte. 5+ urte baino gehiago kezkatzeko modukoak direla uste dute. Orain
beste lote bat prestatzen ari naiz eta egunero irensten dut prebentzio neurri gisa.

Minbizia duen edonori ere gauza bera egitea gomendatzen dizut. Ez dugu ezer galtzeko eta irabazteko dena ".
Gerry

"Beranduegi al da 4. etapa duen eta dagoeneko larruazala eta hezurrak dituen norbait salbatzeko, eta ia indarra
galtzetik ia ezin den oinez egin?" Hondoratzea

“Sekula ez da berandu. Olio honen erabilerarekin mirari ugari ikusi dira. Ezin baditu salbatu, gutxienez egingo
dute sufrimendua arintzea botiken bigarren mailako efektu gogorrik gabe. Kontuan izan dosi handietan hasten
badira lo asko egongo dela tolerantzia sortu arte. Oso indartsua da ". Nick

“Bularreko minbiziaren bi aldiz gudaria naiz. Zure olioak bizitza salbatzen laguntzeko balio duenaren froga
bizia izan nahiko nuke ". Michelle

"Nik ere tiroideo minbizia!" Michelle

"Egunsentia: Esan zer nahi duzun nitaz, desatsegin nazazu, epaitu nazazu ... Zure argudioa baliogabea da! Hau
da ama lortuko duen azken eskaneatzea !!! KANABISAK MINBIZIA HIL DU!

Stacy: Zein etapa zen zure ama? Badakit behin argitaratu zenuela, baina ahaztu egiten zait. Hori primerako 
erreportajea da berehala !!
Egunsentia: Stacy, birikako zelula txikietako kartzinoma zen 3. etapa zen. 5 tumore mets txikiekin goiko linfa-
sisteman.
Debbie: Oso fenomenala da! Ez dut sekula entzun zelula txikiak sendatzen zituenik, nahiz eta ohiko 
protokoloekin egon. Hau nabarmena da! Zure amaren bizitza salbatu ez ezik, horrek beste bizitza batzuk 
salbatuko ditu, kalamuak funtzionatzen duela frogatzen duelako. Mila esker hau partekatzeagatik!
Egunsentia: Debbie, dena egin zuen, kannabis olioa - kimioterapia - erradiazioak BAINA kimioterapia eta 
erradiazio tratamenduak egin aurretik sendatu zenez, gainerako tratamendua ukatu zuen eta olioarekin itsatsi 
zuen ... Oraindik hartu eta hartuko du EGUNERO bizitza osorako!
Steve: "hau da erradiazioaren ondorengo aldaketekin bateragarriena". Erradioterapia egin al zuen?
Egunsentia: Steve, bai baina ez zuen sekula amaitu ... Doktoreak zorua du! ”

“Pazientea: Linda V., Zerbitzuaren data: 2013/11/16, Prozedura: CT BULARRA KONTRASTEAREKIN

Bularreko TC bat egin da ... Aurreko bularreko CT batekin alderatu da 13/07/8

ADIERAZPENA: 64 urteko emakumea da, biriketako minbizia duela ...

AURKIKUNTZAK:  Interstizial  aldaketa  eta  lobulu  arteko  septal  loditzea  areagotzen  da  ...  aurreko
azterketarekin  alderatuta  hobetzen da ...  Ez dago ehun bigun mediastiniko  nodulu zehatzik  edo adenopatia
mediastinala  frogatzen.  Ez  dago  linfadenopatia  axilarra  edo  linfadenopatia  hilarraren  ebidentzia  zehatzik.
Eskuineko  goiko  lobuluaren  alderdi  medialean  erradiazio  ondorengo  aldaketak  alde  batera  utzita,  ez  da
parenchymal birikako opakutasun osagarririk edo biriketako nodulu susmagarririk frogatzen. Trakea eta bronkio
nagusiak  patenteak  dira.  Ez  dago  pleurako  isuririk.  Bihotzaren  tamaina  normala  da.  Ez  dago  isuri
perikardikorik. Goiko sabelaldeko zati ikusgarriak ez dira nabarmenak. Ez dago lesio ostiko edo esklerotiko
fokalki erasokorrik.
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INPRESIOA:  eskuineko  hillum  eta  eskuineko  goiko  lobuluaren  alderdi  medialaren  ondorengo  erradiazio
aldaketak hobetzea. Gaixotasun errepikarien edo hondarraren ebidentzia zehatzik ez ".

"Petrolioak  erradiazio  kalte  guztiak  alderantzikatu  zituen eta  uste  baino gehiago sendatu zen ...  Marihuana
Medikoak  SALBATU  egin  ninduen  eta  5  farmaziatik  kanpo  utzi  ninduen.  Eskumako  giltzurruna
kimioterapiarengatik galdu nuen eta mina ematen duen tokira heltzen hasten da larruazala edukitzeak ... eta
tincturako olioak kontsumitu eta minutu gutxira krisiak gelditu eta hilabetez kanpoan egotea eragiten dut ...
Harrigarria eta hori da olioek kimiotik eratorritako nerbio kalteak nire begietan klaukoma diagnostikatu zidaten
lekura alderatu eta duela 6 hilabete besterik ez nuen azken bisitan glaukomaren arrastorik ez duela erakusten eta
nire ikuspegia hobea da sendatzen dudanean ... ”Teresa

“Nire izeba, 4. etapa glioblastomarekin, gurpil-aulkitik oinez joan zen hiru dosi besterik ez eta gero! Ezkerreko
aldea geldirik egon zen hilabete baino gehiagoz. Baina orain guztiz funtzionala !! Beraz, hunkituta! ” Nicolette

«Kolektibo batean eta  urte askotan lan egin nuen eta ezkerreko besoan azaleko minbizia  nuen gidatzen ari
nintzen leihotik zintzilik egoteagatik.  Orain badakit  inork ez nauela sinetsi  behar baina egunero RSO olioa
jartzen hasi nintzen eta zin egiten dut desagertu egingo dela. Pare bat hilabete behar izan zituen, baina benetan
joan den urteetan joan da ". Randy

"Horrek nire bizitza aldatu du duela ia urte bat CML (leuzemia mielogenoa kronikoa) diagnostikatu eta gero,
Run From the Cure bideoa ikusi nuen,  cannabis olioak minbizi  terminaleko gaixoak nola sendatzen zituen
buruz.  Beno,  funtzionatzen  duen  froga  bizia  naiz.  Minbizi  maila  aldatu  dit.  Oraindik  sendatu  gabe  baina,
zorionez, laster egun bizirik nagoela esan dezaket, beraz, minbizia duten gaixoen larruetan kilometro bat ibili
ezean, ez hasi ezer ezagutzen ez duzun zerbait zapuzten ”. Denise

"Sinisten dut. Nire lagunari 3 minbizi mota diagnostikatu zitzaizkion. Bizitzeko 3 aste eman zitzaizkion. Orain
2 urte geroago, 1 motatakoa da eta ona egiten du ". Sandra

“Nire  anaiak  linfoma zuen,  urdaila,  bizkarrezurrean  metastizatua.  Ematen  zioten  drogak gauero  eta  gauero
mantentzen zuen gauero eta ez zuen inoiz lo egin edo asterik jan. Gramo bat olio pilula eta 18 orduz lo egiten du
eta gustura jaten du. Astebete geroago,% 78 minbizia ez du. Medikua harrituta zegoen. Ez genion esan egoera
medikoa ez zelako, baina kalamuak bizitza eta gurea salbatu zituen. Orain urtebete geroago NIRE ANAIAK
LIMFOMA IZAN ZUEN! Hori inork ez du egiten ... kalamurik gabe ". Errl

“Gaur egun 4. etapako minbizia dut. Gibeleko ablazioa eta erresekzioa izan dut, baita folfox kimioterapia ere.
Olio  eta  tumoreen  markatzaileak  1200.  urtetik  3.era  erabili  ditut.  Med  talde  guztiak  NSD  esaten  dute.
Gaixotasun zantzurik ez ". Jim

"Kannabis  olioa  erabiliz  nire  5  tumoreak  kendu  nituen  ...  interesgarria  izan  zen  medikuak  aurrez  ikustea
jatorrizko 5 tumoreak aurkitu ezin zituenean ... nora joan ziren? Inporta al du? Eskerrik asko cannabis olioa ".
Kelly

«Handik denbora batera flasko handi bat nuen. Egunean tanta bat hartuko nuke. Eman zidan pertsonak berriro
eskatu zuen. Minbizia  desagertzen ari  zen emakume bati  eman zion azkenean. Ezin zuen jan,  edan eta  are
gutxiago benetan bizi.  70 kilo baino gutxiago pisatzen zuen. Nire lagunak olioa eman zion ...  voila!  Jaten,
edaten eta borrokan jarraitu zuen ... arrakastaz. Kalamuaren sendatze-propietateen sinesten du. " Tara

"Gaur eman dut kantitate handia eman diodan gizon bat. Minbiziaren tumore bat zuen eztarrian. Erabat hornitua
dago 2013ko apirilaren hasieratik. Gaixoaren emazteak negarrez deitzen du. Olioa egunean 2 aldiz hartu eta 4
astetan  desagertu  egin  da.  Erabat  desagertuta  ...  Janari  solidoak jan  ditu  ...  Ez du tratamendu berririk  edo
sendagai berririk, RSO besterik ez. Ezagutza partekatu, bizitza salbatu ". Jared

“Dean: nire izebak kimioterapia erabiltzen zuen. Emaitza berdinak. HILDAKOAK.

Stephen: Barkatu zure galera. Kalamu olioak larruazaleko minbizia nire amabitxiarengandik ateratzen ikusi dut.
Uste dut oraindik goiz harrapatu behar duzula. Ziur nago kalamuak lagundu zuela ”.
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"Oraintxe jakin nuen Hodgkins linfoma ez zuen 16 urteko pazientea ARGIA dela! Tumoreak desagertu dira,
laborategiak normalak dira ". Janet

“Gaixo terminal baten deia jaso nuen. RSOrekin tratatzen ari da duela pare bat hilabete. Hesteetako minbizia.
Ted  doktoreak  hilabeteak  zituen  bizitzeko.  Jindřich  Bayer,  pozik  nago  azkeneko  Appt  doktorean  inoizko
Gabonetako oparirik onena oparitu ziola jakinarazteaz. Esan zion, ezin dut minbizia aurkitu, eta agian biziko
zara !!!! Hori Gabonetako oparia da. Eskerrik asko Jesus !!!! Ez esan inoiz ... ”Raymond

“Bi lagun izan ditut Simpsons Oil ospetsua eginez minbizitik bizirik atera zirenak! Batek biriketako minbizia
zuen eta bizitzeko 6 hilabete eman zizkion, 7 urte daramatza bizirik eta besteak bi aldiz minbizia izan du,
azkena obulutegi minbizia izan da eta pozik nago duela 2 astez, minbizi gehiago esateaz! Bi aldiz cannabis olioa
erabili zuen !! ” Vicki-Jane

"Urtebete  inguru  daramat  Ricken orria  jarraitzen,  amak zelula  txikietako  biriketako  minbizia  diagnostikatu
zuenetik.  Iazko martxoan diagnostikatu zioten eta handik gutxira hasi  zen kimioterapia.  Kimi eta bularreko
erradiazioak jasan zituen udan eta oso gaixotu egin zen, erradioak eztarria erretzen zuenez, bi hilabete inguru
egon zen ospitaleratuta. Orduan garuneko erradiazio batzuk izan zituen (prebentiboa, bleh: /) denbora guztian
zehar ikertzen aritu ginen eta gure olioa hutsetik ekoizteko dena elkartzeko bidea hasi genuen. Hori egitea lortu
genuen -ba!

Garuneko erradiazioaren lehen bi egunen ondoren oso gaixotu egin zen eta, beraz, petrolioa (urria) hasiko zuela
erabaki genuen. Lehenengo dositik, inoiz ez zuen atzera begiratu !!!! Garuneko erradiaz gaindi nabigatu zuen
eta medikuek harritu egin zuten migrainarik, botaka larri edo memoria galera eta abar ez zituela! Hegan ari zen!

Beraz, urrian egin zuen kontrolaren ondoren biriketako tumoreak murrizketa handia erakutsi zuen, baina hor
jarraitzen zuen. Urtarrilean berriro ikusi nahi zuten hurrengo urratsak erabakitzeko. Beraz, azaroan eta abenduan
zehar goldatu genuen olioa eta beste tratamendurik eman gabe. Gabonetan atzerapauso txikia izan zuen eta bi
astez deprimituta eta botaka egon zen, baina bere smoothie vegan gordinak eta gari belarra jarri  genizkion.
Azken azterketen ondoren egin zuen azterketa handia atzo asmatu zen ... Nire ama MINBIZIARIK GABE !!!!
Desagertu egin da !!!! Zein harrigarria da hori !!!! ” Janeten bidez

“Duela 6 hilabete inguru nire ama biriketako 6 tumorekin melanoma metastasiko terminala diagnostikatu zioten
amari. Medikuek esan ziguten kemoak eta erradiazioak ez zutela ezer egingo eta esan zuten tratamendu berri bat
zutela,  arrakasta  izan zuena tumoreak hazteari  uzteko eta,  agian,  bizitza pare bat urtez gehiago zabaltzeko.
Tratamendu berria hasi genuen eta bigarren mailako efektuak izugarriak zirenez, gelditu egin ginen. Astebete
inguru geroago nire lagun batek Youtuben zuen dokumentala aipatu zuen, Run From the Cure.

Hau ikusi ondoren erabaki nuen zer kalte ekar zezakeen saiatzeak? Aizu, funtzionatzen ez badu hil egingo da
hala ere. Istorio luze bat mozteko amak 3 hilabete inguru daramatza olioa irensten eta duela 2 egun miaketak
egin zituen eta 6 tumoreetatik 5 guztiz desagertu dira eta azkena zuen tamainaren erdia da.

Ezin dut hitzez adierazi zure informazioagatik eta amari bizitza salbatzeko daukadan esker ona. Izugarria da
landare soil batek hori guztia konpondu dezakeenean sufritzen eta hiltzen ari diren munduko pertsona eta haur
guztiak  pentsatzea.  Orain  jakin  nahi  dut  zabaldu  eta  agian  neure  kabuz  haztea  eta  laguntza  behar  duten
jendearentzat olioa egitea. Eskerrik asko berriro eta zorte on etorkizunean guztiarekin ". Janeten bidez

"Obulutegiko minbizia, 5,5" tumorea, 90 egun bizitzeko, urdailera zabalduta ... 90 gramo irentsita 38 egunetan.
Minbizirik ez. Sinetsi beharko zenukeen dokumentazio guztia baina jendeak ez! Jainkoak bedeinka zaitzala San
Simpson gure ama mantentzen lagundu diguzulako !!! ” Larry

"Nahiko lagun izugarriak ditut. Nire ekialdeko atzera begirako batek eman zidan bat, zenbatu ... Olio hodi bat
bere karotida arteriaren inguruan tumore masiboa bildutako lagun bati. Ez zion jaramonik egin, ilea luze luzatu
zitzaion gero eta handiagoa zen ezkutatzeko. Bere anaia, sendagilea, gaixoak kimioterapia / erradiazioa ukatu
zuenean zer egin behar zuen galduta zegoen. Ezin zion jaramonik egin, duela 2 egun ebakuntza gelara eraman
zuten ebakuntza masiboa izango zena. Hainbat espezialista / zirujau bildu ziren kirurgia oso arriskutsua, luzea
eta korapilatsua izango zelako. Tumorea ahalik eta gehien kentzen saiatuko ziren eta hankatik zain bat hartu eta
lepora transplantatu beharko zuten. Lepoa ireki zioten, eta VOILA tumorea guztiz kapsulatuta eta karotidetik

77



MINBIZIARAKO SENDA: RICK SIMPSON PROTOKOLOA

aldenduta  zegoen. Hitzez  hitz sartu eta  atera  zuten! Medikuak harrituta  daude eta  egindako guztiaren berri
zehatza nahi dute. Ez da zerrenda luzea izango. Zukua eta olio hodi bat besterik ez ". Corrie

“Olioa harrigarria da !! Nire lagun batek obarioko kisteak zituen ...  ebakuntza egin zioten bat kentzeko eta
handik hilabetera berriro ere gehiago zuela jakin zuen! Hilabete bat igaro zen eta tamaina bikoiztu egin zen eta
esan zitzaion ea zerbait gertatuko zen eta larrialdiko ebakuntza egingo zuten! Bere mutilak olio pixka bat egin
zion ... 3 astez hartu zuen ... harrituta geratu zen hurrengo ekografia egitera joan zenean ia desagertu egin zen !!!
" Jolie

“Duela urtebete gaur nire oso gertuko batek esan dit minbizia terminala zuela. Bizitzeko 8 hilabete dituela esan
zioten. 5 egunen buruan cannabis olioa eman nion irensteko olio pixka bat arroz alearen tamainako erdi janez. 6
asteren buruan tumorearen tamaina murriztu zen eta ez zela zabaldu zenaren arrastorik izan esan zuten bezala.

Pozik nago tumoreak pomelo handi baten tamaina zuela eta gaur ezkur baten tamaina zuela. Kannabis olioak
bizitza salbatu du. Olioa jaten jarraituko du desagertu arte. Minbizia terminala sendatzeaz gain, bere osasunean
ere eragin harrigarria izan du. Diabetikoa eta gizentasuna zuen eta orain pisu ezin hobea du eta inoiz baino
pozik dago!

Kanabis olioaren terapia aztertzera animatzen ditut denak. Mesedez, ikusi -> RICK SIMPSON "RUN FROM
THE CURE" bideoa Youtuben ... Zure bizitza edo ezagutzen duzun norbait salbatu dezake. Eman bizitzako
oparia! " Jose

Frogak

"Rick Simpson Oil-ek sinesgarritasun zientifiko osoa du literatura zientifikoa irakurtzeko traba egiten baduzu"
Robert Melamede, aka Bob doktorea

"Zelulen  biziraupen  bidea  inhibitzeak  Bad-en  defosforilazioa  eragiten  du  eta  Bcl-2  proteina  hori
mitokondrioetara eta gero apoptosira translokatzea". Ummmm, Layman-en baldintzak mesedez ??? ” Aukera

- Hau da: "Kannabisak minbizi zelulak hiltzen ditu", Aukera. JB

G. Zergatik espero dut medikuek cannabisak minbizia sendatzen duela aldarrikatzea? 

A. Beno, minbizia sendatzen duelako eta hori guztia dago. THCk apoptosia eragiten du, beraz, harrigarriro,
minbizi guztietan apoptosia eragiten du. Zergatik? Beno, dekarboxilatutako olioa gorputzeko zelula guztietan
sartzen delako nolabait kantitate egokietan irensten bada. Sistema endokanabinoideak sistema immunologikoa
erregulatzen du, beraz, sistema immunologikoa ondo funtzionatzen duenean minbiziari ere aurre egin diezaioke.
Ez da asko, benetan, iraingarriro sinplea da.

Kalitate handiko olioa behar bezala ekoiztea da gaixoak duen aukerarik onena (kirurgia beharrezkoa izango da
bizitza arriskuan jartzen duten zenbait kasutan, agian). Gaixoarentzat olioa baino seguruagoa, eraginkorragoa
eta dibertigarriagoa den tratamendu aukeraren bat ezagutzen baduzu, esan iezaguzu. Ez dago.

Begira  zer  dioten  Mechoulamek  eta  Pacherrek:  "Hanturazko  /  ehuneko  lesioek  maila  endokannabinoide
lokaletan  igoera  bizkorrak  eragiten  dituzte,  eta,  aldi  berean,  funtzio  kritikoak  modulatzen  dituzten  zelula
immunologikoetan  eta  beste  zeluletan  seinaleztapen erantzunak arautzen dituzte.  Gizakiek  eragiten dituzten
gaixotasun ia guztietan endokanabinoideen mailen eta / edo CB2 hartzaileen adierazpenen aldaketak eman dira,
hala  nola,  kardiobaskularrak,  hesteetakoak,  gibelekoak,  giltzurrunak,  neurodegeneratiboak,  psikiatrikoak,
hezurrak, larruazala, autoimmuneak, biriketako nahasteak mina eta minbizia eta CB2 modulatzailea. hartzaileen
jarduerak izugarrizko potentzial terapeutikoa du patologia horietan ". http: //www.ncbi.nlm.nih. gov / pubmed /
21295074

Eta  nola  egiten  duzu  hau  guztia?  Beno,  olioarekin.  Maila  orekatu  edo  overdrive  batean  jartzen  dituzu,
beharrezkoa denean. Olioa jan, igurtzi, lurrindu eta supositorioetan har dezakezu. Lau metodo horien artean,
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planeta honetako paziente guztiei laguntzeko modua aurki dezakezu. Geroago, medikuek tumoreak olioarekin
injektatuko dituzte eta horrela denbora errekorretan txikituko dituzte (etxean ez da gomendagarria).

Eta zergatik proposatu nituen larruazaleko minbiziak (edo ultzera diabetikoak edo erredurak)? Beno, bertan
gertatzen dena ikus daitekeelako eta normalean ez da denbora asko behar olioarekin sendatzeko, gehienetan aste
batzuk gehienetan. Orduan, konturatu besterik gabe, zure larruazalean gaurkotasunez aplikatu ondoren gertatzen
den gauza bera olioa irensten duzunean zure gorputzean gertatzen dela. Berriro ere, iraingarriro sinplea da,
baina  hori  azalpen  oso  zehatza  da  azkenean.  Eta,  ondoren,  itzuli  Mechoulam-ek  idatzi  zuenera:
"Endokanabinoideen  mailen  eta  /  edo  CB2  hartzaileen  adierazpenen  aldaketak  gizakiei  eragiten  dieten
gaixotasun ia guztietan eman dira, kardiobaskularrak, gastrointestinala, gibela, giltzurruna, neurodegeneratiboa,
psikiatrikoa,  hezurra,  azala,  autoimmunea,  biriketako  nahasteak  mina  eta  minbizia,  eta  CB2  hartzailearen
jarduera modulatzeak izugarrizko potentzial terapeutikoa du patologia horietan ".

- Hori guztia jakinda, CB2 hartzailearen jarduera berehala modulatzera joango naiz. JB

"Minbizia sendatu ninduen ... 4. etapa burmuina ... Beraz, bai" Kristala

"Minbizia  sendatzen  duela  esatea,  ikerketa  gehiago  merezi  duen  beste  baliozko  puntu  baten  gainbalorazio
arriskutsu eta engainagarria da. Baina ez, ez, ez. Kalamuak ez du minbizia sendatzen. Une honetan ez dago
minbizia  sendatzeko  behin  betiko  eta  benetako  sendabiderik,  eta  medikuak,  elikadurak  eta  psikologikoki
egindako  ahalegin  ugarik  soilik  lagun  dezakete  minbiziaren  heriotza-arriskua  murrizten.  Kalamuak  ez  du
minbizia sendatzen, eta pazienteek hori jakin behar dute ". Davide

"RSOk minbizia hiltzen du, bikotea ... Erretzea, ez, baina RSOk bai". Kevin

"Hemen lagundu nahi al didazu lagun, mesedez ...?" Jeff

"Lehenik eta behin," minbizia "kista batetik neuroblastomaraino da, beraz," minbizia sendatzen "generikoa da,
ilusioa, espezifikorik gabea. Orduan, kalamuak oso eragin ona du zelulen bikoizketan, horrek ziur laguntzen du,
baina  ez  ditu  tumoreak  sistematikoki  sendatzen.  Berriro  ere,  minbizi  mota  guztiak  desberdinak  dira  eta
cannabisak nolabaiteko erantzun positiboa erakutsi du bularreko minbizietan,  o motako kartzinoma direnak,
ohiko  medikuntzarekin  ere  oso  modu  eraginkorrean  tratatzen  direnak.  Hori  horrela  izanik,  KANABA
legeztatzeagatik GUZTIZ nago, baina terapia  alternatiboetara oso irekia  egon arren,  aldarrikapen arranditsu
honekin ados ez nagoela ikusi behar dut ". Davide

"Jindrich Bayer, lagundu, mesedez !!!" Kevin

"Kalamuak tumore  mota  batzuei  aurre  egiteko erantzun positiboa  erakusten  duela esatea  onartu  dezakedan
aldarrikapena da". Davide

- Davide, onartu nahi duzuna, ondo nirekin. Bai, oso datu gutxi daude eskuragarri Rick Simpson petrolioari
buruz,  baina hori  mediku sistemaren  eta  haien diruaren  jabeen ustelkeria  dela  eta.  Hori  laster  aldatuko da
Colorado eta Washington beren datuak hornitzen hasten direnean. Gainera, Israel eta Herbehereak petrolioa
probatzen hasi dira orain; Txekiar Errepublika seguruenik laster sartuko da.

Dakigunez, eta milaka gaixorekin izandako esperientzia praktikotik abiatuta, olioak minbizi mota guztietan lan
egiten duela ematen du gaur egun mediku sistemak eskaintzen duen edozer baino. Froga nahi baduzu, egin olio
pixka bat eta aurkitu larruazaleko minbizia duen norbait eta ikusi zer gertatzen den olioa aplikatzen zaionean.
Onenak, JB

"Egin zaitez zuk zeuk, Rick-i non lor dezakegun galdetzen ari ginen eta pixka bat igaro ondoren konturatu
ginen, Amerikatik oso urrun bizi garelako eta finantza mugen ondorioz ezin dugula nonbaitera bidaiatu, bideoa
100 aldiz ikusi genuen , ia memorizatu, bertako hornitzaileari kalamua aurkitu, arroza eltzea, alkohola eta baita
tenperatura ziur egoteko termometroa erosi ere. Uste genuena baino errazagoa zen, GUREK EGIN GENUEN,
nire  mutil-laguna  4  egun  daramatza  hartzen  ...  Itxaron  eta  ikusiko  dugu.  Mediku  aldizkariak  irakurri  eta
dokumental ugari ikusi ditugu. Hauen aurkikuntza guztiak berdinak dira (UCLAn, Harvarden egindako entsegu
klinikoak) - olioak minbizi zelulak hiltzen ditu! Beraz, egitea erabaki genuen, azken finean ezin baita inoiz
probatu arte! " Ioanna
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“Plazeboek pertsona batzuk sendatzen dituztela da medikuntza betiko baztertu eta plazeboaren artea aztertzeko
arrazoia.  Sendabide eraginkorra duzunean inoiz ez duzula plazebo azterketarik egiten esan ondoren, arrazoi
duzu. Gaixoen erdiak, gaixoak eta krudelak hilko lirateke. " Christopher

- Gaixoa eta krudela izango litzateke, Christopher, eta horregatik pertsonalki ez dut egingo. Beste batzuek nahi
izanez gero, baina nik ez. Mediku sistemak olioa plazebo gisa erabiltzen hastea nahi dut. Erabili nahi dutena
olioa  baino  seguruagoa  eta  eraginkorragoa  dela  frogatzen  badute  (eta  pazientearentzat  dibertigarriagoa  /
atseginagoa dela), orduan aurrera egin dezakete eta saldu . Hala ez bada, ez. Nahiko erraza eta oso arrazionala
da, nik uste. Eta horrela izango da etorkizunean hala ere, beraz, zergatik itxaron? JB

"Aizu Kim, Cannabis bizitza salbatzeko sendagai ez toxiko gisa" erretorika "dela frogatzeko erronka dizut.
Zorte on honekin. Soinua erabiltzen nuen zuk bezala. Orduan, "erretorika" honen bidez zuloak botako nituela
erabaki nuen, hau ZEZENA izan behar duelako ... mutila oker nengoen. HILAK GAIZKI esan nahi dut. Ezin
duzu ukatu% 100 BURDINEZ jantzitako ZIENTZIAK. Ezin nuen egin eta zuk ere ez duzu egingo. DATUAK
DATUAK dira eta hau DATU bat da, Kim. AMA & Big Pharma KRIMINALAK dira. Jakinik baimendu dute
Jainkoaren  opari  zoragarri  hau deabrutzea  eta  IRABAZI PURUAK lortzeko gezurra ematea!  Zure senideei
sufritzea eta hiltzea baimendu diete, Kim. Saltzen dituzten Petro Kimika hauek Medikuntza direla uste baduzu,
hobe duzu berriro pentsatzea. Zenbait "erretorika" aurkitu nahi dituzu, joan zure medikuarekin hitz egitera, joan
minbizia Amerikako Elkartearekin hitz egitera, zoaz hitz egitera zure pozoin pilulen fabrikatzaileekin. Kontuan
izan, Kim, ERREKLAMAZIOA "SEGURUA" DEN PILULA EZ DA! Aurkitu TOXIKOA ez den bat, BAT
bakarra!  Hala  ere,  LURREKO  sendagairik  boteretsuena  ekoizten  duen  BARAZKI  EZ  TOXIKOA  dugu.
GAIXOTASUNAK SENDATZEKO EGIN DA ETA gure "osasun profesionalek" eta Gobernuak egoki ikusi
dute bizitza salbatzeko barazki hau ukatzea, sufritu eta hiltzea eta jartzea ahalbidetuz kartzelan gauzak gizartean
are seguruagoak izan daitezen ... “ERRETORIKOARI” buruz hitz egin nahi duzu ??? Mezu honek EGIAri
begiak  irekitzea  espero  dut.  Hala  ez  bada,  RIP  Kim,  ez  dago itxaropenik  zuretzat  eta  zure  motakoentzat,
"Endokanabinoideen gabezia klinikoak" dituzu. Bila ezazu, egia da ". Dan Hala ere, LURREKO sendagairik
boteretsuena ekoizten duen BARAZKI EZ TOXIKOA dugu. GAIXOTASUNAK SENDATZEKO EGIN DA
ETA gure "osasun profesionalek" eta Gobernuak egoki ikusi dute bizitza salbatzeko barazki hau ukatzea, sufritu
eta  hiltzea  eta  jartzea  ahalbidetuz  kartzelan  gauzak  gizartean  are  seguruagoak  izan  daitezen  ...
“ERRETORIKOARI” buruz hitz egin nahi duzu ??? Mezu honek EGIAri begiak irekitzea espero dut. Hala ez
bada,  RIP  Kim,  ez  dago  itxaropenik  zuretzako  eta  zure  motarako,  "Endokannabinoide  gabezia  klinikoak"
dituzu. Bila ezazu, egia da ". Dan Hala ere, LURREKO sendagairik boteretsuena ekoizten duen BARAZKI EZ
TOXIKOA  dugu.  GAIXOTASUNAK  SENDATZEKO  EGIN  DA  ETA  gure  "osasun  profesionalek"  eta
Gobernuak egoki ikusi dute bizitza salbatzeko barazki hori ukatzea, sufritu eta hiltzea eta jartzea ahalbidetuz.
kartzelan  gauzak  gizartean  are  seguruagoak  izan  daitezen  ...  “ERRETORIKOARI”  buruz  hitz  egin  nahi
duzu ??? Mezu honek EGIAri begiak irekitzea espero dut. Hala ez bada, RIP Kim, ez dago itxaropenik zuretzat
eta  zure  motakoentzat,  "Endokanabinoideen  gabezia  klinikoak"  dituzu.  Bila  ezazu,  egia  da  ".  Dan
“ERRETORIKOARI” buruz hitz egin nahi duzu ??? Mezu honek EGIAri begiak irekitzea espero dut. Hala ez
bada,  RIP  Kim,  ez  dago  itxaropenik  zuretzako  eta  zure  motarako,  "Endokannabinoide  gabezia  klinikoak"
dituzu. Bila ezazu, egia da ". Dan “ERRETORIKOARI” buruz hitz egin nahi duzu ??? Mezu honek EGIAri
begiak  irekitzea  espero  dut.  Hala  ez  bada,  RIP  Kim,  ez  dago itxaropenik  zuretzat  eta  zure  motakoentzat,
"Endokannabinoide gabezia klinikoak" dituzu. Bila ezazu, egia da ". Dan

«Nire senarrak arrazoi du. Frogatzen duten 4 PET eskaneatze ditut. Olioa asko astintzen nuenean nire tumoreak
erotuta  joan  ziren.  Nire  dosia  murriztu  behar  nuenean,  murriztu  baino  egonkorragoak  dira.  Gauzak
funtzionatzen duten froga ikusgarriak ditut ». Maria

“Iruzurra  dirudi  dirua  irabazteko.  Benetan  uste  duzu  legeak  kalamua  hazten  utziko  didala  olio  pixka  bat
egiteko? Lortu benetako laguna. Leuzemia jaso nuen eta ez diot hitzik sinesten zuk diozunari. Gaixoengana
otoitz  egiten duen iruzurgile  izugarria  preso egon behar  duzu. Ziur  bazaude hori  funtzionatzen  duela,  egin
benetako entsegu klinikoak. Herrialde askok egiten utziko dizute,  ez erabili  Lame Ass FDAren aitzakiarik!
"Steven
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- Steven, zenbat eta lehenago olioa hartu, orduan eta hobeto zuretzat. Ez nazazu errua olioari buruzko ikerketa
zientifikoen faltagatik, benetan. Medikuntza sistemak benetan egin beharrekoa egingo balu, laurogei testigantza
horiek bakarrik ikusi beharko luketen guztia egin beharko duten hamar edo ehunka mila ikerketa horiek guztiak
egiteko.

Rickek eta biok ezin dugu azterketa horiek guztiak egitea, gure aurrekontua baino askoz ere gehiago da, gainera
ezin ditugu legez egin eta egin nahi ditugun moduan, beraz, besteen esku dago orain bere lana egitea.  Nik
dakidala, badira marihuana medikoa onartzen duten estatuak, oraindik ez dakit zergatik ez duten azterketarik
egin. Larruazaleko minbizian adibidez,  hilabete gutxiren buruan egingo litzateke,  olioa gaurkotasunez soilik
erabilita. Badirudi ez dela gertatuko edo ez dakit horrelako ikerketen berri.

Baina froga zientifikoak daude esaten ari garen guztiaren babeserako. Egin zure ikerketa, egiaztatu PubMed eta
konektatu puntuak zeure buruari.

Zure behar zientifikoak aseko dituela espero dut eta zure medikuek beren pozoin kimikoarekin hiltzeko aukera
izan baino lehen olioa lortuko duzula espero dut, inoiz onartuko ez zena mediku azterketa egoki eta etiko batean
probatuko balitz. JB

"Ikertzaileek  ondorioztatu  zuten:"  Hemen  jakinarazitako  datuak  ezagutzen  ditugun  lehenengoak  dira  CB1
(kannabinoideak)  hartzaileek  eta  endokanabinoideek  gizakien  PTSDren  etiologian  duten  funtzio  kritikoa
frogatzeko. Hori horrela,  PTSD zaurgarritasunaren biomarkatzaile informatiboak garatzeko eta balioztatzeko
oinarriak eskaintzen dituzte, baita PTSDrako ebidentzian oinarritutako tratamenduen hurrengo belaunaldiaren
garapen arrazionala bideratzeko ere. "

Baina ez espero funtzionario federalek prozesu hau aurrera ateratzen lagunduko dutenik. 2011n administratzaile
federalek Phoenixeko Arizona Unibertsitateko ikerlariek eragotzi egin zieten FDAk onartutako plazeboarekin
kontrolatutako entsegu klinikoa egitea, PTSD duten 50 gaixoren kalamuaren erabilera ebaluatzeko. Osotasun
zientifikoa? Ez marihuanari dagokionez. Ez tiro luze batez. "

- Mesedez, ez gaitzazu errua kannabis olioaren inguruko mediku azterketarik ez egoteagatik.  Lehenbailehen
konturatuko zara bai, badagoela mundu hau benetan kontrolatzen duen jende talde bat eta, besterik gabe, edozer
gauza egingo dutela cannabisaren itzulera zuretzat hobe. Ez du esan nahi kalamuaren sendagaia bultzatuko ez
dugunik, behar baino gehiago edo espero zena baino denbora gehiago beharko duela esan nahi du. JB

«Petrolioan  sinesten  dut.  Nire  senarraren  semeak leuzemia  zuen,  medikuek 4  hilabete  eman zizkioten.  2,5
URTEz bizi izan zen sagar saltsan irentsitako olioarengatik. Eskerrik asko Rick Simpsoni !!! Jainkoak bedeinka
zaitzala." Terri

“4 egun lanpostu berririk lortu gabe. Ez albo-ondoriorik, ez erretiratzerik eta jendearen buruari hozka ez egitea!
Hor dago zure ikerketa, jeje. Hitza zabaldu! Hau behar dugu. Gizateriari zor diogu Mundua leku hobea izatea.
Hau da hasiera :) ”Christina

“Joan den apirilean, bularreko minbiziaz 5 urte egon ondoren, berriro diagnostikatu zidaten. Oraingoan 4. etapa
zen,  terminal  bizkarrezurra,  saihets-hezurra,  ganglio  linfatikoak,  esternuma  eta  bularra.  Funtsean  zainketa
aringarriak  eskaini  zizkidaten  eta min gehiegi  saihesten saiatuko zirela  esan zidaten  ...  etxera joan eta  nire
arazoak ordenatzeko. Mina asko nuen eta gero eta analgesiko toxiko gehiago errezetatzen zituzten, oso bigarren
mailako efektu gaiztoekin (Percocet, hidromorfona eta deximetasona). Ezin nuen horietan funtzionatu.

Nire senarra Interneten hasi zen gauza hauek irakurtzen eta ni, esate baterako, eszeptikoa nintzen, baina asmatu
nuen literalki ez nuela ezer galtzeko probatzen. Egunero 3 aldiz White Widow kopuru oso txikia mastekatuz.
Aurreko astean nire hezurrak erabat desagertu izanaren berri jaso nuen. Gaur esan didate MRI-k ehun bigunen
tumoreen uzkurketa esanguratsua erakusten duela. Ez da hain eszeptikoa orain eta oso ondo sentitzen da, minik
ez ”. Julia

"Minbizia  sendatzen du, froga bizia naiz.  4. etapako hezurrak eta gibelak tumore ugari  izan zituzten,  olioa
erabili zuten eta orain minbiziarik gabe nago ”. Laura
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“Kaixo Jindrich, atzo amaitu nuen Ricken liburua irakurtzen. Gauza bikainak! Egia esan, ez dut olioaren indar
magikoari buruzko ebidentzia gehiagorik behar! Esperimentu batzuk ere egin ditut eta egunero aurkitzen dut
sendagai honek egin dezakeen zerbait berria! Harrigarria!

Zoritxarrez  konbentzituta  nago  eta  nire  neskalaguna  konbentzituta  badago  ere,  bere  ama  ez  da  nolabait
"askatzen" erabat gai ... eta oraindik ez dago ziur kemio kaka uztea ...

Etengabe argumentazio onak atera nahian nabil,  baina ezin dut erabaki!  Minbizia duen bakarra da eta bere
bizitzarekin zer egin erabaki dezakeen bakarra.

Badakit  azkenean sendatuko dela,  hala ere,  hainbeste  olio beteko dugulako,  ezinezkoa izango baita  hiltzea.
Baina, hala ere, oso ergela eta oso arriskutsua dela iruditzen zait izugarrizko produktu kimiko horiekin jolastea,
batez ere minbizia sendatzen duela frogatu den medikuntza naturala eskuratzen duzunean!

Minbiziarekin eta mediku sistemarekin izandako esperientzia irakurri nuen ... Sentitzen dut zure galera ... eta
orain hobeto ulertzen dut "medikuntza" izeneko tradizionalarekiko duzun jarrera! " Luigi

- Kaixo Luigi, eskerrik asko liburuari buruz emandako hitz politengatik eta pena izan behar duzu. Aukeratzen
du zein tratamendu aukeratzen duen, baina ez nintzateke kimiotara hurbilduko. Irakurri nire amaren istorioa
berarentzat. Agian, pozoia hartzea ideia ona ez dela ulertuko du, batez ere frogatuta ez dagoenean. Kimiotik
bizirik irauteko aukerak asko hobetuko dira olioa hartzen badu, baina berriro ere, zergatik kalte gehiago eragin
gorputz gaixoari? Ez du batere zentzurik. Onenak, Jindrich

"Jende on askok aurre egin behar dien borroka da, doktore ezjakin batek, gehiago dakiela uste du, inoiz aurrera
egin  gabe  kalamuari,  bertako  kannabinoideei  eta  minbizia  gaixoari  kalterik  egin  gabe  minbizia  hiltzeko
gaitasunari  buruzko  informazio  berri  eta  aurreratuan  aurrera  egin  gabe.  Zergatik  ez  da  zoragarria  gure
ikuspegitik pozoia eskatuko luketela hain segur den zerbaitengatik? Ezjakintasuna al da edo beldur dira?

Mediku bat ikusi dut 5 urtean behin olio hori nire analisi analitikoetarako ikasi nuenetik eta neuk ezin nuen
zerbaitengatik  izan  zen.  Pinkie  dislocatu  batek  eta  nik  olioa  erabili  genuen  inoiz  ez  kutsatzeko,  puntuak
sufrimendurik gabe kendu eta aplikatzen nuen bakoitzean, mina berehala desagertzen zen hantura kendu zelako.
Fisioterapiaren ordez 2 1/2 eta 3 hilabetetan guztiz sendatu zen eta 9 hilabete inguru urtebetetik sendatzeko.
Behin eta berriro ikusi dut nire begiekin eta inork ezin dit hori kendu ". Covey

“Medikuak  EZ  dira  zientzialariak  eta  ez  dute  zientzia  lantzen.  Hala  egingo  balute,  gobernuak  marihuana
eskuratzeko  baimena  eskatuko  lukete.  Arrazoia  orain  frogatutako  gorputzaren  atal  bat  da,  sistema
endokanabinoidea, erabat baztertu du medikuntza amerikarraren gizarteak. Beste herrialde batzuek marihuana
eta  zehazki  minbizia  tratatzeko  ikerketa  gero  eta  gehiago  egiten  ari  diren  bitartean,  Amerikako  mediku
establezimenduak Big Pharma, aseguru handiak eta diru handiak zuzentzen ditu. Medikuek beren ofizioaren
gaineko  kontrola  eman  diete  medikuak  ez  diren  eta  beldurra  duten  politikariei.  Urteak  emango  dituzte
patentetako  abokatuen  kontrolpean  alternatibak  aurkitu  nahian,  balizko  sendabideak  mehatxatzen  dituzten
bitartean.

Marihuana zenbait tribu analfabetoen kontrolpean dagoen oihan sakon batean ezkutatuta egongo balitz,  Big
Pharma izango litzateke bere ekoizpena kontrolatzen lehena, 64 konposatu kannabinoide desberdin patentatuko
lituzke, eta gero medikuengana joango da "errezetatzeko". Baina AEBetako triburik handiena egia oihukatzen
hasi da dagoeneko. Lastima Big Pharmarentzat tribu hau ez dago salgai ». Bryan

«Froga  hori  gurekin  dago.  Eta  partekatzen  ari  gara.  Pizgarrien  alde  lan  egiten  duten  droga-bultzatzaileen
medikuak [jada ez dira errespetuz tratatu behar] agerian daude. Zorroetan ari dira. Badakite gertatzen ari denaz
eta haien jolas-laguna FDA haiekin batera jaisten ari da. Oraingoan etxekoa dela onartu baino lehen topatu
dugun tirania mota ez da desberdina. Hori egiten ari gara geure buruari. Minbiziaren aurkako sendabidea dago,
MEDIKUNTZA behartzen ari zaigun momenturako ez dago sendabiderik poltsikoarekin eta botoekin botoa
eman ezean! " Thielman
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“Senideak, lagunak, gainbeheran eta hiltzen ikusi ditut hain azkar, hamar mila dolar gastatu behar izan nituen
sendabidea  Ama  Lurretik  ateratzen  denean  poliki-poliki  hiltzera  behartu  ondoren.  Etorri  orain,  esnatu  eta
zezenak usaindu. Ez estereotipoetara salto egin eta benetako ikerketa egin ". Amy Jane

"Badakit nahiago dudala RSOa kimioterapia / rad-a baino ... Dibertigarria nola batzuek RSO deitu dezaketen
beste guztiaren bigarren mailako efektuek bizitza kalitate oso txikia utz dezaketenean." Kerry

«Erraz eskuratu behar da. Eskuragarri egotea BEHAR DU "Zenbat eta gehiago irakurri, orduan eta liluratuago
nago". Shelley

“Minbizi guztiak arautu gabeko zelulak dira. Zelula erregulatu behar da. Bere gorputzak ezin badu minbizi-
zelulak erregulatu, orduan minbizi-zelulek CB hartzaileak hautsi / hondatu ditzakete. Fito-kannabinoideak (fitoa
=  landarea  oinarri  duena)  erregulatu  gabeko  zelula  batekin  harremanetan  jartzen  denean,  minbizi-zelulari
seinale egin diezaioke CB 1/2 hartzaileek baino atari gehiagoren bidez. Horrela lortzen du fito-kannabinoide
batek kannabinoide endogeno batek huts egiten duenean.

Hona  hemen  kannabinoideek  minbizi  zelulak  nola  erregulatzen  dituzten  prozesuaren  inguruko  oharrak:
Minbizia

1) Minbizia arautu gabeko zelula da. 
2) Apoptosia eragiteak minbizi zelula erregulatzen du. 
3) Kannabinoideek Apoptosia eragiten dute zeluletan. 

Minbizia  "hainbat  gaixotasunen  talde  zabala  da,  GUZTIAK  arautu  gabeko  zelula  hazkundea  dakarrena."
https://en.wikipedia.org/wiki/Cancer

G:  Nola  erregulatzen  ditugu  zelulak?  A:  Apoptosiaren  bidez.  Apoptosia:  http://en.wikipedia.org/  wiki  /
Apoptosis # Process “Apoptosis (pron .: / ˌæpəˈtoʊsɪs / also pron .: / ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs /) [2] [3] zelulen heriotza
programatuaren prozesua da (PCD) organismo zelulanitzetan gerta daitekeena. [4] Gertaera biokimikoek zelula-
aldaketa ezaugarriak (morfologia) eta heriotza eragiten dituzte ".

"Apoptosiaren prozesua zelula-seinale ugarik kontrolatzen dute, zelulaz kanpokoak (induzitzaile extrintsekoak)
edo  zelulen  barnekoak  (induzitzaile  intrintsekoak)  sor  daitezke.  Zelulaz  kanpoko  seinaleek  toxinak,  [13]
hormonak, hazkunde faktoreak, oxido nitrikoa [14] edo zitokinak izan ditzakete, mintz plasmatikoa zeharkatu
edo transduzitu behar dutenak erantzuna emateko. Seinale horiek positiboki (hau da, aktibatu) edo negatiboki
(hau da, erreprimitu, inhibitu edo apaldu) eragin dezakete apoptosian ".

Nola eragin dezakegu minbizi zelula bat Apoptosiaren bidez?

Kannabinoideak  /  endokanabinoideak  behar  ditugu  Kanabinoideen  Errezeptoreei  (CB1R,  CB2R)
seinaleztatzeko Apoptosia eragiteko (aspalditik susmatzen da 2 hartzaile baino gehiago daudela):

Zer da CBR bat? (Cannabinoideen hartzailea):

“Kannabinoideen  hartzaileak  hiru  ligando  talde  nagusiek  aktibatzen  dituzte,  endokanabinoideak  (ugaztunen
gorputzak  sortutakoa),  landare  kannabinoideak  (esaterako  THC,  kannabis  landareak  sortutakoa)  eta
kannabinoide  sintetikoak  (esate  baterako,  HU-210).  Endokanabinoide  eta  landare  kannabinoide  guztiak
konposatu lipofilikoak dira, hau da, gantz disolbagarriak. " http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

Canabinoideek CBR bati seinale egin diezaiokete Apoptosia eragiteko?

"Gaixotasun  eredu  hauetan  egindako  ikerketak  in  vitro  esperimentu  askorekin  batera  erakutsi  dute
kannabinoideek  beren  propietate  immunosupresoreak lau  modu nagusitan  egiten  dituztela:  (1)  apoptosiaren
indukzioa", http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ PMC3005548 /

Autofagia - Okerra banaiz zuzendu nazazu baina ulertzen dudanaren arabera:

Autofagia zelula  bat konpondu edo birziklatu daitekeen prozesua da.  Normalean minbizi  zelulekin hiltzeko
programatuta daude, hala ere, Autofagiak oraindik ere parte har dezake prozesu honetan.
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Birziklatzeko  edukiontzia  eta  zabor  edukiontzia  edukitzea  bezalakoa  da eta  hainbat  hondakin  biltzen  eta  2
edukiontzietan  antolatzen  ari  zaren  bezala.  Batzuetan  birziklatu  behar  duzu,  beste  batzuetan  zerbait  bota
besterik ez duzu egin behar ". Scott

"Ikerketa  berrian,  Chenek eta  bere  taldeak  aurkitu  zuten  Δ9-THC tratamenduak  ziklooxigenasa-2  (COX-2)
izeneko  entzimaren  maila  handitzea  eragin  zuela  saguaren  hipokanpoan,  ikaskuntzan  eta  memorian  parte
hartzen duen garuneko eskualdean.  Saguetan COX-2 maila  murrizten duten drogek edo teknika  genetikoek
problems9-THC esposizio errepikatuak eragindako memoria arazoak eta anomalia neuronalak ekiditen dituzte.
COX-2 ibuprofenoa bezalako errezetarik gabeko analgesikoek inhibitzen dutenez, aurkikuntzek marihuanaren
bigarren mailako efektuak prebenitzeko estrategia erraza iradokitzen dute.

Ikertzaileek  ere  jakin  zuten  Δ9-THC  tratamenduak  kalteak  neuronalak  murrizten  zituela  Alzheimer
gaixotasunaren saguaren eredu batean, eta efektu onuragarri horrek iraun zuen animaliak aldi berean COX-2
inhibitzaile batekin tratatu zituztenean. "Gaur egun ez dago Alzheimer gaixotasuna prebenitzeko eta tratatzeko
edo gaixotasunaren progresioa geldiarazteko botika eraginkorrik", dio Chenek. "Gure emaitzek iradokitzen dute
kalamuaren  nahigabeko  bigarren  mailako  efektuak  ezabatu  edo  murriztu  litezkeela,  efektu  onuragarriak
mantenduz,  COX-2  inhibitzailea  administratuz  Δ9-THC-rekin  batera  Alzheimer  gaixotasuna  bezalako
gaixotasun konponezinak tratatzeko." http: // www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-pmm111413.php

"Gobernuak finantzatutako cannabis / minbizia azterketa berria SHOCKS komunitate zientifikoa ...

THC, kalamuaren osagai psikoaktibo nagusia, gizakiaren kode genetikoa alda dezake, minbizia eta hanturazko
gaixotasunak prebenitzeko. Zer?!!!! Zer zer!!!????

Rick Simpsonek eta bere Elfo Nagusiak, Jindřich Bayer aktibista txekiarrak, hilabete asko daramate hori esaten,
eta adeitsua baina isilpean iseka egin nion ideiari, niretzat hocus-pocus sorta zirudien (eta beste teknika txiki
batzuk direla eta) haien ikuspegiarekin izan ditudan desadostasunak). . . Sendagaiek ezin dute DNA aldatu,
ezta? OKER, itxuraz! SANTUA [BLEEP]! ” Alan Gordon

“Aurrekariak:  kannabinoideek  mieloideetatik  eratorritako  zelula  supresore  indartsuak  (MDSC)  induzitzen
dituzte  in  vivo.  Emaitzak:  THC-k  eragindako  MDSC  funtzionalak  miRNA  adierazpen  eredu  desberdina
erakusten du. Ondorioa: MiRNA espezifikoak eginkizun garrantzitsuak izan ditzake MDSCren garapenean eta
funtzioan  zelula  mieloideen  bereizketan  parte  hartzen  duten  geneak  erregulatuz.  Garrantzia:  hautatutako
miRNA  minbizi  eta  hanturazko  gaixotasunetan  MDSC  jarduera  manipulatzeko  helburu  molekular
garrantzitsuak  izan  daitezke  ".
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

- Ados, horrek esan nahi duena, nire espezializazio eremutik kanpo dago. Ziurrenik, kannabinoideek minbizia
sendatu dezaketela esaten du, eta genearen aldaketaren bidez egiten dute nolabait. Eta ikerketa gehiago behar
direla, beti bezala.

Esaten dudana da gai baten pentsamendua bera gaiaren partikula txikiena dela eta olioak pentsamenduak ere
konpon  ditzakeela.  Geneak  handiegiak  dira  oraindik.  Ikerketak  kannabinoideek  gure  gorputzeko  partikula
txikienekin, atomoekin, quarkekin, kateekin eta abarrekin egiten dutena aztertu beharko luke. Hortik hasten dira
arazoak, partikula txikienetan, hori da konpondu beharrekoa, benetan konpondu nahi badituzu arazoak. JB

Beste gaixotasun batzuk sendatzeari buruzko informazioa

"Gaur egun debekatutako kalamu kosmetikoekin izandako esperientziatik, kalamu kimuen industria-
olioa erabiltzen genuenean, askoz ere ahulagoa da zuk egiten duzun olioarekin alderatuta. Kalamua 
funtsean sendabidea dela aurkitu dugu, ia edozeinetan erabil daitekeelako. baldintza. Baiezta al 
dezakezu?

Historiak  kalamua panazea  dela  esan  nahi  du,  hau da,  sendatzea  eta,  lehen,  mediku arazo  ugari  tratatzeko
erabiltzen zen. Kalamu olioa hainbat baldintza medikotarako erabilitako esperientziatik ikusita, nik ere kalamua
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sendabide izendatzen dut.  Kalamua erabilgarria  da ia edozein gaixotasun edo egoeratan  tratatzeko;  gorputz
osoko sendaketa sustatzen du, inolako kalterik egin gabe. Beraz, niretzat eta beste askorentzat, azken sendagaia
bihurtu da eta uste dut ez dagoela ezer hoberik.

Gaur egun bizi garen munduan, askok eguzkira ateratzeko beldurra ere badute, baina botika hau ondo nahasten
da larruazaleko kremekin eta ilunabarrarekin, beraz, zergatik ezkutatu ilunpean? Ez al litzateke polita berriro
eguzkira  irten  eta  bizitzaz  gozatzea  larruazaleko  minbizia  bezalako  gauzez  kezkatu  gabe?  Apustua  egingo
zenuke eta orain substantzia zoragarri honek guztia posible egin dezake ". Rick Simpson, Kalamua: sendabelar
gehien

Erredurak

«Badakit  esperientzia  pertsonalaren  arabera,  kalamu  olioa  baino  tratamendu  hoberik  ez  dagoela  erredura
larrietarako. Olioa erredurari aplikatuz gero, mina kentzen du minutu batzuen buruan eta sendatze prozesua
bizkor bizkortzen du. Ospitaleek kalamu olioa erabiliko balute beren unitateetan, gizakien sufrimendua asko
murriztu liteke.

Olioa ekoizten hasi nintzenean, medikuek agindutako botika kaltegarri  asko irensten nituen nire arrazoibide
gaitasunetan  eragina  zutenak,  beraz,  nire  pentsamendua  ez  zegoen  oso  argi.  Aldatutako  egoera  horrek
arduragabekeria zertxobait eragin ninduen eta leherketa eta sute bat eragin nituen, eta horrek eskuineko eskua
hirugarren graduko erredura larriekin utzi zuen.

Larria  diodanean,  larria  dela  esan nahi  dut,  nire  eskuineko eskuaren hiru laurdenak literalki  urtu eta  orain
zintzilik zeuden. Leah nire neska-laguna jaitsi zen eta erredurari begiratu ondoren, guraizeak hartu eta hildako
haragi guztiak moztu zituen. Badakit latza dela, baina berak kendu zuena hilda zegoen, beraz, egia esan, ez nuen
ezer sentitu.

Hamaika egunetan, eskua guztiz sendatu zitzaidan, orbainik utzi gabe. Lesio bat izan nuela esan zenezakeen
modu bakarra ikusgai zegoen larruazal arrosa berri guztien presentzia zela eta ile-folikuluak ere hazi egin ziren.

Begira zer gertatzen den gure mediku-sistemak eskaintzen dituen erre-unitate horietan. Erredura larriak jasan
dituzten haurrek eta helduek aurkituko dute erre unitateak tortura gelak baino zerbait gehiago direla, badirudi
sufrimenduari  amaiera  ematen  ez  diotela.  Gaixo  hauek  infekzioak  izaten  dituzte,  larruazaleko  txertaketen
eragiketa mingarri ugari izaten dituzte eta, azkenean, oraindik orbain txarrak izaten dituzte.

Kalamu landarearen olio funtsezkoa anestesiko naturala eta antibiotiko naturala da. Kalamu landarearen olioa
erredura batean jartzen duzunean, 5 minuturen buruan mina desagertu eta sendatzen hasten da.  Substantzia
honek jasandako erredura eta antzeko lesioak izan dituzten beste batzuk sendatzeko ikusi dudana ikusita, uste
dut  sendagai  harrigarri  honek aurpegia  edo gorputzeko beste  atal  batzuk berriro  haz  ditzakeela  larria  izan
dutenentzat. erre.

Olioak nire eskua berriro hazten badu eta orbainik uzten ez badu, orduan zergatik ez oin bat, ezta aurpegia ere?
Beraz,  erretzeko  unitateak  zuzentzen  dituztenek  beren  pazienteei  lagundu  eta  sufrimendua  arintzea  nahiko
balute,  agian  denbora  gutxi  da  funtzionatzen  duen  zerbait  erabiltzen  hasteko  ".  Rick  Simpson,  Kalamua:
sendabelar gehien

“Igande goizean 3. graduko olio irakinaren erredurak jaso nituen hatzetan igande goizean. Babak handiak eta
oso mingarriak. Gogoratu nintzen RSO irakurtzea harrigarria dela erredurak sendatzeko, beraz saiatu nintzen.
OMG Folks, erretzea guztiz desagertu da 40 ordutan. Inolako arrastorik ez. RSO kantitate hobea aplikatu nuen
babak, Aloe Vera fresko xerra eta benda bat. 12 ordu geroago errepikatzen da. Ez da 3. aplikazioaren beharrik ".
Bobbi

“Nire errainak txerri txuletak frijitzen zituen eta, funtsean, hatzak irakiten ari zen olio beroan sartu zituen lehen
ukuiluraino eta zuritu egin ziren oilasko egosia bezala. RSO jarri genien eta mina minutu inguru barru desagertu
zen,  egunean  2  x  estaltzen  zituen  RSOarekin.  Oso  azkar  sendatu  ziren  egun  gutxitan  eta  ez  zen  batere
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larruazalaren galerarik edo orbainik gertatu. Harrigarria da orain sukaldeko hozkailuan apur bat mantentzea,
beraz, norbait erretzen bada (batez ere haurrak) berehala aplikatuko dugu RSO, ez da min hori sentitu beharrik
zainduko duen landare naturala dugunean. ". Debra

“Eguzki erredura larrietan erabili zuen. Lan bikaina egin nuen, astebetean baino gutxiagotan labana zauritzen
sendatzen ikusi nuen. Halitosia ere sendatzen du. Sei hilabete daramatzat erabiltzen eta konfiskatzeko botikak
guztiz atera nituen. Agortu nintzenean krisi txikia izan nuen. Zorionekoa naiz horrelako sendagaiak eskuratu
ahal izateagatik, nerbio minak gomendatzen ditut ". Jack

"Egurrezko  sukalde  bat  erabiltzen  dut  beroa  lortzeko,  beraz,  eskumuturreko  erredurek  hilabete  hotzagoak
lagundu dizkidate. Ba iazko udazkenean hotzaldi sakona egin, oraindik esna ez. RSO olioa eman zidaten, beraz,
pixka  bat  aplikatu,  erredura  estali  eta  bi  egunetan  eremua  arrosa  koloreko  adabaki  garbia  zen,  babak  edo
erredurak. % 100ean saldu naiz! ” Janine

Orbainak

«Olio honen erabilerarekin erredurak sendatzen ikusi ditut, orbain izugarriak utzi behar zituena. Baina, gerora,
azal arrosa osasuntsua besterik ez zen geratzen eta sistema medikoaren arabera horrelako gauzak ezingo lirateke
posible izan. Historian zehar, kalamuak betidanik izan du zauriak sendatzeko gaitasuna izatea, ondoren orbain
gutxi edo batere uzten ez duen bitartean.

Olio hori aurpegian orbain txarrak eta orbain arazoak izan zituzten jende askori hornitu diot. Olioarekin tratatu
ondoren, haragiaren hobekuntza harrigarria izan zen. Urteak daramatzaten orbainak ere erabat edo gehienetan
kendu daitezke kaltetutako eremua olioz tratatuz.

Hori larruazaleko minbizia tratatuko zenukeen modu berean egin daiteke: olioa orbainari aplikatu eta benda
batekin estali. Jarraitu errepikatzen orbaina desagertzen den arte eta denborarekin tratatu den eremua inguruko
ehunarekin nahastuko da.

Ezpata batek eragindako itxura zuen aurpegian izugarrizko orbaina zuen Txekiar Errepublikako gizon batekin
harremanetan jarri nintzen. Ingurua olioz tratatu ondoren, oso zaila izan nuen orbaina non zegoen esatea ere.
Nire  ikuspegitik,  beldurragatik  desitxuratutakoei  lagundu  egin  dakieke  eta  tratamendua  minik  gabekoa  da;
beraz, orbain gaiztoa baduzu, orain badakizu nola aurre egin ". Rick Simpson, Kalamua: sendabelar gehien

Ultzerak, garatxoak, satorrak

“Gorputzaren  barneko  ultzerak  olioa  sartuz  sendatu  daitezke.  Gorputzean  ultzera,  garatxo  eta  sator
osasungaitzak kendu daitezke olioa jarri eta benda batez estaliz. Olioa osasuntsu edo mutatzen ari diren zelulen
atzetik doa eta minik gabe suntsitzen ditu kasu gehienetan. Askotan, garatxoak eta satorrak osasungarriak izan
daitezke,  eta orduan kolore ilundu eta hazten hasiko dira.  Horrelako zerbait  landu behar baduzu, medikuek
arazoa kendu dezakete askotan, baina kasu askotan, berriro itzultzen da. Horrelako gauzak modu zentzuzkoan
kentzeko, probatu botika hau.

Iraganean, oinetan verru plantarrekin sufritzen zuten pertsonak ere tratatu nituen eta mota horretako garatxoak
sustraiak  garatzen  ditu,  normalean  ebakuntza  zabal  batekin  bakarrik  desagerrarazi  daitezkeenak.  Mediku
sistemak oinak zintetan mozten utzi beharrean, olio tanta bat garatu buruan jarri eta benda batekin estali. Saia
zaitez benda hiru egunez mantentzen, eta berriro aplikatu olioa eta beste benda bat. Normalean hiruzpalau aldiz
egin ondoren, garatxoaren sustraiak suntsitu egiten dira eta garatxoaren burua erortzen da. Olioa egoera hori
tratatzeko erabiltzen denean, hori guztia minik gabe gertatzen da; beraz, landatzailearen garatxoekin sufritzen
ari  bazara,  zergatik  igaro  mediku  sistemak  zuretzako  buruan  dituen  torturak,  sendatu  zeure  burua  modu
zentzuzkoan ". Rick Simpson, Kalamua: sendabelar gehien
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"Artikulazioek hatzetan eta voilan ematen didate, olio pixka bat igurtzi eta mina desagertu. Azken astean neure
burua erre nuen kupelean, 3 hazbeteko azal beltza eta burbuila eskumuturraren barnealdean. Olio kopuru txikia,
benda, bi egun geroago, larruazal arrosa harrigarria. Berriz ere aplikatu zen, bi egun geroago, eta sendatu egin
zen ... Mi. ~ Eskerrik asko !!!!! ” Janine

“RSO estiloko olioa erabili dut nire aurpegiko sorgin-warty batean. 2 aplikazio band laguntzaile batekin estalita
eta ia desagertu da! ” Leslie

“Olio-olioa erabiltzen duten cannabisa erabili dut erreduretan eta mozketetan, eta egun pare batean sendatzen
dira. Inoiz ez nuen horrelakorik ikusi. Badakit RSO hobea izango zela. Kanabisa dena tratatzeko erabiltzen zen,
gure gobernuak gutiziatu aurretik ". David

"Ihes kanalizazio batean nahiko ondo erre nuen eta mahats hazien estraktuarekin kannabis olioa jarri nuen eta
astebete baino gutxiagoan sendatu zen eta ia mina edo narritadurarik ez eta orbainik EZ!" Daniel

"Ia 6 hilabetez sendagai izugarriak eman zizkidaten larruazaleko gaixotasunaren beldurra asko dut. Ai sorpresa!
Tratamendua egin eta aste batzuetara berriro nire azala gaizki dago. Hori jakitea ona da. Medikuntzaz beldurtuta
nengoen, larruazal malko eta lehorra, izerditan, nire jainkoa ikaragarria zen. Ez dut berriro doktorerik ikusiko ".
Nikki

"Jaun agurgarria, 60ko hamarkadako hippy zaharra naiz eta Kalifornian bizi naiz. 8-9 urte daramatzat Train
Wreck eta White Widow talde desberdinen artean ibiltzen emaitza bikainekin. Ikusi nuen Rickek White Widow
ere erabili duela.

Gaur egun Hospice-ko gaixo bati  laguntzen ari naiz erbiltze-prozesuan, nor zen / da? Ronald Sand doktore
zaharrak agindutako MRSAren azken faseak hilzorian ... Duela lau hilabete hasi nituen tintak egiten eta bai
uretatik gailetak ateratzeko eta baita gurina erauzteko gailetak ematen ere.

Unity Elizara joaten naizen beste anaia lagun batek orain dela hiru aste besterik ez ninduen zure webgunera
bihurtu. Jason hasi da "JOY GREASE" pelikulan eta bere lehen tuboaren bidez igaro da eta orain bigarrena da.
Duela hilabete bat pasatxo bere pilotak softball bat baino handiagoa den meloi oso handi baten tamaina zuten ...
Nire labeak jan eta orain "Magic Grease" zuzenean, gero eta hobeto dago eta bere Gonadak ia desagertu dira.
tamaina normalera itzuli ... MRSAren aurkako sendabiderik ez dagoela diote ???

Jasonek oheko zauri handi oso txarrak izan ditu bizkarrean, ezin baitu alboan edo sabelean etzan. Orain esaten
ari da dirua gutxitzen ari direla eta gure medikua beste talde batekin batera agertu zenean ezin izan zuten ulertu
zergatik  ez zen  hilda  edo zergatik  hobetzen  ari  zen.  Oraindik  ez  diot  medikuari  esan kalamuaren  olioaren
tratamendua,  baina  laster  egingo  dut  edozein  egunetan  ...  Benetan  medikuak  baimena  nahi  dut  orain  bere
zauriak olioarekin topikoki tratatzeko, ez al zaude ados ??? Bizitzeko hilabeteak besterik ez zituen gaixoarengan
MRSA geldiarazten badugu pentsatu zer esan dezakeen edo zer esan beharko niokeen mediku komunitateari.
Bakea eta errespetua, Craig ”

"Nire senarrak 30 urteko orbaina izan zuen larruazaleko injerto bat behar zuen erreduraren ondorioz ... Beraz,
pentsatu nuen, aha,  produktu harrigarri  honekin esperimentatzeko beste leku bat.  Beno, zer edo zer egingo
lukeela uste zuen zero baino gutxiago ... Aplikazio batzuen ondoren eraldatzen ari da, orain ez zegoen lekuan
pigmentua du. Ilearen hazkundea, 30 urte hauetan inor hazi ez den lekuan ". Rebecca

«Bigarren  mailako  erredurak  izan  nituen  aurpegian  eta  besoetan  etxeko  sutearen  ondorioz.  RSO  kakao
gurinarekin nahastuta jarri nuen hilabete guztian zehar eta ia ezin duzu esan inoiz erreta nengoela. Harrigarria
da zein azkar funtzionatzen duen eta inoiz izan dudan mina hiltzeko hoberena da ". Amerikanisch

«Duela  gutxi  azkura  hasi  zitzaidan  sator  bat  nuen  buruan.  Egunean  behin  aplikazio  bat  eman  nuen  egun
batzuetan eta satorra benetan txikitzen hasi zen! Hitz egin harrigarriaz. " Amanda

"Sinestuna naiz ... gotoa konpontzen du ... yin eta yang orekara eraman behar ditu lehenago pozik nengoela
pentsatu nuen baina azkenaldian zoriontasuna sentitzen dut barrutik ... Eskerrik asko Rick Simpson". Irving
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“11 urte nituenetik (ia 30 urte ditut) onddo mota bat garatzen ari naiz larruazalean, batez ere lepoaren bularrean
eta  bizkarrean.  Orban  biribil  gorri  hauek  urtero  azaltzen  zaizkit  eta  larruazalaren  egoera  tratatzeko  hartu
beharrekoa hartu dut. Dermatologoek agindutako botikek 5-6 egun behar dituzte orban horiek kentzeko eta
beste 5 egun guztiz kentzeko.

Herenegun ohartu nintzen leku hauek berriro agertzen hasi zirela,  BAINA oraingoan cannabis olioa jartzea
erabaki nuen ... eta benetan magikoa zen !!! 2 aldiz bakarrik aplikatu dut eta orbanak DENAK desagertu dira.
Ezin  nituen  nire  begiak  sinetsi!  Pilulak  eta  kremak  eta  xanpu  bereziak  ez  dira  niretzat!  Orain,  kannabis
olioarekin  kutsatutako  koko  olioa  egin  nuen  eta  beste  astebetez  jarraituko  dut  aplikatzen,  lekuak  berriro
agertuko ez direla ziurtatzeko. Mila esker RS & JBri laguntza eta informazio guztiarengatik, betirako eskertuko
dut ". Ioanna

«2002an  istripu  izugarria  izan  nuen.  Lacerations  guztiak  nituen  eta  besoan  hezur  zati  bat  galdu  nuen.
Larruazaleko  eta  hezurreko  injertoen  ondoren  ia  sendatu  nintzen  eta  besoan  infekzioa  izan  nuen.  Hezur
infekzioa  izan  zen  eta  berriro  hasi  behar  izan  zuen.  Horregatik  mozketak  /  erredurak  izaten  ditudanean
(soldatzailea naiz) beti kutsatuko lirateke. Azken urtean urdaileko lanean lurrun-lerro batek izugarrizko erredura
jaso nuen. Garbi mantenduz eta olioa erabiliz, ASTEAN zehar ukitu batekin sendatu zen! Nire soldadura txikiek
4-6 aste iraun dezakete. Ez da gehiago nire olioarekin. Torloju Neosporin, olioa erabiltzen dut! ” Chris

"Pozoia hedera besoan ... 5 minutu barru erupzioa eta erredurak ... Ez da kolperik, ez dago erupziorik, ez da
minik ... RSO ale bat erabili dut koko olio pixka batekin ... bost minutu barru desagertu naiz !!!" Estelle

“Haritz  pozoitsua nuen aurpegian,  bigarren egunaren ondoren kopetatik  leporaino,  azkura handiko orbanak,
gordinak eta marruskadurengatik odoljario batzuk. Olio pixka bat koko olio pixka batekin nahastu nuen, erraz
zabaltzeko. Jantzi nuen eta azkura eta mina berehala erlaxatu nituen, ordubete barru gordintasuna eta hantura
desagertuta zeuden, hurrengo goizean ez zen ikusten benetan begiratu ezean. Zalantzarik gabe, bekain batzuk
altxatu zituen eta azkenean eszeptiko batzuek beti zertaz ari naizen ikusi ahal izan zuten. Kannabisaren sendatze
indarra! ” Cindy-lee

"Psoriasia artritikoa hilabete baino gutxiagotan ... J" Giulliana

"Nire Psoriasia olioa jaten hasi ondoren desagertu egin nintzen ... Olioa topikoki erabiltzeak ez nion hainbeste
laguntzen, ez zen guztiz desagertzen ahoz erabiltzen hasi nintzen arte. Oraindik ez da itzuli. Mantentze dosia
dut orain, beraz, psoriasia kanpoan uzteko nahikoa dela espero dut. Ia 4 hilabetetan ez dut horren arrastorik
izan. Medikuek esan zidaten ez zela inoiz erabat desagertuko, eta "argituko" zen une bakarra benetan gaixorik
nengoenean  eta  nire  sistema  immunologikoak  borrokatzeko  beste  gauza  batzuk  zituela  zela  esan  zidaten.
Beno ... Ez nago gaixorik, eta kakak desagertu dira! ” Lindsay

“Egun batzuetan tendonitisa ere sendatu zen. Baita 7 hilabeteko lesioa ere. Besterik gabe, igurtzi lapiko gurina
edo RSO apur bat eguneko eremu mingarrian. Kaka harrigarria. RSOa 3. graduko erreduran erabili nuen joan
den igandean-asteartea, 40 orduko tratamenduaren ondoren erreduraren arrastorik ez. Ziur gustatuko litzaidake
gertatu zen bigarrenean erabili izana. Orduko min handia eta izotza mantenduz aurreztuko ninduke ». Bobbi

“Zerk  ezin  du  lagundu?  Nire  ikasketen  bidez  aukerak  amaigabeak  dira.  Kiste  bat  daukat  masailaren
eskuinaldean aurpegian. Olioa hartu eta bost egun igaro ondoren, kistea azkar txikitu zen. Olioa hosto izoztuez
eta kimu txikiz betea zegoen. Nahasketa 2 astez egon zen. Olioaren lehen gauean kisteak kizkur sentipena izan
zuen. Handik bost egunera.  Olioak funtzionatzen du. Froga gehiegi  dago eta horren atzean dagoen zientzia
harrigarria da. Gure nerbio sistemako hartzaile guztiei erantzuten dieten konposatu kimikoak daude naturako
lana  da.  Harrigarria  da  landare  batean  aurkitzen  dela.  KANABIKOAK.  Gizakiak  noraino  irits  daitezkeen
ikusteko garaia da. Eboluzionatzeko garaia da. Dank doktorea ”Jeremy

"Olioa egin nuen lehen aldia (koko olioan sartua) adineko bizilagun baten bizkarraren tratamendu topikoa izan
zen.  Gaitz  guztiak  zituen  azkura  hori.  Ohearen zomorroak baztertu  egiten  dira,  hala  nola,  gantzak,  ihesak,
skeeters, eta beste inon kaltetuta zegoelako, bizkarra izan ez zuelako eta ohean ez dagoelako zantzu aktiborik.
Badakizu zer egin zuen semeak ??? Koltxoi asko botatzen zuen produktu kimikoekin, existitzen ez ziren akatsak
kentzeko. Koltxoneta berria eman nion, EZ botatzeko EZ dela argibide esplizituekin. Ospitalera joan behar izan
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zuen ultzera  odoljarioak  tarteko eta  bertan zegoela,  bizkarraren  arazoa adierazi  zuen eta  badakizu zer egin
zioten medikuek ??? Garbitu ilea eta gorputza zorriengatik, ez du zorririk. Orduan, zure ustez, nor entzungo
dudala  laguntzeko?  Medikuak?  EZ.  Olioa  egin  nuen,  bizkarra  tratatu  zion  eta  hobekuntza  eta  sendaketa
gertatzen ari dira ". Michele

"Goizeko  eskoziarra,  bart  nire  ahizparekin  hitz  egin  nuen  eta  berak  guztiak  sendatuta  daudela  dio  !!!!!
Sendagaiak zakarra sendatu zion :) Zoragarria sentitzen dela dio. Nik idatzi nahi nuen baino% 100 ziur egon
nahi nuen. Mila esker zure laguntzagatik ".

"Zosterreko neskari  beste  zerbait  gertatu  zitzaion  eta  ez  zion inoiz  familiari  esan  zer  zegoen gaizki.  Hona
hemen, berak bidali zidan:

"Kaixo berriro,  atzo jakin nuen nire ahizpak duela urtebete tiroidearen hazkundea zuela baina ez zien gure
familiari  esan.  Antza denez,  medikuak behatu egingo zutela  esan zion eta hazten bazen, orduan ebakuntza
egingo  zioten.  Ez  zen  nahikoa  handia  haren  biopsia  lortzeko.  Dena  den,  azken  aste  honetan  medikuaren
hitzordua zuen eta tumorea hazteari utzi diola jakin du. Sendagaiak hazkundea geldiarazi zuela uste du. Ez al da
berri zoragarria? Hurrengo hitzorduak olioak tumoreak hiltzen dituela frogatuko duen itxaropenarekin jarraitzen
du. Gehiago jakingo dizu hori gertatzen denean ". Eskoziarra

«Atzo emakume bat sendagaian hasi nintzen. Hau da bere lehen txostena. Harrigarria besterik ez! Hona hemen
nire lehen eguneko txostena:

Ezkerrak ezpainetan esnatu nintzen atzo goizean eta olio pixka bat jarri. Stinging 10 minutu inguru gelditu zen.
Mina 30 minutu barru desagertu zen. Ordu batzuk barru hantura jaitsi egin zen. Ezpainetako babak erdi inguru
joan dira gaur - normalean 2 aste behar dira sendatzeko. Ezpainean olioaren lurrinak arnastea. Eskuineko sinuan
zenbait aste daramatzadan minak nabaritu ditut eta sudurra korrika gelditu da. Atzoaz geroztik behin bakarrik
estutu dut. Nekea ez zen ohi bezain sakona nabaritu. Konturatu nintzen lasai sentitzen nintzela eta kezka ertzean
desagertu egin zela. Arratsaldean gorputzeko mina gutxitu dela nabaritu dut - Normalean arratsaldean hainbeste
gorputzeko mina izaten dut ezen ezin naiz lasai eseri (orkatilako nerbio eta giharreko mina, belauna / sorbalda /
ukondoa / eskumuturrak / hatz mina nabarmen jaitsi da).

Gainera, oso distira argia lortzen dut dosi bakoitzarekin. Lan egiteko edo fokatzeko zailtasunik ez dut eta ez dut
zalantzarik gidatuko. Burua oso argi daukat nahiz eta gaur goizean Citicolina hartzea ahaztu. Olio ale erdi baten
baliokidea jartzen diot Craisen bati eta horrela hartzen dut ".

G. Kaixo JB! Zerbait galdetu nahi nizun, RSOk amaren erradiazioak eragindako erredurak lagunduko ote zituen
galdezka nengoen? Tratamendu "konbentzionalarekin" aurrera egitea erabaki zuen, eta orain bularra du, beste
hitz batzuen faltan, izorratuta. Mina ematen du begiratzeak. Gogoan dut zuk edo Rick behin erre egin zaretela,
RSO prestatzen ari zela uste dut, eta olioak erreduretan nola funtzionatzen duen erakusten zutela. Orduan, onik
egingo al lioke?

A. Kaixo Enrike, noski, igurtzi olioa edo kalamu saltsa bularrean eta bizkarrean. Noski, olioa jan beharko luke,
eta medikuetatik eta alferrikako kalte mota guztietatik aldendu. JB

“Nire amak (72 urte) duela 2 urte inguru azala pitzatu mingarria izan du hatz punta gehienetan ... oso mingarria.
Medikuak dio, "Bai, adinarekin batera dator". Dufuss !!! Olio kopuru oso txikia akuforarekin nahastu genuen ...
tratamendu  bat,  egun  batetik  bestera  ...  desagertuta!  Bere  arrakala  mingarriak  sendatu  dira  eta  orain  dela
astebetetik ona izaten jarraitzen du! HARRIGARRIA! ” Dolly

«Olioa kirurgia irekiko zauri berri batean erabili nuen. 2012ko irailean, Basal Zelulako kartzinomako 2 tumore
kendu nituen aurpegitik. Bata handia zen eta hura hedatzen ari zen tumore elikatzailea zen. Gainera, masaileko
barne tumore bat biopsia egiteko arrastatu egin nuen. Etxera iritsi eta zauria agerian nuenean, krater bat nuen
aurpegian.

Lehenengo 4 egunetan Shea gurina eta olioa nahastu eta aplikatu nuen. Orduan olio zuzenera aldatu nintzen eta
ez  naiz  gelditu.  Nire  post-hitzordura  joan  nintzenean,  kirurgia  plastikoa  egingo  nuela  uste  zuen  doktorea
harrituta geratu zen nire sendaketarekin. Egia esatea erabaki nuen, ez nuela errezeta erabili, Cannabis olioarekin
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sendatu nuela. Rick Simpson eta Phoenix Tears-en berri izan zuen, ez ninduen epaitu eta ondo jarraitzeko esan
zuen.

Hilabete batean, bigarren ebakuntza, zauri hau sendatzeko ekintza plana ...

Kannabis olioa. Esango al diot zirujau honi? Nire Post op hitzorduan! Maitasunean eta argian. " Patti-Jo

- Patti, ez da kirurgiarik beharko olioarekin jarraitzen baduzu. Edo behar izanez gero beste 60g atzeratu, baina,
ahal  izanez  gero,  egon  kirurgia  eta  medikuengandik  urrun.  Tratamenduak  arrakasta  izateko  ezinbesteko
baldintza tristea da kasu askotan. JB

“RSOk nire psoriasia ia ez du egin. Hiru urte daramatzat mantentze dosi bat hartzen ari naiz eta larruazala argi
dago, burua garbi dago eta ez naiz inoiz osasuntsuago egon ". Erica

"Ikusi dut gertuko norbaitek Ricken olioa erabiltzen zuela erredura txarrean, orbain gaiztoa utziko zuena eta
olioa aplikatu eta astebetera desagertu egin zen eta ez zuen orbainaren arrastorik edo erre zenik". Janice

«Nire alaba olio gainean dugu orain. Bi ukondoetan, besaurrean eta belaunean psoriasia du. Argazkiak atera
zituen hasieran. Orain arte eskaladako eremu lehorrak desagertu dira. Azala gorria da, baina leuna altxatu eta
hanturatu beharrean. Kanpoko eremu txikiagoak erabat garbitu dira. Ziur gaude horrek funtzionatuko duela.
Argazkiak hartzen ari gara beste egun guztietan edo hobekuntza nabaria dagoenean. Hori guztia aste bat baino
gutxiagoan olioa topikoki erabiliz. Mila esker, azkenean, Rick eta JB nazioak sendatuko dituen sendagai honi
kontzientzia emateagatik. Egunero ari naiz mezuak partekatzen eta entzungo duen edonori esaten. Hondoratzen
hasi da ". Ron

G. Nahasketa hauek aknea lortzeko balio al dute? 

A. Jennifer, olioak "larruazaleko egoera guztietarako" funtzionatzen du. Horrek aknea sartzea esan nahi du.
Onenak, JB

"(Olioaren  inguruko  informazioa  aurkitu  nuen)  duela  3  hilabete  Interneten  aknea  eta  rosacea  sendatzeko
sendabidea bilatzen ari nintzen. Hori berehala garbitu zuen! Koko olioari iso olioa gehitzen diot egunean behin
aurpegian  eta  lepoan  erabiltzeko.  Senarrak  esan  du  15  urte  gazteago  naizela!  Mila  esker  informazio  hau
partekatzeagatik. Jainkoak bedeinka zaitzala guztioi. Jarraitu lan onarekin." Toni

«Aurpegian sartutako ileetarako ere balio du. 23 urteko nire semearekin erabili nuen arrakasta 2 aplikaziotan.
MAITASUN BAT." Patti-Jo

«Charlie oinez doa. Minik ez. Zutik dago. Bere pauso zuzenak eta zabalak dira. Salto egin eta jolastu dezake.
Lepoa ia ehuneko 90 sendatuta dago. Bi urte daramatza itxura honetara. Platanoa, pizza, ogitarteko erdi bat,
arroz frijitua, jogurtak eta beste jan zituen atzo. INOIZ ez du hainbeste jan. (...)

Charlie-ren eskuineko belauna,  okerrena zen.  Ehuneko 50 inguru hobea da.  Ezkerrekoa ia guztiz  sendatuta
dago,  beste  gauean  azkura  egin  eta  berriro  babestu  zuela  salbu.  Baina  ezer  garrantzitsuena  ...  Aldaketarik
handiena lepoan eta besapean duen zauria da. Lepoa ia besapeak bezain ondo sendatuta dago.

Olioaren tanta txiki bat erabiltzen dut bere g hodian bainuak baino lehen. Belauneko minarekin ere lagundu du.
Belaunak  min  egiten  badio,  tanta  hori  lortuko  du.  Ez  dut  inolako  tirenolik  edo  ibuprofenorik  gehitzen.
Trikimailua egiten du. Nire ukendua ere egiten dut. Ura iragazi eta ur alkalinoa azidoetatik bereizten duen ur
makina bat daukat. Ur azido oxigenatuarentzat oso ona denez larruazalerako eta bakterioena ere bada, ur azidoa
hartzen dut eta metozelulosarekin nahasten dut ukendua sortzeko.

Kontzentratua gehitzen dut baselina-koherentzia bezalako salbea egiteko. Honekin bere apailatzeak gurutzatu
eta zaurietan erabiltzen ditut. HAU bakarrik izugarrizko aldea ari da mina, azkura eta sendaketarekin. Laster
argazkiak bidaliko dizkizut. Aldaketa guztiak hartzen aritu naiz. Petrolioak beste hilabete iraungo duela uste
dut, baina hori egiten dudan lehen aldia denez, ez nago ziur. Pozik nago. Gosea ez da inoiz hain ona izan. Atzo
urte osoan baino janari gehiago jan zuen atzo ». Trisha
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"Kaixo Rick eta lagunak, badut lagun bat min hori (gutxi gorabehera 2 hazbeteko eta 4 hazbeteko diametroa)
ezkerreko sorbaldan duela  4 urte  pasatzeagatik,  infekzio  eeeking,  gunean ez  da zuritu  gabe,  hutsa  irekiera
gordina, azalaren azpian beisboleko tamaina gogorra ukituarekiko sentikorra senti dezakezu.

Topikoki olioa 8 aldiz aplikatu du 7 hilabetetan 2 asteburu inguru barne erabilerarekin ere.

Orbaina  eta  orbain  pikorra  desagertu  da,  zauri  irekia  orbainduta  dago eta  nire  laguna zorionekoa  da olioa
erabiltzeko aukera izan duelako. " Rebecca

“Atzo lanean hatza irabiagailuan moztu nuen. Goizaldeko 3etan izotzarekin, peroxidoarekin, neosporinarekin
probatu nuen hatz kolpatuarekin esnatu nintzen. Ezerk ez zuen funtzionatu. Taupadaka zegoen oraindik. Orduan
gogoratu nintzen olioak entzunda zelulen birsorkuntza lagunduko zuela eta mina gelditu eta orbainak sendatu
eta larruazaleko arazoak, beraz, zergatik ez saiatu. Beraz, tanta bat hartu eta hatz punta guztian zabaldu nuen.
Minutu 1 barru mina% 80 desagertu zen. 30 min barru. Hatzari keinua egin ahal izan nion min apur batekin
baina benetako minik gabe. Saldu naiz. 12 orduren buruan berriro eskatu nuen eta geroztik ez dut minik ".
Rebecca

"Aizu Rick, nire izena isilpean gordetzea gustatuko litzaidake hau argitaratzen baduzu (ez zait  axola).  Nire
neskalagunak heziketa zakarra izan zuen eta eskumuturrak moztera jo zuen deprimituta zegoenean, arazo hau
urte eta urte atzean dago baina oraindik eskumuturrean orbain nahiko gaiztoak jarraitzen du. Oso ikusgai dago
eta burbuila pixka bat ateratzen da, jende askok ohartzen den lehenengo gauza da lehen aldiz ezagutu zutenean,
haietaz libratzea besterik ez luke nahi.

Beraz, nire galdera da olioak lagunduko lukeela orbainak kentzen? Edo gutxienez ikusgarriago egiten lagundu?
Maite dut egiten ari zarena eta gustatuko litzaidake olioa jakitea aitona minbiziarekin gaixotu zenean, heroia
zara aurrezten lagundu duzun bizitza guztian! "

- XXX maitea, hasi olioa orbainetan topikoki aplikatzen, ziurrenik aste edo hilabete barru desagertuko dira.
Olioa ere lortuko nuke, bizitako oroitzapen horietatik guztietatik PTSDarekin lagunduko du, eta loaren kalitatea
ere hobetuko du. Atera argazkiak eta bideoak axola ez bazaizu, orbaina benetan desagertuko da, erabat edo ia ez
dira ikusgai egongo. Onenak, Jindrich Bayer

«Aizu  Rand,  arazo  bera  daukat  hankako  zauriekin.  Lehenik  diabetikoa  nintzen  eta.  Baina  jakin  nuen  oso
sentikorra  naizela  akatsen  eta  eltxoen  ziztadekin.  Olioa  jarri  eta  gauean  tirante  bat  jarri  nuen eta  ziztadak
sendatu egin ziren ". Michelle

- Olioak eltxo edo akainen ziztadengatik egin dezakeena harrigarria da. Probatu eta ikusiko duzu zergatik esaten
dugun inork ez duela bere etxea  utzi  behar  olioa gainean izan ezean.  Olioak hainbeste  erabilera  ditu  ezen
arduragabea da hori gabe bizitzen saiatzea. JB

"Jan  olioa  ...  Bi  hilabete  daramatzat  olioa  hartzen,  nire  psoriasia  ia% 80  garbi  dago,  eta  ez  dut  inolako
sendagairik erabili behar ... Eta nire artritisa ere eraman nuen ..." Giuliana

"Cannabis oliba-olio nahasketa bat erabili dut eta astebetean psoriasia argitzen hasi zitzaidan. Zoritxarrez apur
bat besterik ez nuen eta ez nuen nahikoa barnetik eta kanpotik gehiago hartzeko. BEHATU, ez nuen benetako
RSOrik ere, oliba olioarekin egindako kannabis olioa baizik ". Teemu

-  Espero  dezagun  laster  olio  gehiago  lortuko  duzula,  Teemu.  Hobe  da  topikoki  erabiltzea  sintomak
kontrolatzeko eta olioa jateko ere, arazoaren azpiko arrazoia ere kendu nahi duzu. Onenak, JB

"Eltxoen ziztadetan eta hortzetako minetan ere ondo funtzionatzen du. Alabari ziztada egin zioten, txantxetan,
gutxienez 50 aldiz eltxoek 15 minututan OFF OFF! Deep Woods akatsen spray-a. Platano azala, desodorantea,
aloe vera, dermaplast eta hidro-kortisona probatu ditut. Horrek ere ez zuen hantura eragin (alergia du eltxoen
ziztadek gaizki puzten dute) edo bere erliebea eman zuen. Etsipenean erretxina atera nuen lurrungailu batetik,
koko olio pixka batekin nahastu nuen, horrela hankak errazago "koipeztatu" zitzan.  Ordu erdi inguru barru
hantura guztia erori zen eta oraindik puntu gorriak zituen bitartean ziztadak zeudenez ez zuten traba egiten,
Benedryl ematea saihestu nuen.
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Absceso  bat  nuen  ahoan  eta  vape-ko  erretxina  paketatu  nuen  kaltetutako  haginaren  inguruan.  Ordu  erdi
inguruan hantura jaitsi egin nintzen eta sendatu ahal izan nuen, geroztik arazorik gabe. Bi egunetan ontziratu
nuen ziur egoteko. Orain esan dezaket erretxina ontziratzeak (pantaila aldatzen duzun konoaren barruan Vapir
No2 bat baduzu, hash ia hutsa biltzen duela, kontzentratuta ere bai). Hortzaren inguruan izugarri altua naiz,
seguruenik nire bizitzan inoiz baino altuagoa naiz. .

Nire senarrari egongelatik mezu bat bidali nion logelara joateko laguntza eskatzeko. Hizkuntza azpiko botikek
hobeto funtzionatzen dute, horregatik, ER-n bihotzekoak susmatzen badituzte nitroa mihiaren azpian botatzen
dute. Orain ondo dago dena, ez nintzen sobredosi batengatik hil, ez nintzen eseki izugarri eta hoberena ... Ez
nuen Tylenol edo Advil kantitate handirik hartu behar eta are kalte gehiago egin urdaila eta gibela.

Badakit  erretxina ez dela modurik eraginkorrena eta ez nengoen ziur ere funtzionatuko zuenik, baina legez
kanpoko egoeran bizi naizenetik lan egin behar izan nuen. Hala ere, minik egin ezin zuela iruditu zitzaidan.
Ezin dut itxaron, nire abiapuntu organikoa ahalik eta kalitaterik handienean hazteko, nire olioa egiteko eta neure
burua sendatzeko eta nire familia osoa ... nire ia 2 urteko alaba barne. joan den urtean infernua pasatzen, inork
ez baitaki zer gertatzen zaion.

Uste dute orain proteinen nahastea duela, baina hori botatzen ari diren beste gauza bat da, ez baitute inolako
arrastorik egia esan gaizki dagoena. Olioa eramateak bizitza salbatu besterik ez luke egingo.

Diagnostiko zehatz bat egitea gustatuko litzaidakeen arren, badakit zer tratatzen ari naizen, baina azken emaitza
da nire haurra hobeto sentitzea nahi dudala eta horrek ohiko gizartea kentzea esan nahi badu horixe egingo dut
". Sara

"Eskerrik asko ez da nahikoa egin duzunagatik. Hemen eserita nago olioarekin nire haritz pozoitsuan. INOIZ
EZ saiatuko nintzateke zu gabe. Iaz 2 hilabetez iraun zuen nire gorputzaren ia% 100 ukitzen, norbaitek suziria
hasi zuelako, beraz, orain nonahi lortuko dut eta okerrago esaten dute ez dugula immunitaterik sortzen.

Duela egun bat sortu zen. Beraz, bart olioak ez zuen azkura batere geldiarazi. Hala ere, orbain sendagarriak
ikusten ditut egunero, beraz, fedea dut. Gaur goizean, lehenengo aplikazioaren 24 orduetan funtzionatu duela
ikusten  dut  eta  zauritutako  azala  sendatzen  ari  da nire  marradurengatik.  Beraz,  nire  olioaren  gaineko zink
oxidoaren pasta batekin, uste dut pozoia haritzerako 1 # laguntza aurkitu dudala.

Egia  esan,  ezin  dut  hurrengo  denboraldira  arte  itxaron  ea  olioa  sendatzen  den  arazo  hau  bizitza  osorako
konpontzeko.  Jakinaraziko  dizut.  Ez  al  litzateke  bikaina  izango?  Berriro  ere  eskerrik  asko  egiten  duzun
guztiagatik. " Rebecca

- Olioak ere konpon dezake. Mediku arazo guztien aurkako sendabidea edo kontrola da. Zenbat eta lehenago
aplikatu orduan eta lehenago konpondu beharko da konpondu beharrekoa, horixe da horri buruz dagoen guztia.
JB

"Jendeak jakin nahi du RSOk senarrak orpoan jarritako blister izugarria garbitu zuela ohean etzanda zegoela
hain gaixo egotetik. Olioa jarri nuen eta astebetean desagertu egin zen. Askoz larriagoa den zerbait bihurtuko
zen beldur nintzen. Orpo osoa estaltzen zion. Eskerrik asko Rick Simpson egiten duzun guztiagatik. " Susan

"Mekanikaria izanik olioa nahiko ebaki txarretan erabili dut eta% 100 zuzena zara ... Azala beste edozer baino
azkarrago sendatzen du." Cory

"Nire HPVa bi astetan sendatu nuen gaurkotasuneko hiru aplikazioekin soilik". Kilometroak

“Oraintxe  belztu  den sator  gaiztoa  tratatzeko  prozesuan  nago.  Goizero  kantitate  eskuzabala  aplikatzen  dut
satorrean eta gero tapiz  batekin estaltzen  dut.  3 aste  barru ikus dezaket  satorra  txikitzen ari  dela.  Badabil.
Eguneroko  pixka  bat  ere  jaten  dut  ...  zer  aldea  dagoen  energia  mailan.  MEDIKUNTZA  ZORIGARRIA
KANABISEN BIDEZ !!!!!!! ” Beau

"Aitortzen dut ... baldarra naiz ... ohitura txarra dut zelaiko sardexkaren oinak oinean sartzeko. Erosi zuzenean
tokian bertan, estali banda-laguntzarekin, mina segundotan joan da, 3 egunetan sendatu da ". Txilarra
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"Olioaren balsamoaren bertsio askoz ere indartsuagoa ikusi dut egunetan psoriasia suntsitzen, epealdiko lehen
egunean  obuluak  hantura  murrizten  20  minututan,  eta  orbainak  eta  mina  saihesten  ditu  erredura  txikietan
berehala aplikatzean. Egiaz olioak zer egin dezakeen galdetzen dit ... ”Beres

“10 urte nituenean atleta oineko kasurik okerrenetako bat izan nuen, olioa edukitzea gustatuko litzaidake. Baina
orain badut. 47 urte geroago dena ondo dago. Dena sendatzen du gehien ". Donald

“Nire errainak txerri txuletak frijitzen zituen eta, funtsean, hatzak irakiten ari zen olio beroan sartu zituen lehen
ukuiluraino eta zuritu egin ziren oilasko egosia bezala.

RSOa jarri genien eta mina minutu inguru pasa zen, egunean 2 x estaltzen zituen RSOarekin. Oso azkar sendatu
ziren egun gutxiren buruan eta ez zen batere larruazalaren galerarik edo orbainik gertatu.

Harrigarria da orain sukaldeko hozkailuan apur bat mantentzea, beraz, norbait erretzen bada (batez ere haurrak)
berehala aplikatuko dugu RSO, ez da min hori sentitu beharrik zainduko duen landare naturala dugunean. ".
Debra

"Ukondoan pikor tarte txiki bat nuen, olioarekin tratatu nituen ... Astebete geroago ukondoa leuna da, eta ez da
kolperik ... Verruak zirela uste dut, baina ezin dut medikuengan sinesten. Ez dizut ziur esan ". Carla

- Zure larruazalaren arazoa edozein dela ere, jarri olioa, estali tirantearekin eta berriro aplikatu olioa egunero
edo bi egunetan edo tirantea erortzen denean. Erredurak, garatxoak, ekzema, psoriasia - olioari ez zaio axola zer
den eta konpondu egingo da, denbora eta olioa eman besterik ez dago. JB

«Nire lagunak kiste bat zuen aurpegian eta egun batzuk olioa hartu ondoren desagertu egin zen. Eta irensten ari
zen topikoki ez erabiltzea ». Jonathan

«Ez  da  minbizia  duen  gaixoa,  baina  orpoan  infekzioa  nuen,  tratamenduari  erantzungo  ez  diona.  Zauriak
artatzeko teknologia bat ere izan nuen ... infekzioa zabaltzeari uztea lortu zuen, baina oraindik ez zen sendatuko.
Olioa  zikindu nuen eta  egun batean  gorritasuna  txikiagoa zen.  Bigarren eguna eta  gorritasuna  desagertuta.
Hirugarren eguna eta infekzioa larruazala dirudi berriro! Olio sendagarri zoragarria! ” Tammie

“Igerileku  eta  spa  konpainia  batean  lan  egin  nuen ...  larruazal  argia  dut,  egun osoan kanpoan.  Gidariaren
leihotik beti zeuden aurpegian, buruan eta besoan eroak zeuden. Petrolioak aste batzuk barru garbitu zituen leku
horiek! Gaur egun, 5 gramo THC pure irensten ditut egunero gaixotasunen aurka borrokatzeko eta nire sistema
immunologikoa sendo mantentzeko. BTW ez da inoiz griperik eman! Txikitatik griperik ez ”. Jay

"Badakit hemengo mutilek beti esaten dutela RSO hutsa erabiltzen dutela, eta oso zalea naiz. Hala ere, jendeari
jakinarazi nahi diot azukre hostoekin egindako koko olio infusioak neosporina ordezkatu duela guretzat, 2 urte
daramatzat gauza horiek erosi beharrik. Hobeto eta azkarrago funtzionatzen du, eta jendearen esku eta aurpegi
guztiei aurre egin diezaieket, eta ez dut kezkatu beharrik ustekabean jaten badute gaixotzeagatik ". Tina

- Tina, ezerk ez du RSO hutsak baino hobeto eta azkarrago funtzionatzen, baina badakit zer esaten saiatzen
zaren. Jakina denez, kalamuaren sendagaiaren indar gutxiagok ere mirariak egin ditzakete. Arazoa da arrakasta
ez dela diluitu gabeko RSO indartsuena bezain fidagarria.

Kannabisaren kosmetikoek laster erabilgarri  dauden kosmetiko gehienak ordezkatuko dituzte  laster,  hau da,
emakumeek olioak beren edertasunagatik zer egin dezakeen jakin ondoren. Kalamu haziaren olioa, koko olioa
eta  karite  gurina  dira  nire  garraiatzaile  gogokoenak,  baina  bizi  diren  tokian  ezagunak  diren  guztiak  erabil
ditzakezu eta olioa gehitu. Kremetan% 20-30 RSO mirariak egiten ditu baina% 0,01-1 ere onura handia izan
dezake baldintza ez hain larrietarako eta eguneroko mantentze-lanetarako. JB

"Nire neskalaguna eltxoen ziztadekiko alergia handia du eta bart gauean tenpluan zeukan ... izugarria izan zen,
hala ere, gomendatu nion banda-laguntza jasotzea eta kannabis-hostoekin egindako RSOa ziztadaren gainean
jartzea. Gaur goizean esnatu dugunean kolpea guztiz desagertu da ".

- Eskerrik asko, Jimmy. Ziur nago informazio honek jende askori lagunduko diola. Eltxoen garaia iritsi da.
Olioak  ere  uxatzaile  gisa  funtzionatzen  du,  probatu.  Beti  hobe  da  arazoak  gerta  ez  daitezen  olioarekin
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konpontzea  oso erraza  den arren.  Olioa topikoki  erabil  daiteke azkura,  erre  edo min  ematen  duen edozein
gauzatan. Zenbat eta lehenago olioa aplikatu orduan eta lehenago desagertu daitezke arazoak. Gogoratu. JB

G. Noiz arte iraun dezake olioak? Betirako? Zein da biltegiratze onena, hozkailua, izozkailua, despentsa onena?
Eskerrik asko.

A.  Xiringa  batean  eta  toki  hotz  ilun  batean  gordetzen  bada,  olioak  urte  luzez  iraungo du,  batez  ere  olioa
bisitarien  eta  familiaren  aurka  babestea  lortzen  baduzu,  hau  da,  emakumeak,  olioa  gizonak  baino gehiago
irenstea gustatzen zaiela dirudielako. 

Zure familiako emakumeek olioaren efektu gazteak eta zimurrekin zer egiten duten jakiten duten momentuan,
ez duzu kezkatu behar olioak zenbat iraungo duen, beti jan edo topikoki oso azkar erabiliko da. Olio-hornidura
gorde  nahi  baduzu,  ez esan emakumeei  olioaren% 20-30 duten  kosmetikoek mirariak  egingo dituztela  eta,
beraz, fisikoki ahalik eta gazteenak izan daitezen. Bestela, ez dizute kenduko. Zer esan edo egiten saiatuko zara
eta ez duzu olioak zenbat iraungo duen kezkatu beharrik izango.

Hau ez da iruzkin sexista bat (esan nahi da), askotan gertatzen ari naizenaren berri ematen ari naiz, soilik olioak
olioa zure complexionerako egin dezakeenari buruz arreta erakartzeko ahalegina egiten dut generoa edozein
dela ere. JB

"Emakumeek  jakingo balute  zahartze  azala  alderantzikatuko  duela  eta  kaltetutako  azala  konponduko duela
(pertsona honen kasuan bezala) kannabisa legeztatzeko laguntza teilatuan sartuko litzateke!" Ekonomia osoa
aurrera egin du medikuntza natural harrigarri hau kendu delako eta denok batera ikusiko dugu nola desegiten
den gero eta jende gehiago informatu eta bere burua sendatzen hasten den bitartean. " Gil

G. Zure aurpegian aplikatzen al duzu zimurrak tratatzeko> edo ahoz edo biak hartzen al dituzu? " Toni

A. Biak emaitza onenak lortzeko, baina gaurkotasuneko aplikazioak ere asko egin dezake. JB

“Zimurrak irakurri al ditut? ZIMURRAK laguntzen du? : 0 ”Margie

Min kronikoa

"Olioa egiteko barietate egokiak baldin badituzu, kalamu olioa baino ez dago min kronikoa arintzeko. Kalamu
mota askotako olioak mendekotasuna edo kaltegarria  ez den analgesia  natural  zoragarria  dira.  Medikuntza-
sistemak min kronikoak dituztenei botika arriskutsuak, mendekotasuna eta kaltegarriak ematen dizkie,  mina
kontrolatzeko. Onartzen dut botika horiek eraginkorrak direla, baina, funtsean, mina maskaratu besterik ez dute
egiten  sendatzeko  efekturik  ematen  ez  duten  bitartean.  Mina  kronikoa  izateko  kalamu  olioa  hartzen  ari
zarenean, mina murriztu ez ezik, lanera joaten da zure sufrimenduaren arrazoia sendatu nahian. Min kronikoa
pairatzen duen edonorentzat, kalamu olioa da tratamendu onena, mendekotasunik gabekoa baita eta gainerako
gorputzari kalterik egiten ez diolako.

Hezur minbizia duten pertsonak ikusi ditut morfinak eta mediku sistemak erabiltzen dituen beste mina botika
guztiek ezin izan dutelako mina hil. Kalamu olioak ordu batzuen buruan kontrolatu zuen eta oso azkar atera ahal
izan  zituzten  substantzia  kaltegarri  horiek,  erretiratze  sintoma  gutxirekin.  Botika  hau  ere  eman  diot  min
kronikoa  duten  gaixo  askori  eta  emaitza  batzuk  benetan  harrigarriak  izan  dira.  Ez  zitzaidan  ohikoa  izan
biharamunean jendearen txostenak jasotzea, jada ez dutela sufritzen esaten.

Esan bezala, kalamu olioak mina ezabatzeko gaitasuna du, baina bere kausa sendatzen ere lan egiten du. Berriro
ere,  ideia  da  mendekotasuna  duten  botika  arriskutsu  horiek  ahalik  eta  azkarren  kentzea  eta  olio  horren
erabilerarekin ordezkatzea. Errealki, ez dago kalamu olioaren eta botiken arteko alderik. Gure mediku sistemak
eskaintzen  dizkigun mina botika  gehienak arriskutsuak,  mendekotasunak eta  hilgarriak  dira,  kalamu olioak
gaixoarentzako mendekotasun edo arriskurik ez duen bitartean.

Gaixo batek morfina edo beste opiazeo batzuk hartzen baditu bere mina kontrolatzeko, ale laburreko arroz lehor
zati  baten  tamainako dosiekin hastea gomendatzen  dut.  Gero handitu  irensten  ari  zaren kopurua ahalik  eta
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azkarren,  substantzia  horien kontsumoa murrizten duzun bitartean sendagaien  beharrik izan arte.  Medikuek
urteetan agindutako botikak hartzen dituzten pertsona ugari daude eta laguntzeko ezer gutxi edo ezer egin dute.
Berriro ondo sentitzea zer den jakin nahi baduzu, probatu olioa eta utzi mediku sistemaren zorakeria atzean ".
Rick Simpson, Kalamua: sendabelar gehien

Bizkarreko mina, eskoliosi

Izan al duzu bizkarreko mina edo eskoliosiaren erliebea izan duten pazienterik?

Christian Laurette-k "Run From the Cure" dokumentalaren ekoizleak urteak zeramatzan eskoliosiarekin. Duela
hamahiru urte inguru, mediku sistemak ebakuntza egitea proposatu zuen baina Christiani berriro 50/50 oinez
egiteko aukera emango zioten. Horrelako probekin, bere alternatiba bakarra mina bizitzea zela sentitu zuen. Ia
egunero, eskoliosiaren eraginez erortzen zen eta ezer gutxi lagun zezakeela sinetsi zuen bere burua. Kalamu olio
pixka bat eman nion eta ordu batzuen buruan bizkarreko min gehiagorik ez zuela izan jakinarazi zuen.

Pertsona normal batek behar lukeen moduan egikaritzea ahalbidetuko ez liokeen egoera batekin bizi izan zuela
azaldu nion, beraz, bizkarreko muskuluak oso ahulak ziren. Espero zen bezala, Christianek olioa agindutakoa
hartu ondoren, Christianek normalean funtzionatzen du minik gabe, bizkarreko muskuluak sendotu egin dira eta
orain olioa gabe joan daiteke denbora luzez. Christian bizkarreko arazoak dituen askoren artean sendabide edo
kontrol  eraginkorra  aurkitu  dute  botika  honen  erabilerarekin  ondoeza  arintzeko.  Nire  ustez,  ez  dago  inor
bizitzan zehar etengabeko agonia egoeran igarotzeko beharrik.  Edozein motatako bizkarreko arazoak baldin
badituzu, ziur nago botika hau erabiltzeak onura handia izango duela baldintza horiek dituzten gehienentzat ".
Rick Simpson, Kalamua: sendabelar gehien

Diabetesa

"Diagnostikatu berri diren diabetikoak sendatzeko nahiko errazak izan ohi dira eta denbora gutxian gaixotasunik
gabe egon ohi dira. Egoera hori denbora luzez izan duten eta gaixotasunaren ondorioak urteetan pairatu dituzten
pazienteetan,  askotan,  denbora gehiago beharko dute.  Kalte  handiko gaixoengan ere,  kalitate  handiko olioa
behar bezala hartzen bada, askotan sei aste barru jada ez dute intsulina behar. Zoritxarrez, gaixotasun honek
gure gorputzean sortzen dituen kalteak askoz ere denbora gehiago behar izaten dute sendatzeko, baina denbora
emanez, hau gehiena ere konpon daiteke.

Badirudi olioak askotan pankrea bizkortzeko gaitasuna duela, beraz berriro funtziona dezake. Lehen frogatu
ahal izan genuen minbizia tratatu nuen diabetiko batekin. Minbiziaren aurkako tratamendua amaitutakoan, olioa
guztiz atera zuen hamar egunez. Nire harridurarako, odoleko azukre maila normala izaten jarraitzen zuen eta
diabetiko  batek  behar  ez  lituzkeen  gauza  asko  jaten  ari  zen.  Gizon  honek  hogeita  hamar  urte  daramatza
diabetikoa eta egunean bi intsulina injekzio hartzen zituen. Hamar egunez oliorik hartu gabe eta odoleko azukre
maila normal mantendu ondoren agerian geratu zen pankreak berriro ondo funtzionatu behar zuela.

Gaixoei beti esaten diet  ez naizela medikua,  baina uste dut beraien intereserako litzatekeela beste baldintza
batzuetarako erabiltzen dituzten botika kimikoak kentzea.  Askotan, zenbait  botikek olioaren tratamenduaren
eraginkortasuna eragotzi dezakete eta normalean olioaren erabilerak sendagai horiek ordezkatuko ditu.

Bai motako bai 2 motako diabetesa pairatzen zuten gaixoen txostenak jaso ditut olioak arrakasta handiz tratatu
zuela esanez. Adibidez, intsulina hogeita hamar urte daramatzaten pazienteekin egin dut topo, eta, olioa hasi
ondoren, sei asteren buruan ez zituzten injekzio horiek hartzeko beharrik. Aldi berean, batzuek jaso ditudan
beste  txosten batzuek adierazi  dute  arrakasta  izan  dutela  intsulina  gutxitzea.  Baina,  gainera,  adierazi  zuten
olioaren erabilerarekin osasun orokorra hobetzen zuten beste gauza zoragarri batzuk ere egin zituela.
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Ikusteko modua, intsulina kentzea eta pankreak odoleko azukre maila berriro kontrolatzea da helburua. Hala
ere,  hori  guztiz  lortu  ezin  bada  ere,  olioaren  efektuak  oso  onuragarriak  izango  dira  gaixoaren  gorputzean.
Gaixotasun  honek  zirkulazio  arazoak  eta  bestelako  konplikazioak  eragiten  dituenez,  askotan  lesio  batek
eragindako infekzioa ezinezkoa da sendatzea ohiko metodoak deituriko sistema medikoak erabiliz. Adibidez,
diabetiko  batek  oinean infekzio  bat  hartzen badu eta  behar  bezala  sendatzeari  uko egiten badio,  azkenean,
mediku sistemaren erantzuna oina edo gutxienez kutsatutako zatia kentzea da.

Ezagutzen ditut pertsonalki egin duten diabetikoak, eta denbora gutxian normalean gehiago kendu behar izaten
dute, infekzioa izaten jarraitzen baitu. Zein da izugarria izan behar duen diabetikoa izateko eta are okerragoa
dena, ebakuntza horiek guztiz alferrikakoa.

Garai hartan, ez nekien ezer kalamu landarearen sendatze gaitasunen inguruan eta egin nezakeena gaixo horiek
jasan behar izan zuten agonia ikustea zen; baina ordutik azkenean egia ikasi dut. Olioa kanpotik erabiltzen bada,
oso denbora gutxian sendatuko ditu ultzera diabetikoak, beraz, substantzia hori irensten denean diabetiko batek
jasotzen dituen onurak imajina ditzakezu. Urteak daramatzat informazio hori eskuragarri jartzen, baina hala ere
medikuek botika honen erabilera alde batera utzi eta gaixoak mutilatzen jarraitzen dute. Horixe da ez dudala
arrazoi bat mediku sistemarako eta gure sufrimendutik elikatzen diren mediku deituriko horietarako.

Olioaren tratamendua hartu ondoren, urteetan dieta murriztua daramaten diabetiko askok haur baten moduan
jokatzen dute gozoki dendan. Bat-batean, diabetiko batek hartu behar ez lituzkeen jakiak jan ditzakete eta gaixo
batzuek beren burua gehiegizkoa izaten  dute.  Denborak aurrera  egin ahala,  olioak  diabetikoen  gorputzetan
izandako kalteak itzul ditzake, hala nola zirkulazio txarra, etab. Olioak diabetikoek modu zentzudunean aurre
egin behar dieten infekzio gaiztoak ere sendatuko ditu,  eta guk daukaguna. horren lekuko, kalitate handiko
kalamu olioa eraginkorra da diabetes mota guztietako tratamenduan ".  Rick Simpson, Kalamua:  sendabelar
gehien

"Olioak pankrea gaztetzen du eta, hala uste bada ere, askotan intsulina sortzen hasten da urte batzuk inaktibo
egon ondoren.  Gaixo askok intsulina  botatzeari  utzi  diezaiokete  olioari  zenbait  aste  eman ondoren.  Olioak
gorputzeko diabeteari lotutako beste arazo guztiak sendatzen edo kontrolatzen laguntzen du.

Olioa jan edo / eta supositorio batean erabiliko nuke. Erretzeak edo lurruntzeak odoleko azukre maila murrizten
lagun dezake, baina efektuak oso urriak dira olioa irenstearekin alderatuta. Olioa topikoki erabiliko nuke ultzera
diabetikoetarako,  besterik gabe olioa aplikatu,  benda batekin estali  eta  hiru egunez behin errepikatu ultzera
sendatu  arte.  Kalamu  haziaren  olioa  extractarekin  nahastuko  nuke  eta  masajeetarako  erabiliko  nuke,  odol
zirkulazioa sustatuko baitute eta hantura eta bestelako eragozpenak ekiditeko. Kalamu haziak eta kalamu hazien
olioa ere sartuko nituzke dietan ". JB

Bihotza, Odol Presioa

Kalamu olioari eta bihotzeko egoerei buruzko txosten onuragarririk izan al duzu?

"Olioarekin  tratamendua hasten ari  diren bihotzeko arazoak dituztenentzat,  jakin  behar  dute askotan olioak
gaixoaren taupada-tasa handitu dezakeela, erabilerarekin gustura egon arte. Bihotzaren taupadaren igoera arina
izan ohi da, baina uste dut gaixoak gerta daitekeela jakin behar duela.

Botika hau eraginkorra da kolesterol-maila murrizteko eta odol-zirkulazioa hobetzeko, beraz, berez, gaixoaren
bihotzari  mesede  handia  egingo  lioke.  Zalantzarik  gabe,  bihotza  ezinbesteko  organoa  da  eta,  gure
esperientziatik, kalamu olioak ezinbesteko organoak gaztetu ditzake. Jendeari inoiz esan ez badiot ere bihotzeko
botikak hartzeari  uzteko, askok efektu kaltegarririk  gabe egin dute. Kalamuaren olioak bihotzeko egoeretan
izandako  eraginak  ikerketa  gehiago  eskatzen  duela  uste  dut,  baina  ikusi  dugunaren  arabera,  botika  hau
bihotzerako oso onuragarria dela dirudi.
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Olioak odolaren presioa erregula dezake?

Kalamu olioak odolaren presioa erregula dezake, hain zuzen ere. Neuk erabiltzen dut lo egiten laguntzeko eta
neure  presio  arteriala  erregulatzeko.  Kalamu  olioarekin  tratamendua  hastean,  jada  egoera  honetarako
sendagaiak hartzen ari diren gaixoei presio arteriala ondo behatzeko esaten diet. Presio arteriala kontrolatzeko
farmakoak erabiltzen zituzten gehienek ez dituzte kalamu olioarekin tratamendua hastean eskatzen.

Kalamu  olioak  odol-presioa  murrizten  duenez,  odol-presioko  botika  farmazeutikoak  erabiltzen  jarraitzen
saiatzen den edonork aurkituko du bien konbinazioak odol-presioa baxuegia izango duela. Egoera hori ekiditea
komeni da eta gaur egun eskuragarri dauden odol-presioko probagailu eramangarriak erabiliz, hori erraz lor
daiteke.

Lagundu al dezake barne organoen beste gaixotasun batzuekin?

Kalamu olioaren erabilerarekin ikusi dudanaren arabera, barneko organoen egoera asko eta lotutako arazoak
kontrolatu edo senda daitezke. Barruko organo bat gaztetzen eta sendatzen denean, berriro ere bere gorputzari
dagozkion  egitekoak  berreskura  ditzake.  Pertsonalki,  askoz  ere  zentzuzkoagoa  dela  uste  dut  olio  horren
erabilerarekin gure organo vitalak gaztetzea, organo transplantearekin lotutako arrisku guztiekin pasatzea eta
zure  bizitza  osoan  botikak  hartzen  igarotzea,  organoak  ez  dezan  baztertu.  Zenbait  kasutan,  organoen
transplantea izan daiteke erantzun bakarra,  baina botika hori  ezinbesteko organoak gaztetzeko behar bezala
erabiliko  balitz,  transplanteak  askoz  ere  gutxiago  beharko  liratekeela  uste  dut  ".  Rick  Simpson,  Kalamua:
sendabelar gehien

“Bihotza barneko organoa da eta olioak biziberritzen ditu organoak. Gaixoak olioa erabiltzen hasten direnean,
normalean bihotzeko botikaren dosiak erdira murrizten dituzte eta gehienek botikak erabiltzeari  uzten diote
erabiltzeari uzten diotela sentitu bezain laster. Olioa bihotzerako oso onuragarria da.

Olioak odolaren presioa eta arritmia oso erraz erregula ditzake. Normalean odol-presioa jaisten du eta, beraz,
odol-presiorako botikak erabiltzen dituztenek kontuz ibili beharko dute olioa erabiltzearekin ohitu arte. Odol-
presioko botiken eta olioaren konbinazio batek presioa oso baxua izan daiteke eta, beraz, ideia ona da odol-
presioa kontrolatzea odol-presioaren probagailua erabiliz. Kasu askotan, olioak zertxobait handitzen du bihotz
taupada.

Arlo honek askoz ikerketa gehiago eskatzen du, beraz, pazienteek senarekin jarraitu beharko lukete olioarekin
hasten direnean, baina medikuarekin ere harremanetan egon beharko dute bihotza ziurtatzeko.

Bihotzeko gaixoek kable elektrikoa egiaztatu behar dute etxean edo lanean.

Bihotzak  bulkada  elektromagnetikoetan  funtzionatzen  du eta,  beraz,  eremu elektromagnetikoetan  ahalik  eta
gehien egotea saihestu beharko lukete.

Olioa jango nuke eta supositorioetan ere erabiliko nuke. Gaurkotasuneko aplikazioari dagokionez, ez du inoiz
minik egiten, baina ezin dut esan oraingoz zein onuragarria den. Beti bezala, kalamua modu guztietan erabiliko
nuke.  Kalamu haziak  eta  kalamu hazien  olioa  ere  sartuko nituzke  dietan,  bi  haziek  eta  olioak  oso  eragin
onuragarriak dituztela bihotzeko baldintza askotan.

Medikua banintz eta bihotzarekin lotutako ebakuntza edo transplantea eta abar egingo banu, organoa gaztetzen
saiatuko nintzateke gutxienez 60g olioz. 60g-k pazientea osasun egoera nahikora eramango ez balu, oraindik ere
olioa ematen jarraituko nuke ". JB

Asma

"Erretzea lapikoa ere onuragarria da asma duten askorentzat, baina olioa irenstea edo lurruntzea egoera hau
tratatzeko modu askoz ere eraginkorragoa eta sendagarriagoa da. Olioa supositorio moduan erabiltzea ere oso
eraginkorra da arnasketa  arazoak dituztenentzat  eta,  beraz,  metodo hau ere onuragarria  izan daiteke.  Asma
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duten pertsona asko ezagutzen ditugu botika hau erabiltzen lagundu dutenak eta zinez esan dezaket ez naizela
eraginkorragoa den egoera honetarako tratamendurik  ezagutzen.  BPG ez bezalako gaixotasunen bat  jasaten
dutenek ere hobekuntza harrigarriak izan dituzte botika hau erabiliz arnasa behar bezala hartzeko gaitasunean.
Arnasketa arazoren bat baldin baduzu, probatu olioa eta ziur nago ez duzula damurik izango ". Rick Simpson,
Kalamua: sendabelar gehien

"Batek espero zuen olioa lurruntzea asma edo arnasketa arazoetarako tratamendu onena dela. Harrigarria bada
ere, kalamuaren olioaren ustiategiak oso eraginkorrak direla ikusi dugu aireak irekitzeko. Normalean, gaixoak
supositorioa hartu eta 30 minutura, birikak ireki eta askoz arinago arnasa har dezaketela sentitzen dutela diote.
Noski, beste edozein gaixotasunekin gertatzen den moduan, 60g dosi estandar irensten nituzke hiru hilabetetan
eta  gero egunean gramo batekin geratuko nintzateke  osasuntsu sentitu  arte.  Orduan, noski,  bizitza  osorako
mantentze-dosi batekin jarraituko nuke. Olioa ahoz, topikoki eztarrian eta bularrean eta supositorio moduan
erabiliko nuke ". JB

Haurrak eta olioa

Bereziki amak kezkatuko dira haurrei olioa ematea segurua bada. Seguru al dago orduan?

"Kalamu  olioa  minbizia  eta  bestelako  gaixotasunak  dituzten  adin  guztietako  haurren  tratamenduan  guztiz
segurua dela uste dut. Benetan ez dakit onkologia unitateetan haur txikiak artatzen dituzten medikuek beraiek
nola bizi dezaketen. Ez al dakite txikiei hauen erradiazio, kimi eta bestelako produktu kimiko kaltegarri eta
pozoitsuekin egiten ari diren kaltea?

Inoiz medikuntza ikasi duen edonork ezagutzen ditu tratamendu horien ondorioak eta badaki tratamendu horien
erabilerarekin heriotza sortzea baino askoz ere gehiago direla, sendabidea baino. Gurasoek medikuak sistemak
seme-alabekin zer egin nahi duen ondo ulertzeko denbora bakarrik hartuko balute, ziur nago gehienek kalamu
olioarekin tratatu nahiko lituzketela, erabiltzeko segurua den substantzia naturala delako eta ez duela eragingo
haurrari kalte.

Mediku sistemaren inguruan zer egiten dudan jakinda, ez nieke inoiz utziko nire seme-alaben eskuetan jartzen.
Norbait bestela egitera behartzen saiatuko balitz, egoera berehala oso itsusia bihurtuko litzateke.

Nire  ustez,  normala  da edozein  gurasok bere  seme-alabak babestu eta  kalterik  ez izatea.  Mediku sistemak
haurraren guraso gisa arriskua duela pentsatuko banu, beste tratamendu metodo batzuk aukeratzeko eskubidea
izan  beharko  nukeela  sentituko  nuke.  Azkenaldian  AEBetan  eta  Kanadan,  agintariek  haurrak  hartu  eta
kimioterapia hartzera behartu zituzten kasuak, haurraren eta gurasoen nahien aurka. Badirudi helduak garela
beren tratamendu eroak baztertzeko eskubidea dugula, baina gure seme-alabek ez. Kimioterapia pozoia besterik
ez  denez,  norbaitek  nire  borondatearen  aurka  joango  balitz  eta  nire  haur  bati  horrelakorik  emango  balio,
litekeena da esan litekeela ez dutela etorkizun oso argia izango.

Nire ustez, gurasoen baimenik gabe horrelakorik egingo lukeen edonork hilketa saiakeraren erruduna da eta
umea hilko balitz,  orduan izango litzateke  bere heriotzaren  erantzule.  Ez  zait  axola  nola  begiratzen  duzun
hautatzea, pozoia pozoia da eta medikuak substantzia horiek administratzen baditu, nik egingo nukeen bezain
errudunak dira gauza bera egingo banu. Medikuek beroki zuriak janzteak ez du esan nahi gaixoei kalte egiteko
eskubidea dutenik; izan ere, beraien Juramentu Hipokratikoaren aurka doa. Haiek banintz, kaltetutako gaixoekin
lotura duen norbaitek haien aurkako ordaina bilatzea erabaki aurretik, medikuntza modu egokian praktikatzen
hasiko nintzateke.
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Nola erabil daiteke kalamu olioa gaixotasunen prebentzioan? Beste behin ere, segurua al litzateke olioa 
umeei ematea?

Gaixotasunak prebenitzeko kalamu olioa baino ez dakit ezer eta botika hau guztiz segurua dela uste dut haurren
tratamenduan. Askotan esan izan dut haurrei kalamu olio dosi txikiak emango balizkie, kasu askotan gehienetan
diabetesa, MS, minbizia eta beste hainbat gaixotasun ekidin daitezkeela.

Olio dosi txikiak ematen bazaizkie haurrei, THC eta hari lotutako kanabinoideak beren sistemetan pilatu eta
gaixotasunak prebenituko dira. Ez naiz ari haurrak altxatzeaz; hau da, haurrei edo edozein adinetako pertsonei
mendekotasunik gabeko sendagai kaltegarriak eskaintzea etorkizunean mediku arazoak ekiditeko.

Ez  dago  arrazoi  logikorik  maite  ditugunak  tratatzeko  gure  sendagaiak  haztea  eta  ekoiztea  eragotzi  behar
zaigunik. Gure seme-alabek edo guk ere sufritzen eta hiltzen egon behar al dugu droga konpainiek diru gehiago
irabazi nahi dutelako? Gure mediku arazoak arintzeko botika natural bat eskuragarri dagoenean jende gehienak
ekoizteko arazo gutxi ditu? Droga konpainiei agur esateko garaia da eta Ama Naturak geure burua eta gure
seme-alabak osasuntsu izateko zer eman dezakeen jakiteko.

Nola dosi kalamu olioa haurrentzat?

Dosi dagokienez, haurrak ez dira helduak baino desberdinak eta guztiek tolerantzia desberdinak dituzte botika
honen aurrean. Haurren gaixotasunak prebenitzeko, dosi txikiak soilik beharko lirateke egunean behin oheratu
baino ordubete lehenago, beraz, umea altua izateko aukera oso urruna izango litzateke.  Berriro ere, kalamu
olioak ez du kalterik eragiten, beraz, ez dakit zergatik inork zalantzan jarriko lukeen bere seme-alabei emateko
orduan.  Gainera,  imajina  ezazu  olioa  erabilgarri  egongo  balitz  orain  geure  buruari  tratatu  ahal  dizkiegun
eguneroko  lesio  guztiak.  Erredurak,  ebakiak,  marradurak,  zauriak,  infekzioak,  intsektuen  ziztadak  eta  abar
bezalako gauzak modu erraz eta eraginkorrean tratatu daitezke olio horren erabilera topikoarekin.

Botika honekin izandako esperientzien ondoren, haurrari barneko eta kanpoko egoerengatik emango niokeen
lehenengo gauza litzateke.  Hala ere,  zalantzarik gabe zalantzak  nituzke eta  birritan pentsatuko nuke botika
kimikoak irenstea baimendu aurretik. Izan ere, medikuntzaren industriarekin zer egiten dudan jakinda, ez nuke
horrelakorik ere kontuan hartuko.

Kalamu  olioaren  sendatze  efektuekin  esperientzia  behar  da  pentsatzeko  modu  honetara  iristeko,  baina,
zalantzarik gabe, zer egin dezakeen ikusi ondoren, zu ere bihurtuko zara. Uste dut uste dut haurrek eta adin
guztietako  jendeak  erregulartasunez  olio  horren  dosi  txikiak  hartuko  balituzte,  denok  gehiago  bizi  ahalko
liratekeela eta askoz osasuntsuago egongo direla ". Rick Simpson, Kalamua: sendabelar gehien

G. Badago adin hau hasteko? Nire semeak 3 urte ditu eta ekzema txarra du eta hotza urteko zati ona da hemen ".
Roxanne

A. Roxanne, guztiz segurua da olioa haurrei ematea, baita jaioberriei ere, batez ere kalamu hazien olioarekin
edo karite gurinarekin nahasketa batean erabiltzen denean. Estrategia ona da kalamu hazien olioa olioarekin
nahastea (olioaren% 1ek egingo du, baina% 20-30 ezin hobea izango litzateke) eta gero egunero tanta batzuk
gehitu bainura. Film fin bat utziko du gorputz osoan eta hori izaten da behar dena (edo gutxienez mantentze
lanetarako). Atera argazkiak eta bideoak, hobekuntza oso azkarra izango da. Azkura eta narritadura segundo
edo minutu batzuetan desagertuko dira,  eta ekzema astebete edo gehiago barru desagertu beharko litzateke.
Onenak, JB

"Ke hori EZ da osasuntsua umeentzako edo mamasentzako ... mamas ergelak eta zer esaten diezu zure seme-
alabei? Olioa edo nada! Batez ere umeei! ” Naia

- Ez nintzateke hain erradikala izango, erretzeak edo lurruntzeak ere eragin onuragarriak ditu, adibidez haurdun
dauden emakumeen goragalearen aurka. Ez dio haurrari kalterik egingo. JB

"Kea ez da hain handia ... batez ere alergietarako joerak baldin badituzu ... esatea besterik ez. Ezin dut kea
kudeatu! Gainera, haurrak ez dira gai noiz gelditu jakiteko ... azukrea den, kafeina, janaria, etab. Zure gidaria
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izan behar duzu. Ez dut uste kalabasa erretzea defendatzea ideia bikaina denik nerabeentzat. Esatea besterik ez.
Ikusitakoaren arabera nire iritzia besterik ez. Ikastetxeko lana eta gai garrantzitsuak ere alboratu ditzake ". Naia

- Eskola-lanetatik eta gai garrantzitsuetatik ere distraitzen nintzen,  eta ez genuen inolako kalamurik eskura.
Niretzat  behar  zen  neska  itxura  on  bat  nonbait  ikustea  eta  hori  eskolako  lanetarako  eta  besteentzat
garrantzitsuak ziren baina niretzat ez ziren gaietarako zen.

Zure seme-alabek zenbat te edaten duten kontrolatzen baduzu, noski aurrera eta kontrolatu zenbat kannabis
hartu edo irensten duten. Zorte on horrekin. Ahalegin hutsa da, baina ziur nago hurrengo urteetan jende asko
lanpetuta mantenduko duela kanabisa zein segurua den konturatu arte eta ia ezinezkoa dela gehiegizko dosia
egitea.

Orduan, nori axola zaio norbaitek zenbat irensten duen? Ez dut. Ez zait axola egunean zenbat te edo kafe edaten
duen jendeak egunean, imajina ezazu. Zergatik egin behar dut? Ez da nire kontua. Ez da inoren kontua norberak
irensten duen bizitza aurrezteko eta prebenitzeko medikuntza horretatik zenbatekoa den.

Zenbat eta olio gehiago izan zurekin eta orduan eta maizago osasunerako hobea da. Hori da benetan aplikatzen
den arau  bakarra.  Adin  guztietako  jendeari,  haurrei  eta  haurdun dauden amei  barne.  Ideia  hau gustuko ez
baduzu, gainditu, ikasi bizitzen, hori da egin dezakezun onena. Kalamuaren erregulazioak ez du funtzionatuko,
ezin da hala ere arautu. Gainera, ez dago hori arautzeko arrazoirik. JB

"Pozik nago, azkenean, nire mutiko gozoak kannaboa erabiltzen duela iragarri ahal izateagatik kimioren eta
erradiazioaren bigarren mailako efektuen aurka borrokatzeko ETA tumore berririk hazten ez dela ziurtatzeko!"
Sendagai honek izugarri lagundu dio. Sendagai hau jaso aurretik botatzen zuen etengabe, ez zuen jaten, oso
letargia eta traketsa zen ... orain jaten ari da, janaria mantendu egiten du, pisua hartzen ari da eta inguruan izan
duen edonork daki nola erabat pozik dago ".

- Beno, bere gorputzeko pozoirik gabe umea askoz hobeto egongo litzateke. Benetan ez du zentzurik olioarekin
batera  kimioterapia  eta  erradiazioak  erabiltzeak.  Pazienteari  antidotoa  ematea  bezalakoa  da  zainak  pozoia
ponpatzen duen bitartean. Olioa emaitza onenak lortzeko. Medikuek hori jakin beharko lukete, ez da hain zaila
ulertzea ez dela ideia ona haurrei pozoia ematea beharrezkoa ez denean. JB

G. "29 urteko ama ezkongabea naiz. Nire semeak 8 urte ditu eta autismo moderatua du. Ez nuke nire minik
aldatuko  mundu  honetako  ezerengatik,  bere  bizitza  apur  bat  errazteko  izan  ezik.  Petrolioaren  inguruan
galdetzera beste gurasoen bat etorri ote zaizun galdetzen ari nintzen? Edo autismoa / Asperger-en arrakasta
kasurik?  Bide  hau egitea  erabakiko  banu,  zer  dosi  mota  aztertuko  nuke?  Informazio  guztia  eskertzen  dut!
Eskerrik asko. Mama eta mutiko frustratu baten eskutik. "

A.  "Olioa  funtziona  dezakeen  gauza  bakarra  da",  esan  zuen  Rickek  irakurri  nionean.  Olioa  ekoizteko  eta
erabiltzeko dosiari buruzko argibideak eta bestelako informazioa gure gunean eta Rick-en liburu elektronikoan
daude. Iraganean haur autista dezente lagundu nituen, eta sendagai honek mirariak egiten dizkie.

Haurrei  asko gustatzen  zaie  botika  hori  hartzea,  ez  dute  aurreiritzirik,  ez dakite  "zerbait  gaizki  egiten"  ari
direnik eta gurasoek asko disfrutatzen dute denbora pixka bat dutenean. Emaitza onenak lortzeko, beti bezala,
60 g-ko tratamendu estandar batekin hasiko nintzateke, pilularik gabe, eta, ondoren, haurrari mantentze-dosi bat
mantenduko nioke berak aukeratutako kopuru batean,  bere bizitza luze eta  baketsuan.  Eta bideoko haurrak
gauza bera egin beharko luke, ahal bada. Onenak, JB

G. Nire emazteak bizkarreko mina larria du 7 hilabetez haurdun egoteagatik, oso mingarria den nerbio koskor
gisa deskribatzen du. Zure webgunean eta hemen inguruan bilatzen saiatu naiz. RSOk izugarri lagunduko al du
mina? Ba al duzu gai honi buruzko estekarik? Kezkatuta nago kodeina jartzen badiote haurrari kalte egingo dion

A. Olioaren dosi txiki batzuk irenstea eta olioa topikoki bizkarrean ezartzea nahi nuke. Eman masajea olioa eta
kalamu haziaren olioa nahastuta. Bai, kodeinak haurra kaltetzeko aukera ona dago. Olioak ezin dio eta ez dio
kalterik egingo haurrari inolaz ere. JB

"Zein da RSOrekin tratatzen jakitun zareten gazteena? Ba al dago haurren tratamendu protokolorik? Orain arte
arrakastarik  izan  ez  dugun  bitartean  amonaren  iritzia  eta  aitona  sendatzeko  gai  izan  gara.  Gai  gastriko

100



MINBIZIARAKO SENDA: RICK SIMPSON PROTOKOLOA

ezezagunak dituen 2 urte ditut (bai, urtebete daramatza tratamendu "medikuan" eta pilulak, kremak, ukenduak
eta Big Pharma edabeak ez dute arrakastarik izan. Orain proteinen sindromea jotzen ari dira. 25 kiloko haurrak
ezin du 175 kiloko gizon baten dosi bera kudeatu, beraz, gomendatzen al duzu haurren aplikazioetarako? "Sara

- Haurdun dauden amek olioa erabili behar dute eta gero dosia handitzen dute erditzean. Jaio ondoren, amek
olioaren dosi txikiak jan beharko dituzte, haurra modu ezin hobean garatuko dela ziurtatzeko.

Beraz, galdetzen badidazu, nire paziente gazteenak zortzi hilabete gutxiago zituen eta oraindik ere primeran
dabil, bere haurtzaindegiko haurrik garatuena da eta beste gehienek baino lehenago hitz egiten hasi zen. Amak
olioa erabili zuen bera jaio baino lehen, eta haurrari ere olioa eman zioten hexavaccinarekin txertatu ondoren,
produktu kimiko arriskutsuak ahalik eta azkarren botako dituztela ziurtatzeko.

Cannabis olioa sendagai segurua da adin guztietako jendearentzat. Hori ulertzeko arazoak baldin badituzu, ikusi
zer egiten duen olioak ekzemarengatik edo pixoihalaren erupzioa eta gero itzuli  eta esan iezadazu inoiz ez
diozula  kalamarik  emango  zure  haurrari.  Nire  berri  izango  zenukeena  da  haurrari  kalamua  sendagai  gisa
emango ez liokeen guraso bat gaizki informatuta dagoela edo beste batzuk sufritzen ikustea gustatzen zaien
sadiko psikopatikoak direla.

Ba  al  dakizu  olioa  zein  den  eraginkorra  hortzetako  minen  aurka?  Haurrari  olioa  emango  zenioke  hortzak
haztearekin lotutako minari aurre egiteko? Nuke. Inolako zalantzarik gabe.

Haurrentzako dosia, nagusiki, helduentzako berdina da, zerbait larria tratatzen ari zarenean. Hasi egunean hiru
aldiz dosi txikiarekin, ohitu pazientea, igo ezazu dosia lau egunetik behin edo komenigarriena, eta saiatu beti
gaixoari ahalik eta azkarren sendagai gehien sartzen, ziurtatzen duten bitartean. beren erosotasun eremuan. JB

"Lagun erizain batek 3. etapako pixoihalaren erupzioan erabili zuen, egun batetik bestera joan dena!" Alice

- Haurrek ez dutela cannabisik erabili behar uste dutenentzat. Zer beste sendagai eman nahi zenieke milaka urte
daramatzaten sendagai  natural zaharrena eta seguruena ez bada? Edo ikusiko al  dituzu haurrek ekzema eta
erupzio horiek guztiak arrazoirik gabe sufritzen dituzula? Hori ez da gauza polita egitea, esango nuke. Batez ere
larruazaleko arazo horiei guztiei irtenbide sinplea ematen zaienean.

Ondo al dago zure seme-alabak minarengandik garrasika ikustea olio tanta bat eman diezazuketenean eta minik
gabekoak izango liratekeela? Hm? JB

"Neurokirurgianoak Spencer-en azken erresonantzia magnetikoa aztertu zuen eta esan zuen:" Tumore handia,
guruin  pinealean,  eta  zalantzarik  gabe,  TUMORE  handia  zela,  desagertu  da  !!!!  "  Ondoren,  esan  zuen,
"garuneko enborreko tumorea guztiz kaltzifikatuta dago !! Oso nekez haziko da inoiz! ” Ondoren, esan zuen:
"EZ dut  uste  inongo tumorerik duenik bizkarrezurrean,  argi  puntu txiki  horiek EZ dira tumoreak diruditen
niretzat".

Spencer-en  egoera  mentala  hain  drastikoki  hobetzeko  arrazoia  dela  jakin  nuen,  tumorea  pineala  desagertu
delako da.  Neuroa kimioterapia zela  esaten saiatu zen,  baina adierazi  nuen tumore hori  guztiz  aldatu gabe
zegoela, kimioterapia gelditu eta 30 egunera !! Bere erantzuna? "Beno, suposatzen dut zorioneko haur bat dela,
tumorea MAGIKoki desagertu dela !!!"

Magia? Ez. Chemo? EZ, eta hori frogatu dezakegu. Ez nuen cannabis olioa aipatu. OSO tematuta zegoen bere
erresonantzia magnetikoa beste bat egiteko berehala, bere iritziak berresteko. Esan zuen bere bulegora deitzeko
MRIrako  hitzordua  erreserbatu  genuen  unean  bertan.  Horra  hor  lagunok!  Neurologoak  baieztatu  duenez,
KANABISAK modu seguruan HILTZEN DU MINBIZIA. Corrie

"Ba al dezake administratzaileak mesedez zer dosi mota eman etxera bidali duten 8 urteko haurrari hiltzera?"
Ricardo

- Hasi dosi txiki batekin, ikusi umeak nola erantzuten duen eta gero igo dosia haurrak har dezakeen bezain
azkar.  Egunean hiru  aldiz.  Normalean,  etxera  hiltzera  bidaltzen  direnean  pilulaz  beteta  egoten  dira,  beraz,
lehenik eta behin desintoxikatu nahi dituzu, ez dakizulako zer egingo duen elkarrekintzak, normalean ez da oso
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polita zer egiten duten produktu kimiko hilgarri horiekin. Baina olioa mahaia garbitzen saiatzen ari delako da
lanean has dadin.

Edo, ezer galtzeko ezer ez baduzu, olio kopuru handi batekin hasi eta gaixoa koma kontrolatuan jarri dezakezu
horrela. Hori egingo nuke ziurrenik, baina gurasoen esku dago zein tratamendu norabide aukeratzen duten.

Dakidana da gaixotasun erasokorrak modu erasokorrean tratatu behar direla. Eta badakit, oro har, zenbat eta
olio gehiago lortu pazientean sartzea eta azkarrago egiten duzula, orduan eta arrakasta eta bizirauteko aukera
hobeak izango direla. Baina badakit dosi argibideak arrazoiren batengatik aipatzen direla.

Nire umea balitz, olioz beteko nuke, ziur dakit. Haurrak igerian egingo luke eta seguruenik ez nuke medikurik
hurbiltzen utziko. Baina ni naiz eta badakit zer egin. Onenak, JB

Supositorioak

Rick Simpson olioa (RSO) duten supositorioak bedeinkazioa dira PMSrekin lotutako arazoak dituzten emakume
guztientzat,  baita  hemorroideak,  Crohn-en,  hesteetako  eta  hesteetako  arazoak  dituzten  edonorentzat  ere.
Arnasketarako eta biriketako egoeretarako ere ezin hobeak dira, zer esanik ez gripearen kontrola. Oso iraupen
luzeko sentimendu atsegina sortzen dute gorputzean. Oraindik ez dut ikusi hasierako zalantzak gainditu ondoren
hartzea gustuko ez zuen inor ". JB

NOLA EGIN SUPOSITORIOAK?

Urtu kakao gurina, gehitu olioa, gutxi gorabehera 1-2g olio kakao gurina urtutako 100g bakoitzeko hasteko.
Ondoren, handitu dosia lau egunetik behin gaixoak supositorio bakoitzean 0,33 g olio inguru erabili arte.

1g (pisu osoa) supositorioak haurrentzat, 2g helduentzat, 3g (bolak) baginako arazoetarako.

0,01-0,02g olio supositorio bakoitzeko ondo funtzionatuko du hasiberriek. Suppo batean 0,05 g dituen norbait
hasten baduzu, ziurrenik ere ez dute asko sentituko, baina hobe da dosi txiki batekin hastea (iraganean kalamua
inoiz probatu ez dutenentzat eta abar). 0.005g THC arteko dosiak normalean sintomarik gabe edo ia inolako
sintomarik gabe onartzen dira.

Benetako  RSOa oso indartsua  da eta  ez  dakizu  gaixoak nola  erantzungo  duen (odol-presioa,  etab.),  Baina
supositorioak modu ona izango lirateke jendea olioarekin ohitzeko.

Supositorioen  inguruko  gauza  interesgarria  da  birikak  nola  ireki  eta  arnasa  errazten  dutela  dirudienez,  20
minututan. Amets bat egia bihurtzen da BPK edo asma duten askorentzat. Gaixoek ere erabili dituzte psoriasia,
hipertentsio arteriala, Crohn, PMS karranpak etab.

Beste  olio  natural  batzuk ere  gehi  ditzakezu supositorioetan,  zertarako  nahi  dituzun eta  zein  den xedearen
araberakoa  da.  Besterik  gabe,  medikuntza  naturaleko  gune  batzuetara  eta  irakurri  zer  egiten  duten  olio
esentzialek eta beharrezkotzat jotzen duzun guztia esperimentatu dezakezu.

Halaber,  supositorioak  olioa  jan  ezin  duten  edo  arrazoiren  batengatik  sabelean  gorde  ezin  duten  gaixoak
tratatzeko modu bikaina dira.

Niri dagokidanez, ondorioak ikusita, olioa supositorioetan hartzea da kalamua erabiltzeko modurik onena eta
atseginena. Hasieran dibertigarria dirudi eta dirudi, hori aitortzen dut, baina saiatu direnak ados daude. Agian,
chakrak behetik gora irekitzen ditu, nork daki, baina zalantzarik gabe oso ondo sentitzen da.

Emakumeei  gustatuko  litzaieke  supositorioak  hartzea  -  era  guztietako  bakterio  eta  birus  infekzioekin,
"informazio  mikrobiologikoaren  bazkide  trukeak",  preserbatiboentzako  alergiak  eta  haietan  erabiltzen  diren
lubrifikatzaileak ere laguntzen dute. mailak) desoreka hormonalak? Onenak, Jindrich Bayer
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“RSOarekin  supositorioak  baginako  arazo  mota  guztietarako  ere  erabil  daitezke,  besteak  beste,  legamiaren
infekzioak, VPH, kondilomatoak, herpesak eta beste hainbat gaixotasun edo infekzio jasan behar ez direnak
barne. Batez ere olioaren erabilerarekin hain erraz zaindu daitezkeenean ". JB

"Kalterako  olioa  haurdunaldian  segurua  den  ala  ez  jakiteko  eman  al  didazu,  mesedez?"  Ez  dago  aurki
dezakedan informazio asko. Nire lagunari esan berri zaio zilbor-kiste bat duela, eta horrek odol-koaguluak sor
ditzake bere haurtxoa hil dadin. Kalamu olioaren ondorioak eta egin dezakeen ona ikusi ditut. Ez dakit ziur
haurdunaldian segurua den. " Christine

- Christine maitea, noski, erabiltzea segurua da. Kalamua haurdunaldian erabiltzen da eta erditze-minetarako ere
mende askotan zehar. Bakoitzean 0,01-0,06g olioz supositorioak egitea gomendatzen dut (1-2 kilo olioarekin
hasi  100  kakao  gurin  bakoitzeko).  Kistea  zenbait  aste  barru  desagertuko  da,  edo  normalean  gertatzen  da.
Egunean hiru aldiz, kezkarik gabe, olioak ez dio haurrari kalterik egingo. Onenak, JB

"JB, ados nago supositorioarekin, hala ere, zer kakao gurin mota erabiltzen ari zara? Lortu behar al dut findu
gabeko kakao gurin purua? Koko olioak supositorio gisa funtzionatuko al du? " Sara

- Beno, zure esku dago zein marka edo mota kakao gurin joango zaren. Koko olioa ihesegia izan daiteke. Kakao
gurinak hobeto funtzionatzen du supositorio gisa. JB

“Inork izango al luke kalamuaren olioa norbaiti elikatzeko hodi baten bidez emateko ideiarik? Oliba olioarekin
nahastu dut lodia ez dadin, baina hala ere beldur naiz hodia itxi dezan. Ideiarik? " Steven Havre

- Steven, beti da onena diluitu gabeko olioa administratzeko modua aurkitzea, hori da biderik onena. Modurik
aurkitzen ez duzunean, gaixoaren janariarekin nahastu eta horrela jan dezaten. Bai, hodia itxi dezake, olioak
koherentzia lodia badu. Olio batzuk lodiak dira, beste batzuk ihesagoak. Baina gorputzeko tenperatura berotzen
duzunean, nahikoa ihes egin behar dute hodia ez ixteko.

Beste modu bat kakao gurina duten supositorioetan dauden gaixoei ematea da. Hala ere, olioa jatea da sendagai
hau  hartzeko  modurik  egokiena,  ahal  den  guztietan.  Olioa  emateko  modu  asko  daude  eta  askotan  oso
indibiduala da; beraz, saiatu gaixoari ondoen egokitzen zaion modua aurkitzen. Onenak, JB

“Zehazki! Eztarriko minbizia duen nire ama tratatzen ari naiz eta elikatzeko tutuaren bidez administratu dut,
berotu pixka bat eta koko olioarekin nahasten dut! Inoiz ez dut hodia itxi! " Steve

"Semeari ematen diot elikagai-hodiaren bidez irentsiko ez duenean. Oso ur beroa botatzen dut olio gainean
katilu batean, gero xahutu egiten da, gero ur freskoagoa gehitzen dut (ez gehiegi), beraz, ura ez beroegi, bota
hodira. Nahiko ondo funtzionatu du, nahiz eta batzuetan olioak hodia apur bat estaltzen duen, baina inoiz ez da
blokeatu. Sekretua da, oso epela dagoen bitartean botatzeko. " Angela

"Badakit  izugarria  dirudiela,  baina koka kola apur bat tutuan barrena likatsua eman ondoren, edo, oro har,
zapatak garbitzeko ondo funtzionatzen du. RN egonaldi zaharra. " Ellen

Kirurgia ala olioa?

"Sekula ez zenituen nire titiak hartuko, RSO irensten ahal dudanean !!" Chloe

"Bularreko minbizia" ehuneko arriskua "den ideia bera gezur hutsa da. Egia esan, denek dituzte minbiziaren
mikrotumoreak gorputzean, ni barne. Minbizia ez da tximistak ausaz jotzea bezala "lortzen" duzun gaixotasuna.
Egunez  egun,  bazkari  batez,  "kudeatu"  edo  "prebenitu"  egin  behar  den  zerbait  da,  D bitamina  gehigarria,
elikadura,  super elikagaiak,  landare zukuak eta minbizia  eragiten duten produktu kimikoak eta erradiazioak
ekiditea dakarren bizimoduaren bidez. Beraz, mediku batek minbizia izateko "aukera" duzula esaten duenean,
esan nahi duena minbiziarekiko kontrolik ez duzula da, eta hori gezur hutsa da. Minbiziaren txantxangorria, hau
da, "
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- Minbizia izateko "aukera" duzunean, olioa hartu besterik ez duzu. Aukera askoz osasuntsuagoa eta seguruagoa
da ". JB

«Begira minbizia edo beste gaixotasun larri bat sua balitz bezala. Sua zenbat eta handiagoa izan, orduan eta
indar handiagoa beharko duzu itzaltzeko.

Orduan, nahiago al duzu ehun ur ontzi (RSO) edo baso bat ur (beste olio mota batzuk) erabili zure etxea sutan
egongo balitz?  Edo nahi  al  zenuke suhiltzaile  profesionalak etortzen  laguntzera?  Hori  nahiago nuke,  baina
egungo suhiltzaileek, hau da, medikuei, ez diete ura erabiltzen uzten sute horiek guztiak itzaltzeko eta haiek ere
ez dakite nola erabili hamarkada haietan adoktrinatu, garuneko garbiketa egin eta cannabisa ez erabili ondoren.
Medikuntza.

Zentzuzkoa al da norbaitek suhiltzaile adituak hiriko sute handi batera bidaltzea eta ura erabiltzen ez uztea, hau
da, suaren aurkako borroka modu oinarrizkoena eta tradizionalena? Niretzat ez. Baina hala ere, hori da boterean
daudenek gaur egin dugun mediku sistemarekin egin dutena.

Sute asko, urik ez, hau da, lan estra egin dezakete suhiltzaileek / medikuek beren lana ahal duten moduan egin
ezin  dutenentzat.  Uste  dut  ez  dela  horrela  izan  behar.  Lanerako  tresneria  eta  tresna  onenak  izan  beharko
lituzkete,  ezta?  Horixe  egingo  nuke  haien  zuzendari  /  gobernua  banintz.  Gaizki  al  dago  modu  honetan
begiratzean? Ez dut uste ". JB
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PMS, Menopausia

"Hau da kalamua eta kalamu olioa, batez ere, onena denik, bat ere ez. Ez duzu kalamua baino hobeto lagunduko
lukeen edo lagunduko zuen ezer  topatuko. Hormona oreka berreskuratzen lagunduko du eta  erasoa, aldarte
aldaketak eta abar kenduko ditu. Hileroko aurreko mina eta karranpak, ezinegon sentimenduak, antsietatea eta
abar arintzen lagunduko du.

Emakume bat  bere  gorputzean PMSrekin  lotutako desoreka hormonalak  direla  eta  modu arraroan jokatzen
hasten dela ikusiko banu, kalamua berehala emango nioke erabilgarri dauden modu edo forma guztietan. Ez dut
arrazoirik  ikusten  inork  beharrik  gabe  sufritzeko.  Zer  esanik  ez,  batek  sufritzen  duenean inguruko guztiek
sufritzen dutela,  hileroko aurreko emakumearekin  izan behar izan duen edonork baiezta  dezakeen moduan.
Olioa  jatea  nahi  nuke,  supositorio  batean  erabiltzea  eta  ez nuke alde  batera  uzten  sabeleko eta  bizkarreko
gaurkotasuneko erabilera.  Gustatuko zaio,  mina kendu eta  zati  horietako larruazala  hobetuko duelako. Olio
pixka bat ere erretuko nuke berarekin, jakin dezan "ez dagoela bakarrik" eta norbaiti axola zaiola.

Kalamuarekin, hilerokoak ez du zertan parte hartu duten guztientzako esperientzia desatsegina eta desatsegina
izan. "JB

G. Arraioa, JB ... bikain ari zen, estrogenoen aurkako tiroak ARTE. Heriotz gaixotu egiten dute.

A. Sorpresa, sorpresa, Valerie. "Medikuengandik aldendu" da une honetan jokoaren araua. Ez dugu plazerrez
esaten,  errealitate  bat  da.  Gaixoek  olioa  ondo  hartzen  dute  normalean  mediku  adituek  esku  hartu  eta
beharrezkoak  ez  diren  botika  kimiko alternatibo  eta  esperimental  batzuekin  izorratu  arte.  Beraz,  medikuek
sendagai hau behar bezala erabiltzen ikasi arte, benetan seguruena da haiengandik aldentzea (inguruabarrek hala
badagokio,  noski).  Ez  ditu  tiroak  behar,  ahal  duen  bezainbeste  olio  irentsi  behar  du  aurreko  tratamendu
medikoen kalteak desegiteko eta bere egoera kontrolpean izateko. Petrolioak laguntzen ez badu, oso zaila da
beste zerbaitek lagunduko lukeena. JB

Gorputzaren Pisuaren Erregulazioa

"Kalamu olioa desintoxikatzaile bikaina da eta ez da ohikoa gehiegizko pisua duten pertsonek kilo asko galtzea
tratamenduan zehar. Olioak zer pisatu behar duzun jakingo balu bezala da eta denborarekin zure gorputza maila
horretara eramango du. Nire kasuan, olioak 30 kilo inguru kendu zizkidan, baina jende askok askoz gehiago
galtzen duela ikusi dut.

Kalamu olioa irensten ari zarenean, ez da dietan egotea bezalakoa. Nahi adina eta nahi duzuna jan dezakezu.
Olioak gehiegizko pisua duen pertsonaren gosea modu naturalean murrizten duela dirudi eta ez dakit  pisua
galtzeko  modu  hoberik  edo  seguruagorik.  Gainera,  pisua  hartu  behar  duen  pertsona  baten  gosea  estimula
dezake.

Esan bezalaxe, olioak zure gorputza pisu osasuntsu batera itzuli nahi du, pisu gutxi edo gehiegizko pisua izan
arren. Dieta mota bat egin nahi baduzu, hori da zure aukera, baina nik nahiago nuke untxi janaria ez jatea
denbora guztian.

Gainera, nire adinean ez dut pozik aurkitzen mota guztietako ariketak egitean, beraz, pisua galdu nahi izanez
gero hori ez litzateke aukera izango. Kilo batzuk bota nahi baditut, dietarik edo ariketa fisikorik gabe egiteko
modua ezagutzen dut eta orain jakingo duzu zeure burua nola lor daitekeen ere. Olio zoragarri hau eskuragarri
dagoenean,  denbora  gutxian,  gaur  egun  gehiegizko  pisua  edo  pisu  gutxikoa  dutenak  seguru  asko  ez  dira
luzaroan geratuko. Gehiegizko pisua izateak heriotza goiztiarra sor dezake, beraz, kilo batzuk gehiago eramaten
badituzu, orain badakizu arazoari nola aurre egin.
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Esan nahi duzu ariketa fisikoa egin gabe gehiegizko pisua kendu dezakeela?

Bai, kalamu olioak pisua kendu dezake ariketa egin gabe eta froga bizia naiz. Alkandora kentzen badut, asko
landu duen norbait dirudi eta nire gorputza pisu egokian dago nire altuerako gizon batentzat.

Gazteagoa nintzenean, igeri egiten nuen, baina orain neukan gehiegizko pisua galdu nuenetik, berriro sabeleko
gihar guztiak ikus ditzakezu. Maitasun heldulekuak ere ez ditut, alde bakoitzean gihar banda bat besterik ez dut
eta ez dut ariketarik egiten. Gauza bera bizi nahiko bazenu, nire adibidea jarraitzea besterik ez duzu egin behar
eta laster zure gorputza behar duen moduan begiratzen hasiko da ". Rick Simpson, Kalamua: sendabelar gehien

"Nire semeak Simpson olioa erabiltzen du bere Crohn-erako baina pisua galtzen lagun dezakeela entzun dut.
Hala bada, nola? ” Krystal

- Bai, ahal du, jan olioa eta pisua galduko duzu gehiegizko pisua baduzu eta pisu txikia duzunean pisua hartzen
baduzu. Ez galdetu zergatik, ez galdetu nola posible den, ez dakit erantzuna. Besterik gabe gertatzen da. 50 kilo
galdu nituen neure burua olioarekin eta sinets iezadazu nire onena saiatu naizela Rick ezeztatzen. Baina huts
egin nuen eta olioak muskuluak ere berritu zituen. Aitortzen dut sinestea arraroa eta zaila zela. Baina ez zait
axola pisu hori guztia izerdi tantarik gabe eta ariketa fisikoa egin gabe galtzea. Egia esan, oso atsegina izan zen
eta ez zitzaidan axola olioa erabiltzearen bigarren mailako efektu aipagarri bakarra zen lo ona. JB

Antsietatea, Paranoia

"Medikuntza  honen  erabilerarekin  antsietatea  eta  paranoia  asko  murriztu  daitezkeela  uste  dut,  sistemak
erabiltzeagatik jendea atxilotzeari  uzten badio. Olioarekin tratamendua hastean,  gaixoei esaten diet:  "Olioak
logura ematen badizu, ez borrokatu".

Batzuek antsietate bihur dezakete botika honen efektu lasaigarria gainditzen saiatzen direnean, benetan egin
behar  dutena  erlaxatu  eta  efektu  horien  aurka  borrokatzea  besterik  ez  denean.  Kalamu  barietate  askok
antsietatea  eragiteko  oso  potentzial  txikia  dute,  baina  badira  tentsio  batzuk.  Horrelako  kasuetan  gaixoak
erabiltzen saiatzen ari diren olioarekin deseroso sentitzen badira, askotan arazo gutxiago sortuko dituen andui
batetik botika egitea gomendatzen diet.

Sendagai  honen erabilera  legezkoa izango balitz,  ziur  nago erabilerarekin  lotutako antsietate  asko kenduko
lukeela. Era berean, tentsio batzuek besteek baino antsietate gehiago sor dezakete; beraz, sentimendu horiek bizi
badituzu, tentsioak aldatzeak arazoa ezabatu dezake. Jende askok txokolate beltza eta Cayenne piperra bezalako
substantziak nahiko eraginkorrak direla uste dute antsietatea murrizten eta bihotz taupada murrizten laguntzeko.
Botika honen erabilerarekin gogoratu beharreko gauzarik garrantzitsuena da munduko botikarik seguruena dela
kontuan hartzea.

Substantzia hori erabiltzeak ez du kalterik egiten eta pazienteak antsietatea baldin badu, gaixoek beraiek maiz
sortzen  dute  arrazoirik  gabe  landu  egiten  direlako.  Edo,  askotan,  pazienteak  ingelesez  saiatzen  ari  den
farmakoek antsietate sintomak eman diezazkiekeen arazoren bat sor dezakete. Baina hori erraz konpontzen da
kasu gehienetan botika kimiko kaltegarri hauetatik ateratzearekin. Gainera, gure gorputzak citicolina izenarekin
sortzen duen substantzia natural bat ere badago, antsietatea ere tratatzeko eraginkorra dela uste da. Citicolina 70
herrialdetan erabilgarri dagoela esan didate, beraz, Interneten sartzen bazara, arazo gutxi izan beharko zenuke
behar duzuna aurkitzeko.

Kalamu olioaren efektuetara ohitzeko denbora pixka bat behar da eta hasiberriek antsietate batzuk sor ditzakete.
Baina denbora gutxian, gehienak eroso egongo dira erabilerarekin eta antsietatea desagertu egingo da. Egia
esan, gaixoak olioaren efektuetara ohitzen direnean, askotan barre egiten dute hasieran hain gaizki beldurtu
zuen moduaz.
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Sarritan,  oraindik ere  sativa bat  erabiltzen duten sendagaiak erabiltzen  saiatu ziren gaixoekin harremanetan
jartzen naiz eta askotan sativa indartsu baten efektuek antsietatea sor dezakete. Hori gertatzen jarraitzen da,
nahiz eta askotan esan dudan bezala ez direla halako tentsioak erabili behar, indar handiegiak direlako.

Ez duzu nahi gaixo bat kitzikatuta egotea, indarra lasaigarri indartsua erabili behar duzu lotan erlaxatzen eta
sendatzen laguntzeko. Gorroto dut jendeak denbora eta dirua xahutzea okerreko tentsioetatik petrolioa ekoizten
saiatzea, baina hori gertatzen da askotan gure argibideak betetzen ez direnean. Ahalegin txiki bat eginda, ziur
nago antsietaterik  sortuko ez duten sendagai barietate  onak garatu ahal izango ditugula.  Baina hori ezin da
modu egokian  gauzatu  behar  den ikerketa  erraza  egiteko  askatasuna izan  arte  ".  Rick  Simpson,  Kalamua:
sendabelar gehien

Depresioa

"Sativa eta indica barietateak eraginkorrak direla  aurkitu dut depresioaren tratamenduan.  Hala ere,  gutxitan
erabiltzen ditut  sativa tentsioak jendea artatzeko, haien efektu pizgarriak direla eta.  Niregana etortzen diren
paziente gehienek gaixotasun larri bat dute eta ez ditut sendatze prozesuan indar handirik nahi.

India  olio  on batek  eskaintzen  duen loa  eta  atsedena  onuragarrienak  direla  iruditzen  zait  osasun baldintza
gehienetarako. Indize barietate oneko olioa oso eraginkorra da depresioaren tratamenduan eta arazo hori oso
denbora gutxian ezabatu dezake. Niregana etorri diren gehienak egoera larrian zeuden, pairatzen zituzten beste
egoera batzuen ondorioz. Egoera sendatu edo kontrolpean jartzen denean, bizi zuten depresio egoera desagertu
besterik ez da egiten ". Rick Simpson, Kalamua: sendabelar gehien

Esklerosi Anizkoitza (MS)

Zer esperientzia duzu esklerosi anizkoitza sendatzeko? Jende askok badaki kalamuak lagun dezakeela, baina
ez daki nola erabili.

"Duela gutxi, MSrekin sufritutako andre baten txostena jaso genuen, duela urtebete goi mailako kalamu olio bi
ontza irentsi baitzituen bere egoeragatik. Olioaren tratamenduaren eragina oso arrakastatsua izan zen eta azken
urtean oliorik irentsi ez duen arren, osasun onean jarraitzen du. Nire esperientziatik, esklerosi anizkoitza senda
daiteke askotan, baina gaixotasunak eragindako kalteak desegiteko denbora beharko dute urteetan egoera hori
pairatu duten pertsonek. MS kaltetutako askok kalamua erretzen dute arintzeko, baina kalamua modu horretan
erabiltzeak ez ditu sendatuko eta gaixotasunak aurrera egiten jarraituko du.

MS-k eta gaixotasun honekin lotutako kalteak modu eraginkorrean tratatzeko ezagutzen dudan modu bakarra
olioa aldizka irenstea da sendatu edo kontrolpean jarri arte. MS baduzu, mesedez zeure burua eta probatu botika
hau. Bizitza bizitzeari buruzkoa da eta ez sufritzea, beraz, zergatik utzi behar dio gaixoari egoera horrek bizitza
hondatzea era eraginkorrean tratatu daitekeenean? Nahasmendu hau duten gaixoak ezagutzen ditut, jada behar
bezala oinez ibiltzeko gai ez direnak, baina olioa irensten aste batzuk igaro ondoren, berriro ere normaltasunez
ibili daitezke. MS medikuak sendatu ezin direla adierazten duten baldintzetako bat besterik ez da, baizik eta
sintomak bakarrik kudeatu ditzaketela esaten digute, gaixotasunak berak bere eragina hartzen jarraitzen duen
bitartean. Sendagilea gaizki dagoela frogatu nahi baduzu, probatu olioa eta hasi bizitzen aldaketarako eta noiz
egiten duzun, Seguru nago konturatuko zarela beroki zuriko tipoak ez dituela beti erantzun guztiak izaten ".
Rick Simpson, Kalamua: sendabelar gehien

Menpekotasunak
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"Duela gutxi ikusi nuen morfina gaixotasun terminaleko minbizia  duen gaixo bat morfina itzaltzen" COLD
TURKEY ". Morfinatik irtendakoan, gosetu egin zen; jada ez zen idorreria; oso ondo lo egiten zuen eta bere
mina askoz hobeto kontrolatzen zen.

Koherente bihurtu zen berriro ere. HARRIGARRIA. 180 gradu hori neure burua aldatuko ez banu, EZ nuen
sekula sinetsiko.  Inoiz ez naiz  marihuanaren  aldeko apustua egin,  baina behaketa pertsonal  horrek sinesten
ninduen ". Janice

"Orain konturatu naiz gauza bat duela 3 hilabete RSO hartzen ari naizela,  ia alkoholarekiko gogoa kentzen
didala. Gauero trago bat edo 2 hartzen nuen baina orain gutxitan nahi dut tragoa eta egiten dudanean ez dut
hainbeste edaten, nire prakak askoz ere lausoagoak izan direla ohartu naiz. 10 kilo galdu ditut. Gutxiago egiten
dudan gauza bakarra alkohola edatea da.

Gauza bera jaten jarraitzen dut eta oraindik ere fruitu lehorrak, galletak eta abar nahasten ditut gauez, munchy-
ak ditudanean eta olioa baino lehenago ere jan dezaket. Bai, olioak gose eragin dezake.

Beraz, alkohol faltak edo olioak 3 hilabetetan 10 kilo galtzea eragin dit. Eta ez nuen gehiegizko pisua, 5 '10 "eta
198  kg  inguru.  Gazteagoa  nintzenean,  beti  186  kilo  inguru  nituen  eta  sasoian.  Orain  187lb-ra  iritsi  naiz
azkenekoz egiaztatu nuenean. Edozein modutan, olioak edo alkohol faltak pisua galtzea eragin zidan. Bigarren
mailako efektu zoriontsua besterik ez ". Scott

"Opiazeoek  idorreria  eragiten  didate,  nahasirik  daudenak,  zaila  izaten  da  dosi  egokia  lortzea  erliebe
eraginkorrerako. "Zoragarria" egiten naute, gidatzea eta aurrera jarraitzea ez da segurua. Marihuana ez. Nahikoa
esan du ". Fred

"15 urteko olioarekin sendatutako opiazeoen menpekotasuna. Ez nuke saiatuko Rickengatik ez balitz. Beraz,
bizitza zor diodala esan behar diot, beraz, orain bere jarraitzaile handienetako bat naiz. Beti erretzen nuen, baina
horrek ez zuen inoiz lagundu piluletan egoteak sortuko nukeen minarekin. Hainbeste aldiz hil nahi nuen, jada ez
bainintzen  nire  bizitzako  arduraduna.  RSO  dela  eta  esan  dezaket.  EZ  nago  morfina,  oxy,  perc,  vic  edo
suboxinarekin ... denetik atera nau !!!!! 40 urte ditut berriro 20. Goizero sentitzen nuen artritisa desagertu egin
da.  Olioa barrutik  10 aldiz  hartu dut eta  nire  bizitza berriro hasi  da.  Ez dago hitzik zein eskertuta  nagoen
adierazteko. Pilulak hartzen badituzu gauean olioa hartzen hasi behar duzu lo egiteko astea besterik ez baduzu,
bide horretatik joango nintzateke. Galderarik izanez gero, mesedez. " Rebecca

"Kannabisak Benzo-tik atera ninduen duela 158 urte baino gehiago 30 urte baino gehiago menpekotasunaren
ondoren, hura gabe, ni bezala jarraituz, orain hilda egongo nintzateke ..." Phil

"Mina sendatzeko botika guztietatik  nago eta  orain  funtzionatzeko gai  naiz.  Nahiago nuke jende  gehiagok
naturaren indarraz fidatu ahal izatea!" Auzitara

Lo egitea, Insomnioa

"Insomnioari dagokionez, ez dago ondo adierazitako olio onetik ekoizten den olioa baino hobea, pertsona bati
behar duen loa emateko. Buruko minaren eraginez, buruan erotuta zegoen diapasoia dela esan daiteke. Soinu
altu hori ezinezkoa zitzaidan lo egitea eta ezin izan nuen eskatzen nuen gainerakoa lortu. Medikuntza sistemak
sendagai ugari eman zizkidan egoera honetarako, baina ez zuen ezer funtzionatu. Askotan, bigarren mailako
efektu  izugarriak  izaten  nituen,  sufritzen  dudan  egoerak  baino  estutasun  handiagoa  eragiten  zidaten  droga
horiek erabiltzearen ondorioz.

Kalamua erretzeak mediku sistemak eman zizkidan pilulak baino atseden handiagoa hartzeko aukera ematen
zidala aurkitu nuen. Kalamu olioa irensten hasi nintzenean, are gehiago lasaitu nintzen eta ez zitzaidan ohikoa
zortzi-hamabi ordu etenik gabe lo egitea.
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Olioa hartu baino lehen urteetan,  nekatuago jaikitzen nintzen ohera joan nintzenean eta gauean oso atseden
gutxi hartzen nuen. Gero, bat-batean olioa hartu ondoren goizean esnatzen hasi nintzen ondo deskantsatuta eta
freskatuta.

Gutako askok zahartzen garen heinean, lo egiteko arazoak izaten hasten gara eta horrek oso eragin kaltegarria
izan dezake gure osasun eta ongizate orokorrean. Medikuek lo egiteko pilulak eman diezazukete, baina benetan
zertaz egindakoak jakingo bazenitu, zalantzan dut zure gorputzean nahi dituzula.

Lo ona ez egitea atsegina den zerbait da. Beharrezkoa da aktibo eta osasuntsu jarraitu nahi baduzu eta kalamu
olioa baino gauza hoberik zure gorputzari behar duzun atsedena emateko. " Rick Simpson, Kalamua: sendabelar
gehien

“Aaryn: Pieza handiegia jan nuela uste dut ... baina ez da txarra! Agian lo egitera joateko unea da.

- Nola izan da loa, Aaryn? JB

Aaryn: Primeran! Atseden hartzen jarraitzen dut! Nire depresioarekin eta antsietatearekin laguntzen ari dela
aurkitzen ari naiz. Olioak barre egiten dit, jeje.

Olioa nola egiten ari nintzen erakusten ari nintzen beste gaixo bat nuen eta antsietatea ere badu. Barre ere ari
zen. Bikaina izan zen.

Azken 2 egunetan 4 aldiz egunean arroza kopuru bat jaten ari naiz, eta sendagaia gutxiagotan arnastu behar izan
dut eta min minimo bat izaten dut ".

- Gaixotasun larrien tratamenduak nolakoa izan behar luke, ezta? Gaixoak lo egiten du, freskatuta esnatzen da,
asko  barre  egiten  du  bere  buruaz  eta  egoera  osoaren  ergelkeriaz,  ez  du  estresa,  antsietatea  edo  sendagai
kimikoen bigarren mailako efektuak etab. Nik pertsonalki hori asko gustatuko litzaidake. " JB

"Kalamu olioan nago hainbat baldintzetan eta inoiz ez dut hain ondo lo egin edo hain ondo sentitu ... Eskerrik
asko Rick Simpson eta JBri landare honek imajina daitekeen guztiagatik mirariak egiten dituela!" Just DO it
jendea eta ikusi zeure burua !! Benetako fededun bihurtzeko modu bakarra da, fidatu nirekin !! ” Val

-  Eskerrik  asko,  Val.  Egia  da ezerk  ez duela  esperientzia  pertsonalak  olioak  egin  dezakeenarekin.  Probatu
ondoren, adibidez, erreduran edo eltxoen ziztadaren batean eta azkura eta mina segundotan desagertuko dira,
bakoitzak nahi duena esango dizu eta jakingo duzu zer nahi duen esango dizula, baina olioa oraindik ere izango
da dagoen sendagairik onena. Eta etxean ontzi bat edukitzea nahi izango duzu, zerbait gertatuko balitz.

Ez duzu zertan esan guk esaten dugun hitzik, baizik eta olioa egin, aurkitu erredurak, larruazaleko minbizia,
ultzera  diabetikoa  duen norbait,  gero aplikatu  topikoki  eta  ikusi  zer  gertatzen  den.  Orduan, gogoratu olioa
irensten duzunean zure gorputzean ere gauza bera gertatuko dela, eta hori da jakin behar duzun guztia. JB

"Zenbait pertsona ezjakinak eta beldurtuta daude ... Rick Simpson dela eta, nik neuk mina sendatzeko gai izan
naiz, goizean OxyContin 3 60mg hartzen nituen goizean eta 3 oheratzean 3 hartzen nituen eta hartzen nituen. 8
urte baino gehiago ... zurrupatu du!

Olioa hasi zenetik  1ean goizeko 1ean eta  1 arratsaldean bakarrik hartzen ditut!  Mirari  bati  buruz hitz  egin
behintzat  horrela  ikusten  dut!  Medikuek  esan  zidaten  ezingo  nintzela  inoiz  jaitsi  edo haiek  hartzeari  utzi.
Mutikoa, "Rick Simpson" egin zuen eta nire medikuek oker frogatzen dut.

Hori egiten ari naiz eta pozoin pilula madarikatu horiek hartzen baino hobeto sentitzen naiz! OxyContin-en hain
dosi handia nuen arren, egunetik egunera mina izaten jarraitzen nuen, ez lo egiten eta ez jan ...

Gaur  minik  gabe  nago,  normal  lo  egiten  dut  eta  gehiago jaten  dut!  Eta  ez  dut  pilula  hauetatik  ateratzeko
ahalegina gelditzen ari, hilabete batez olioa daramadanerako erabat desaktibatuta egotea espero dut. Zorte ona
opa didazu! "Nancy

Egia esan, eskizofrenia daukat eta kannabisa medikoa erabiltzen dut nire egoerarekin lotutako bigarren mailako
efektuetarako,  hala  nola  antsietatea  eta  insomnioa.  Sendagaiak  funtzionatzen  du,  maizago  sendatzen  hasi
nintzenetik lo egin ahal izan nuen, lehen ezin nuen hori.

109



MINBIZIARAKO SENDA: RICK SIMPSON PROTOKOLOA

Nire sintoma asko lo falta zaidanean agertzen dira.  Inoiz ez dut ahotsik bizi  izan kannabisean ari  nintzela,
benetan haiengandik babesten nauela sentitzen dut ... “Jose

-  Ados nago,  Jose,  loaren  gabezia  buruko egoera  askoren  arrazoia  da.  Logikoa  denez,  nahikoa  lo  egin  ez
duenean, olioa jan ondoren hamar orduko lo freskagarria egin ondoren ez da sentitzen bezain ondo sentitzen. JB

«Zenbat eta lasaigarri hobe. Gauean erabiltzen dut ohera joan aurretik eta funtzionatzen du. Orain 8 ordu lo
egiten dut zuzenean. Atsedena izan da niretzat onena. % 80ko eta gehiagoko indarrak denbora pixka bat behar
du ohitzeko, baina iritsiko zara. Hasi 0,01 ml-rekin zuzendu bezala eta hortik gora lan egin. 0,025 bat probatzen
hasi nintzen ... hurrengoan 0,01 ml bakarrik hartu nuen. 0,025 ml-k sofan sartu ninduen 10 orduz. Kontuz baina
hartu gogoan. Esan bezala Gaua denbora egokia da niretzat. Egunez funtziona dezake eta gauez Atseden hartu. "
John

"Olioa ematen diot nire senargaiari (Jason) eta ez du asko hartzen eta oso nekatuta dago. Egun osoan lo egiten
du. Egun bat edo bi kenduko dizkiot, zer aldaketa egiten dituen ikusteko ... orduan eman iezaiokezu arroz zati
bat (1/2 irakurri duguna, gutxienez) bizkor jo genuen berarentzat ". Jason

- Jason, logura sentsazioa ondo dago eta gaixoak ahalik eta gehien lo egitea nahi duzu. Efektu lasaigarria aste
batzuk barru higatuko da, baina ez da desiragarria, alderantziz. Onenak, JB

G: Gaur beroki zuriek bi aste bizitzeko esan dioten gizon batentzat egin dezaketela eta ezin dutela ezer egin
berarentzat.  Laster berri  onak edukitzea espero dut guztientzat.  Erretzeari  uzteko eta bere dieta eta gehiago
aldatzeko  bere  sistema  immunologikoa  borrokarako  aukera  eman  nahian.  Eskerrik  asko  Rick  eta  JB  zure
ezagutzagatik eta benetako sendabidea emateagatik.

A: Dave, utzi erretzen, ez du inolako garrantzirik olioa jaten badu. Gainera, asko lo egingo du, beraz, hala ere,
hainbeste erretuko du.

Dieta orain aldatzeari dagokionez, tira, zentzuz aldatu beharko luke baina ez drastikoki, sentitzen duena jaten
utzi. Ez da nahitaez txistorra bat, baina arrazoizkoa den zerbait, Gorputzaren pHa handitu, egunero bi sagarreko
haziak jan ditzan.  Garrantzitsuena ahalik eta azkarren olio gehiena bereganatzea da. Aukera dago oraindik.
Konbinatu olioa jatea, supositorioak, lurruntzea eta erabilera topikoa emaitza onenak lortzeko. Lortzen ez badu
ere, bizitza kalitate maximoa biziko du azkenera arte, eta hori ere oso garrantzitsua da. Ziur nago bi aste baino
gehiago  igaroko direla,  baina  ikusiko  dugu.  Medikuek ez  dute  beti  arrazoia  olioa  jokoan jartzen  dutenean
egindako iragarpenekin. Onenak, JB

«Oso ondo lo egiten dut, eta ohi baino luzeago. Behin gora nagoela oso atsedena sentitzen dut, ez erretzea
bezalako itxaropenik ". Terry

“Ondo lo egiten dut eta amesten dut baina atsekabetuta esnatzen naiz. Orduak behar dira etortzeko eta gero asko
eta asko irauten du. Gauero erabiltzen dut. Artritiseko mina kentzen dit eta lo egiten uzten dit ”. Katherine

«Minbizia eta loaren apnea daukat. Lo harrigarria lortzeaz gain, beroaldiek ez dut esnatzen. Bedeinkazioa da ".
Stephanie

"Zorionez hilda egotea bezala da!" Mal

"Nire burua hori gabe New Yorkeko auto ilara bat da. Horrekin batera, Zen lorategiaren egoerara errazten du,
maila normalean funtzionatzen duen bitartean ". Andris

"20 urte daramatzat loaren desoreka batean, RSO olioak lehen aldiz lo egiten lagundu dit eta esnatzean minik
gabe nago! Bai!" Bonnie

"Nerbio ziatikoa  sakatzen duen hernia duen diskoa daukat,  min bizkarra  ezkerreko hankatik behatzetaraino
jaurtitzeko. Lau orduro 3 ibuprofeno hartzen nituen, ohetik jaiki eta oinez joan ahal izateko. Duela bi aste hasi
nintzen olioa hartzen mina eta hanturagatik. Orain ez dut ibuprofenorik eskatzen, inoiz baino hobeto lo egiten
dut, nire lankideek nire aldarte hobeak eta zoriontasun orokorra iruzkindu dituzte. ONDO SENTITZEN NAIZ!"
Jennifer
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Orain dela 4 aste nire 14 urteko Pit-i olioa ematen minbizia dela eta. Gehiegi ematen diodanean mozkortu eta
mozkortu egiten da batzuetan, baina zalaparta desagertzen denean, kume bat bezala egiten du lo.

Albaitari medikuak hartzeari uko egin zion, beraz olio pixka bat lortu genuen. Oraindik hasieran, baina bere
aurrerapenak grabatzen ari naiz. Astebete inguru behar izan zuen olioarekin ohitzeko eta berriro jateko gogoa
pizteko. Jeloskor nago, etapa honetan olioa ordaindu ahal izango baitugu Maitatu guztion istorio politak! ”

"Fobia soziala (hobeto esaten da antsietate sozialaren nahastea), depresioa eta insomnioa. Olioa ez nuen inoiz
hartu, bizi naizen tokian ezin baitut aurkitu, neuk ere ezin dut landu eta erauzi ... baina hamar bat aldiz erretzen
nuen, sentitu nuena lehenengo aldiz igaro nuela izan zen. orain lo egin nekatuta sentitzen nintzen bakoitzean,
nire "bizitza osoa-depresiorik gabeko-hilabetea" nuen, inoiz ez nintzen hain pozik sentitzen (depresiorik ez) eta
bizitasun  horrekin  sendagai  indartsuenak  ere  hartuz  (beste  osasun  arazo  batzuetara  eramaten  naute)  )
horretarako, nire antsietate soziala (fobia) ere asko jaitsi zen eta ez nuen "altua" izan behar hori sentitzeko, 1
edo 2 egun lehenago ere erretzen banuen beste jendearekin hitz egitera irten behar dut , lo egin leku publiko
batean (desoreka horrek ezinezkoa egiten duena), ORAIN EGIN NAKIEKE, "pertsona normal" gisa bizirik
sentitu nintzen berriro,  ez zuen sendagairik  egin.  Arazoa da, legeak direla  eta,  belarraren lehentasuna,  gehi
aurreiritzi soziala eta landarearekiko ezjakintasuna direla eta, ezin dut gehiago erre ere, ez dut "altua" lortu nahi,
baizik eta berriro bizi nahi dut bizitza mugatzen duten arazo horiek gabe. Anonimo asko dago nire modura bizi
den jendea, nolabaiteko fobia eta bestelako nahasteak dituena eta olioa konponbidea izan daitekeela uste dut ".
Pablo

"Ricki edo JBri galde diezaiokezu. Aurkitu dugu% 20-30 sativa duen produktu bat erabiltzea antsietatearekin
lotutako arazoetarako konbinazio onenetarikoa dela." Brewster

- Indica dominant sativa gurutzeak% 20 THC edo gehiagorekin lan egitea gustatzen zaigu, arrazoi hauengatik.
Olio onenen ondorioak oso indartsuak eta lasaigarriak dira, baina euforikoak eta are hobeak afrodisiakoak dira.
Gaixoari horrelako efektuak dituen sendagaia ematen diozunean, ia ziur egon daiteke gustura hartuko dutela.
Nork ez? Ondo lo egiten duzu, atsedenik gabe esnatzen zara, euforikoa eta norbait zoriontsu izateko gogoz
betea. Nori ez litzaioke gustatuko? JB

"Eskertzen dut egunero RSO buruz ikastea eta jendeak / animaliek zer egin duen. Olio honek esaten dutena
egiten badu, mendirik altuenetik atera behar da, ez lasaitu. Ez dut esperientzia pertsonalik izan horrekin, baina,
ziur asko, nik edo niri axola zitzaidan edozeinek beharko genukeen aurkituko bagenu.

Bitartean, ahal dudan mezu guztiak irakurri ditut. Oraindik ez dut irakurri "Eskerrik asko Rick Simpson - hau
erabat harrikatu nuen, oso ona zen, tipo".

- Eskerrik asko zure laguntzagatik, Debbie Nolan, ziur nago oso laster esango duen mezu bat idatziko duzula.
Haientzat RSO egokiaren dosi egokia irensten denean gorputzean sentitzea "oso polita" dela esan daiteke. Edo
oso cool. Edo agian izugarri cool. Sentitzen den sentimendu atseginenetako bat da, oso naturala, lasaigarria eta
lasaigarria da.

Esaten dugun moduan, olio onek oso efektu lasaigarria dute, baina euforikoa irensten denean. Beraz, ondo lo
egiten  duzu  eta  orduan esnatzen  zara  algaraka  ume bat  bezala.  Eta  ondo lo  egiten  duzunean  eta  algaraka
esnatzen zarenean, ondo lo egiten ez dugunean eta algaraka esnatzen ez garenean baino hobeto sentitzen zara
eta atseden hartzen. Eta ondo sentitzen zarenean eta atseden hartzen duzunean, zure gorputza logikoki sendatu
eta hobeto funtzionatuko du. Ez dago suzirien zientziarik, kalamuaren sendagaiekin beti bezala. JB

"Sistema endokanabinoideak sistema biologiko ugari (hala nola gosea eta loa) eragiten dituen arren, adituen
ustez, bere funtzio orokorra homeostasia erregulatzea da.

Homeostasia izaki bizidun guztien biologian funtsezko elementua da eta bizirik irauteko beharrezkoak diren
barne  baldintza  egonkorrak  mantentzeko  gaitasuna  dela  esan  ohi  da.  Gaixotasuna  homeostasia  lortzeko
porrotaren  alderdi  batzuen  emaitza  da,  sistema  endokanabinoidea  sistema  bakarra  aplikazio  medikoetarako
bihurtuz ".

- Beste modu batera esanda, orekari buruzkoa da. Ezer berririk. JB
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Glaukoma, ikusmena berreskuratuz

"Glaukoma  eta  haren  efektuak  nahiko  erraz  kontrolatu  daitezke  kasu  gehienetan,  kalamu  barietate  asko
eraginkorrak baitira begi presioa nabarmen murrizteko. Ez da ohikoa kalamu olioa erabiltzen duen glaukoma
sufritzen duen pertsona batek bere ikuspuntuan hobekuntza nabarmena izatea. Gaixo askok betaurrekoak aldatu
behar izaten dituzte, errezeta lentilla zaharrak orain oso sendoak direlako.

Zure ustez, zentzuzkoa da begietako medikuek kalamua ere ez dutela aipatuko nahiz eta 1800. urtetik gutxienez
eraginkorra dela jakin?
Berriro ere, eskuineko anduiekin egindako kalamu olioa oso tratamendu eraginkorra da glaukomaren aurka eta
ez dakit ezer hobea edo seguruagoa den okularren presioa murrizteko. Kalamuak begi-presioan duen eragina
oso aspalditik ezagutzen da, hala ere, sistema medikoa kalamuak glaukomarako duen erabilera eztabaidatzea ere
saihesten saiatzen da. Zoritxarrez, badirudi gaur egun mediku askok dirua baino askoz ere gehiago sendatzen
dutela. Ezin dut azaldu nola egon daitekeen begi-medikua han eserita eta gaixo bat itsu-poliki itsutzen ikusi eta
gaixoari kalamuak bere egoerarengatik zer egin dezakeen esateko. Askotan, azkenean, gaixoek ikusmena erabat
galtzen  dute,  sendagileen  aholkuetan  itsu  fidatzen  zirelako.  Badirudi  gaixo  batek  zuzen ikusteko gaitasuna
izateak ez duela asko esan nahi begietako mediku askorentzat. Hala ere, Uste dut egiten ari direna lotsagarria
dela eta oso pena ematen didate gutizia baino beste arrazoirik gabe ikuspegia lapurtu dietenei ". Rick Simpson,
Kalamua: sendabelar gehien

"Duela pare bat gau" kalamu olio "sorta eta gurin sorta egin berri nituen. Olioa burmuineko tumore bati eman
diot, ia itsua zegoen olioa hartu baino lehen, hilabetea olioa hartu eta gero, ikusmena erabat berreskuratu zaio.
Gurinarekin ez zenuke emaitza berdina lortuko. Emaitza sendagarriak gurinarekin lortzen dituzu, hala ere olioa
sendagai mota askoz ere kontzentratuagoa da, eta ia edozertarako balio du, gauzak harrigarriak dira. "Dion

“Ahoz  hartutakoa  nire  amaren  ikusmena  berreskuratzea  da.  Ezkerreko  begian  legez  itsua  da.  Lesio  batek
lenterik gabe utzi zuen eta hainbat ebakuntza egin zioten glaukoma. Orain urte eta erdi darama RSOn - egunero
erabiltzen du. Inoiz ez zen ohartu zenbat ikusmena itzultzen ari zen begi makillajea jarri arte. 40 urte daramatza
itsu  begi  horretan,  beraz,  begiak  itxita  makillajea  nola  aplikatu  trebatu  du  bere  burua.  Begi  onari  aplika
ziezaiokeen modu bakarra begi ona ixtea zen, erabat itsua utziz. Beno, begi ona itxi zuen azken aldian, begi
itsutik ikusten eta fokatzen hasi zen. Makillaje batzuetan janzten du, beraz, ez daki ziur zenbat denbora igaro
zitzaion berriro itzultzen hasi aurretik, baina olioarekin urtebete baino gehiago egon ondoren irudiak, koloreak,
bereizten ditu. eta baita zenbait gauza bere begi txarretik irakurri ere! Lays Chips poltsa bat altxatzen nuen, eta
mahai gainetik irakurtzen zuen. Lente berri bat izango balu bere ikuspegia erabat berreskuratuko litzatekeela
uste  du.  Lente  berri  bat  lortzeko,  organo emaileen  zerrendan sartu  behar  da.  Ez  nago ziur  bere aseguruak
horrelako ezer estaliko duenik. Oraingoz olio honek miraria eman dio, ikusmena mirakulu bat, garai batean
iluntasun bakarra zegoen lekuan. ! Beraz, TANPARIK BEHAR EZ DUTela esango nuke, hornidura egonkorra
besterik ez! Orain, hasi sendabidea landatzen! Bai, bai, ez du GLAUCOMAren frogarik! ” Lindsay Lente berri
bat lortzeko, organo emaileen zerrendan sartu behar da. Ez nago ziur bere aseguruak horrelako ezer estaliko
duenik. Oraingoz olio honek miraria eman dio, ikusmena mirakulu bat, garai batean iluntasun bakarra zegoen
lekuan. ! Beraz, TANPARIK BEHAR EZ DUTela esango nuke, hornidura egonkorra besterik ez! Orain, hasi
sendabidea landatzen! Bai, bai, ez du GLAUCOMAren frogarik! ” Lindsay Lente berri bat lortzeko, organo
emaileen zerrendan sartu behar da. Ez nago ziur bere aseguruak horrelako ezer estaliko duenik. Oraingoz olio
honek  miraria  eman  dio,  ikusmena  mirakulu  bat,  garai  batean  iluntasun  bakarra  zegoen  lekuan.  !  Beraz,
TANPARIK  BEHAR  EZ  DUTela  esango  nuke,  hornidura  egonkorra  besterik  ez!  Orain,  hasi  sendabidea
landatzen! Bai, bai, ez du GLAUCOMAren frogarik! ” Lindsay
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Gaixotasun eta gaixotasun arraroak edo ez hain arruntak

G. Kaixo Rick / JB, inoiz entzun al duzu Porfiria gaixotasun arraroren bat? Hala bada, inor tratatu al duzu
RSOrekin eta zein izan ziren emaitzak?

A. Ez,  ez dut.  Baina horri  buruz irakurritakoa ikusita,  ez dut arrazoirik  ikusten olioak olioa sendatzen edo
kontrolpean ez edukitzeko. Baldintza arraro eta, zalantzarik gabe, oso desatsegina honen sintomekin lagunduko
du.

Gure  webguneko protokoloa  jarraituko  nuke,  olioa  jan  eta  supositorioetan  erabiliko  nuke (horrela  odolean
sartuko da). Olioa topikoki tintura edo saltsan erabiliko nuke larruazaleko egoera / agerpenetarako (azkura eta
beste ondoeza guztiak kenduko ditu).

Bizpahiru  hilabetetan  gutxienez  60g  jango  nituzke,  ez  nuke  inolako  produktu  kimikorik  erabiliko,  Rick
Simpson-en argibideak jarraituko nituzke.  60g-k sendatu edo kontrolpean jarriko ez balu,  beste 120g jango
nituzke. Eta horrek emaitza onik emango ez balu, orduan hasiko nintzateke olioa sartzen, egunean bi hiru gramo
edo gehiago hartuz gero, eta ahalik eta azkarren jango nukeen jan nahiko nuke. . Zergatik? Olioak laguntzen ez
dizunean,  nekez  aurkituko  duzun  beste  ezer  topatuko  duzu.  Era  berean,  gaixotasun  erasokorrak  modu
erasokorrean tratatu behar dira. Onenak, JB

“Beraz, berri onak JB & RICK !!! Gaur medikuarengana joan naiz probaren emaitzak lortzeko! 22 urtez gutxi
aktibatuta  eta  sendatuta  zegoen  nire  tiroidea  aktibo  dago!  Hilabete  daramat  RSO denbora  osoan  bakarrik
irensten, tinctura eztarrian ere igurtzi eta RSO lurruntzen dut! Oso pozik nago honekin!

Han egon den eta oso ondo lagundu nauen eta oso ondo dakidan medikua da, oso ondo daki. Bera den medikua
izanik, oraindik tiroideoan ultra soinua egin nahi du nodulu guztiak ikusteko! Zer iritzi duzu ultra soinuaz?

Beti olio hau harrotasunez hartzen joango naiz gainerako egunetan. Ondo iruditzen zait hori da puntu egokia!
Errezeta  botikak GAIZKOAK dira!  Olio zoragarri  honekin tratatzen  ari  naizen osasun arazoak ere baditut!
Chiari Malformazioa garuneko enborraren 1. motakoa ere carpal tunel larria dut eta askoz gehiago!

45 urte ditut, gaur egun, ez dut sentitzen guztiak jotzen eta minduta sentitzen nuen bezala! Aipatu al nuen duela
7 hilabete garuneko ebakuntza egin zidatela eta ez nuela inolako estupefazienterik erabili  drogatik gibeleko
hutsegiteagatik egin nuen ebakuntza egin nuenetik! Benetan naiz olio hori JAINKOAREN froga dela! Hau da
sendagai gisa irentsi beharko genukeen guztia!

Eskerrik  asko  JB  eta  Rick  bihotz-bihotzez  egiten  duzun  guztiagatik!  Tiroidearen  sendagai  gehiago  ez,
BAI !!!!!!!! ” Margene

- Zorionak, Margene. Ultrasoinuari dagokionez, ba, erantzuna ezagutzen duzula uste dut. Zenbat eta eskaneatu
gutxiago orduan eta hobeto esan dezaket.

Nik neuk ez nuke 22 urtez olioaren berri emango ez didan edonorengana hurbilduko, baina jendeak oraindik
zerbait kontatzeko duzula uste baduzu, lasai haiekin hitz egitera, esan beharrekoa benetan interesatzen bazaizu
medikuntzari buruz. Baina hori da egiten utziko niekeen guztia, soilik hitz egiten, horrela ezin zaituzte minik
egin nahi bezain beste hitz egin nahi duten pilula batzuk irensteko "beharrizana" bihurtu zen.

Desio onak eta mantendu urrun aholku okerrak ematen 22 urte eman zituztenengandik. Izan zaitez pozik haien
"tratamenduei" bizirik atera zaielako, beste batzuek ez zuten zorterik izan. JB

"Cannabis olioa erabil al daiteke amorrua tratatzeko?" Aami

- Aami, bai, baina, ziurrenik, pazientea koman jarri beharko da denbora batez, olio dosi oso altuekin, batez ere
kasu aurreratuetan. JB

"Nire zaintzaileak  Lupus eta  merkurio  pozoidura diagnostikatzen  dion gaixo bat  du gorputzean.  Orain arte
urtebete  etxeko  olioa  erabiltzen  jarraitu  ondoren,  merkurio  pozoitzea  guztiz  desagertu  da  eta  Lupus  ia
desagertuta dago. Ile-folikuluak hartu dira 2 astean behin, bere pozoian zer eta zenbat pozoin dauden zehazki
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bere arrakastaren berri izateko. Benetan harrigarria da naturalki sendatu daitekeena.  Pixka bat kostatzen da,
baina, hala ere, osasuntsuagoa da eta bizitza merezi du! ” Jesse

"Fibrosi mieloide primarioa diagnostikatu zidaten, lagundu zuten sendagaiak jaso nituen, baina ez ziren pozik
egon minak areagotzeagatik eta jateko gogorik ez izateagatik eta odol kopurua jaisteagatik,  spleen tamaina
handitzeagatik,  insomnioagatik.  Botika  hau urtebetez  hartu  eta  benetako  funtsezko aldaketarik  sentitu  gabe
erabaki  nuen RSO probatzea,  olioarekin  hilabete  bakarra,  nire  mina  ez da  existitzen,  gosea  itzuli  da,  odol
kopurua handitzen ari da, harkaitz bat bezala lo egiten ari da ". Aguae

"Nire anomalia medikoa tratatzeko erabiltzen dut ... nire inguruko hainbat ospitalek diote ez lukeela posible izan
behar ...  baina RSO harrigarria da ... nire gorputzean VP shunt bat baztertzen ari naiz, ehun konektiboaren
gaixotasuna eta hainbat arazo ditut. beste arazo bakan batzuk ... 4 garuneko ebakuntza 36 egunetan eta uko egin
nion estupefazienteak betetzeari ... soilik marihuana medikoa, RSOa eta arnasketa ... Ez dut sekula hain azkar
sendatu nire bizitzan ... nire laborategiek erakusten duten moduan nire gorputza oso izorratuta dago, nire mina
ez da hain txarra ... ”Katie

"Jarraian 1977an auto istripu larri batean parte hartu zuen jaunarena da. Aurpegiko paralisia izan zuen, malko
hodiek  ez  zuten  funtzionatu,  begi  lubrifikatzaileak  erabili  behar  zituen,  ikusmenaren  galera  partziala  begi
batean. Gainera, buruko lesioa izan zuen memoria arazoak, hizketa arazoak sortuz. Bastoiarekin ibili zen eta
azken urte hauek mina eman zuen. Bidalitako mezu bat da. == "Olioak maila zelularrean konpontzen nau. Nire
eskuineko orbain ehun guztia desagertu da! Eskuineko begiaren mugimendua dut orain. Irribarre bat ere egin
dezaket, orain nire aurpegia paralisia desagertzen ari da. Hori guztia azken 6 hilabeteetan gertatu da. Tumoreak
eragindako minaren ondorioz, dosia gramo eta eguneko 11/2 gramo eguneko dosia handitu nuen. Duela pare bat
hilabete telebista ikusten ari nintzen eta konturatu nintzen sudurraren eskuinaldea ikusten nuela. Hori ikusi nuen
lehen aldiz 1977tik. Ariketa fisikoa egiten hasi nintzen. Orain mugimendu osoa dut ". Kannabis olioa ... ez
bakarrik minbizia Peeps ". Corrie

Animaliak - Testigantzak

"Nire txakurraren tumorea belarrian  tratatu  nuen RSOrekin ...  IZUGARRI zen eta  orain desagertu da !!!!"
Andrea

“Nire  txakurrak  ostersarcoma  du  (hezur  minbizia).  Hanka  moztu  zidaten  duela  astebete,  eta  aste  batean
kimioterapia  hastea  da.  Bere  minbiziarekin,  biriketara  zabaltzen  da  normalean,  txakurren%  95  biriketako
minbiziaren ondorioz hiltzen da urtebetean.  Zure txakurra balitz olioa orain hasiko zenuke eta kimioterapia
egingo zenuke, edo kimiorik eta olio zuzenik ez? Gizakientzat arroz alearekin hasten zara, 70 kiloko txakur
batekin, horren 3arekin hasiko zinateke egunean bi aldiz? Eskerrik asko hau irakurtzeagatik eta gogotsu nago
zure erantzunaren zain ". Eda

«Eda, olioak Sophie gure txakur preziatua salbatu zuen. Hilzorian zegoen. Eman zure txakurrari olioa ASAP ...
Kimok hil egingo du. Otoitzak zurekin ... ”Brewster

"Nire lagunen txakurrari  buruzko berri  bikainak jaso ditut,  partekatu behar izan ditudanak!" Duela hilabete
batzuk, Maximus pitbull-ak kontrolik gabe hazten ari zen tumore bat zuen atzeko hanka batean. Albaitariak nire
lagunari  esan  zion  3  haurdun  baino  gehiago  ordaindu  behar  zituela  hanka  mozteko,  bestela  zabaldu  eta
urtebeteko epean hilko zela. Hau duela 4 hilabete inguru gertatu zen. Orduan, bere ebakuntza planifikatuari
buruz zuen egoera ikusi nuenean, mezu bat bidali nion eta horren ordez Cannabis olioa elikatzea proposatu
nion. Tratamendu naturala saiatuko zela iruditu zitzaion anputazioa bezalako zerbait zorrotz eta atzeraezina egin
aurretik.  Zorionez  berarentzat  (eta  Maximus),  Kalifornian  bizi  denetik  Cannabis  txartela  zuen  dagoeneko.
Beraz, Cannabis botikara joan zen eta batzuk hartu zituen. Ilar baten tamainako olio tanta bat ematen zion,
egunero bi aldiz otorduekin. Berehala min gutxiago zuela eta askoz erosoago sentitzen zela esan zuen. Gainera,
bere jateko ohiturak normaltasunera itzuli ziren. Aste batzuk igarota, korrikarik gabe ere korrika egin zezakeen,
beraz, ebakuntza bertan behera utzi zuen eta tratamendu naturalari eutsi zion. Gaur etorri da etxetik albaitariaren
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azterketa  egitetik,  eta  jakin  du bere  tumorea  guztiz  desagertuta  dagoela.  Ez  da  tumorearen  arrastorik  utzi.
Albaitaria benetan harrituta geratu zen nola sendatu zuen esan zionean.

FYI: Ezagutzen dudan 3. txakurra da hau Cannabis olioak gorde duena. Salbatu diren gizaki ugari ere ezagutzen
ditut.  Oraindik  uste  baduzu  Cannabisak  ez  duela  minbizia  sendatzen,  orduan  ez  duzu  arreta  jarri.  Urteak
daramatzat egia ezagutzen, eta inoiz ez dut aurkitu inor, animalia edo gizaki, Cannabis olioak salbatu ez duenik
". Lara

"Zenbait haurren linfoma T zelula CLCT-1 minbizia desagertu da! Albaitariarengana joango gara hiru astean
behin CBCek kaltzio maila neurtzeko eta FNAk minbizi t-zelulen odol zuri-gorria kontrolatzeko. Jada ez ditu
agindutako sendagaiak behar, baina bere bizitza osoan minbizia egunero sendatzen zuen Rick Simpson olioan
mantenduko dugu. Familia Eskertzekoa gara ". Zenbait kidek miraria behar du

“Istorio harrigarria! RSO egin eta hartzen dut osasuna zaintzeko, nire familiak minbizi asko izan baitu. Nire
txakurrei  ematen  hasi  nintzen,  biek  tumore  txikiak  dituztelako  eta  Shetlandeko  ardiak  Diskoid  Lupus  du,
txakurren lupuaren forma. Izugarria da! Pare bat aste barru txakurraren tumoreetako bat% 70 txikitu da eta
lupusa  duen  beste  txakurra  izugarri  ari  da!  Urteetan  lehenengo  aldiz  sudur  gorria,  puztua  eta  mingarria
sendatzen ari da! Errezetak, esteroideak, dietak probatu ditut eta ezerk ez du lagundu. RSO nire txakurraren
lupusa sendatzen ari da, badakit gizakiei ere lagun diezaiekeela! “Ashley

"Nire kateak 1/4 -1/3 ale arroza lortu du egunean 2-3 aldiz tamainan, hanturazko UTI kronikoa tratatzeko eta
polita izan dadin, fluido, antibiotiko eta sendagai txanda anitzek ezin izan dutenean, gainera, dieta gordinean
jarri dute eta ez zen berriro gertatu. Minbiziari dagokionez dosi handiagoa erabiliko zenuke noski. Orokorrean,
gehiegi  eragiten  ez  dien  dosia  aurkitzen  saiatzen  naiz.  Ez  die  minik  emango  baina  jabe  batek  logura,
inkontinentzia  edo mozkor pixka bat  nabarituko luke.  Minbiziari  ez diozu kasurik egiten noski.  Ahalik eta
azkarren landu dosi handiagoak progresiboki.

Hau "mantentze-lanetarako" da. Adibidez, glaukomatik begi bat kendu dioten nire txakurrak (izugarria egiten
ari da) bere beste begi bat glaukoma izateko arriskua du, beraz, egunean bi aldiz gutxienez dosi ematen dut olio
pixka batekin eta ona aurkitu dut. inkontinentzia eragiten ez duen dosia eta abar baina bere olioa jasotzen ari da.
Begia baino gehiago hartu behar izan nuen minagatik. Benetan sentitzen dut olioak lagundu egin ziola mina
ohiko  medikazioek  baino  gehiagok  -  1.  egunean  edo  2an  albaitariaren  1-2  dosi  zituen  mina  sendatzeko
medikuak, orduan RSOra bakarrik joan nintzen, ebakuntza egin eta hurrengo egunean. berriro pilotan jokatu
nahi zuen eta neska zoriontsua zen eta da. Chloe-k RSOa miazkatuko dit hatzetik - gorroto duen nire katuak ez
bezala. LOL (...)

Ez dut uste RSOk antsietatea eragiten duenik animaliek; argiaren sentikortasuna dosi handiagoekin antzeman
daiteke.

Nahiz eta RSO erabili nuen nire ferretan - oso zaharra zen eta egun batean esnatu zen bat-batean oso ahula
zegoela, agian kolpea zuela. Egunero RSO dosi txikiak eman nizkion lo egiten jarraitzeko - arratsalde hartan
esnatzen ari zela zirudien - burua astinduz eta nire txakurrek cannabisa jaten dutenean egiten duten moduan
jokatuta,  lo  egiten  utzi  nion,  bere  gorputza  edozein  dela  ere  irudikatuta.  gutxienez  ez  du  minik  edo
sufrimendurik - ideia erdi nuen esnatuko zela ondo- zoritxarrez hil egin zen baina azken egun horretara arte
bizi-kalitatea bikaina izan zen, beraz, uste dut RSOk azken eguna onena eman ziola posible. Badakit ez zuela
minik eta oso lasai lo egin zuen eta badakit ez zela RSO gehiegi, goizean eta arratsaldez dosifikatu baitzioten,
orduan ezer ez eta oso berandu egiaztatu nuen arratsaldean lo besterik ez zegoela - esnatu zitekeen baina lo egin
nahi zuen ".

Whitney -  Bizi  kalitate  onena azkenera  arte.  Horrek ere garrantzi  handia du olioak parte  hartzen  duenean.
Eskerrik asko, JB

"Atzo Chloe-ri,  Heeler fox terrier-eko 8 urteko emakumezkoak, glaukoma diagnostikatu zioten begi batean.
Presioa oso altua zen bere begi 1ean eta itsu egon daiteke betirako. Larrialdietako tratamendua IV fluidoekin eta
manitolarekin egin dugu eta pare bat sendagai ditu. Presioak behera egin zuen baina ez zen asko, eta ez du
bizitza erdi itsuan moldatzen ari. RSOrekin tratatu nahi dut, nire bf eta nik sortutako minarentzat sinestezina
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izan baita eta benetan olioan sinesten dut eta jendeak hemen kontatzen dituen istorioak sinestezinak dira. Ez dut
nahi  Chloe-k  glaukoma  beste  begian  lortzen  duenik  eta  kaltetutako  begian  ahal  dudana  sendatu  nahi  dut.
Ulertzen  dut  olioarekin  maskota  asko  lagundu  direla  eta  pozik  egongo  nintzateke  Chloe-k  bere  ikusmena
berreskuratuko balu edo are ikusmena kaltetutako begian ... Eskerrik asko laguntza edo aholkuagatik!

-  Whitney,  lortu olioa.  Olio batzuk hobeak dira glaukomarako beste batzuk baino. Zeinen eraginkorra izan
daitekeen jakiteko modurik errazena dosia hartu eta goizean begiak ikustea da. Garbiak badira, bilatu beste
tentsio  edo tentsio  konbinazio  bat,  garbitzeko gauza asko badituzu,  seguruenik tentsio  ona  izango da  begi
barruko presioa jaisteko. Onenak, JB

“Eskerrik asko JB! Atzo sekulako aurrerapena egiten ari ginela pentsatu nuen, begia argi zegoen (egun osoa
atera nuen) eta ikaslea ez zegoen guztiz dilatatuta eta beste begiaren pupilarekin bat ez zetorren arren, argiari
erantzuten ari zitzaiola pentsatu nuen. baina gaur goizean ostarteak dirudi berriro. Agian atzo bezalako argi
bizian itxura hobea izango du ... Zenbat eta zenbat aldiz gomendatzen diozu dosifikatzea? Orain arte oso ilar
neurri txikiko dosia egiten aritu naiz, 30 # besterik ez ditu eta badirudi bere eragina duela, txakur honi beti
gustatzen zitzaion  zurtoinak eta  hostoak edo orrabiak jatea,  kea etab.  olioak ere badirudi  eta  zurtoinak jan
izanaren antzeko zerbait eragiten diola dirudi, horrek ez nau kezkatzen, horrek "funtzionatzea" esan nahi duela
uste dut. " Whitney

- Whitney, egunean bi edo hiru aldiz zerbait  onarekin emango nioke.  Zenbat  eta bereganatu eta azkarrago,
orduan eta hobeto. Berak ere egun bat edo bi lo egin behar izan zuen, axola zaiona. Kalamuak eragindako koma
txikiak ezin du minik hartu. JB

"Ondo  iruditzen  zait!  Hori  gaur  egingo  dut.  Atzo  ere  nahiko  zentzuduna  zen.  Eskerrik  asko  hain  azkar
erantzuteagatik JB! " Whitney

"Nire  txakurrak  landare  zati  bat  jan  zuen  atzo,  bazekielako  sabelari  lagunduko  ziola  oilaskoaren  janari
soberakinak sartu ondoren eta pila bat jan zituen erritmo asko egin zuen eta geroago gora egin zuen eta gero
eroso atseden hartu zuen. Asmatu zer zegoen bere pote-hostoetan zer zegoen. Txakur adimenduna ". Donna

“Kaixo JB, nire zaldiei RSOa ematen diet. Egia esan, joan den astean beldurra izan nuen gaixorik zegoen nire
ezkongabearekin, ISO ISO olioaren gramoaren 1/3 inguru eman nion eta hain zen STONED !! Lasaitu egin zen.
Beraz, zaldietan funtzionatzen du eta gramoaren 1/3 zaldi baten lasaigarri hori bada, imajina itzazu sendatzeko
propietateak. Horren ondorioak kentzeko 24 ordu inguru behar izan zituen. Ahozko dosia murriztu egin nuen
mantentze lanetarako arroz ale gutxi gorabehera ". Txilarra

"Pentsa 70. hamarkadan FDA-k duela gutxi minbizi zelulak hil zituela jakinarazi zuen lehen aldiz ... Dakidana
da nire katuaren sabeleko minbizia desagertu egin dela, orain ondo jaten ari da, pisua jartzen du eta katutxo
berri bat bezala dabil ..." Tony

"2011ko abendutik 19 urteko katuari lurrean kannabis deskarboksilizatua ematen diot. Oso letargia zen, kaka
iheskorra,  senil  felinoaren  zantzuak  ...  albaitari  batean  lan  egiten  zuen ezagun batek  1/4  aspirina  emateko
proposatu zidan. 1 / 4 t metamucil ... egin al zuen egun batzuetan eta gero kannabisa probatzea erabaki nuen?
Egun pare bat bere janari bustian kantitate txiki bat botatzen dut ... oraindik gurekin dago !!! ” Lori

"JB, hainbat lote egin dizkiogu, 2 hilabetetik behin lote berri bat egiten diogulako, eguneko 1cc hartzen ari
baita. 2 andui desberdin erabili ditugu. Gaur egun, nire katuaren minbizia sendatu zuen lote bera erabiltzen ari
da ". Charlie

«Eskerrak eman behar dizkizuet. 14 urteko nire katu maiteari ekainaren 1ean diagnostikatu zitzaion kartzinoma
zelularra. RSOarekin sendatu nuen ASTE BATEAN! Albaitariak miraria dela dio. Ekainaren 8an eraman nuen
berarengana eta katu bera zen galdetu zidan, ahoan zuen tumorea ia desagertuta zegoelako eta erabat espero
nuen hura berriro jartzeko. Orain ia guztiz errekuperatuta dago. Biziki maite dut eta eskerrak eman behar izan
dizkizut DOAKO sendagaia behar bezala nola egin partekatzeagatik! "

"Nire katuari minbizi forma 'hazkunde bizkor, oldarkor, tratatu ezinik eta inoperante' bat diagnostikatu zitzaion
joan den ekainean, bere septumeko zelula-minbizi kutsadun bat, itxuraz bezain itsusia dena. 1-3 hilabete eman
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zitzaizkion gehienez, eta nire albaitariak astiro-astiro proposatu zidan 'utzi orain'. Negar egin nuen, pentsatu
nuen eta erabaki nuen ezin nuela hura hiltzen ikusi. Sarera joan nintzen, minbiziak sendatzeko sendagai ugari
daudela  aurkitu  nuen.  Osagarri  ugari  ematen  hasi nintzen,  etab.  Ondo zebilen,  baina minbizia  oraindik ere
hazten ari zen eta arnasketari eragiten zion. Tumorea sudurraren beste aldera hazten hasi zen, eta abenduan
maldan behera hasten zen. Pentsatu nuen, ados, orain iritsi da.

Orduan aurkitu nuen kanabisa eta minbizia nola hil dezakeen. Istorio luze laburra, Ted RSO hartzen ari da
abendutik.  Hasieran egoera pixka bat  zen dosi  txiki  zuzena lortzea,  katua delako.  Eta  gizakia  baino askoz
txikiagoa. ASKO hobeto lo egiten du, lo egitean arnasketa hobea da, jateko gogoa berriro etorri zaio, lehen ez
zenera. Hori guztia abian den bidaia da eta ez dakit nola amaituko den.

Hala ere, tumorea lautzen ari dela dirudi, oso poliki bada ere. Uste dut hain minbizi gaiztoa izan ez balitz,
ziurrenik duela hilabete sendatuko zela. Nire albaitaria pozik eta harrituta dago nola dabilen. Beraz, egunez
egun hartzen ari naiz eta pozik nago egun horietako gehienak egun onak direlako. Gehienezko iraungitze data
joan den irailean izan zen, beraz, ondo dago ". Anne-Marie Leidl

"Bai!!!!  Nik  ere  kannabis  katu  bat  daukat.  Kalifikazio  handiko  kalamu olioak  4800 dolar  ordaindu  behar
zizkidan  albaitariari  harategian  ...  hau  da  ...  kirurgia  egin  nire  katuari  belarrian  tumorea  kentzeko.  Aupa
Cannabis Kitties n Cannines! " LinZy

"RSO-ish substantzia batek 40 kiloko txakurraren bizitza salbatu zuen. Etiletik ateratako olioa, bestela, RSOren
antzekoa  da  bizilaguna  izoztearen  aurkako  edan  zuen  nire  txakurra  salbatzeko  erabilitakoa.  Albaitariak
telefonoz esan zuen amaituta zegoela,  beranduegi,  eta seguruenik ez zuela 40 minutuko unitatean eutanasia
izateko bizirik iraungo, eta eroso egoteko gomendatu zidaten.

Nire bidelagun leiala ahoan apainduta zegoen, krisiak maiz izaten zituen, oso berotuta zegoen eta eztarria hain
puztuta  zegoenez,  ia ez zuen arnasa hartzen,  kontzientziatik  sartu eta  ateratzen  zen.  -  behin betiko hiltzen,
zalantzarik gabe.

Mundu honetatik igarotzea erraztu nahian, 1/2 gramo olio berotu nuen gurina tsp batean eta, literalki, eztarritik
behera sartu nuen hatzarekin, bere eztarri puztuan irekidura bat bultzatuz. Hamar minuturen buruan, jada ez
zuen ahoa apurtzen, sukarra apurtu zitzaion, normaltasunez arnasten zuen, konbultsio eta krisi guztiak gelditu
ziren.

Ura gogoz edan zuen, ondoren lo egin zuen 12 orduz eta itxuraz egoera ezin hobean esnatu zen, esnatu eta
minutu gutxira korrika eta jolasean. Nire albaitariari esan nion, eta gertaera kasu azterketa batean argitaratzeko
eskatu nion, eta hark ezezkoa eman zuen, kannabisa txakurrentzat toxikoa dela esanez! " Alan

"Krisiak dituen 14 urteko gure chihuahua zaharrean erabiltzen dugu. Duela hilabete batzuk uste genuen ez zuela
asko iraungo, beraz, pentsatu nuen zergatik ez probatu olio pixka bat? Egun batean, txakur berri bat bezalakoa
zen! Hobeto jaten ari zen eta bizkor sentitzen zen eta jolasteko gogoa zegoen! Gauza honek gauza askotarako
balio du! ” Mindy

«Oso gizaki  handi  batek  zapaldutako  txakurkume bat  jaso  genuen.  Jostailu  chihuahua  bat  da,  lau  edo  lau
hazbeteko welt bat zuen, beheko erdia estaltzen zuena. Oso gaizki jarri zen eta hotz egiten hasi zen, beraz,
malkoak probatzeak ezin zuela min handia egin erabaki nuen.

Dosifikatu nionean, ia ez zuen burua mugitzeko gai izan. Hala ere, poz-pozik nago astean egunean hiru aldiz
malko  egin  ondoren  pozik,  osasuntsu  eta  jostailu  txikia  dela  esanez.  Eskerrik  asko  Rick  eta  JBri  egia
erakusteagatik. Emazteak eta biok uste dugu malkoak salbatu zutela.

Ez dezagun ahaztu libra bat baino gutxiago zuen jostailu chihuahua bat gramo RSO batekin dosifikatzen nuela
egunean 3 aldiz. Kilo bat baino gutxiago pisatzen duen txakurkumeak egunean 3 gramo ditu, eta heriotzaren
atean zegoen 300 kilotik gorako mutil  batek zapaldu zuelako. Kannabisa toxikoa izango balitz,  kaimana ez
litzateke oraindik gurekin egongo, fruitu lehorrean eta belar kearen bila saltoka ".
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"Orduan, 13 urtekoari eman genion atzeko hanketan eta aldaketan artritisa lagun zezan ... sorpresa, udaberriko
txakurra ez ezik, 4 kume ere lortu genituen. Inolaz ere ezin izan zuen oraindik litro bat eduki,  eta guztiak
osasuntsu daude eta bikain ari dira! Maite RSO! ” Julie

"Nire  txakurrak  larruazaleko  arazoren  bat  izan  zuen  (larruazala  larrua  botatzea  eragin  zion)  eta  belarriko
infekzioa berriro gertatu zen.  Ez nuen RSOrik,  baina nire lagunak egindako tintura eman nion. Bere larrua
berriro hazi da eta belarriko infekzioa argitu egin da. Tinturak ondo funtzionatuko balu, RSOrekin pentsatzen
ari  naiz  erabat  sendatuko  nuela.  Beraz,  esango  nuke  baietz,  RSOk txakur  baten  minbizia  landuko  lukeela
gizakietan bezala. Bedeinkatu Rick eta zu ere, JB ". Bette

- Eskerrik asko, Bette. Zure pentsamendua logikoa eta zuzena da. Animaliek metabolismo azkarragoa dute eta,
beraz,  olioak  gizakiak  sendatzen  dituena  baino  askoz  azkarrago  sendatzen  ditu.  Plazer  bat  da  animaliak
olioarekin sendatzea, hartzea gustatzen zaie. JB

«Nire txakurren gainean erabiltzen dut. Guk nahi baino dezente gutxiago. 12 urteko gazte bat dut, ihes egin eta
hip kendu behar izan zioten. Ez da ordezkatu ... kendu! 4 aste barru ...

Ebakuntzaren orbainik ez, ibilaldiak, oraindik ere alboratuta baina ondo moldatzen da eta olioa erabili dut mina
sendatu  beharrean  ...  Oso  ondo  funtzionatu  du!  (...)  9  urteko  Rotty  bat  daukat,  bihotz-zizareak,  alergia
izugarriak, oso energia baxua eta ilea isatsean galtzen dituena. Gaur bertan hasten ... 3 tumore dituen 10 urteko
chihuahua erreskatatu berri dut eta badakit hori konponduko duela !!! "Dolly Durbin

“RSO OIL txakur  gailetak  eta  hankako minbizi  minbizietan  ukendu topikoarekin  dolarraren  fakturaren  1/2
neurria  zen.  Jaikitzen  hasi  zen  negarrez  eta  dardara  txarra  zuen.  Banekien  RSOk  funtzionatuko  zuela  ...
Biharamunean, negar eta dardararik gabe jaiki zen eta egun batzuk geroago patiora korrika zihoan bere Nugget
adiskide txikiarekin, arratoi terrierarekin. Hori duela 6 hilabete gertatu zen. Orain 6 urteko txakurra bezalakoa
da, ez 12 urte. Hori da azken 2 urteetan ikusi dudan hainbeste istorioetako bat.

Nire istorioa askoz ere luzeagoa da ... RSO-k bizitza salbatu zidan. Opiazeo gehiago. Eta oso min gutxi askotan.
Eskerrik asko Rick Simpson ... Bakea zurekin ". Ron Youngblood

G. Lagun maiteak, espero dut hau ondo topatzea. Nire 8 urteko 40 kiloko txakurra RSO ematen ari naiz bere
gorputzaren eskuinaldean hazten diren tumoreengatik. Gaur bere lehen tratamendu eguna da eta lotan gelditu
da. Arroz ale kopuruari buruz eman nion. Gehiegi al da hau? Zenbat denbora eta maiztasunez gomendatuko
zenuke

Olioa  ematen  dizut?  Ni  olio  gainean  nago.  Denborak  aurrera  egin  ahala  gero  eta  gehiago  erabiltzen  dut
"altuera".  Datorren  hilean  ebakuntza  egin  behar  diot  eta  RSO  erabiltzeko  asmoa  dut  nire  mina  eta
errekuperazioetarako. Lan egin badezaket, bizitza osoan egongo naiz horretan. Bedeinkapenak ~ Mila esker

A. Catherine, ahal bada, kirurgia atzeratuko nuke, olio 180g egunean gramoko (edo gehiago) hiru dositan jan
arte. Eman txakurrari horren erdia orain lortutakoarekin gustura ez dagoela uste baduzu. Lo egitea sendatze
prozesuaren parte da, ez da kezkatzeko modukoa eta olioa lasaigarria  den seinale da, hori  da nahi duzuna.
Zenbat eta indartsuagoa eta lasaiagoa izan, orduan eta hobeto. Onenak, JB

"Hezurreko minbizia diagnostikatu didaten nire txakurraren eguneratzera bidaltzen zaitut. Ekainaren 1ean zazpi
hilabete igaro dira, azken erradiografiek ez dute biriketara hedatzen. Hankan tumore gunearen ondoan haustura
oso bat  aurkitu  zuten,  ez dakite  zer  egin.  Normalean atsedena duten txakur  hauek,  utzi  egin behar  dituzu.
Zometa izeneko sendagaiaren hileroko infusioak bere horretan mantentzen ari direla ondorioztatu dute, beraz,
epaiketan jarraituko dute hilero Zometaren infusioak jasotzen. Minbizirik ez da zabaltzen eta ezin dute duela 7
hilabete  zegoen  tumora  jaso.  Jakin  nahiko  zenukeela  pentsatu  nuen.  Minbizi  erasokor  honek  normalean
txakurraren bizitza hartzen du diagnostikoa egin eta  4-6 hilabeteko epean. Hemen dago, 7 hilabete,  EZ da
minbizia zabaldu. Haustura osorik baina oraindik ezer ez bezala ibiltzea gaizki dago ". Linda

"9 aste igaro ondoren, nire txakurraren larruazaleko minbiziak guztiz desagertu dira !!" Mantentze dosia orain
bizitzako probarako. Orain erosoagoa izateaz gain, bizitza luzeagoa izango dela uste dut. BEDEDURAZIOAK
RS & JB !! > ;-) ”Iratxoa
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“Nire txakurrak 3 aste zituen bizitzeko. Masa zelulen tumoreak bere arraza puruko pit bull gorputzean ... 3 aste
igaro ondoren, ISO / RSOan tumoreak txikitu egiten dira. Hitz ematen dut. Zenbait aldiz mozkortu egin da bere
burua, baina banekien onerako zela. Oraindik ere horretan jarraitzen du. Desagertzen direnean ere sendatuko
dut. Maite zaitut, JB eta Rick ". Bocaj

"Nire 14 urteko Pit-i olioa ematen daramat orain 4 aste minbiziagatik. Gehiegi ematen diodanean mozkortu eta
mozkortu egiten da batzuetan,  baina zalaparta  desagertzen denean,  kume bat bezala  egiten du lo.  Albaitari
medikuak hartzeari uko egin zion, beraz olio pixka bat lortu genuen. Oraindik hasieran, baina bere aurrerapenak
grabatzen  ari  naiz.  Astebete  inguru  behar  izan  zuen  olioarekin  ohitzeko  eta  berriro  jateko  gogoa  pizteko.
Jeloskor nago, fase honetan olioa harentzat bakarrik ordaindu dezakegulako. Maitatu denen istorio politak! ”
Janine

"Lehenengo egunetan ikusi ditut  ondorioak RSO hartzen ari den txakur batek ... Lehen egunetan Ruby (12
urteko txakur  zaharra)  gaixorik  zegoen eta  pixka bat  astintzen  ari  zen,  sintomak kezkatzen  badituzu gaiari
buruzko  eszeptikoa  bada,  baina  ziurtatu  dezaket  1  hilabete  tratamenduan  zaudenean  eta  txakurra  bizitzaz
errebotatzen ari da eskaileretan gora korrika ohe gainean saltoka eta energiaz betetako aulkiak denbora guztian
berriro ere jostari. Begiak urtsuak ziren eta estaldura grisa zuten orain normaltasun osoz. Rubyk hanka barruan
hazkunde nahiko handia izan zuen urteetan eta orain olioa jan ondoren ia erori egin zen !!!

Rick Simpson xxx-i esker olio hau bedeinka ezazu, benetan funtzionatzen du, zergatik ez dago testigantzarik EZ
dela esaten? ”. Brett

"Gaur 3.  eguna da nire  txakurrari  RSO (Rick Simpson Oil)  tratamendua emateko,  hau da,  gaixotasun larri
askotan sendagaiak tratatzeko cannabis kontzentratua da. 13 urte ditu eta duela 7 hilabete inguru, muturreko
larderia,  muki  larria  eragin  zion  zerbait  lortu  zuen  eta  zenbait  egun  letargikoa  zen.  Linean  bilatu  nuen,
"txakurtegiko eztula edo txakurren hotza" esan nuenez, antibiotiko batzuk nituen hemen eta ikastaro batean hasi
nintzen. Ez zuen batere lagundu, beraz albaitariarengana eraman genuen.

Noski,  odol-lanak,  erradiografiak  eta  muki-miaketak  egin  nahi  zituzten.  Albaitariaren  500  fakturan  gutxi
gorabehera, ukatu egin nuen, beraz, antibiotiko zabal batekin hasi ginen, hilabete batean ukitu ere ez zuena.
Bizkarra hartu eta beste bi antibiotiko indartsuago hartu zituen, hilabete bat erlijioz hartu zuen. Ez nuen ukitu
ere!

Orduan, albaitariak fungizida botikak probatu zituen ... EZ ZUEN ERE KUKTATU GAIXOTASUNA !! Zaila
da zehaztea zer den justifikatuta 13 urteko txakur batekin gastatzea ... Orain dela hilabete inguru botika guztiak
gelditu nituen bere gorputza berreskuratzeko eta duela 3 egun RSOarekin hasi nintzen, guztira 6 tratamendu eta
txakur berria!

Ez da muxurik, ez da eztulrik egin. Munchiak ditu eta, oro har, hobekuntza nabarmena ikusi dugu. Sinesgaitza
benetan. Nire esperientzia pertsonalaren arabera, ziurtatu dezaket botika surrealista ikaragarria dela. Eskerrik
asko bihotzez! " Biziraupena

“Nire txakurra 13 urteko artzain belgikarra da. Duela urte batzuk pikor txiki bat agertu zitzaion alboan. Bat-
batean erritmo kezkagarria hasi zen duela hilabete batzuk. Zoritxarrez minbizia diagnostikatu zioten ... eta ez
pikor bakarra. Azterketan asko izan zituen. Beste arazo batzuk ere bazituen ... Batez ere artritisa eta aldakako
disfasia. Kirurgia ez zen aukera bat, zalantzazkoa baitzen anestesian bizirik iraungo zuen. Ezin nuen jasan hura
sufritzen ikustea ... ozta-ozta ibiltzen zen eta jateari  utzi zion.  Kalabasa olioa ematen saiatzea erabaki nuen
laguntzeko azken saiakera gisa. Pat bikoteak eta biok kopuru txiki bat (arroz ale baten tamainakoa) eman genion
cookie batean. Benetan eragin zion ... oinetan egonkor zegoen eta ordu luzez lo egin zuen.

Hurrengo egunetan dosia egokitu genuen eta bere gosea berehala  hobetu zela  ohartu ginen. Gainera,  askoz
errazago mugitzen hasi zen eta bere jarrera askoz ere argiagoa zen. Egunak aurrera egin ahala poliki-poliki
dosia handitzen joan ginen. 3 aste igaro dira eta ia ez dut txakur bera bezala ezagutzen. Pozik dago! Buztana
astintzen,  jostatzen,  jaten  eta,  batez  ere,  tumorea,  olioa  hasi  aurretik  genuen  tamainaren  erdia  da  !!!!
Tratamenduarekin jarraituko dut (gure olioa hornitu ahal izateko zortea dugu) eta jakinaraziko zaituztet. Tumore
horiek erabat desagertzen ikustea espero dut !!!!!!!! ” Josie
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"Bizilaguna  dut  txakurrari  tumoreak  arrakastaz  kendu  zizkion  hilabeteko  epean  sendagaiak  emanez.  Jarrai
aurrera  eta  bai  dosi  txikiak,  Rick-ek  adierazi  duenez,  haien  metabolismoa  oso  altua  da,  gu  baino  askoz
azkarrago hobetzen dira ". Covey

“Intsulinomako gure Ferreta pankreako Minbizia sortu nuen. Ikusi, zure 'familia pelutsuak' behar zaitu. Hemen
dago Lore tratamenduan zehar, begiak gurutzatuta ditu eta lasai lo egiteko prest ...! " Kalamu

"Bai, ekainean sendatu nuen nire katua minbiziaz, albaitariak albo batera uzteko esan zuenean. Olioa elikatu
besterik ez zitzaion egin, eta 10 egun barru tumore hilgarria desagertu egin zen! Albaitariak miraria zela esan
zuen! ”. Charlie

“GOD BLESS JB eta Rick Simpson zure beharra gehien duten pertsonekiko leialtasunagatik. Ahal dudanean
neure  kabuz  egiten  ari  naiz  ezagutzen  ditudan  pertsonei  etsipenez  behar  dutena  laguntzeko.  Nire  alabak
txakurrari tumore bat ateratzeko apur bat egin zion. Erabilera lau egunetan esan zuen erortzear zegoela ematen
zuela. Azken emaitzen zain nago oraindik. JAINKOA KIMIKOAREN AURREAN! ” Greg

Bizi-kalitate

Kalamu olioak bizi itxaropena hobe al dezake?

“Denok  kalamu  olio  dosi  txikiak  hartuko  bagenitu  aldiro,  ziur  nago  gehiago  biziko  ginela  eta  askoz
osasuntsuago egongo ginatekeela. Bizitza luzeagoak oso onuragarriak izango lirateke gizateriarentzat, talentu
zoragarriak dituztenei askoz gehiago lortzea ahalbidetuko baitzaie. Gaur egungo munduan maizegi, pertsona
batek egiten ari den horretan trebea da eta bere karrerak amaitzen dituzten arazo medikoek jotzen dute.

Bizitza  deritzon  esperientzia  hau  guztioi  eman  ziguten  gure  gaitasunak  eta  horizonteak  zabaltzeko  gure
espezieak  maila  altuago  batera  garatu  ahal  izateko.  Gainera,  landare  zoragarri  hau  eman ziguten,  bai  gure
gorputza gaixotasunetatik kontserbatzeko eta bai babesteko. Ezinezkoa zait ulertzea giza arrazak landare honen
sendatzeko ahalmena alde batera utzi  dezakeela.  Kalamuaren sendatze-ahalmenen inguruko egia eskuragarri
dagoenean, zertxobait utziko genioke gure betebeharrei, bai geure buruarekiko eta bai gure maiteak, sendagaiak
doako erabilera berehala eskatuko ez bagenu.

Lur honetan zu edo beste edonork osasun bikainean bizi nahi baduzu, ahal dugun ahalmen handiena lortzeko, ez
dut ikusten inork sentitzen duenik bere borondatea guri inposatzeko edo saiatzeko eskubidea duenik. edonor
landare honen sendabelar erabilerara abstentziora behartzeko.  Bizitza bizitzearen ingurukoa omen denez eta
beharrik  gabeko  sufrimendu  guztiak  ekiditeko  modua  aurkitu  duzuenez,  guztiei  oso  existentzia  luzea  eta
osasuntsua opa diet.

Hainbeste jenderi entzun behar zenioten esaten, “Honek ezin du funtzionatu, ez du ezer lagunduko. 
Medikuak esan zuen sufrituko dudala bizitza osoan ... ”

Gaixo ugari etorri dira nirekin, medikuek tratamenduan arrakastarik izan ez dutenez, haien egoera itxaropentsua
dela  uste  dute.  Askotan,  jendeak  ez  du  diagnostiko  bat  beraiekin  benetan  gaizki  dagoenaren  inguruan,
errealitatean medikuek ezin baitzioten erantzunik eman. Olioa eman nien paziente horietako gehienek ez zuten
sinesten  kalamuak  beren  egoerak  lagundu  zitzakeenik  tratamendua  probatu  zuten  arte.  Milaka  pertsonekin
harremanetan egon naiz, botika honek bere egoerengatik egindakoarekin harrituta geratu ziren. Kalamu olioak
ezin badu zure egoera sendatu, seguruenik olio hori eskuragarri dagoen kontrolik onena dela jakingo duzu.

Medikuek gaixotasun eta egoera asko kontatzea esan nahi digute, baina botika honek ez du arreta handirik
medikuen iritzietan eta, askotan, mirari  medikutzat hartzen direnak egiten ditu. Mediku arazoren bat izanez
gero, probatu olioa eta aukera handia dago zuk sor ditzakeen mirariak ikusteko.
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Zentzuzkoa al da kalamuan oinarritutako sendagaiak ez ematea?

Kalamuaren erabilera sendagarria jendeari debekatzeak ez du zentzurik eta, egia esan, inork ez du horrelakorik
egiteko eskubiderik.  Kalamua lehenik  debekatu  izanaren  arrazoi  bakarra  diru kezka askorentzako benetako
arriskua zela eta. Lurreko landarerik sendagarrienaren erabilera sendagarriak planeta honetan bizi direnengana
mugatzea  gizateriaren  aurkako  krimena  dela  esan  liteke.  Badirudi  gaur  egun gobernuak oraindik  ere  prest
daudela droga konpainien jabe diren lagun aberatsei, baina azkenean ezin izango dute botika honi buruzko egia
berreskuratu.

Kalamuak medikuntza nagusira itzultzen denean, bere sendagai doako erabileraren aurka egon den ustelkeria
guztia suntsituko du. Landare hau berriro ezagutzen ari da berriro existitzen den sendatzeko landarerik handiena
dela eta hortik sortutako botikek sendagaiaren aurpegia aldatuko dute betirako. Laster jendeak botika deitzen
diegun produktu kimikoak eta pozoiak baztertuko ditu eta substantzia natural hori erabiltzea eskatuko dute,
zentzuz sendatu ahal izateko.

Zure ustez, legea betearazten duten pertsonak ez dira konturatzen lehenago edo geroago botika hori beraiek 
behar dutela?

Legea  betearazten  duten  pertsona  askok  badakite  kalamuaren  medikuntzak  funtzionatzen  duela  eta  denak
konturatu  beharko lirateke  ez dutela  inolako eskubiderik bere sendagaien  erabilera  oztopatzeko.  Egia  esan,
botika hau nire gizartea polizia egiteko balio dutenen kopuru handi bati eman diot. RCMPko funtzionarioek
gaixoak bidali dizkidate tratamendura,  minbizi terminalaren ondorioz hiltzen ari zirenak, beraz, agente asko
jakitun  da  substantzia  natural  horrek  funtzionatzen  duela.  Polizia  ez  da  gu  baino desberdina  gaixotasunari
dagokionez, beraiek ere minbiziaren eta beste egoera larri batzuen beldur dira.

Hala ere, poliziak oso zaila omen du buruan jartzea gure gobernuak kalamu medikuntzaren inguruan politikak
beraiek eta haien familiak ere hiltzen ari direla. Polizia gehienak kalamuaren medikamentua erabiltzen dutenen
aurka egiten dituzten erasoei dagokienez okerrak konpontzen saiatzen dira beren lana besterik ez dutela egiten
esanez. Baina hori da Hitlerren heriotza-esparruetan lan egin zutenek erabili zuten ildo berbera eta orduan ez
zuen haien portaera justifikatzen, ezta gaur egun polizia indarrek duten jokabidea ere.

Bada garaia polizia egiten ari denaren errealitatearekin esnatzeko. Ertzainek uste al dute gaizki dagoela jendeak
botika hau ekoizteko lurreko sendabelar gehien haztea? Edo beraiek ez al lukete olio horren bila ariko, hiltzen
ari zen eta tratamendua beharko lukeen maitea izango balute? Hala egingo dutela espero dut, beraz, beharbada
iritsi da polizia pistola benetako gaizkileei begira hasteko.

Kalamu  medikuntzaren  erabilera  jendeari  ukatzea  delitua  da  eta  poliziak  kalamua  sendagai  beharretarako
erabiltzearen aurka ezarri ziren legeak ezartzeari utzi behar dio. Kalamua kalterik gabeko sendatzeko landare
naturala da. Orduan, nola liteke poliziak edo beste edozeinek pentsatzea eskubidea dutela arazo mediko larria
duen norbaiti substantzia hori doan erabiltzeko baimena kentzeko? ”Rick Simpson, Kalamua: sendabelar gehien

Zergatik deitzen zaio RSO?

«Rick ez zen RSO deitzen hasi, beste batzuek bai. Termino ona da, jendeak metodo eta materialei buruzko
Rick-en informazioetara  eramaten  baitu.  Rick arrazoiz  kezkatuta  dago bere metodoekin  egina ez den olioa
deitzen duten pertsonengatik eta Phoenix Tears edo RSO gomendatutako hasierako materialak gomendatzen
ditu. Badaki zer funtzionatu zuen gaixoak tratatzeko bere esperientzia zabalean, eta ziurtatu nahi du oso gaixo
dauden jendeak dakiena funtziona dezala, eta ez izen bereko "bezain ona" izan daitekeen zerbait ... "Matthew

"Rick eta bere bideorik gabe ez nuke jakingo minbizia sendatzen duenik ... 27 urte inguru erabiltzaile eta hazle
izan  naizen  arren  ez nekien  ezaugarri  horiek  zituenik  ...  orain  Rick  Simpsoni  esker  egiten  dut.  ..  eta  bere
ausardia eta zintzotasunik gabe guztiok ilunpean biziko ginateke horren inguruan ... horregatik uste dut RSO
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olioaren izen ona dela ... baina RSO RS argibideetara egin behar da ... ez usain batzuk ideia onena zer den ...
apurtzen ez bada - ez konpondu ". Pedro

«Jack Herer Rick Simpson Oil edo RSO deitzen hasi zen. Rickek ez zuen horrela deitu nahi eta denbora pixka
bat behar izan zuen benetan ideia ona dela konbentzitzeko. Trikimailua da kalamu / kannabis olio asko daudela
eta olioa edo extract bat ekoizteko modu asko daudela eta gaixo asko kalitate txikiagoko olioak edo laburpenak
erosteko engainatu dituzte.

RSO metodo zehatz baten bidez sortzen da, material zehatzetatik abiatuta, eta modu zehatz batean, beraz, zer
den - RSO - deitu behar zaio. RSO ez da BHO (butano eztia olioa), RSO dekarboxilatua da eta oso indartsua eta
lasaigarria da. RSO onena% 95-98 THC da,% 1-2 CBD eta oso indartsua eta lasaigarria. Beste erauzketa mota
gehienek, besterik gabe, ez dute deskarboxilatu eta hain indartsua den eta lan estra asko eskatzen duten oliorik
sortuko.  Kalamu kantitate  handiak  prozesatzen  ditugu normalean  eta  Rick-en  metodoa oso eraginkorra  eta
arindua da kalamu kantitate handiak prozesatzeko. Kilo kannabis prozesatu eta olioa bi ordu baino gutxiagotan
ekoitz dezakezu, munduko leku gehienetan erraz aurkitzen den ekipoa erabiliz. Kontua da sendagaia ahalik eta
azkarren egitea, gaixoak itxaron beharrik izan ez dezan. "JB

“Ez zait axola nola deitzen den !!! Mesedez, deitu nahi duzuna, baina ez zaborrarazi Rick bezalako gizon bat,
milaka bizitza salbatu dituena eta bere bizitza osoa eman du ezagutzera emateko. Besterik ez da zuzena !! ”
Donna

"Kalamu olioa" deitzen diot denbora guztian, hori delako, hiztegian dago, Cannabisen beste hitz bat besterik ez
baita. Moda zaharreko terminoa da, baina termino zuzena, hala ere. Denok dakigu zertaz ari den ». Dion

“Magia trikomaren buru globularrean dago. Beste inon ez dago THC lantegian. Landareak THC sortzen du bere
ugalketa atalak babesteko. Zati horietatik zenbat eta gertuago egon, kimuak, orduan eta trikoma gehiago. Hori
dela eta, kimuek dute sendagai gehien dituztenak. Zientzia da, ez espekulazioa. Eskerrik asko berriro Rick ahal
dudan oliorik onena egitera bultzatu nauelako. Anbar olio garbi ederra ". Toni

«Artoa bezainbeste? Guztiok ez gaude ados JB. Merkeagoa polita izango litzateke, baina etorri orain ". Rick

- Rick, cannabisa milaka hektareako zelaietan haziko balitz, zenbat ordaindu nahi zenuke? 20 dolar kiloko? Edo
gutxiago?

Benetan hasi behar duzu gramotan baino kanabis tonatan pentsatzen. Olioaren eskaera oso handia izango da,
ezin izango baita  landare guztia  "negutegi  medikoetan" bakarrik landatu.  Tentsio potente eta lasaigarrienak
milioika hektareako lurretan landu beharko dira, mundu osoan.

Adibidez,  emakumeek olioak larruazalarekin  eta  zimurrekin  zer  egin dezakeen ulertzen  dutenean,  produktu
kosmetiko guztietan olio onenaren% 20-30 eskatuko dute eta bat-batean milioika tona eskatuko dira. olio onena
kosmetikoetarako soilik. Ondoren, gehitu ehun milioi tona olio gehiago ospitaleetarako.

Olio kilo bat sortzeko 5-8 kilo kimu lehor behar dituzu. Olio kilo batek 5 kilo kosmetiko produktu sortuko ditu,
hau da, 100 ontzi 50g salbea / krema / krema / ezpainetakoa / aurpegiko krema / xanpua. Eta kalamu ehun saltsa
/ kremak / ukenduak / ezpainetakoak / aurpegiko kremak / xanpuak ez dira ezer; hori erraz eman dezakezu
egunean, beti erabil ditzakeen norbait aurkituko duzu.

Berriro ere, hasi pentsatzen tonetan, ez gramotan. Badakit egungo prezioak askoz ere altuagoak direla. Ez nago
pozik beraiekin  eta  ahal dudan guztia  egingo dut  kanpoko kimu lehorraren soro batetik  kilora 10-20 dolar
inguru lortzeko.  Prezio horrek enplegua eta  lan ona emango lieke  mundu osoko milioika  nekazari.  Eta  gu
guztion bizitzan oso aldaketa positiboa ekarriko luke. JB

"Utzidazue Rick Simpson Oil-en inguruan gertatzen ari den guztia laburbiltzen.  Argibideek A, B, C eta D.
pertsonei esaten diete. Jendeak irakurri eta galdetzen du - A egiten ez badut, B, C eta D funtzionatuko al dute
oraindik?  B egiten  ez  badut,  A,  C eta  D funtzionatuko  al  dute  oraindik?  C egiten  ez  badut,  A,  B eta  D
funtzionatuko al dute? Zer egiten ez badut D, A, B eta C funtzionatuko al dute oraindik? Eta zer gertatzen da A,
B, C eta D egiten baditut, modu desberdinean, ekoiztuko al du oraindik benetako gauza?
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Erantzun orokorra hau da: ez, ez da hala izango. RSO sortu nahi baduzu, jarraitu hitzari buruzko argibideak.
Beste zerbait sortu nahi baduzu, jarraitu beste argibide batzuk. Baina, mesedez, ez gaitzazu erantzule egin beste
olio mota bat ekoizten duzunean eta tratamenduak huts egiten duenean eta gaixoaren alferrikako heriotza izaten
duenean.

A, B, C eta D eginez gero, olioak ahalik eta modu onenean funtzionatuko du. Horregatik daude argibideak. Hala
ez bada, ez du funtzionatuko edo ez du funtzionatuko. Hori bezain erraza da, ezta?

Zer nahiko zenuke pertsonalki sendagaia behar izanez gero? Hain ondo funtzionatu duen zerbait  edo beste
zerbait,  olioa  egin duenak bere hipotesia  edo "metodoa"  frogatu edo gezurtatzeko? Zure bizitza  da jokoan
dagoena. Beraz, kontuz ibili, pentsa ezazu zeure burua eta ikasi aurretik bide honetatik ibili direnengandik.

Zorionik onenak. Jindrich Bayer ”
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Liburu honek lagundu izana espero dugu. 
Zure txanda da besteei laguntzen laguntzea.

Liburu  hau  sortzea  eta  informazioa  partekatzea  maitasunaren  lana  da.
Zoritxarrez, maitasunak ez ditu fakturak ordaintzen.

Liburu hau 300+ hizkuntzatara itzultzeko eta gaiari buruzko beste 10 liburu
desberdin idazteko lanean ari gara.

Zu bezalako jendearen laguntza dugu itzulpenen, ikerketaren eta abarren
kostuetan laguntzeko.

Mesedez, lagundu orain webgunera itzuliz http://www.hempcures.work eta
Egin dohaintza sakatuta beheko PayPal botoiaren bidez eta eman merezi
duzun guztia zuretzat eta zure maiteak.

Bestela,  PayPal  erabil  dezakezu  dohaintza  zuzenean  helbidera  bidaltzeko
DONATE@HEMPCURES.WORK edo eman dezakezu BitCoin bidez: 

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm

 

Zure laguntza eskertzen dugu eta kalamuz beteriko bizitza osasuntsu eta 
zoriontsua opa diegu zuri eta zure maiteak.
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